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Lema
"No es pot fer funcionar una economia racionalment sense cànnabis/cànem, aquesta és una
missió impossible.El mateix s'aplica a la medicina: no es pot fer la medicina bé i racionalment
sense cànnabis, simplement no es pot fer la feina de la millor manera que es podria fer.No
perquè ho digui, sinó perquè és així”. JB

Per què es diu RSO?
"Jack Herer va començar a anomenar-lo el Rick Simpson Oil o RSO.Rick no volia que li portés
el seu nom d'aquesta manera i em va costar temps convèncer-lo que realment és una bona
idea.El truc és que hi ha molts olis de cànem/cànnabis i hi ha moltes maneres de produir un oli
o extracte i molts pacients han estat enganyats perquè compren olis o extractes de qualitat
inferior.

RSO es  produeix  mitjançant  un  mètode  específic,  a  partir  de  materials  específics,  i  d'una
manera específica, per la qual cosa s'ha d'anomenar com és - RSO.RSO no és BHO (oli de mel
de butà), RSO està descarboxilat i molt potent i sedant.El millor RSO és 95-98% THC, 1-2%
CBD i és extremadament potent i sedant.La majoria dels altres tipus d'extraccions simplement
no  produiran  un  oli  tan  potent  medicinalment  i  sovint  ni  tan  sols  s'han  descarboxilat
correctament.Normalment processem grans quantitats de cànnabis i el mètode de Rick és molt
eficient i  simplificat per processar grans quantitats.Podeu processar una lliura de cànnabis i
produir l'oli en molt poc temps, utilitzant un equip que és fàcil de trobar a la majoria de parts del
món.La  qüestió  és  fer  el  medicament  el  més  aviat  possible  perquè  el  pacient  no  hagi
d'esperar.JB”

"Rick no va començar a anomenar-lo RSO, d'altres sí.És un bon terme, ja que condueix a la
gent a la informació de Rick sobre mètodes i materials.En Rick es preocupa amb raó que la
gent digui oli que no es fa seguint els seus mètodes i recomana material de partida per produir
Phoenix Tears o RSO.Sap què va funcionar en la seva àmplia experiència tractant pacients, i
vol assegurar-se que les persones molt malaltes rebin allò que ell sap que funciona, i no una
cosa que "podria ser tan bona" amb el mateix nom..." Matthew

"Estic eternament agraït per trobar Rick Simpson i JB... Vaig canviar la meva vidaLaurie"

“Sense Rick i el seu vídeo no hagués sabut que cura el càncer... encara que fa uns 27 anys que
sóc usuari i cultivador, no sabia que tingués aquestes qualitats...  ara ho faig gràcies a Rick
Simpson. .. i sense la seva audàcia i franquesa tots estaríem vivint a les fosques d'això ... per
això crec que RSO és un bon nom per al petroli ... però RSO s'ha de fer segons les instruccions
de RS ...  no algun altrela idea de la persona del que és millor...  si  no està trencat,  no ho
arregleu". Pere

“Quan treballava al dispensari processàvem grans quantitats de cànnabis... Estem parlant de
centenars de lliures...  per extracció!És increïble la quantitat  de CO2 o butà de tipus n que
passes.Primer em vaig encertar i vaig convertir-ho tot en hash de bombolles i després el vaig
extreure.Tanmateix, el BHO és en realitat més baix en THC que el RSOSi el fumes, vols que
sigui el més pur possible per als teus pulmons.Si el mengeu, el vostre cos pot tractar una mica
de matèria vegetal sense cap problema.El mètode de la nafta funciona millor si el feu a casa
per  consumir-lo.No molta  gent  té  accés a  un laboratori  o  butà de grau mèdic  per  fer  una
extracció de BHO i  una purga al  buit  per  treure qualsevol  impuresa.El  mètode de Rick va
funcionar per a mi i per a moltes altres persones que no veig necessitat d'arreglar alguna cosa
que funcioni perfectament!" Lee

“No m'importa com es digui!!!Si  us plau,  anomeneu-lo com vulgueu,  però no llenceu a  les
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escombraries un home com Rick que ha salvat milers de vides i ha donat tota la seva vida a
difondre la paraula.Simplement no està bé!!” Dona

“L'anomeno oli  de cànem tot  el  temps,  perquè és el  que és, està al  diccionari,  només una
paraula  més  per  al  cànnabis.És  un  terme  de  moda  antiga,  però  un  terme  correcte,
tanmateix.Tots sabem de què parla". Dion

"Les extraccions de butà no es descarboxilen.Surt a una temperatura massa baixa.Utilitzo ISO
99 i he estat desesperat i he fet servir el 91 per cent ISO.Va funcionar bé i només sóc jo.Vaig
començar  a  fer-ho  l'any  93  amb  alcohol  desnaturalitzat,  però  sóc  jo,  ja  que  sóc  un  de
molts.Mentre tot el dissolvent estigui cuinat, diria que és més segur que el que la majoria de la
gent menjarà per dinar.

Aquest medicament em va salvar la vida quan estava al meu llit de mort.L'oli va ser donat i es
va fer tant de nafta com d'ISO i, sempre que es cuit tot el dissolvent, mai no podríeu notar la
diferència.Gràcies  a  tots  per  compartir  coneixement,  no  té  preu  i  la  ciència  és  una  sèrie
d'estudis repetits una i altra vegada.Pel que entenc, el THC és bàsicament ofegar les cèl·lules
cancerígenes i aturar les altres cèl·lules canceroses mortes, però no fa malbé a les cèl·lules
sanes sempre que s'ingereixi oli fort amb el THCa escalfat fins al punt de convertir-lo en THC,
per tant activant el THC. per calor.

La meva pregunta és com saber quan està completament descarboxilat.Bob i Ann a Willow
Creek Springs Ca és el meu vídeo de Youtube i em mostra després que em van dir que tenia 3
setmanes de vida.Dos anys més tard dic Bona Pasqua i crec que tothom, malalt o no, hauria de
prendre aquest medicament també com a preventiu.No cal esperar per tenir càncer o alguna
altra malaltia.Amor.” Bob

-- Ben explicat i ben posat, Bob, gràcies.La manera més senzilla és posar l'oli en una tassa
d'acer inoxidable i col·locar-lo en un forn a 130 °C durant aproximadament una hora o més.O
fins que no hi hagi absolutament cap activitat a la superfície de l'oli.Els millors desitjos i Bona
Pasqua per a vosaltres.JB

"BHO i RSO són dos mons diferents pel que fa a la curació, un bon RSO és gairebé impossible
de  trobar  als  dispensaris,  he  intentat  moltes  vegades  que  s'interessin,  alguns  estan  molt
interessats i altres no.Fer el vostre és prou senzill, vaig treure l'alcohol del meu primer lot al
capó del meu camió un dia assolellat en un plat de pastís Pyrex.Aquell primer lot petit em va
canviar la vida.

Jo faig tant RSO com BHO NO SÓN COMPARACIONS SI ESTÀS MALALT I VOLS MILLORAR
--- HEU DE PRESENTAR L'OLI TIPUS RICK SIMPSON - RSO és senzill, no necessita arreglar-
se de totes maneres.Utilitzeu un bon material de brot i obtindreu una bona medicina.Crec que el
temps utilitzat per fer els dos és el motiu clau de la diferència.La calor activa les propietats
curatives de RSO". Miquel

"La màgia està al cap globular del tricoma.En cap altre lloc existeix el THC a la planta.La planta
produeix el THC per protegir les seves parts reproductives.Com més us acosteu a aquestes
parts,  els  brots,  més  tricomes.Per  tant,  els  brots  tenen  la  majoria  de  medicaments
disponibles.És ciència, no especulacions.Gràcies de nou Rick per inspirar-me a fer el millor oli
possible.Preciós oli ambre clar." Toni

"Es coneix com a RSO per la meva campanya a les xarxes socials". JB

Alt THC o Oli alt CBD?
"Estic una mica confós.El meu amic té càncer de ronyó en estadi 4 i càncer als pulmons.És

- 4 -



millor donar l'oli de CBD o THC alt?L'oli de CBD només té un rastre de THC?Li vaig comprar un
tub de deu grams i té un 18% de CBD i menys de l'1% de THC.Estic fent això de la manera
equivocada?" Richard

-- "Sí, no és així, has d'aconseguir l'RSO real".Mikees

--  95-98%  THC  no  és  18%  CBD,  oi?Digues  a  qui  t'ho  ha  subministrat  que  deixi  de  fer-
ho.L'elevat bombo de màrqueting de CBD matarà molts pacients desprevinguts, com sembla,
és trist.Per què no poden seguir simplement les instruccions que realment funcionen?L'ús d'olis
rics en CBD és molt limitat, no funcionen tan bé fins i tot amb les condicions de la pell, realment
no entenc per què tothom està tan entusiasmat amb aquesta tonteria de CBD.Sí, també és un
medicament potent, però els seus usos només són limitats en comparació amb el RSO real.

95-98% THC, 1-2% CBD, extremadament potent i sedant i eufòric; aquest és el vostre millor oli
i això és el que funcionarà millor.Prova això primer.Quan feu això, no tocareu ni us apropareu a
aquests oli rics en CBD i sabreu la diferència i ningú us estafarà.RSO primer.JB

"Si fem l'oli d'una soca específica que conté un 20% de THC, com és possible obtenir-ne un
98%?No entenc això". Ascen

-- Si està ben filtrat i bullit, obtindràs un oli amb al voltant del 95% amb força facilitat.El 98%
requereix una mica més d'habilitat o una varietat excepcionalment bona.No us centreu massa
en els  números,  assegureu-vos que l'oli  sigui  tan potent  i  sedant  com pugui.També podeu
revaporitzar-lo  per  fer-lo  més  potent.Tota  aquesta  informació  es  troba  al  Protocol  de  Rick
Simpsonllibre electrònic.JB

"Tenia un lipoma molt gran a la part superior del braç que el meu metge volia eliminar.Després
d'aproximadament un mes de 2 o 3 vegades aplicant oli de manera tòpica, ara té la mida d'un
centau!També tinc escoliosi i malaltia degenerativa del disc i tinc alleujament IMMEDIAT amb
aplicació tòpica cada vegada que tinc dolor!Simplement em deixa bocabadat!!” Jill

"El  meu marit  tenia  una petita  lesió  cancerosa al  front  que va desaparèixer  completament
després d'un mes més o menys d'aplicar l'oli". Gina

"Aquesta planta és realment un regal". Chelle

“M'agrada  molt  aquesta  pàgina  i  la  informació  que  en  puc  aprendre.Tanmateix,  és  molt
decebedor  escoltar  que  altres  cannabinoides,  a  més  del  THC,  es  consideren
secundaris.Aquesta noia, i els seus pares, no veuen el CBD com a secundari.Li ha donat la
vida.No va ser el THC qui ho va fer,  va ser el CBD.Deixa de cagar-hi tot, si us plau.Esteu
desanimant la gent de provar soques altes en CBD quan realment se'ls pot ajudar.El THC alt no
és la resposta a tot i per això hi ha més d'un cannabinoide a la planta. Tina Babcock

"JB va respondre sobre el càncer de pulmó no sobre la síndrome de Dravet, ningú es caga de
res.Pel que fa al càncer, els informes dels pacients i els estudis científics indiquen que el THC
és el que mata el càncer.Hi ha alguns estudis que diuen que el CBD és beneficiós per a alguns
tipus de càncer, però pocs en comparació amb els estudis fets amb THC.Ara les convulsions i
algunes altres condicions amb un alt CBD és el que estàs buscant. Kellin

--  Kellin  i  Tina,  els  olis  que  fem servir  també  funcionen  en  les  convulsions.I  els  pacients
obtindrien resultats incomparablement millors si fessin servir la cosa real i intentessin curar la
causa i no només els símptomes.

No estic descartant el CBD, és un medicament realment potent per si mateix, i crec que és
fantàstic  per  mastegar  xiclet  per  a  nens,  etc.,  per  exemple.Però  si  voleu  el  poder  real,
necessiteu  el  RSO  més  brutalment  potent  i  molt  de  THC.Simplement  proveu-ho  amb  les
condicions de la pell i comproveu si una cremada o una ferida es curarà més ràpidament amb
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el RSO real o amb una versió de CBD alta de baix grau.Ho he vist amb els meus propis ulls, no
necessito experimentar amb olis rics en CBD per mi mateix.Vull el millor per a mi i també per
als meus pacients.La majoria dels olis de CBD alts són de qualitat secundària en comparació
amb el millor i més potent i sedant RSO amb un 95-98% de THC.

El  vostre principal  problema és que vau comprar  la  teoria  del  cannabinoide únic  que està
impulsant  Big  Pharma  perquè  poguessin  beneficiar-se  dels  medicaments  del
cànnabis.Realment no vols medicamentsbasat en cannabinoides únics, voleu l'oli més potent i
sedant per obtenir els millors resultats.

I pots fer créixer les plantes tu mateix i també pots fer l'oli tu mateix, realment no necessites
comprar-lo  a  grans companyies  farmacèutiques que intentaran posar  un preu enorme a la
resina de cànnabis descarboxilada sense cap altre motiu que la seva cobdícia. .

És possible que un dia necessiteu i molt probablement necessitareu quilos d'oli, per a vosaltres
o per a la vostra família, quant voleu pagar per gram?Un dòlar és massa, si les plantes es van
cultivar  a  l'aire  lliure  i  a  gran  escala.Així  que  no  hi  ha  impostos  especials,  res  d'això.La
legalització al 100% és l'únic camí a seguir i s'ha de fer ara, no hi ha cap raó per deixar patir
centenars de milions de pacients a tot el món.No dubteu a discutir-ho; però això és tot el que
pots fer al respecte de totes maneres.Molts desitjos, JB

"No puc entendre fer servir tant de cànnabis en un any, però no dubtaré a morir-ho intentant".
Susie

"Si us plau, segueix explicant de la manera que has fet, jo estic prenent notes i aprenent tot el
que  puc  de  tu  sobre  què  és  bo  per  a  què,  etc.,  vull  estar  preparat  i  preparat  amb  els
coneixements adequats per a mi i  el  meu...Si  no haguéssiu dit  que necessiteu el  THC alt,
hauria pensat que qualsevol estava bé, estic agraït per TOTA LA INFORMACIÓ. Vicky

"Rick sempre ha mantingut que és un THC alt  que és imprescindible per donar-te la millor
oportunitat, òbviament amb això va tenir millors resultats.Hi ha moltes coses per a les quals pot
ser millor el CBD, normalment s'utilitza en nens per a la síndrome de Dravet,  el TDAH i el
trastorn obsessiu compulsiu sever perquè molta gent encara té por d'augmentar els nens.El
THC és el que et fa drogar.He trobat algunes persones que utilitzen oli alt en THC per tractar la
majoria de les persones, però si el pacient no respon com s'esperava, van canviar a un alt CBD
i això ha funcionat millor.

Suposo que cadascú és diferent i cada càncer és diferent.Però fins que no es permetin fer totes
les investigacions necessàries, probablement sigui millor  seguir  el  mètode de Rick.Alt  THC,
índica dominant seguint el protocol.Es diu que si comencen petites dosis i es doblan cada 4
dies, el pacient pot acumular tolerància ràpidament i la somnolència severa disminuirà després
d'una estona amb l'oli.L'oli de Rick és un 95-98% de THC, però els efectes psicoactius no et
perjudicaran.

I quan intento decidir quin mètode seguir, no crec que ningú hagi tingut més experiència amb
aquest  medicament  que Rick.He vist  el  mètode holandès i  només penso que si  algú està
morint, per què diluiries la cura?" efecte

"Des que he sentit parlar dels olis alts de CBD que ajuden a les convulsions, sempre he pensat
que si aquests pares donen al seu fill un oli híbrid però dominant, el nen es curaria.Sé que els
olis de CBD controlen les convulsions i estic molt content que ALGUNA COSA pugui ajudar a
nens com Charlotte, però imagineu la curació que podria passar si es donés el THC i l'altre
espectre de cannabinoides de la planta.Així que el vostre fill dorm molt a causa del THC, el seu
cos s'adaptarà a la dosi.Només crec que la planta completa és la més útil, no un cannabinoide
destacat". Sara
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"Els mitjans segueixen centrant-se a separar els cannabinoides, però s'ha demostrat que tant el
THC com el CBD maten el càncer i redueixen els tumors.L'oli de Rick Simpson elaborat amb
cànnabis Indica és la medicina que cura a Landon i Brave Mykayla i molts altres i qualsevol pot
fer-ho.No deixeu que els mitjans us facin pensar que heu d'esperar a aquesta cura o separar el
CBD!El THC també funciona amb el nostre sistema endocannabinoide". Hanan

"He trobat un parell de llocs en línia que diuen vendre oli de CBD alt sense THC.Tinc sort i tinc
salut, però em pregunto si valdrien la pena els diners per prendre com a preventiu.Un és l'oli
científic real.Afirmen enviar-los als 50.Algú?" Mike

"L'oli científic real s'extreu del cànem industrial, que no té THC substantiu.El meu pasla mare
està prenent oli de CBD i RSO per a la seva ELA.L'oli de CBD té beneficis, però crec que sense
els altres cannabinoides, no és tan efectiu, si és que no és gens. Jennifer

"En la meva experiència fent i utilitzant diverses soques i barreges d'olis, he trobat que el tipus
CBD Only és ineficaç o menys efectiu.El que em porta a creure que ha de quedar almenys un
petit percentatge de THC perquè els CBD siguin efectius en qualsevol problema de salut que
estigui medicant". Ric

"Molt  sovint,  aquests  productes  no  compleixen les  expectatives,  sobretot  pel  que  fa  a  l'ús
intern.En  comparació  amb  l'RSO  real  (és  a  dir,  resina  de  cànnabis  descarboxilada
extremadament  potent  i  sedant  amb al  voltant  d'un  95% de  THC),  els  productes  de  CBD
pal·lidiran en comparació en la majoria dels casos.Funcionaran molt bé per a les condicions de
la pell i l'ús tòpic en cosmètics, per exemple.Quan s'utilitzen internament, seran molt menys
efectius que el RSO real, en la majoria dels casos de nou.

Els  olis  de CBD són simplement un producte diferent  i  no compleixen els  criteris  del  RSO
real.En comparació amb l'RSO real, els olis de CBD sovint només seran una falsa esperança
massa car.Malauradament.

Així,  de  nou,  com sempre,  produïu  el  vostre propi  oli  sempre que sigui  possible,  treballeu
sempre amb el material més potent i sedant que pugueu trobar.Les soques dominants índica
extremadament potents i sedatives amb un 20% de THC o més funcionen millor i proporcionen
el millor rendiment.Només el millor funciona millor.Sigues conscient d'això i no deixis que ningú
t'enganxi.La  teva  vida  podria  estar  en  joc,  tingues  molta  cura.Molt  sovint  només  tens  una
oportunitat i no en tindràs una segona, no t'oblidis d'això.

Premeu els vostres legisladors perquè legalitzin el  cultiu i  el  processament de la planta de
cànnabis/cànem  independentment  de  la  quantitat  de  THC  que  tingui.Demaneu-los  que  ho
regulin tant com ho regulen el blat de moro o el te.El THC i la resina protegeix les plantes.I crec
que  les  plantes  que  poden  produir  un  medicament  tan  segur  i  eficaç  mereixen  la  millor
protecció.Estàs d'acord?" JB

Efectes secundaris
"Vaig mirar el calendari del meu telèfon per veure quan era el 8 de febrer.Era divendres a la nit i
va dir que va dormir fins dilluns al matí.Haha, beneeix el seu cor.Prenent un gram cap amunt,
ho puc entendre.Beneeix, beneeix, beneeix-lo." Maranda

“Quan vaig començar a prendre l'oli vaig tenir efectes secundaris 'horribles', devia haver menjat
mitja caixa de bunyols!!!Ha Ha Ha!!!Tant de bo tingués més, he dormit meravellosament!Cada
dia esperava la nit per poder dormir.Prenia una mica d'oli a les 7:00 m'adormia cap a les 9:30 i
dormia fins a les 8:30.Meravellós!!!” Tom

"És irònic  que escoltem tantes històries de persones que prenen concentrats  de cànnabis,
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diàriament,  sense  històries  de  terror,  sense  addicció,  sense  efectes  secundaris  o  morts
relacionades, però els legisladors locals lluiten contra el cultiu, l'ús i la venda de marihuana en
interès del públic. problemes de seguretat", que és un encobriment de la seva lleialtat a Big
Pharma i "el suborn financer de Booze-Baron per restringir el creixement de la indústria del
cànnabis als EUA..." Raphael

"Vaig començar a donar l'oli al meu pare aquesta setmana.Càncer de pròstata avançat que s'ha
estès a alguns punts dels ossos.Fins ara dorm molt i ha recuperat la gana.No menjava res a
causa del dolor de radiació a la gola.També una part de la seva ansietat s'ha convertit en coses
aparentment alegres al seu cap!

Encara està rebent analgèsics a l'hospital que són útils per al dolor agut fins que les coses
estiguin sota control.Els metges, però, no saben sobre l'oli.Fins i tot vam insinuar la idea de
combinar  oli  amb  medicaments,  però  els  metges  van  tornar  amb  fabricacions  d'efectes
secundaris  monstruosos.Volia  demanar-los  que  ens  ensenyessin  els  estudis,  però  no  volia
posar en perill l'alliberament del pare donat que hem estatmarcat com a "difícil" per qüestionar
la necessitat de medicaments excessius que el fan pitjor i pitjor.

No voldria el tractament del càncer hospitalari al meu pitjor enemic.Havia escoltat les històries
de terror, però suposo que d'alguna manera vaig pensar que les coses serien diferents per al
pare.Esperem sincerament que no sigui tard." Edmund

-- Edmund, tenien raó sobre els possibles efectes secundaris, però aquests serien causats pels
productes químics que li donen, no pel petroli.Com més aviat el tornis a casa i l'omplis d'oli,
més possibilitats hi haurà.Mai no és massa tard per començar amb l'oli, l'única pregunta és si
no és massa tard per avançar-se a la malaltia.Però això està directament relacionat amb la
quantitat d'oli que aconseguiràs introduir-hi i amb quina rapidesa.

Amb  això  no  dic  que  no  s'ha  de  seguir  el  protocol  o  que  s'ha  de  començar  amb  dosis
grans.Porta'l a casa, segueix el protocol i esperem el millor.JB

"Hola Jindrich, vull compartir alguns dels "efectes secundaris" de l'oli.Primer fa temps que estic
fent el meu i també n'he comprat en un dispensari (com el meu millor!), no tinc cap afecció o
malaltia especial, probablement n'he ingerit prop de 30 ml des del 2012, així que...

– Ja no puc beure alcohol... una copa de vi i surto!No estava intentant deixar de beure, però
realment el meu cos ho rebutja completament i em sembla molt agradable tenir el cap clar!!

--  L'iris  dels  meus ulls  és completament verd...  no més petits punts marrons aquí  i  allà (si
coneixeu iridologia, aquests petits punts són un indici de mal funcionament d'òrgans o fins i tot
morts), així que els ulls clars signifiquen una gran salut!

-- El mateix efecte per al meu gos pastor de 10 anys, ulls clars i molta energia!(Ha tingut unes 6
dosis).L'oli  i  tots  els  efectes  secundaris  inesperats!!Gràcies  a  vosaltres  i  Rick  per  tots  els
vostres esforços per compartir aquest medicament amb el món.Molt d'amor, Estelle"

Q.Hi ha un alberg a Califòrnia o Colorado on puc ser resident legalment i obtenir petroli per
curar el meu càncer?Gràcies.

A.Aquesta és una bona pregunta, David Carpenter.Pel que em van dir, tot el que necessiteu és
una adreça de motel i després el metge us pot receptar cànnabis.Per tant, no crec que sigui
necessari pagar un càrrec addicional en algun lloc.Però si algú amb una ment empresarial està
llegint això, permeteu-me dir que a moltes persones d'arreu del món no li importaria volar a
Colorado o Califòrnia per rebre el tractament.No és una solució per a tothom i els que no tenen
diners no tindran aquesta oportunitat, però segur que ajudaria a molts altres que més endavant
ho farien o podrien ajudar.JB
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Quan els pacients que han pres quimioteràpia comencen a utilitzar l'oli, el primer que ha de fer
és desintoxicar el cos.Així que de vegades es necessiten 120-150 g d'oli abans que comenci a
atacar  el  càncer.Realment  no  és  una  bona  idea  prendre  quimioteràpia,  sobretot  quan  és
absolutament innecessari tenint en compte que el sistema mèdic coneix el cànnabis com a cura
per al càncer des de fa desenes d'anys.JB

"Acabo d'escriure la setmana passada sobre els vòmits a l'oli.Finalment vaig parar i  encara
estic fent servir el mateix lot d'oli.Ara em sento molt bé.Crec que estava desintoxicant tots els
medicaments  farmacèutics  del  meu  sistema.Va  ser  una  experiència  miserable,  però  la
desintoxicació mai és divertida". Robin

"No ho sé del cert, però suposo que vas agafar massa massa aviat.Hi ha una cosa com arribar
massa alt  i  pot  fer  que algunes persones vomitin.Ho sé per experiència personal.(Em vaig
adonar que semblava una mica condescendent.No ho volia dir així.)” Tina

"Tina,  jo  també  vaig  pensar  en  això  i  tenia  moltes  preguntes  sobre  per  què  estava  tan
malalt.Realment m'ho crecestava desintoxicada pel que em va passar el desembre passat.El
meu oncòleg em va dir que estava en la meva "etapa final" m'havia quedat sense oli i em vaig
fer una IV de Zometa per ajudar a enfortir els meus ossos.Resulta que l'oli funcionava com una
píndola d'al·lèrgia i em salvava dels efectes de Zometa.Fora de l'oli, em vaig tornar anorèxica,
em va fer molt de dolor ja que la Zometa m'entrava als ossos i vomitava, tenia calfreds i estava
hospitalitzada.

Des d'aquell  incident,  ni  tan  sols  vaig  poder  seure a l'Índia  perquè em feien molt  mal  les
articulacions i  els malucs.Quan vaig començar de nou amb l'oli,  al  principi  estava bé, però
després em vaig emmalaltir.Llavors em vaig posar molt malalt i quan vaig estar vomitant durant
dies i miserable, va passar una cosa estranya, totes les meves articulacions es van netejar i no
tinc més dolor articular després de 6 mesos.Torno a ser flexible.Només puc creure que l'oli em
va treure aquella merda de les articulacions que pot quedar-se amb tu durant un any". Robin

"És molt  important arribar el màxim possible a un pacient terminal el més aviat possible.La
majoria  dels  pacients  terminals  han  estat  sotmesos  a  quimio/radiació,  analgèsics,
etc.Assegureu-vos que s'hagi fet correctament i comenceu a prendre tant com sigui possible el
més aviat possible i jo no deixaria de prendre-lo almenys fins que el càncer hagi desaparegut
completament!" Bonny

"Quan els vostres metges us diguin:" sou terminal", no voldríeu provar el que hi hagi?Pensa-
hi...Després d'un diagnòstic  com aquest,  què has de perdre?Tinc una neboda que avui  és
viva... a causa d'aquest oli...Necessito dir més?" Carol

"Aquesta sóc jo la seva neboda.Va funcionar realment." Joanne

"Vaig fer una mitja marató, vaig recaptar 5.000 dòlars per a la investigació del càncer.No sabia
que ja hi havia una puta cura i que no me la donarien....Em van donar una quimioteràpia molt
forta dues vegades.Em van arruïnar el fetge; em van arruïnar els ronyons.Em van enviar a casa
a morir l'abril de l'any passat.Em van dir que no viuria sis setmanes.I aquí estic avui, encara viu,
perquè vaig trobar PhoenixTears.ca i Rick Simpson em va ensenyar com fer la meva pròpia
medicina per poder estar aquí avui.

Hem de parlar d'aquesta cura a tothom.Tothom ha de saber: hi ha productes de marihuana
medicinal  reals  que  us  ajudaran  a  viure  i  ajudaran  a  viure  els  vostres  amics  que  tenen
càncer.Tothom ha de saber: ningú ha de morir de càncer.Hi ha una cura, sempre hi ha hagut
una cura.Ells només...Big Pharma no ens ho deixarà tenir.Com s'atreveixen?!La investigació
del càncer és una indústria multimilionària.I què estan fent?Estan matant gent com jo amb les
seves  drogues.És  una  merda!Hi  ha  una  cura!L'oli  de  Phoenix  Tears  funciona!Digues-ho  a
tothom.Si us plau!” Joanne
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"Hola Rick Simpson, tinc fe en l'oli i actualment l'estic fent servir per a la meva mare que té
càncer, però tinc una pregunta, dius que s'hauria de consumir 2 unces en tres mesos, però la
meva mare està molt feble a causa del malaltia i només es pren com una unça i està a punt de
complir tres mesos, però encara la pren, i vull saber si és el mateix efecte, perquè vostè va dir
que hauria de ser en tres mesos.Si us plau, contesteu-me el missatge perquè estic preocupat".
Esmeralda

"No et preocupis massa per quant ha agafat fins ara.Seguiu intentant que mengi una mica
més.Digues-li que mengi un tros més gran que mai, quan vagi a dormir a la nit, a poc a poc
podrà  menjar  més.Assegureu-vos  que  mengi  una  dosi  més gran  a  la  nit  i  acumularà  una
tolerància més ràpidament.El meu pare va fer el mateix els primers tres mesos.Li va trigar molt
de temps abans de poder menjar més de mig gram al dia i el càncer estava desapareixent fins i
tot quan amb prou feines menjava 1/4 de gram al dia (el tumor es feia més petit).Ara té al
voltant d'un gram al dia i n'ha menjat més de cent grams en 10 mesos.Bona sort!" Jose

"Hola a tots, tinc un amic que està intentant curar un cas crònic de malaltia de Lyme amb CO
pur (al voltant d'un 70-80% de THC i fet amb alcohol de gra orgànic) que es va comprar a un
fabricant d'oli privat de molt bona reputació.Quan va assolir uns 3/4 de gram al dia fa unes 3,5
setmanes, va començar a tenir falta de gana, nàusees intermitents i caca molt suau (gairebé
diarrea) aalmenys 3 vegades al dia; això encara passa ara i no ha millorat gens, però tampoc
ha empitjorat, la qual cosa és bo.

Cada matí des de fa un mes, el seu cos literalment aboca tot el que sembla al còlon, i l'olor es
pot detectar a l'altre extrem de la casa (perdó pel TMI!) El més estrany és que la seva caca va
començar a fer una olor realment tòxica. ..gairebé com un producte químic, aproximadament
una setmana després d'augmentar la dosi d'1/2 a 3/4 de gram.L'olor és tan estranya, ni tan sols
fa olor de caca!!

Ara està prenent un gram al dia (durant les últimes 1,5 setmanes), i encara és així, si no una
mica pitjor.No hi ha cap altre problema ni cap problema, i en realitat s'està curant ràpidament i
ho fa molt  millor  del  que ha fet  durant  els  últims 10 anys d'antibiòtics,  protocols  d'herbes,
etc.Fins ara, la millora de la seva salut ha estat extremadament espectacular... per a millor!!
Aquesta caca amb olor tòxica és el resultat de la mort dels bacteris Lyme, desintoxicació o
alguna cosa més?De fet, m'havia preguntat si podria haver tingut càncer de còlon o algun altre
càncer  que  l'oli  està  cuidant,  que  podria  estar  causant  l'olor  horrible  i  les  caques  suaus
freqüents.Algun consell per aquí??Això és normal?"

"Això  és  el  que  cal  esperar.Quan  estàs  a  l'oli...(si  es  fa  correctament)  el  cos  fa  una
desintoxicació important.La manera més senzilla de descriure-ho és... qualsevol cosa que entri
al teu cos que no li agradi a la medicació, trobarà la manera d'expulsar els residus.Sembla com
si el vostre proveïdor sàpiga què està fent perquè aquests símptomes que us qüestiones ens
passen a tots nosaltres o als nostres pacients.Aquest tipus de símptoma va durar a la dona i a
mi durant més de 3 mesos.

L'únic que em molesta és que el THC i el CBD compten amb el producte.Quan produïm, tenim
un 93-97% de THC de mitjana i entre 1,34 i 1,59% de CBD.Això només es pot aconseguir
canviant el dissolvent o canviant la descarboxilació d'aquest producte.

-- Afegiu llavors de cànem a la dieta, regularan la caca molt ràpidament.Quan estigui massa
líquid, cal afegir alguna cosa sòlida.I això són les llavors.Assegureu-vos que no prengui cap
pastilla química.L'olor és desintoxicació, res de què preocupar-se". JB

"Els efectes secundaris inclouen: veure dibuixos animats tot el cap de setmana". Matt
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Quines soques/varietats?

"Estic amb Richard en aquest cas.Tens una llista de soques que s'ha demostrat que funcionen?
A quines bones empreses de llavors cal demanar?Acabo de demanar unes llavors.Quines són
les coses que hauria d'estar  buscant  en una bona varietat?THC, CBD,  índica vs sativa?La
varietat que vaig demanar té un nivell de THC del 18-23% i un CBD que oscil·la entre el 0,7 i
l'1,0%. Cisco

-- M'agradaria poder proporcionar una llista com aquesta, Cisco, però no puc ni ho faré aviat
fins que poguem fer  tota la  investigació  necessària per  poder  dir-ho.Això és el  que li  vaig
escriure a Richard: realment no puc donar un nom a una varietat, sempre l'has de provar i
veure quins efectes analgèsics té.No sé què va utilitzar aquest pacient.La White Widow que
Rick solia fer créixer era un excel·lent analgèsic, les vídues blanques europees no semblen
tenir aquest efecte tant.Així, com sempre, les soques índica (dominants) més potents i sedants i
que bloquegen el sofà amb un 20% de THC o més, barregen olis de diverses varietats per
obtenir  els  millors  resultats.Busqueu  soques  realment  brutalment  potents  que  us  enganxin
després d'unes quantes bufades.Molts desitjos, JB

"La planta masculina té algun component útil?" Bill

-- Les plantes masculines joves s'utilitzaven com a fibra per a roba suau per als rics.Jo no faria
medicaments  amb  homes,  algunes  persones  seran  al·lèrgiques  al  pol·len  i  pot  causar
problemes.Pots  fer  suco  utilitzar-los  per  a  tes  (si  són  sans  i  de  cultiu  ecològic).Però  no
obtindreu la millor medicina de les plantes.JB

Q.Afghan Kush és una cosa adequada per fer  petroli?He fet una mica d'oli  amb coses del
carrer i l'he fet servir durant les últimes dues setmanes perquè tenia problemes per dormir, ara
dormo  com  un  nadó  i  em  desperto  ben  descansat  al  matí.El  problema  és  que  és  difícil
aconseguir coses bones a Londres, per això vaig demanar AK, només necessito la teva opinió
ara.Moltes gràcies

A.Realment no puc anar pel nom de la soca.Si és potent i et fa adormir, hauria de produir un
bon  medicament.Com  sabeu,  us  recomanem  les  soques  més  potents  i  sedatives
(preferiblement  amb un 20% de THC i  més)  i  els  millors  olis  es produeixen a partir  d'una
combinació de diverses soques molt potents i sedatives, així que intentaria demanar diverses
soques sedatives si ho feu. tot possible, seria ideal.Però fins i tot els olis d'una sola soca poden
fer  meravelles,  tot  el  que estic  dient  és que els  millors  olis  solen produir-se a partir  d'una
combinació de diverses soques.Molts desitjos, JB

"Hi  ha  una  bona  raó  per  la  qual  Rick  Simpson  recomana utilitzar  només  THC d'alt  nivell
d'Indica. Indica és un sedant que afavoreix el descans i el son, tots dos necessaris per a la
curació. Sativa energitza i augmenta la pressió arterial. En alguns casos, això pot ser perillós
per a persones amb pressió arterial alta o sistemes compromesos, així que abans de donar
consell, SI us plau, conegueu el tema. No vols fer mal a ningú. Per a la majoria de la gent, el
consell de Stan (sativa al matí, índica abans d'anar a dormir) és bo, si feu servir un híbrid,
assegureu-vos que sigui almenys un 80=90% d'Indica. Bona sort." Gary

"C: Hola Jindrich... Sóc nou a la cura de Rick Simpson (tinc càncer)...Jo pertanyo a un club de
compradors  de  cànnabis  aquí...  Així  que  tinc  una  mica  de  varietat  de  varietats  per
comprar.Només em pregunto quina seria la meva millor opció d'índica per fer la cura?Qualsevol
suggeriment molt apreciat.Gràcies.

JB: Hola C, aconseguiu la índica més sedant més forta, preferiblement diverses varietats.Si
tens l'opció, compraria 3-4 unces de cadascuna de les soques / brots més pesats disponibles i
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faria l'oli amb una lliura d'això.

C: D'acord, gràcies... què vols dir amb més pesat?

JB: El més sedant, súper somnolent, amb un efecte knock out

C: Ho sento, però tot això és nou per a mi.

JB: Cap problema.Extremadament, gairebé narcòticament sedant, molt pesat.

C: D'acord

JB: Utilitzeu aquestes paraules i digueu-los als productors que sabran de què parlo, espero.
C: Sé que tenen kush, hash valley.No recordo els altres noms.

JB: Un cop més, porta algú amb experiència i fes-ho provar per tu.

C: D'acord

JB: I compra les soques més sedants més fortes que tenen, un 20% de THC o més.

C: D'acord....moltes gràcies per tot el que fas

JB: Benvingut, C.

C: I gràcies a Rick també...Vosaltres, literalment, m'heu salvat la vida fins ara.

JB: Li parlaré de tu.Si us plau, seguiu totes les instruccions del nostre lloc fins a la paraula per
obtenir els millors resultats.Preneu l'oli segons el recomanat, augmenta el pH del vostre cos
(suc de llimona,  síndria,  etc.),  mengeu llavors  de dues pomes cada dia,  allunyeu-vos dels
metges  i  de  la  TC  i  les  radiografies  si  voleu  viure.Són  mestres  en  parlar-vos  dels  seus
tractaments mortals "aprovats" i molts dels nostres pacients van seguir els seus consells, van
deixar d'utilitzar l'oli i van morir.

C: Ho faré... gràcies una vegada més.

(quatre hores després)

C: Hola Jindrich.Gràcies per la teva ajuda abans.Vaig acabar obtenint una barreja d'Indica OG
Kush i Hash Truffle.La gent del club semblava pensar que era el millor que tenien per fer la
medicina.

JB: D'acord.Sona bé.

C: Bé :-)...Aleshores, creus que serà bo per fer la medicina?

JB: Realment no penso res, tret que vegi i provin el material jo mateix.Els noms sonen bé i
familiars,  però  realment  no  sé  com  de  potents  són  els  brots  i  què  tens  realment.
C:  Ah,  d'acord.He  estat  fent  la  medicina  durant  unes  6  setmanes...  els  canvis  en  mi  són
sorprenents...Tothom  que  em  coneix  queda  meravellat.Bé,  ty  una  vegada  més.Coneixes
Jindrich, vaig conèixer una dona a la qual li van diagnosticar exactament el mateix càncer que
jo, 3 dies després que jo.Tenim la mateixa edat,  teníem la mateixa etapa de càncer,  tot és
idèntic.Em van oferir  radiació, igual que ella.Vaig dir  que no, que estic fent la cura de Rick
Simpson.Ella  va  triar  la  radiació.Jindrich,  va  morir  fa  4  dies  per  radiació,  per  les  horribles
cremades que es van infectar.Només tenia 55 anys, era forta, però la "cura" la va matar.Només
em fa molt més segur que estic fent el correcte amb la meva elecció.

JB: Conec històries així.És realment repugnant el que fan als pacients.Molts desitjos, C.Saps
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que has de fer."

"Crec que una bona manera d'explicar la diferència entre la qualitat dels olis seria:

Un 95-98% de THC equival al 95-98% de possibilitats de curació i supervivència completa.

Un 80% de THC equival al 80% de possibilitats de curació i supervivència completa

Un 70% de THC equival al 70% de possibilitats de curació i supervivència completa

Un 60% de THC equival al 60% de possibilitats de curació i supervivència completa.Etc.

Tanmateix,  el  100% de THC no equival al  100% de possibilitats de curació i  supervivència
completa perquè és una substància diferent de l'oli.

Quan  el  pacient  fa  servir  quimio  i  radiació  juntament  amb  l'oli,  o  ha  passat  per  aquests
tractaments abans, dividiu els percentatges per dos o tres, potser quatre o cinc, en aquests
casos simplement mai se sap si l'oli tindrà prou potència per tallar-lo. .Aquests pacients haurien
de menjar 2 o 3 vegades més oli (120-180 g durant un període de sis mesos).

Això s'esmenta només amb finalitats d'explicació,de manera que la gent  entendria millor  la
importància de la qualitat i el contingut de THC de l'oli. El criteri principal és que els olis han de
produir un efecte molt  potent i  sedant quan s'ingereixen.Els millors olis són extremadament
sedants, però eufòrics (de manera que els menges, t'adormis i et despertes unes hores més
tard rient com un nen).

Quan filtreu bé l'oli i afegiu unes gotes d'aigua al final del procés d'ebullició (i, per tant, no hi ha
materials vegetals innecessaris),  també hi ha moltes possibilitats querealment li  agradarà el
gust de l'oli.Així que una vegada i una altra i una altra vegada: assegureu-vos que el vostre oli
sigui  sempre  potent  i  sedant  com  sigui  possible  per  obtenir  el  millor  resultat  del
tractament.Seguiu les instruccions a l'hora de produir i utilitzar l'oli, d'aquesta manera podreu
estar segur que heu fet el màxim possible per al pacient.Molts desitjos, JB”

"No crec que hagi de ser el 95 per cent". Ric

-- No ha de ser un 95% de THC, ric, però els olis amb al voltant del 95% de THC són els més
potents i com més potent i sedant sigui l'oli, millor funciona com a medicament.Sempre podeu
prendre menys oli més potent i funcionarà millor que un oli de baixa qualitat.És realment tan
senzill com això.JB

“Normes i control de qualitat, sí.Però només si Rick aprova aquests estàndards i control de
qualitat".  Sue
-- Mai vam estar en contra del control de qualitat,  Sue.Però la realitat és que el control de
qualitat és impossible a la majoria de parts del món a causa del fet que el cànnabis és il·legal i
els laboratoris no poden provar-lo.Realment treballem amb gent d'arreu del món, no només
dels EUA.En aquests moments, les proves estan disponibles en alguns països, molt poques
persones hi  tenen accés.La majoria dels nostres pacients lluiten per trobar prou diners per
aconseguir el dissolvent i una olla d'arròs, de manera que com més baix sigui el llindar per a
ells, millor.

Per descomptat, podríem complicar-ho tot, però no volem fer-ho.Ens agrada que sigui senzill.Si
seguiu les instruccions senzilles, obtindreu oli de molt bona qualitat.El que hi poses és el que hi
haurà al producte final.Així que si el feu a partir de plantes sanes, molt probablement produireu
un oli que estarà bé i plaguicides, herbicides i qui sap què més.JB
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Exterior versus interior

"Jeff,  el  que  passa  és  que,  contràriament  a  la  creença  popular,  el  THC et  calma.El  CBD
bloqueja  l'absorció  d'anandamida  i  et  posa  nerviós.Sabem  per  experiència  que  es  poden
produir olis amb un 95-98% de THC i poden ser molt sedants.Però no tinc prou resultats per
poder dir exactament què els fa tan sedants; a més cada lot és diferent i no el podem reproduir
de  totes  maneres,  així  que  de  moment  no  ens  centrem  a  provar  gaire,  també  per  les
circumstàncies en què vivim.

Volem que els olis siguin el més potents i sedants/couchlocking possible per obtenir els millors
resultats en el tractament.Com més sedant narcòtic millor.La majoria de les soques altes de
CBD que vam veure no s'acostaven a la potència amb què ens agrada treballar, així que no les
recomanem gaire, això és tot". JB

“Després de perdre  la  meva dona a causa d'un càncer  als  35 anys,  i  amb el  meu germà
esperant un trasplantament de fetge durant els últims cinc anys a causa d'un càncer, he estat
buscant  RSO  als  dispensaris.El  preu  varia  entre  100  $/g  fins  als  30  g  a  l'estat  de
Washington.Un dels anomenats llocs RSO tenia l'oli a un 7% de THC impío amb CBD més alts,
val la pena?Això era l'oli de 30 g.L'oli de cent dòlars grams estava per sobre dels 90, crec que
el 92%.Quin és l'equilibri  perfecte de les tres substàncies químiques psicoactives?Gràcies.”
Heath

-- Heath, el millor RSO és al voltant d'un 95-98% de THC, generalment al voltant de l'1% de
CBD i extremadament potent i sedant, amb èmfasi en les paraules potent i sedant (bloqueig del
sofà, ha de fer-te molt adormit i relaxat quan s'ingereix). .Quan no ho faci, proveu un altre lot i
manteniu l'oli energitzant per a ús tòpic).

Pel que fa als olis "alt en CBD" amb un 7% de THC, almenys ara ja sabeu per què estem en
contra  d'aquests  olis:  la  majoria  dels  olis  amb  alt  contingut  en  CBD que  es  subministren
actualment són sinònims del que anomenem escombraries, perquè sabem la diferència entre
els alts graus. oli i bàsicament tota la resta.És realment el millorsimplement feu el vostre propi
oli sempre que sigui possible.Aconsegueix el brot dels dispensaris, compra el millor que tenen i
després fes l'oli, realment no hi ha res.Jo mateix no compraria l'oli a ningú, sempre en faria el
meu.Vols ser el teu propi control de qualitat, no vols dependre de ningú.Si pots fer una tassa de
cafè o un mojito, també pots fer l'oli.JB

"Conec 5  laboratoris  que s'han combinat  MAI  vist  oli  "96% THC"...  Ningú.Milers  de proves
durant els últims 5 anys.No hi ha res a prop, fins i  tot quan els professionals del laboratori
intenten amb totes les seves forces comparar una mostra... El més net que poden obtenir és un
88% +.I aquests són professionals amb recursos exhaustius a la seva disposició". Phil

--  Això només demostra que no van provar els olis més potents que es poden produir,  res
més.JB

"Omg, tants comentaris contradictoris, estic tan confós?!?!" Diana

-- Escoltaria els que saben el que fan i diuen.Depèn de tu triar qui és.JB

"Aquest és un bon punt que fas JB.Jo per mi confiaria en el que publiqueu i en els consells.Tinc
clar que la nafta és la més preferida (en contraposició a l'alcohol).Suposo que la part confusa
és que al lloc web de Rick, i al seu llibre, s'ha aconsellat utilitzar índica, però se sap que índica
té  continguts  més  elevats  de  CBD  i  dius  més  amunt  que  la  frontera  entre  tots  dos  ha
desaparegut.Per  a  un  profà  com jo  és  confús.Indica  versus  Sativa.THC versus  CBD,  etc,
etc.Aleshores, si cal triar almenys un 20% de THC, no hauria de triar Sativa?O és la idea de
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triar Indica però amb un alt nivell de THC d'almenys un 20% de THC (independentment del seu
contingut de CBD)?Pots aconsellar perquè un principiant com jo pugui ajudar els membres de
la família?" Jyoti

--  Sí,  indica sí,  però  els  més potents i  sedants,  si  és possible.La propaganda d'alt  CD va
començar a utilitzar-se per impulsar olis de baix grau.A més, els nostres olis ideals tindrien un
95-98% de THC.Així, de nou, no hi ha gaire espai per al CBD.Per a nosaltres les paraules
"potent i sedant" són més importants que "alt CBD". JB

"D'acord, podem produir una varietat sense rialles?La rialla del marit a les 3 del matí s'està fent
vell.Lol." Cardo

"He llegit estudis on s'injecta THC pur in vitro a cèl·lules malignes i s'apoptitzen.No he vist cap
investigació per al CBD.Em sembla que l'enfocament del CBD és poc més que una manera
perquè la gent aprofiti els medicaments cannabinoides jugant amb la por sense fonament de la
gent al THC i promovent els beneficis del cànnabis sense el "THC terrible, addictiu i altament
inductor".  Guanyar  diners  o  aprofitar  el  rendiment  provat  de  l'oli  de  cànem  mentre  es
promociona el CBD com un miracle que,  gràcies a Déu és el contrari del  horrible THC, és
aprofitar la bogeria dels refrigeradors i l'olor d'una estafa.No dic que el CBD no tingui beneficis,
per exemple,  de manera tòpica,  però de la  investigació queda clar  que el  THC és el  més
medicinal.Complir amb els prohibicionistes i centrar-se en el CBD és un gran flac favor.Com
explicaries centrar la investigació en un compost que és inferior?És una tonteria". Cory

"Sí, el CBD sens dubte pot combatre el càncer metastàtic.Sobretot quan forma part de l'oli de
Rick Simpson, que hauria de contenir un 95-98% de THC.Això us diu que la importància dels
CBD probablement no sigui tan gran com s'està presentant.Però esperem que algun dia els
científics mèdics també comencin a provar el RSO.Si segueixen les nostres instruccions sobre
com produir i utilitzar l'oli, tindran els mateixos grans resultats que nosaltres.Si ho fan, bé, no ho
faran.És tan senzill com això". JB

El protocol de Rick Simpson
"Comenceu la gent amb dosis minúscules, de la mida de mig gra d'arròs sec de gra curt.Tot i
que l'oli és inofensiu, menys és millor que més per a aquells que comencen el tractament.Al
principi,  preneu  només  una  petita  part  d'aquesta  substància  sorprenent  cada  vuit  hores,
després augmenteu la dosi  cada quatre dies de manera regular  i  aviat  la vostra tolerància
augmentarà.Si  la  persona  diu  que  no  n'ha  sentit  els  efectes  o  que  només  els  ha  sentit
lleugerament, ho consideraria una bona dosi per a un principiant.Només voleu obtenir una mica
de la medicina al seu sistema perquè puguin començar a acostumar-s'hi.

Mai se sap exactament com respondrà la persona, així que procediu lentament i augmenteu-ne
la dosi cada quatre dies, fins que el pacient pugui ingerir un total d'un gram cada 24 hores.Una
vegada que el pacient s'ha acostumat a l'ús de l'oli, la millor manera d'aconseguir-ho és fer-li
prendre  dosis  que  equivalen  al  voltant  d'un  terç  de  gram  cada  vuit  hores,  un  cop  s'hagi
acostumat al seu ús.Tot i així, m'agradaria recordar a aquells que tinguin dificultats que la seva
dosi es pot augmentar més lentament, però per obtenir els millors resultats, s'ha d'ingerir el més
ràpidament possible.

Aquestes són les instruccions de dosificació que recomana Rick, si el pacient pot augmentar la
seva tolerància amb prou rapidesa.Si se segueix aquest protocol, molts pacients poden avançar
fins al  punt  en tres setmanes que poden ingerir  un terç d'un gram cada 8 hores.Però,  de
mitjana, la majoria dels pacients triguen entre quatre i cinc setmanes abans que puguin ingerir
aquesta quantitat per dosi, després de les quals poden continuar prenent un gram al dia fins
que es curen o es controli la seva condició.
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A Rick li agrada subministrar aquest medicament en xeringues de plàstic, que no tenen agulles,
sinó que només hi ha una petita obertura per la qual es pot esprémer l'oli.Diu que proporcionar
l'oli d'aquesta manera facilita la mesura de les dosis del pacient i  evita que les substàncies
estranyes contaminin el medicament.

La  manera  més  senzilla  per  a  la  majoria  d'entendre  la  quantitat  que  haurien  d'ingerir  és
comparar-la amb alguna cosa com l'arròs sec de gra curt.La dosi d'un principiant hauria de ser
aproximadament la meitat de la mida d'un d'aquests grans d'arròs o aproximadament un vuitè
de polzada de llarg, aquesta quantitat seria igual a aproximadament un quart de gota.En alguns
casos, els que tenen una tolerància molt baixa poden fins i tot trobar que això pot ser massa
per manejar-los còmodament al principi, de manera que, si cal, podrien començar amb encara
menys.

Les dosis d'aquesta mida s'han d'ingerir tres cops al dia, a primera hora del matí, a mitja tarda i
aproximadament una hora abans que el pacient vagi a dormir.Tot el que ha de fer un principiant
és esprémer l'equivalent a mig gra d'arròs sec de la xeringa de plàstic i aquesta és la seva
dosi.Tot i que estem parlant d'una quantitat molt petita i no perjudicarà al pacient, per la seva
potència, aquesta substància s'ha d'utilitzar amb respecte.

Després de quatre dies amb aquesta dosi, es duplica a dosis, que són iguals a la mida d'un gra
d'arròs, o dosis, que tenen aproximadament un quart de polzada de llarg quan s'extreuen de la
xeringa.Després, quatre dies després, es torna a duplicar la dosi i aquesta continua cada quatre
dies fins que el pacient pot ingerir l'equivalent a setze grans d'arròs per dosi.Aquesta quantitat
equival a unes vuit a nou gotes d'oli per dosi, que és aproximadament un terç d'un gram.

Un ml és una mica més d'un gram en pes, de manera que si els pacients ho desitgen, poden
utilitzar  aquesta mesura per determinar  la  seva dosi.En aquest  moment,  els  pacients solen
continuar  amb aquesta dosi  fins que han aconseguit  l'efecte desitjat  amb la  seva condició
mèdica.Hi haurà pacients que no podran augmentar la seva dosi tan ràpidament, però Rick els
insta a prendre-la tan aviat com sigui possible, perquè l'oli pugui alleujar el seu patiment.A més,
hi haurà qui pugui prendre aquest medicament més ràpidament i Rick no té cap problema amb
això, sempre que el pacient se senti còmode prenent-lo més ràpidament, simplement vol dir
que es curaran molt més ràpidament.

En realitat, Rick considera que els pacients haurien de romandre en la seva pròpia zona de
confort quan es tracta de l'ús d'aquest medicament.Però encara pensa que qualsevol persona
amb una malaltia  greu  no hauria  de jugar  amb aquesta  substància,  ja  que si  no  es  pren
correctament, pot ser que no pugui superar l'afecció que es pretenia tractar.

Com  que  aquest  medicament  és  tan  segur  d'utilitzar,  normalment  no  mesurem  les  dosis
exactament, però per a aquells que els agradin les mesures precises i les bàscules de suficient
precisió,  comencen  amb  uns  0,01  g  tres  vegades  al  dia  durant  els  primers  quatre
dies.Aleshores, si podeu, dobleu-lo a 0,02 g durant quatre dies, després a 0,04 g durant quatre
dies,  0,08  g  durant  quatre  dies,  0,16  g  i  després  0,32  gram.Aquest  seria  el  calendari  de
dosificació ideal per a aquells que puguin ingerir aquesta substància ràpidament.

Quan pugueu obtenir ceps de brot índica d'alta qualitat per treballar, l'oli que es produeix serà
extremadament sedant.Aquest és l'efecte que tindrà l'oli si heu produït l'autèntic "Rick Simpson
Oil" i  no hi ha gaire de què preocupar-se.Els pacients simplement s'adormen i finalment es
despertaran.Alguns poden sentir-se una mica apedregats al principi, però quedaran il·lesos i,
normalment, una hora després d'aixecar-se, aquesta sensació de somnolència desapareix.Si
l'oli es produeix a partir de varietats sativa de cànem, espereu problemes i un efecte sativa
energitzant  de llarga  durada.No vol  que les  persones amb afeccions greus com el  càncer
estiguin intentant prendre oli amb aquests efectes i el pacient no rebrà els beneficis medicinals
que  pot  proporcionar  una  bona  índica.No  a  tothom li  agrada  estar  drogat  i  no  és  el  punt
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medicinal per a pedregar-se massa amb aquesta substància.Però en alguns casos en què la
vida dels pacients està en perill, donar-los dosis més grans pot ser l'únic que els pot salvar la
vida.

La qüestió és introduir el medicament al pacient tres vegades al dia.El pacient simplement pot
posar-lo al dit i després raspar-lo amb les dents.A continuació, preneu una copa d'aigua freda o
te i haurien de trobar-los bastant fàcil d'empassar.Algunes soques produeixen un extracte que
no té un gust agradable però que és fàcil de tractar.Simplement poseu la dosi dels pacients en
un  tros  petit  de  pa  i  doblegueu-lo,  després  introduïu-los  a  la  boca  i  doneu-los  un  cop
d'aigua.També es  pot  fer  el  mateix  amb l'ús  de plàtans o  altres  tipus de fruita.La idea és
introduir  l'oli  al  pacient  el  més aviat  possible,  però  a  Rick  encara  li  agrada  veure  que  es
mantenen a la seva zona de confort.

Tothom és diferent i la nostra tolerància a aquest medicament variarà d'una persona a una altra,
així que assegureu-vos que el pacient es senti còmode amb la quantitat que està ingerint.Amb
moltes  condicions  greus,  és  important  que  els  pacients  ingereixin  aquest  medicament
ràpidament, de manera que poden tenir més possibilitats de sobreviure.Com ja he comentat, tot
i que l'oli és inofensiu, si se'n pren massa, sovint els pacients no els agrada l'experiència.Així
que augmenteu la dosi lentament; així es sentiran còmodes amb el seu ús.

Tot i així, com ens agrada dir, les malalties agressives s'han de tractar de manera agressiva,
així  que si  tingués alguna cosa que amenaçava la  vida,  ingeriria  tant  extracte  com podria
prendre en el menor període de temps possible.Crec que val la pena estar preparat, així que
els  que puguin s'haurien de començar  a acostumar als  efectes de l'oli  tan aviat  com sigui
possible,  perquè aleshores sabrà què esperar,  en cas que mai hagi de prendre dosis més
grans.

El tractament estàndard per restablir el teu cos a un bon estat de salut és 60 grams d'oli d'alta
qualitat  ingerits  en  un  període  de  tres  mesos.Per  a  aquells  que  han  pres  quimioteràpia  i
radiació,  és  una  bona  idea  ingerir  de  120  a  180  grams  d'oli  tan  aviat  com  sigui
possible.Normalment,  60  g  poden curar  un càncer  greu,  però  per  a aquells  que han estat
danyats pel sistema mèdic, sovint se'n necessita més per evitar que el càncer torni i per desfer
el dany que aquests tractaments han deixat enrere.

Una vegada que el pacient estigui sa de nou, podeu tornar a reduir la dosi a un o dos grams al
mes o tant com el pacient li agradi ingerir; des de la nostra perspectiva, com més millor.No us
salteu les dosis de manteniment, ja que són importants per mantenir una bona salut.Un gram al
mes o una gota al dia després de la feina al vespre no sona gaire, però, segons Rick, hauria
desigui suficient per mantenir el teu cos sa.

A més, li agrada que els pacients utilitzin altres coses naturals com ara llavors de poma i herba
de blat juntament amb el tractament d'oli.Des de la meva experiència, també hauria de fer que
els pacients mengin llavors de cànem (i encens, mirra i llúpol), ja que l'oli que contenen és molt
nutritiu i bo per al cos.

Rick  també creu  que els  pacients  haurien  d'intentar  augmentar  el  pH del  seu cos  el  més
ràpidament possible ingerint coses com ara síndria o suc de llimona, etc.Diu que això és de la
màxima importància i fer-ho pot donar al pacient una oportunitat molt millor de sobreviure.

Els pacients també haurien de començar a menjar més fruites i verdures crues i menjar menys
carn,  especialment  les  varietats  processades,  que  contenen  més  toxines.Rick  és  un  gran
creient en l'ús de màquines de suc i creu que grans dosis de vitamina C també poden ser de
gran benefici.

Aquest és el protocol de Rick Simpson i és el motiu pel qual el seu nom serà conegut per
l'eternitat.Probablement és el descobriment més important de tots els temps i l'efecte beneficiós
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del  que  ens  ha  donat  aquest  home  no  es  pot  exagerar.De  què  serveix  la  medicina  i  la
tecnologia modernes quan no funciona?Si voleu veure resultats, proveu el mètode de curació
de Rick.

Ens han criticat per dir que aquest oli és una cura per a tot, però quina altra cosa es podria
anomenar una substància que es pot utilitzar amb èxit  per tractar tants problemes mèdics?
Alguns semblen pensar que les paraules curar-ho tot significa que aquest oli proporcionarà vida
eterna, però aquesta no era la intenció de Rick.Certament, aquest medicament pot allargar la
seva vida i pot viure molt més amb el seu ús, d'això no hi ha dubte.Tot i així, això no vol dir que
donarà vida eterna.

Aquest oli encara no està disponible legalment per a la majoria i, per tant, es necessitarà molt
de temps per  determinar  quants  anys  afegits  pot  proporcionar.De moment,  no  considerem
aquest medicament com un elixir d'immortalitat i creiem fermament que no et fa a prova de
bales.Tot i així, com diu en Rick, si mai trobem la clau de la immortalitat, està segur que el
cànem serà un ingredient important.

Si us plau, no us penseu que quan l'utilitzeu no podeu contraure un virus.Encara podeu agafar
coses com la  grip,  però  els  seus efectes  poden disminuir  molt  i  us  recuperareu molt  més
ràpidament.En cas d'una pandèmia o alguna cosa semblant, si ingeriu o ja esteu ingerint el
meravellós oli que aquesta planta pot proporcionar, les vostres possibilitats de supervivència
augmentarien molt". Jindrich Bayer,Phoenix Tears: La història de Rick Simpson,epíleg de les
dues primeres edicions

“JB, tinc una pregunta, el meu germà té càncer, li van extirpar l'estómac (l'establiment mèdic),
després li van fer quimio, que va produir més càncer fins al punt que no pot menjar res, ni
líquids, els vomita.Aleshores finalment li vaig aconseguir la resina; el meu nou el va fer, però la
consistència és una mica gruixuda (veure foto).Però l'ha anat donant i agafant.L'obstrucció es
troba a l'intestí superior, el creixement del càncer.Té la boca súper seca ja que també està
prenent morfina per dolors intensos.Finalment va beure alguns líquids però va vomitar líquids
dues vegades i no la tercera vegada va tenir sang.Els metges li han donat 2 setmanes i l'envien
a casa.Què puc fer???Ajudeu, si us plau, té 11 grams de resina d'un quart de lliura d'alguna
soca de vídua blanca.Si us plau, podeu ajudar-me a trobar on puc obtenir un RSO real que
compleixi totes les qualificacions per a ell.Es troba a Califòrnia, LAi sóc a El Salvador.És una
situació  molt  dura  i  des  d'aquí  no  he  pogut  fer  gaire.Un  consell,  si  us  plau."  Ricardo
-- Bé, com més aviat comenci a ingerir l'oli més aviat millorarà la seva qualitat de vida.Digues-li
que posi  aquesta  resina en un forn a  130 °C (266 °F)  durant  aproximadament  una hora i
després comenci a menjar-la.És bo començar amb petites dosis, però quan els pacients estan
prenent morfina, pots donar-los més oli i menys morfina.Els primers dies poden ser complicats
a causa de les interaccions.Molts desitjos, JB

"Només vull que tothom sàpiga que el meu primer lot d'oli de cuina per a la meva mare va ser
un gran èxit i vaig recuperar uns bons 4/5 grams d'una unça de brot de primera qualitat!Sobre
la lluna amb el  meu primer  intent.I  creieu-me nois,  és tan fàcil  com fer  un cafè!T'estimem
Rick.......” Mark

Encens i mirra
"L'encens  és  una  gran  addició  al  tractament  amb oli  de  cànnabis.Tant  a  nivell  intern  com
tòpic.Si vius a un lloc on l'oli de cànnabis no està disponible, considera l'encens, també pot fer
meravelles.Busqueu els tipus més potents i sedants que pugueu trobar".JB

"Vaig provar que l'encens tòpicament ajuda a eliminar el dolor.:)" Carole
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"Vaig  utilitzar  oli  d'encens  de  Young  Living  Essential  Oils  amb  Phoenix  Tears  de  Rick
Simpson.El meu pare podia passar 10 hores sense dolor... Tenia càncer en etapa 4 i estava
caminant com si res no passava". Shelly

"L'encens és fantàstic per a tantes coses.El faig servir a les taques solars de la pell, cada dia a
la cara barrejat amb cogombre per a un tònic després de rentar-lo amb olis essencials.Per això
em sembla tan jove als  65 anys.LOL!Broma.en tinc quaranta-dos.Però tinc una pell  decent
perquè no hi faig servir parabens ni productes químics". Dania

"A les botigues d'herbes,  busqueu-lo amb el seu altre nom, Boswellia.Funciona bàsicament
igual que Advil però millor". Sharon

"Hi ha un antic remei que requereix encens, mirra, oli d'oliva i cànnabis.Llum a la mirra!!Fa
meravelles per als diabètics de manera tòpica i interna!" Brian

“Tot el que creix a la natura ens pot cuidar.Són les versions sintètiques de totes aquestes coses
les que estan demostrant ser perjudicials.Totes aquestes plantes, (encens, mirra, espígol, clau,
menta, etc.),  especialment les plantes antigues de les seves zones autòctones porten anys
perfeccionant els seus agents protectors contra els depredadors i les preocupacions ambientals
i aquestes coses es poden utilitzar per no només tractar però curar!" Wendy

"Va predir que d'aquí a una dècada més serà central l'ús aprovat de cànnabis medicinal per a
tot tipus d'afeccions, ja que es prepararan medicaments que funcionin com el THC però sense
el principi actiu que provoca un efecte "alt" en els pacients.Mechoulam no ha limitat el seu
interès només al cànnabis.Ha fet investigacions sobre levona, la paraula hebrea per a encens o
Boswellia sacra, que s'utilitzava com a encens al temple sagrat de Jerusalem.El químic de la
Universitat Hebrea, juntament amb el seu aleshores estudiant de doctorat Arieh Moussaieff, van
demostrar que un ingredient important de l'encens de l'Orient Mitjà redueix l'ansietat i té un
efecte semblant als antidepressius en els ratolins.

"El Talmud esmenta la resina de Boswellia com una poció posada en el vi per "entumiar els
sentits" perquè [els] condemnats a mort no es preocupin...[els seus descobriments] proporciona
una  base  biològica  per  a  tradicions  culturals  i  religioses  profundament
arrelades".http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- L'oli de cànnabis i l'encens són molt similars en els seus efectes curatius.Simplement afegiu
encens d'alta qualitat (boswellia sacra) a la vostra dieta o mengeu-lo tres vegades al dia (150
mg tres vegades al dia per a condicions menys greus i 300 mg o més per a malalties i dolors
més greus, etc.) O podeu seguir el mateix protocol i utilitzeu les mateixes dosis que si utilitzeu
el RSO.L'encens també pot arreglar el teu cos des del nivell d'ADN, i també pot curar el càncer
i moltes altres malalties "incurables".També és bo saber-ho, crec.JB

"Estic molt molest que ahir vaig fer malbé el meu tendó d'Aquil·les.No més sofà a 5k pucamb
prou feines caminar.Algú té algun consell per a una ràpida recuperació?" Jenna

- Molt oli tòpicament i internament.Afegiu oli d'encens i clau d'olor a un oli de cànnabis fort o a
una barreja amb mantega de karité/coco/oli de llavors de cànem.Com sempre, les pomes amb
un 20-30% de THC funcionen millor.Gaudeix del tractament.JB

"He estat prenent oli essencial pur de boswellia freana per al càncer de vies biliars en estadi IV,
que ha fet metàstasi als pulmons i als ossos i el meu fetge després de 2 mesos ara té una
funció normal, sense bloquejos i he revertit el meu diagnòstic de 9 mesos de vida. , i els tumors
del meu fetge s'estan reduint i un s'està morint!!Encara estic molt interessat en l'oli de cànnabis,
però també he estat fent quimio per aturar la propagació i sé que un cop acabi la quimio el mes
que ve vull  colpejar  fort  el  meu cos amb tot  el  que pugui.He comprat  el  llibre,  ara només
necessito saber com fer l'oli i que algú m'ajudi". Sarah

- 19 -



"Va passar per saludar. Encara va, el 17 de juliol fa 1 any que vaig començar amb 1-2 ml al dia,
la meva vida ha canviat completament i estic gairebé 200 lliures perduts exactament, 9 lliures
per acabar, la meva farmàcia del dispensari em té amb 179 mg de CBD a 179 mg d'oli de
THC .5ml al dia i  87% THC i  4% CBD 1ml al  dia. I  encens, mirra i  suc. FUNCIONA COM
CONEIXES JB, només volia fer-te saber que encara hi vaig!" Bill

"Jo faig servir encens amb mirra per a Hashimoto i funciona! Llàstima que no puc aconseguir un
oli on visc perquè és il·legal". Cintia

"Vaig començar amb això fa 3 dies després de saber que una noia es va reduir el seu tumor
cerebral amb només una gota d'això a la llengua cada dues hores". Lindsay

"Fa uns anys que poso encens en càpsules.  Solia  prendre l'encens sol  per tractar  el  meu
càncer (sense quimioteràpia ni radiació) durant aquells moments en què no tenia accés segur a
l'oli  de cànnabis.  Quan no tenia el  RSO i  vaig notar que començaven a aparèixer  taques,
només vaig posar  unes gotes d'encens sagrat  directament  a  la  meva pell  i  vaig veure les
taques desaparèixer durant uns dies. Vaig quedar absolutament meravellat! Fa anys que ho dic
a la gent.Encara he de fer-me una colonoscòpia (quan tinc una assegurança a CO) per veure si
el tumor principal ha desaparegut. Càncer o no, seguiré fent el que estic fent, tal com em va
recomanar el meu oncòleg (de tota la vida). Està meravellat!" Lisa

"Vaig posar resina d'encens al menjar del meu gos dues vegades al dia durant un parell de
mesos i un tumor de mida d'aranja va desaparèixer". Karen

"L'ENCENS: s'ha dit que redueix els tumors i frena si no atura la progressió del càncer. Sé que
redueix els tumors, he vist com reduir tumors de la mida d'una pilota de golf a res!" Tamara

"Vaig fer d'això una part integral de la meva metodologia fa un parell d'anys, juntament amb els
olis de copaiba i llimona, els resultats són absolutament sorprenents. Gràcies per compartir JB."
senyal

"Almenys  un  dels  motius  és  perquè  se'ls  diu,  en  vídeos  i  publicacions  de  blocs,  que  l'oli
d'encens conté àcid boswellic,  l'ingredient actiu antitumoral de la resina de goma d'encens.
Però no és així, i la raó senzilla és que l'àcid boswellic és molt una molècula massa pesada per
ser volàtil. Hi ha diversos àcids boswèlics que es troben a la resina de goma d'encens i tenen
pesos  moleculars  entre  450  i  500.  No  obstant  això,  les  molècules  volàtils,  les  que  poden
evaporar-se, tenen pesos moleculars inferiors a 300".
-- És per això que recomano mastegar encens i resina de mirra, i no ingerir olis essencials que
(esperem / suposadament) es van produir a partir d'encens i mirra. JB

"L'oli  d'encens em va ajudar  a  desfer-me de la  paràlisi  de  Bell  en  una setmana!  El  millor
tractament que he rebut mai va ser "legal"." Jason

"He estat utilitzant Frankincense, Ylang Ylang i,  de vegades, Clary Sage a Justin per a les
convulsions  durant  quatre  mesos  i  he  vist  una  millora.  Quan  vaig  començar,  tenia  tres
convulsions al dia i es va reduir a una al dia i de vegades una sèrie de dos o tres dies sense
convulsions. He llegit on Angelica també ajuda amb les convulsions. El seu neuròleg està tot a
favor, però no té coneixements reals ni cap tipus de protocol. Els aromaterapeutes no semblen
estar massa familiaritzats amb l'ús olis essencials per al control de les convulsions. La inhalació
i l'aplicació tòpica diluïda sembla que funcionen, però estaria bé tenir una mica d'orientació.
Vaig aprendre de la manera difícil que definitivament hi ha alguns olis per evitar com qualsevol
cosa amb compostos de càmfora (romarin, eucaliptus, espiga). lavanda, sàlvia espanyola) o
tuyona, així com unes quantes altres". Judy

"El nostre medicament de rescat escollit és franc. El guardo a la prestatgeria i l'utilitzo en dilució
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amb oli MCT. El mateix oli portador que Rae utilitza per via oral amb CO.
Un o dos olors sota el nas, i després a la part posterior de les orelles, les temples, el coll, els
canells i la planta dels peus. És el millor medicament de rescat fins ara. Ràpid i eficaç, però
amb tota divulgació; no sempre." Mark

"L'oli d'encens prové de la resina dels arbres de Boswellia serrata. Alguns olis d'aromateràpia,
perfums i certs tipus d'encens contenen aquest oli. La medicina ayurvèdica, la cura de la salut
tradicional de l'Índia, també utilitza oli d'encens per tractar diverses afeccions. A la medicina
occidental,  l'oli  d'encens  té  interès  per  les  seves  propietats  antiinflamatòries,  segons  el
Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center.  Alguns efectes  secundaris  són possibles,  però  el
MSKCC assenyala que l'encens sembla tenir menys efectes negatius que els medicaments que
tracten afeccions inflamatòries, com els esteroides i els antiinflamatoris no esteroides.

Els  efectes  secundaris  gastrointestinals  són  possibles  quan  es  pren  oli  d'encens,  segons
Physicians' Desktop Reference. Poden incloure malestar estomacal, nàusees, mal d'estómac,
sensacions  d'ardor  o  una  sensació  desagradable  de  plenitud.  L'oli  d'encens  també  pot
empitjorar el mal d'estómac o el mal d'estómac.

L'oli d'encens té efectes d'aprimament de la sang i pot augmentar el risc d'hemorràgia anormal,
tal  com  va  assenyalar  el  Centre  Mèdic  de  la  Universitat  de  Maryland.  Això  preocupa
principalment per a les persones amb un trastorn de la coagulació o per a qualsevol persona
que  pren  medicaments  o  altres  herbes  amb  efectes  anticoagulants,  com  ara  warfarina,
heparina,  ibuprofè,  aspirina  o  ginkgo  biloba.  Qualsevol  persona  programada  per  a  un
procediment quirúrgic o dental hauria de deixar de prendre oli d'encens abans. " Shelley

Processament de resines d'encens i mirra
Congeleu l'encens, tritureu-lo en una batedora com glaçons (durant uns segons a velocitat molt
alta), després aboqueu oli d'oliva ben calent (100 °C) sobre la pols. Deixeu-ho barrejar com un
còctel,  durant  3 minuts més o menys.  Aboqueu la  barreja  d'oli  en  una ampolla  i  deixeu-la
reposar uns dies, separeu les capes i obtindreu el vostre extracte d'encens. Afegiu-hi mirra si la
teniu - processeu-la de la mateixa manera - congela-la, aixafeu-la, afegiu-hi oli calent, deixeu
reposar, separeu-la.

A continuació,  afegiu  oli  de  cànnabis  a  la  barreja  d'encens,  mirra  i  oli  d'oliva.  També pots
menjar-ne tres vegades al dia. També hi afegiria oli de llavors de cànem, per separat, i  em
massatges els peus amb ell. JB

Fumar cànnabis
"La meva amiga de 28 anys s'ha operat avui per càncer de mama, diuen que s'extirpen el
càncer,  però encara volen fer-li  quimioteràpia.Hem parlat abans i li  vaig dir  que rebutgés la
quimioteràpia  i  nomésagafa  RSO.Tinc  raó  sobre  això?Pel  que  he  llegit  a  Phoenix  Tears,
pensaria que això és correcte, però voldria la vostra ajuda per respondre-ho.Gràcies.” Justin

-- Molt bé, Justin.Sense quimioteràpia ni exploracions.La cirurgia va ser innecessària.Feu que
mengi 120-180 g d'oli durant els propers sis mesos i seguiu les instruccions del nostre lloc.JB

"Imagina't intentar ensenyar a la gent a portar-se els pantalons...Sembla fàcil.Què passaria si la
gent t'enviés missatges de text cada dia demanant-te com posar-te els pantalons?(agreujant)
És com el dia del porc de terra!Si em poso els pantalons i està fet bé, aquesta és la manera
que li mostraré a algú més.Podria riure de la gent que vol provar de posar-se els pantalons cap
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enrere i  dir:  "Ei,  encaixen bé,  és clar,  però això no canvia el  fet  que estiguin al  revés!(Va
funcionar per a Khris Kross). JB simplement ens està dient què funciona i no ens dirà d'una
altra  manera  perquè  no  calen  altres  maneres.Segueix  les  indicacions  o  camina  amb  els
pantalons posats al revés, però no t'enfadis amb JB quan t'adones que només t'estava mostrant
la manera correcta de fer-ho!No intentem canviar el text d'un llibre, només anem a investigar
altres llibres!” Txad

--  Gràcies,  Txad,  aquesta  va ser  una gran explicació  i  sí,  tens  raó.Tot  aquest  tema de  la
medicina RSO és tan ofensivament senzill que en realitat ho fa més complicat.És massa senzill
perquè la gent s'ho cregui, és a dir, quan no poden provar el medicament ells mateixos i només
han de llegir-ne.

I tot és que la vida de la gent està en joc.Els parlo en persona, els veig el dolor a la cara, no em
pregunteu què em fa després de tants anys.Per a mi no hi ha gaire espai per a la improvisació
aquí, no hi ha temps per a llargs solos de bebop o free jazz.Aquest és un sòlid blues de dotze
compassos antic i té dotze compassos de llarg.Rick ens va donar instruccions per seguir, però
tothom vol reinventar la roda a causa d'alguns problemes d'ego o altres debilitats humanes.

Tot el que dic sobre això és, dominar primer una arrossera i un ventilador.RSO primer, després
totes  les  altres  formes  (menys  potents)  de  medicina  del  cànnabis.Perquè  la  potència
importa.Com  més  potent  i  sedant  sigui  l'oli,  millor  per  al  pacient.No  heu  de  provar-ho  en
condicions internes, proveu-ho primer amb afeccions de la pell i mireu si cura més ràpidament
amb el RSO real molt potent i sedant amb un 95-98% de THC o amb qualsevol altra cosa, això
us hauria de respondre.Aleshores, sàpiga que el mateix que està passant a la teva pell està
passant dins del teu cos quan ingereixes aquest medicament.

Un cop ho feu, bàsicament perdràs l'interès per les formes menys potents de la medicina del
cànnabis.No perquè no puguin ajudar en alguns casos, sinó perquè per què volar en segona o
tercera classe quan pots volar en primera classe pels mateixos diners i salvar-te la vida de
manera més ràpida i fiable alhora?

RSO  és  un  medicament  premium,  i  la  meva  manera  de  veure-ho  tota  la  resta  no  és  un
medicament  premium.I  vull  medicaments  de primera qualitat,  per  què  voldria  medicaments
diluïts  en comptes de les reals?Com més sedant  i  potent  sigui  l'oli,  millor  funciona com a
medicament, i això no canviarà mai". JB

"El millor RSO és un 95-98% de THC i extremadament potent i sedant.Qualsevol altra cosa que
això  (cannabis  cru,  sucs,  comestibles,  olis  rics  en  CBD,  BHO  no  descarboxilat,  tintures,
ungüents, breus, macerats, com sigui) és una forma menys potent de medicina cannàbica.Totes
les formes de medicina del cànnabis són beneficioses fins a cert punt, per descomptat, però no
apostis la teva vida per formes menys potents de medicina del cànnabis". JB

Condicions de la pell, cremades, èczemes, etc.

"Vaig rebre cremades d'oli bullint de tercer grau als dits diumenge al matí.Butllofes grans i molt
doloroses.Vaig  recordar  que  llegir  RSO és  increïble  per  curar  cremades,  així  que  ho  vaig
provar.OMG  Gent,  la  crema  ha  desaparegut  totalment  en  només  40  hores.Cap  senyal
d'això.Vaig aplicar una bona quantitat  deRSO a les butllofes,  un filet  d'àloe vera fresc i  un
embenat.Es repeteix 12 hores després.No cal la 3a aplicació.TU RICK SIMPSON." Bobbi

“La primera vegada que vaig fer l'oli (infusió amb oli de coco) va ser per al tractament tòpic de
l'esquena d'un veí gran.Tenia llagues per tot arreu que picava molt.Es descarten les xinxes de
llit, així com la sarna, les puces, els skeeters, etc. perquè no es va veure afectada en cap altre
lloc que l'esquena i no hi ha signes d'activitat de bestioles al llit.Saps què va fer el seu fill???Va
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ruixar el seu matalàs molt amb productes químics per desfer-se d'insectes que no existien.Li
vaig regalar un matalàs nou amb les instruccions explícites que NO s'ha de ruixar, és meu cedit
a ella durant el temps que ho necessiti.Va haver d'anar a l'hospital per úlceres hemorràgiques i
mentre era allà li va expressar el problema de l'esquena i saps què li van dir els metges???
Rentar-li els cabells i el cos per als polls.No té polls.Aleshores, a qui creus que escoltaré per
ajudar-la?Els metges?NO.Vaig fer l'oli, la vaig tractar amb ell i hi ha millora i curació". Michelle

"La meva nora estava fregint costelles de porc i bàsicament va submergir els dits en l'oli calent
bullint fins al primer artell i es van tornar blanques com el pollastre cuit.Els vam posar RSO i el
dolor  va desaparèixer en un minut  aproximadament,  els va cobrir  2 vegades al  dia amb el
RSO.Es van curar molt ràpidament en pocs dies i no hi havia cap pèrdua de pell ni cicatrius.És
increïble que ara guardem una mica a la nevera de la cuina, així que si algú es crema (sobretot
els nens) aplicarem el  RSO immediatament,  no cal  que sentim aquest  tipus de dolor  quan
tinguem una planta natural que se'n faci càrrec. .” Debra

"La vaig utilitzar per cremades solars greus.Va funcionar molt bé, l'he vist curar una ferida d'un
ganivet en menys d'una setmana.També cura l'halitosi.L'he estat utilitzant durant sis mesos més
o menys i vaig sortir completament dels medicaments contra les convulsions.Quan em vaig
acabar vaig tenir una convulsió lleu.Tinc la sort  de poder obtenir medicaments com aquest,
també recomano el seu ús per al dolor dels nervis". Jack

"Jo  faig  servir  una  estufa  de  llenya  per  escalfar,  així  que  les  cremades  al  canell  m'han
acompanyat molts mesos més freds.Va fer una escaldada profunda la tardor passada, encara
no vaig deixar de despert.Em van donar oli RSO abans, així que vaig aplicar un toc, va cobrir la
cremada i en dos dies la zona era un pegat rosat i net, sense ampolla ni cremada!Estic venut al
100%!" Janine

"Vaig tenir una bona cremada solar just després d'afaitar-me el cap fa uns anys.Vaig estar al sol
de Colorado durant unes 14 hores l'endemà.He tingut una cremada de sol tan greu al  cap
abans.La primera vegada va trigar mesos a curar-se i va fluir i va fer mal tot el temps.Aquesta
última vegada em vaig posar una mica de loció amb cànnabis al cap cremat pel sol.3 dies
després es va pelar una vegada i després es va curar completament.Cànnabis per a persones
amb cremades solars!” Nate

"Tinc una pregunta.Coneixeu algú que l'utilitzi per a les teules?Els tinc molt sovint,  sobretot
quan estic estressat i només tinc curiositat.Gràcies." Trina

- Només heu de posar l'oli als punts adolorits, ja sigui cru o en tintura, i feu que el pacient mengi
l'oli també, per obtenir els millors resultats.JB

"Les meves articulacions s'eleven als dits i voilà, frec una mica d'oli, el dolor desaparegut.Em
vaig cremar al barril de cremades la setmana passada, 3 polzades de pell negra i bombolla a
l'interior  del  meu  canell.Petita  quantitat  d'oli,  embenat,  dos  dies  després,  pell  rosada
increïble.Es va tornar a aplicar, igual, dos dies després i es va curar...Gràcies!!!" Janine

"Al dia, Scot, vaig parlar amb la meva germana ahir al vespre i em va dir que està tot curat!!!!La
medicina li  va curar les teules.:)  Ella diu que se sent  meravellosa.Només volia estar  100%
segur abans d'escriure't.Moltes gràcies per la teva ajuda."

"El meu fill i jo només l'he fet servir de manera tòpica des del primer moment que van aparèixer
les teules.  Cap novetatva aparèixer teules i  no es van detectar  altres símptomes.  Miracle."
Matija

"He fet servir oli d'estil RSO en una berruga de bruixes a la cara.Dues aplicacions cobertes amb
una tirita i gairebé s'han acabat!" Leslie
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"També vaig treure 2 berrugues amb ell.Els vaig tenir a la cama tota la vida". Michelle

"He fet servir oli d'oliva amb infusió de cànnabis per a cremades i talls i es curen en un parell de
dies.Mai havia vist res semblant.Sé que el RSO seria encara millor.El cànnabis s'utilitzava per
tractar-ho tot abans que el nostre govern es fes cobdiciós". David

"Vaig escalfar l'oli i el vaig barrejar amb el meu pot de crema facial.El faig servir 2 vegades al
dia i fa uns 2 mesos.Els grans profunds i profunds que solia tenir (ja sabeu el tipus, només
triguen  una  setmana a  sortir  a  la  superfície  i  són  ENORMES!)  Ja  no  hi  són.Les  cicatrius
d'aquests grans també s'esvaeixen.Fins i tot veig que la pell comença a endurir-se!És curiós
que  aquesta  publicació  estigui  aquí  perquè  avui  m'he  adonat  dels  resultats!Aquest  oli  és
increïble i la crema facial és només un dels molts usos.Gràcies Rick." Jennifer

"Em vaig cremar amb un tub d'escapament força bé i vaig posar una mica d'oli de cànnabis
infusionat amb extracte de llavors de raïm i es va curar en menys d'una setmana i gairebé no hi
havia dolor ni irritació i SENSE CICATRICES!" Daniel

“L'he fet servir en cremades i no sé on em van cremar.Sense por i sense marques.Genial.Vaig
tenir la cremada durant una setmana i no es curaria.Vaig fer servir l'oli i en quatre dies tinc una
pell nova.Una setmana després no sé on em van cremar.Coses increïbles." Clifford

"Sí, sí, he curat cremades amb RSO.I sense cicatrius!" Erin

"El dolor literalment desapareix a l'instant i en un dia la inflamació desapareix.Ja he tractat una
cremada fa un parell de mesos i tinc una altra que estic tractant ara mateix.Accelera el temps
de curació en setmanes i setmanes pendents.Què tan greu és la cremada i SENSE ESPANT i
SENSIbilitat per on m'havien cremat.Jo faig servir l'oli en tot i em refereixo a tot.També vaig fer
recentment un lot que no era la qualitat que menjaria mai, de manera que s'utilitza estrictament
de manera tòpica.Vaig fer un facial, OMGosh, resultats sorprenents.Utilitzo el RSO per a cada
malaltia imaginable".

"Tinc  molta  por  d'una malaltia  de la  pell  que em van  donar  medicaments  horribles  durant
gairebé 6 mesos.Oh sorpresa!Unes setmanes després del tractament,  la meva pell  torna a
estar  dolenta.Això  és  bo saber-ho.Estava horrorós amb els  medicaments,  malhumorat,  pell
seca i escamosa, suant, Déu meu, era terrible.No tornaré a veure el doctor." Nikki

"He utilitzat oli per a infeccions de la pell, mals de cap, picades de mosquits, fongs, dormir i
simplement relaxar-se.Molt útil en un 1stkit de primers auxilis." Sílvia

“Benvolgut  senyor,  sóc  un  vell  hippy  dels  anys  60  i  visc  al  nord  de  Califòrnia.He  estat
hibertitzant  una  varietat  de  Train  Wreck  i  White  Widow  durant  8-9  anys  amb  excel·lents
resultats.Vaig veure que en Rick també ha utilitzat White Widow.Actualment estic ajudant un
pacient de l'Hospice anomenat Jason a Redding, Ca. en convalescència, qui era/és? morint de
les últimes etapes del SARM tal com va dir el meu vell metge, el doctor Ronald Sand...El vaig
començar amb tintures que he estat fent i donant galetes tant d'aigua com d'extracció de brots i
només extraccions de mantega fa quatre mesos.

Un altre germà amic productor amb qui assisteixo a l'Església de la Unitat em va convertir al
vostre lloc web ara fa només tres setmanes.Han començat Jason amb el "JOY GREASE" i ha
passat pel seu primer tub i ara és el segon.Fa poc més d'un mes les seves pilotes eren de la
mida d'un meló molt gran més gran que una pilota de softball...Des que vaig menjar els meus
productes de forn i vaig ingerir "Magic Grease" directament, cada dia està millorant i les seves
gònades gairebé han tornat a la mida normal...Diuen que no hi ha cura per al SARM???

Jason  ha  tingut  úlceres  molt  greus  a  l'esquena,  ja  que  no  pot  estirar-se  de  costat  ni  de
panxa.Ara em diu que estan disminuint i quan el nostre metge es va presentar amb un altre
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equip  de  la  ciutat,  tots  no  van  poder  entendre  per  què  no  estava  mort  o  per  què
millorava.Encara no he dit al metge sobre el meu/nostre tractament amb oli de cànem, però
aviat ho faré qualsevol dia...Realment vull el permís del metge per tractar les seves nafres ara
amb l'oli de manera tòpica, no estàs d'acord???Si podem aturar el SARM en un pacient que
només li quedava uns mesos de vida, penseu què podria o hauria de dir que hauria de dir a la
comunitat mèdica.Pau i respecte, Craig"

"El  meu marit  tenia  una cicatriu  de 30 anys d'una cremada que va requerir  un  empelt  de
pell...Així  que  vaig  pensar,  aha,  un  altre  lloc  per  experimentar  amb  aquest  increïble
producte.Bé, tenia menys de zero creença que faria qualsevol cosa...Després d'unes quantes
aplicacions s'està transformant, ara té pigment on no n'hi havia.Creixement del cabell on no ha
crescut cap en 30 anys". Rebecca

"Vaig tenir cremades de segon grau a la cara i als braços per l'incendi d'una casa.Vaig posar
RSO barrejat amb mantega de cacau per tot arreu durant un mes i amb prou feines es nota que
em vaig cremar.És increïble la rapidesa amb què funciona i és el millor analgèsic que he tingut
mai". americana

"Vaig tenir un lunar al cuir cabellut que va començar a picar fa poc.Vaig aplicar un taquet un cop
al dia durant uns dies i el lunar va començar a reduir-se!Parla d'increïble. ” Amanda

"El meu cannabalm també estava suspès dins de l'oli de coco i em va ajudar molt quan tenia
alopècia". Matty

"La  meva  xicota  tenia  una  infecció  per  SARM de  més  de  2  anys  i  havia  provat  diversos
antibiòtics, inclòs un dels més forts disponibles sense cap resultat.Vam fer servir una mica d'oli
condensat d'una mànega vaporitzadora en una tirita a l'aire lliure i va desaparèixer amb el dolor
que va cessar immediatament.La seva qualitat de vida és molt millor.

Vaig tenir un cop sospitós a l'esquena durant 2 anys que va acabar canviant de color i fent molt
mal i desconfiava molt del que era.Vaig utilitzar RSO en una tirita i va desaparèixer.Ho vam
provar  perquè  vam  veure  el  vídeo  de  Rick  Run  from  the  Cure.Crec  que  difondre  aquest
missatge és d'una importància monumental i estic disposat a avançar a tot el vapor mitjançant
l'activisme i les nostres xarxes socials i l'abast de les emissions per ajudar-vos a fer arribar el
missatge". Robert

"Tinc fibromiàlgia i els medicaments no em treuen el dolor.Però el petroli sí". Dona

"Sóc un creient...arregla la gota...ha d'equilibrar el yin i el yang perquè abans pensava que era
feliç, però últimament trobo una sensació de felicitat que emana de les profunditats...Gràcies
Rick Simpson. Irving

"Hola Corrie, porto unes 3 setmanes donant medicaments a ***** per la seva gota al peu, i ha
passat d'una cadira de rodes a poder pujar i baixar les escales i va fer una caminada de 2
hores. el cap de setmana.No és només pel càncer...només cura.Hauria d'haver fet fotos...Gran
diferència.Els medicaments habituals no el tocaven.En una cadira de rodes durant 3 setmanes
abans dels medicaments."

“L'he fet servir en cremades i no sé on em van cremar.Sense por i sense marques.Genial.Vaig
tenir la cremada durant una setmana i no es curaria.Vaig fer servir l'oli i en quatre dies tinc una
pell nova.Una setmana després no sé on em van cremar.Coses increïbles." Clifford

"Sí, sí, he curat cremades amb RSO i sense cicatrius!" Erin

"El dolor literalment desapareix a l'instant i en un dia la inflamació desapareix.Ja he tractat una
cremada fa un parell de mesos i tinc una altra que estic tractant ara mateix.S'accelera el temps
de curació en setmanes i setmanes a l'espera de la gravetat de la cremada i NO hi ha cicatrius
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ni  sensibilitat  per  on  m'havien  cremat.Utilitzo  l'oli  en  tot  i  em  refereixo  a  tot.
**Recentment vaig fer un lot que no era la qualitat que menjaria mai, de manera que s'utilitza
estrictamenttòpicament i  va fer  un facial.OMGosh, resultats sorprenents.Utilitzo l'RSO per a
totes les malalties que es puguin imaginar** "Michelle

"Ho vaig fer, el vaig administrar al meu fill de 18 anys.Ara no hi ha cap signe de càncer.Et dec
un enorme agraïment Rick Simpson. Amanda

"L'he utilitzat per curar ferides obertes.Recentment vaig utilitzar la meva úlcera diabètica que
vaig obrir.M'he curat millor del que podria haver esperat.També es van curar les rascades de
gat durant la nit.Altres rascades durant la nit.Poseu oli a la meitat de la rascada, coberta amb
una  tirita,  l'endemà,  el  costat  tractat  tancat  per  mostrar  la  infecció  oberta  tractada.Aquest
medicament hauria d'estar a cada farmaciola de primers auxilis". Jared

“Des dels 11 anys (ara en tinc gairebé 30) he estat desenvolupant una mena de fong a la pell,
sobretot al voltant del pit i l'esquena.Aquestes taques vermelles i rodones apareixen a la meva
pell cada any i he pres tot el que calgui per tractar el meu estat de la pell.Els medicaments que
prescriuen els dermatòlegs tarden 5-6 dies a eliminar aquestes taques i 5 dies més a eliminar-
les totalment.

L'altre dia em vaig adonar que aquestes taques començaven a mostrar-se una vegada més,
PERÒ aquesta vegada vaig decidir  posar-hi  una mica d'oli  de cànnabis...i  realment  va ser
màgic!!!Només l'he aplicat 2 vegades i les taques han desaparegut TOTES.No em podia creure
els meus ulls!No més pastilles i cremes i xampús especials per a mi!Ara he fet oli de coco
infusionat amb oli de cànnabis i el continuaré aplicant durant una setmana més per assegurar-
me que les taques no tornin a aparèixer.Moltes gràcies RS & JB per tota l'ajuda i la informació,
estaré per sempre agraït". Ioanna

"L'oli funcionaria en papil·lomes o etiquetes de pell a prop de l'ull?" Sean

-- Sí, Sean, però vés amb compte de no posar-te l'oli als ulls o es cremarà molt durant una hora
o dues.No danyarà l'ull però és desagradable.JB

“L'any 2002 vaig tenir un accident horrible.Vaig tenir laceracions per tot arreu i vaig perdre part
d'un os al braç.Després dels empelts de pell i ossos, gairebé em vaig curar i em vaig infectar al
braç.Va resultar ser una infecció òssia i va haver de començar de nou.Per això sempre que tinc
talls/cremades (sóc soldador) sempre s'infectarien.L'any passat vaig tenir una cremada horrible
d'una línia de vapor a la feina a l'estómac.En mantenir-lo net i amb l'oli, es va curar amb només
un toc durant una SETMANA!Les meves petites cremades de soldadura podrien durar entre 4 i
6 setmanes.Ja no amb el meu oli.Cargol Neosporin, faig servir OLI!" Chris

"Vaig escalfar l'oli i el vaig barrejar amb el meu pot de crema facial.El faig servir 2 vegades al
dia i fa uns 2 mesos.Els grans profunds i profunds que solia tenir (ja sabeu el tipus, només
triguen  una  setmana a  sortir  a  la  superfície  i  són  ENORMES!)  Ja  no  hi  són.Les  cicatrius
d'aquests grans també s'esvaeixen.Fins i tot veig que la pell comença a endurir-se!Aquest oli és
increïble i la crema facial és només un dels molts usos!" Jennifer

"Vaig acabar de treballar per al meu cap al bosc on hi havia un munt de roure verinós en un
munt per traslladar i cremar i no tenia ni idea que hi era.Així que, és clar, vaig agafar roure
verinós.El meu cap va veure que estava a la vora de la cel·lulitis i després em va enviar de
tornada per començar el tractament amb oli de Rick Simpson.En qüestió de dies, el meu braç
va començar  a  deixar  de supurar,  també va començar  a revertir-se.NO PODEU DIR QUE
AQUESTA PLANTA NO POT TRACTAR RES!” Harry

"Heura verinosa al meu braç... L'erupció i les cremades han desaparegut en 5 minuts... No hi
ha cops, ni erupcions, ni dolor... Jo faig servir un gra d'arròs de RSO amb una mica d'oli de
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coco... EN 5 minuts!!!M'encanta el meu oli!!!“ Estelle

"Vaig utilitzar aquest oli fa 3 anys per matar el càncer de pròstata en fase 4.Vaig utilitzar la
teràpia hormonal per començar i després vaig descobrir la RSO.Funciona.Personalment conec
desenes de persones que l'utilitzen cada dia per a moltes malalties.És una gran ajuda per als
pacients amb càncer, però crec que és el més sorprenentLa revelació ha estat curant la psoriasi
severa d'algú que tenia més del 90% del seu cos.En ingerir entre 1/4 i 1/2 gram d'oli al dia
durant  6  setmanes,  aquesta  persona s'ha curat  literalment  d'una afecció  que patia  des  de
petit.Podria continuar durant hores amb les coses que he vist fer aquest oli.Veuràs, manté la
teva ment oberta i fes el que en Rick t'indica, no ho sentiràs. Dan

"La psoriasi artrítica en menys d'un mes..." Giulliana

"La meva psoriasi va desaparèixer després de començar a menjar l'oli... Només utilitzar l'oli per
via tòpica no m'ajudava gaire,  no va desaparèixer completament fins que vaig començar a
utilitzar-lo per via oral.Encara no ha tornat.Ara estic  en una dosi  de manteniment,  així  que
ESPERO que sigui suficient  per mantenir la psoriasi  allunyada.No n'he tingut  cap signe en
gairebé 4 mesos.Els metges em van dir que mai no desapareixeria del tot, i que l'única vegada
que s'"aclariria" era quan estava molt malalt i el meu sistema immunitari tenia altres coses per
lluitar.Bé...No em sento malalt, i la merda s'ha anat!" Lindsay

“També es va curar la tendinitis en pocs dies.Fins i tot una lesió de 7 mesos.Només cal fregar
una mica de mantega o RSO a la zona dolorosa un cop al dia.Merda increïble.Vaig utilitzar el
RSO en una cremada de 3r grau entre diumenge i dimarts passat,  sense cap senyal de la
cremada després de 40 hores de tractament.Segur que m'agradaria haver-lo utilitzat el segon
que va passar.M'hauria estalviat hores de gran dolor i aguantant gel". Bobbi

"Un amic em va asseure per veure Run from the Cure fa uns dos anys i mig pensant que podria
ajudar a la meva psoriasi.Vam fer l'oli junts, la primera vegada per a tots dos, en tres setmanes,
la meva psoriasi en plaques havia desaparegut.He estat fent l'oli i ingerint-lo des d'aleshores.Si
ingereixo cada dia, i aplico l'oli de manera tòpica a la nit a les taques individuals que apareixen
aleatòriament, la psoriasi està molt controlada i gairebé invisible.A causa d'aquesta experiència,
vaig saltar amb dos peus i ara tinc el primer negoci de marihuana mèdica amb llicència estatal
a Colorado.Un any després del meu negoci, al meu pare se li va diagnosticar un melanoma en
fase IV: s'havia estès als pulmons i al fetge.El seu oncòleg li va donar entre 3 i 12 mesos i li va
dir que estigués preparat per a l'atenció hospitalària.Immediatament el vaig començar amb un
règim de RSO i cinc mesos després, el seu càncer ha desaparegut.Desaparegut.La cosa més
fàcil del món!Gràcies Rick, per reintroduir aquesta increïble medicina al món!" Èrica

“Què no pot ajudar?A través dels meus estudis les possibilitats són infinites.Tinc un quist al
costat  dret  de  la  galta  a  la  cara.Cinc  dies  de  prendre  l'oli  (ingestió)  el  quist  es  va  reduir
ràpidament.L'oli  estava fet de fulles gelades i un petit  brot que es va remull sempre clar.La
barreja es va mantenir  durant 2 setmanes.La primera nit  de l'oli,  el  meu quist  va tenir una
sensació de formigueig.Cinc dies després desaparegut.L'oli funciona.Hi ha massa proves i la
ciència darrere de tot això és sorprenent.Hi ha compostos químics que responen a tots els
nostres receptors del sistema nerviós és obra de la natura.La part sorprenent és que es troba
tot en una planta.CANNABIS.És hora de veure fins a on poden arribar els humans.És hora
d'evolucionar". Jeremy

“La primera vegada que vaig fer l'oli (infusió amb oli de coco) va ser per al tractament tòpic de
l'esquena d'un veí gran.Tenia llagues per tot arreu que picava molt.Es descarten les xinxes de
llit, així com les sarnes, les fugides, els skeeters, etc. perquè no es va veure afectada en cap
altre lloc que l'esquena i no hi ha signes d'activitat de bestioles al llit.Saps què va fer el seu
fill???Va  ruixar  el  matalàs  molt  amb  productes  químics  per  desfer-se  d'insectes  que  no
existien.Li vaig donar un matalàs nou amb les instruccions explícites que NO s'ha de ruixar.Va
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haver d'anar a l'hospital per úlceres hemorràgiques i mentre era allà li va expressar el problema
de l'esquena i saps què li van dir els metges???Rentar-li els cabells i el cos per als polls, no té
polls.Aleshores, a qui creus que escoltaré per ajudar-la?Els metges?NO.Vaig fer l'oli,  la vaig
tractar amb ell i hi ha millora i curació". Michele

"Vaig contreure el virus de l'herpes fa gairebé 20 anys.Sóc dels que pateixen brots 5-6 vegades
l'any fins avui.Com us podeu imaginar això no ha estat fàcil per a mi.Tinc curiositat si tuTens
algun suggeriment  o  saps d'altres  que hagin  tingut  èxit  amb el  tractament  amb cànnabis?
Gràcies pel teu temps."

--  Simplement  poseu  l'oli  (o  una  tintura  o  un  bàsquet  amb  l'oli)  als  llocs  on  es  produeix
l'herpes.Repetiu segons sigui necessari.També és una bona idea menjar almenys el tractament
de 60 g,  de vegades el  virus  de l'herpes desapareix  completament.Els  brots  no seran tan
freqüents i no tindreu dolor, etc. si feu servir l'oli per tractar-lo.L'oli funciona per a tots els tipus
d'herpes i no trobareu res que funcioni millor amb l'herpes que l'oli.Molts desitjos, JB

"La meva exdona està lliure de virus després que la vaig dosificar!!!El seu metge estava i està
desconcertat.Era  llicenciada  en  DARE i  ara  es  guarda  unes  quantes  plantes  per  a  ella...”
Thomas

"Bon dia, Scot, vaig parlar amb la meva germana ahir al vespre i em diu que està tota curada!!!
La medicina li va curar les teules. :) Ella diu que se sent meravellosa.Només volia estar 100%
segur abans d'escriure't.Moltes gràcies per la teva ajuda."

"A la  noia  de  les  teules  li  va  passar  alguna  cosa  més  i  mai  no  va  dir  a  la  família  què
passava.Aquí està, m'ho acaba d'enviar: "Hola de nou, ahir vaig saber que la meva germana
tenia un creixement a la tiroide fa un any, però no ho va dir a la nostra família.Pel que sembla,
el metge li va dir que ho vigilarien i que si creixia, s'operarien.No era prou gran per fer-ne una
biòpsia.De totes maneres, va tenir la cita amb el metge la setmana passada i va descobrir que
el tumor ha deixat de créixer.Ella creu que el medicament va aturar el creixement.No és una
notícia meravellosa?Continua prenent-ho amb l'esperança que la seva propera cita demostri
que l'oli mata els tumors.Et faré saber més quan això passi". escocès

"En algun moment de la primavera passada vaig notar una marca vermella al costat esquerre
de la meva barbeta.Vaig descartar això com una llaga que aviat desapareixeria.Bé, no va ser
així i després, abans de saber-ho, va aparèixer un segon; no s'adjunta, però en una línia recta
des de la primera marca.Vaig aplicar una mica de polisporina i altres cremes que vaig trobar al
botiquí, però res va canviar el seu color o aspecte.Quan em vaig posar en contacte i vaig entrar
a l'oficina del  meu doctor,  hi  havia més,  però va començar  a  tenir  un aspecte diferent  en
algunes àrees.Semblava més amb taques.Quan el meu doctor em va examinar, tenia una cara
d'estupefacte.Durant  els  dos  mesos  següents  va  prescriure  diferents  cremes  i  píndoles
antibiòtiques.

Durant tot el temps va continuar dient, no crec que sigui càncer.No crec que sigui càncer.Tot i
que va semblar estrany que em digués que no em preocupés per fer més cites, només arribés
a la seva oficina cada setmana tal com em va dir i em veuria de seguida, i al seu despatx
personal, no a la sala d'examens. temps.Dir que tenia una mica de por era un eufemisme, ja
que això no anava enlloc.En més d'una ocasió li vaig preguntar sobre veure un dermatòleg i ell
va respondre:  "Ens farem una biòpsia i  després et  portarem a veure un dermatòleg,  si  no
t'importa conduir a Halifax"... "Jo aniré. en un batec del cor”, li vaig dir que esbrinés quines eren
aquestes marques a la meva cara.Va passar el temps i no havia sentit a Halifax sobre cap cita
amb un dermatòleg.Vaig tornar a preguntar al meu doctor... Llavors em va dir que hi havia un
dermatòleg que va morir a Halifax i que el que hi havia estava molt ocupat, és a dir, passarien
uns mesos abans que pogués entrar a veure'l.El temps semblava arrossegar els talons... no
passava res...
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Vaig decidir que després d'haver provat els medicaments que em va donar el Dr. vaig prendre
el tema amb les meves mans.Vaig fer unes quantes consultes i vaig aconseguir una RSO(Oli
de Rick Simpson) o simplement, oli de cànem ben fet.Vaig seguir les instruccions sobre com
utilitzar l'oli.Vaig col·locar una mica en una tirita i vaig tapar les marques de la meva cara a la
nit.Jo també n'he ingerit cada vespre.

Per tot el que he llegit, aquestes coses no et poden fer mal, però et poden fer caure si en prens
massa al principi.Bé, en un parell d'ocasions vaig agafar una mica massa i no vaig poder arribar
a treballar un parell de dies.El que vaig fer, però, va ser aplicant l'oli a la nit tan intensament
com jopodria sense malgastar-ho.Vaig veure que estava marcant la diferència.Estic segur que
hauria  funcionat  més ràpid  si  m'hagués  pres  el  temps  per  ajustar  la  quantitat  que  estava
prenent internament perquè no hi hagués cap reacció adversa a la meva funció motora.lol

Tot plegat funciona i en una de les meves visites més recents al meu doctor em va dir: "No
sembla tan agressiu com era". Això em va fer sentir molt millor, i també ho va fer l'informe de
biòpsia quan va tornar dient que la mostra de teixit no era maligna!Sincerament, puc dir que l'oli
sembla haver aclarit tot el que hi havia a la meva barbeta.

En la seva major part, no hi ha marques vermelles creixents, només "ombres" del que abans
era.Vaig a veure el dermatòleg en una setmana.Tant de bo pugui donar una mica de llum sobre
què és o era el que tenia.M'agradaria saber-ho amb seguretat per tranquil·litat.Definitivament,
donaré una actualització quan tingui més informació.De moment... M'encantaria enviar un gran
agraïment a tots aquells que m'han ajudat a curar-me!" Bill

Q.Em preguntava si RSO ajudaria a les cremades de la meva mare per radiació?Va decidir tirar
endavant  el  tractament “convencional”,  i  ara té el  pit,  a falta d'altres paraules,  fotut.Fa mal
només  mirar-ho.Recordo  que  tu  o  Rick  una  vegada  es  va  cremar,  suposo  que  mentre
preparava RSO, i va mostrar imatges de com funciona l'oli també a les cremades.Aleshores, li
faria bé?

A.Frega l'oli o un bàsquet de cànem al pit i l'esquena.Per descomptat, hauria de menjar l'oli i
allunyar-se dels metges i de totes les altres formes de dany innecessari.JB

"La meva mare (72) té una pell esquerdada i dolorosa a la majoria de les puntes dels dits des
de fa uns 2 anys... molt dolorosa.El metge diu: "Sí, això ve amb l'edat". Dufuss!!!Hem barrejat
una petita quantitat d'oli amb aquaphor...Un tractament, durant la nit... desaparegut!Les seves
doloroses esquerdes s'han curat i segueix sent bona durant més d'una setmana!INCREÏBLE!”
Dolly

"Vaig utilitzar l'oli en una ferida de cirurgia oberta.Al setembre de 2012, em van treure 2 tumors
de carcinoma basocel·lular  de la  cara.Un era gran i  era  el  tumor  alimentador  que l'estava
propagant.A més, em van raspar un tumor intern a la galta per fer una biòpsia.Quan vaig arribar
a casa i vaig descobrir la meva ferida, tenia un cràter a la cara.

Durant els primers 4 dies vaig barrejar mantega de karité i  oli  i ho vaig aplicar.Llavors vaig
canviar a l'oli recte i no he parat.Quan vaig anar a la meva cita postoperatòria, el doctor que
pensava que em faria una cirurgia plàstica es va sorprendre de la meva curació.Vaig decidir dir-
li la veritat, que no havia fet servir la recepta, que l'havia curat amb oli de cànnabis.Havia sentit
a parlar de Rick Simpson i Phoenix Tears, no em va jutjar i va dir que continués amb la bona
feina.En un mes vaig a la meva segona cirurgia, pla d'acció per curar aquesta ferida... Oli de
cànnabis.Li diré a aquest cirurgià?A la meva cita de post operació!En amor i llum." Patti-Jo

-- Patti, no caldrà operació si continues amb l'oli.O posposar 60 g més si cal, però allunyar-se
de la cirurgia i els metges, si és possible.És un trist prerequisit per a l'èxit del tractament en
molts casos.JB
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"RSO ha fet que la meva psoriasi sigui gairebé inexistent.Fa tres anys que porto ingerint una
dosi de manteniment i tinc la pell clara, la meva ment clara i mai he estat més saludable". Èrica

"He vist algú proper a mi fer servir l'oli de Rick en una cremada dolenta que hauria deixat una
cicatriu desagradable i, a la setmana d'aplicar l'oli, havia desaparegut i no hi havia cap signe de
cicatriu o que s'hagués cremat". Janice

"Ara tenim la meva filla a l'oli.Té psoriasi als dos colzes, avantbraços i un genoll.Va fer fotos al
començament.Fins ara les zones escates seques han desaparegut.La pell és vermella, però
llisaen  lloc  d'aixecar  i  inflamar.Les  zones  més  petites  a  l'exterior  s'han  netejat
completament.Estem convençuts que això funcionarà.Estem fent fotos cada dos dies o quan hi
ha una millora notable.Tot això en menys d'una setmana d'ús tòpic de l'oli.Moltes gràcies per
donar a conèixer aquesta medicina que, finalment, curarà les nacions Rick i JB.Estic compartint
publicacions cada dia i dic a qualsevol que m'escolti.Comença a enfonsar-se." Ron

Q.Aquestes mescles funcionen per a l'acne?

A.Jennifer, l'oli funciona per a "tot tipus d'afeccions de la pell". Això vol dir incloure l'acne.Molts
desitjos, JB

"(Vaig conèixer l'oli) fa 3 mesos buscant a Internet una cura per a l'acne i la rosàcia.Ho va
aclarir a l'instant!Afegeix oli iso iso a l'oli de coco per utilitzar-lo a la cara i el coll un cop al dia.El
meu  marit  diu  que  em  sembla  15  anys  més  jove!Moltes  gràcies  per  compartir  aquesta
informació.Que Déu us beneeixi.Mantingues la bona feina." Toni

"Juro que per això em sembla molt més jove que els meus germans.Sóc el més gran de 4.La
majoria diuen que em sembla almenys 20 anys més jove que la meva germana petita". Maria

"També funciona per als pèls encarnats a la cara.El vaig utilitzar al meu fill de 23 anys amb èxit
en 2 aplicacions.UN AMOR." Patti-Jo

"JB, tens alguna evidència científica,  o només gent  que digui  que alguna vegada ha estat
al·lèrgic a la marihuana?Això és possible?Crec que són els tricomes els que fan picor a una
persona, ja que quan et talles, tendeixes a tenir picor a les mans com si toques l'aïllament.Però
dues  persones  m'han  dit  que  creuen  que  són  al·lèrgiques  a  la  marihuana  i  que  broten  a
l'articària sempre que estan al seu voltant o que es bufa el fum a prop.Però m'agradaria que
tots dos formessin part del meu estudi, així que em preguntava si algú ha vist que una persona
és al·lèrgica a la marihuana o l'ha experimentat ell mateix?

--  Mira,  el  cànnabis és una planta,  així  que sí,  algunes persones poden ser  al·lèrgiques a
alguns dels seus components, és clar.Però encara no hem vist al·lèrgia a l'oli i pensem que si
passa,  la  gent  només haurà de provar una altra soca amb altres terpens.L'oli  s'utilitza per
tractar al·lèrgies de tot tipus.Però som set mil milions i cadascun de nosaltres és únic, així que
diria que sí, probablement algunes persones patiran al·lèrgies a alguns tipus d'oli.JB

"Charlie està caminant.Sense medicaments per al dolor.Està dret.Els seus passos són rectes i
amples.Pot córrer saltar i jugar.El seu coll està curat gairebé en un 90 per cent.Fa dos anys que
no es veu així.Ahir es va menjar un plàtan, pizza, mig entrepà, arròs fregit, iogurt i més.Ell MAI
ha menjat tant.(...)

El  genoll  dret d'en Charlie era el  pitjor.És aproximadament un 50 per cent  millor.L'esquerra
gairebé s'ha curat completament, excepte pel fet que l'altra nit li va picar i la va tornar a fer
butllofes.Però res de gran... El canvi més gran és la ferida al coll i sota les aixelles.El coll està
gairebé curat completament, així com les aixelles.

Utilitzo una petita gota d'oli al seu tub G abans dels banys.També ha ajudat amb el dolor de
genoll.Si  li  fan  mal  els  genolls,  rep  aquesta  gota.No  afegeixo  ni  tilenol  ni  ibuprofè.Fa  el
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truc.També faig el meu propi ungüent.Tinc una màquina d'aigua que filtra l'aigua i separa l'aigua
alcalina de l'àcida.Com que l'aigua àcida oxigenada és molt bona per a la pell i també és un
antibacterià, agafo aigua àcida i la barrejo amb metocelulosa per crear una pomada.

Afegeixo el concentrat per fer un ungüent que sigui com la consistència de la vaselina.Unto els
seus apòsits amb això i l'utilitzo a les seves ferides.Només això està marcant una diferència
increïble  amb  el  dolor,  la  picor  i  la  curació.Aviat  us  enviaré  fotos.Els  he  portat  tots  els
canvis.Crec que l'oli durarà un mes més, però com que és la primera vegada que ho faig, ho
sócNo n'estic segur.Estic emocionat.La seva gana mai ha estat tan bona.Va menjar més menjar
ahir que tot l'any". Trisha

"Hola, Rick i amics, tinc un amic que ha tingut aquest dolor (aprox.2 polzades per 4 polzades de
diàmetre) a l'omòplat esquerra des de fa 4 anys, buscant una infecció, sense crosta al lloc,
només una obertura pura, sota la superfície es podia sentir un grumoll dur de la mida de la
pilota sensible al tacte. .

Ha aplicat  tòpicament  l'oli  8 vegades en 7 mesos amb uns 2 caps de setmana d'ús intern
també.
Les crostes i les cicatrius han desaparegut, la ferida oberta està marcada i el meu amic se sent
beneït d'haver tingut l'oportunitat d'utilitzar l'oli". Rebecca

"Tinc grumolls al coll en dos punts, un al pit i un a l'abdomen... en les últimes tres setmanes els
meus s'han encongit... el de la part posterior del coll i l'estómac gairebé desaparegut... el de
darrere de l'orella està la meitat de la mida... ANEM OLI DE CANNÀBIS!!!!!!” Sharon

"Només  per  explicar  la  meva  petita  història...un  amic  meu  fa  molts  anys  que  pateix  una
trombosi  venosa  profunda.Fa  2  anys  que  té  una  ferida  a  la  cama,  de  la  mida  d'un
quart...Després de veure la història de Rick Simpson, vaig suggerir l'oli,  va dir que provaria
qualsevol cosa...Per tant, sent fumador de totes maneres, vaig adquirir una mica de l'oli.Li va
dir  que  la  prengués  dues  vegades  al  dia.2  grans  d'arròs  de  mida...Van  passar  2
setmanes...somriu, feia temps que no ho veia...La ferida s'havia encongit?????...Comença una
nova pell???Això no podria ser???...O podria???...Va continuar dues setmanes més... després
va aparèixer  amb un somriure  més gran...la  ferida  havia  desaparegut???...Tota  pell  nova i
sense dolor...WOWWW...Ara som creients, veure és creure...mantenir viva l'esperança!" Jason

--  Sí,  podria  ser,  Jason  Hildebrandt,  ho  vas  veure  i  ara  saps  com  tractaràs  pràcticament
qualsevol cosa que et passi a tu o a qualsevol dels teus amics.Només cal fregar una mica d'oli i
menjar-lo, realment és tan senzill com això.Gràcies i molts desitjos, JB

“Ahir em vaig tallar el dit en una batedora a la feina.A les 3 del matí em vaig despertar amb un
dit  picant  que  vaig  provar  amb  gel,  peròxid,  neosporina.No  va  funcionar  res.Encara
bategava.Aleshores vaig recordar que l'oli auditiu ajudaria a la regeneració cel·lular i aturaria el
dolor i curaria les cicatrius i els problemes de la pell, així que per què no provar-ho?Així que
vaig agafar una gota i  la vaig estendre per tota la punta del dit.En 1 minut,  el  dolor  havia
desaparegut en un 80%.En 30 min.Vaig poder moure el dit amb només una mica de dolor, però
sense dolor real.estic venut.A les 12 hores després vaig tornar a aplicar i des d'aleshores no
tinc cap dolor". Rebecca

"Estries?" Ambre

-- Sí.JB

"Hola  Rick,  m'agradaria  mantenir  el  meu nom confidencial  si  publiques això  (cosa que  no
m'importa).La meva xicota va tenir una educació molt dura i va recórrer a tallar-se els canells
quan es va deprimir,  aquest  problema ha quedat  anys i  anys enrere,  però encara queden
algunes cicatrius molt desagradables al canell.Allà és molt visible i bull una mica, és el primer
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que molta gent nota quan la coneix, no li agradaria més que desfer-se d'ells.

La meva pregunta és, doncs, l'oli ajudaria a desfer-se de les cicatrius?O almenys ajudar a fer-
los menys visibles?M'encanta el que estàs fent i m'agradaria saber del petroli quan el meu avi
es va emmalaltir de càncer, ets un heroi per totes les vides que has ajudat a salvar!"

--  Comença  a  aplicar  l'oli  tòpicament  a  les  cicatrius,  és  probable  que  desapareguin  en
setmanes o mesos.També la posaria a l'oli, l'ajudarà amb el seu TEPT de tots aquells records
del que va passar.També millorarà la qualitat del seu son.Fes fotos i vídeos si no t'importa, la
cicatriu  realment  desapareixerà,  ja  sigui  completament  o  gairebé  no  seran  visibles.Molts
desitjos, Jindrich

"Tinc el mateix problema amb les nafres a les cames.Primer perquè era prediabètic.Però vaig
descobrir que sóc molt sensible a les picades d'insectes i mosquits.Els poso l'oli i els poso una
tirita durant la nit i les mossegades es curen". Michelle

-- El que pot fer l'oli per a les picades de mosquits o paparres és senzillament increïble.Prova-
ho i veuràs per què diem que ningú ha de sortir de casa si no té l'oli.L'oli té tants usos que és
irresponsable intentar viure sense ell.JB

"Menja l'oli...He estat dos mesos prenent l'oli, la meva psoriasi gairebé el 80% clara, i no he de
fer servir cap medicament...I també em va treure l'artritis...” Giuliana

"He fet  servir  una barreja  d'oli  d'oliva  de cànnabis  i  en  una  setmana la  meva  psoriasi  va
començar a desaparèixer.Malauradament,  només en tenia una mica i  no en tenia prou per
prendre-la més tant internament com externament.OBSERVA, ni tan sols tenia RSO real, sinó
un oli de cànnabis fet amb oli d'oliva". Teemu

-- Esperem que aviat obtingueu més oli, Teemu.El millor és utilitzar-lo de manera tòpica per
controlar els símptomes i també per menjar l'oli, també voleu eliminar la causa subjacent del
problema.Molts desitjos, JB

"També funciona bé amb picades de mosquits i mals de dents.La meva filla va ser mossegada,
sense broma, almenys 50 vegades per mosquits en 15 minuts AMB OFF! Esprai d'insectes de
Deep  Woods.Vaig  provar  una  pell  de  plàtan,  desodorant,  àloe  vera,  dermaplast  i
hidrocortisona.Res d'això va reduir la inflor (és al·lèrgica a les picades de mosquits i s'inflen
molt) ni li  va proporcionar alleujament.Desesperat, vaig treure la resina d'un vaporitzador, la
vaig  barrejar  amb  només  una  mica  d'oli  de  coco  perquè  s'escampés  més  fàcilment  i
"engreixava" les cames amb ella.En una mitja hora aproximadament, tota la inflor es va reduir i,
mentre encara tenia punts vermells  a les mossegades,  no l'estaven molestant  i  vaig evitar
donar-li Benedryl.

Vaig tenir  un abscés formant-me a la boca i  vaig empaquetar la resina del  vaporitzador al
voltant de la dent afectada i, de nou, al cap de mitja hora, la inflor va baixar i vaig poder curar-
la, sense problemes des d'aleshores.El vaig empaquetar dos dies però per estar segur.Ara puc
dir que empaquetar la resina (si tens un Vapir No2 dins del con on canvies la pantalla recull
haixix gairebé pur, també concentrat.) al voltant de la meva dent em vaig posar increïblement
alt, probablement més alt del que he estat mai a la meva vida. .

Fins i tot vaig enviar un missatge de text al meu marit des de la sala d'estar per demanar-li
ajuda per arribar al dormitori.Tanmateix, els medicaments sublinguals funcionen millor, per això
a l'ER si sospiten d'un atac de cor ruixen nitro sota la llengua.Tot està bé ara, no em vaig morir
d'una sobredosi,  no em vaig despertar amb una ressaca horrible i  el  millor de tot...No vaig
haver de prendre grans quantitats de Tylenol o Advil i fer encara més danys al meu estómac i
fetge.
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Sé que la resina no és la manera més eficaç i ni tan sols estava segur de si funcionaria, però
era amb el que havia de treballar ja que visc en un estat il·legal.Vaig pensar que no podia fer
mal.No puc esperar per viure en un estat on pugui cultivar lliurement el meu propi material
orgànic de partida de la màxima qualitat possible, fer el meu propi oli i curar-me a mi mateix i a
tota la meva família...inclosa la meva filla de gairebé 2 anys que ha passat per l'infern l'any
passat perquè ningú pot esbrinar què li passa.

Creuen que ara té un trastorn de proteïnes, però això és només una altra cosa que estan tirant
perquè no tenen ni idea de què està malament.Posar-la a l'oli podria salvar-li la vida.Tot i que
m'encantaria tenir un diagnòstic precís perquè sàpiga què estic tractant, però la conclusió és
que només vull que el meu nadó se senti millor i si això vol dir trencar la societat convencional,
això és el que faré". Sara

"El petroli sembla cobrar vida.Brilla quan s'aplica.Em vaig cremar la mà (no et diré com jajaja)
però la vaig curar amb l'oli.Només quedava prou oli pur per a 2 aplicacions, després s'hi va
infusionar oli utilitzatoli de coco.No va tenir cap dolor.I sense cicatrius al final.Sense gasa de
parafina, sense infeccions, sense pastilles per al dolor.Gràcies Rick de nou per compartir això
amb el món. ” Carol

"Les  gràcies  no  n'hi  ha  prou  pel  que  heu  fet.Estic  aquí  assegut  amb  oli  al  meu  roure
verinós.MAI ho hauria intentat sense tu.Va durar més de 2 mesos tocant gairebé el 100% del
meu cos l'any passat a causa d'algú que va començar un incendi, així que ara ho aconseguiré a
tot arreu i pitjor diuen perquè no creem immunitats a aquest.

Fa un dia va aparèixer.Així que l'oli d'ahir a la nit no va aturar gens la picor.Tanmateix, el veig
curant cicatrius diàriament, així que tinc fe.Aquest matí, 24 hores després de la 1a aplicació,
veig que funciona i està curant qualsevol pell lesionada del meu rascat.Així que amb una mica
de pasta d'òxid de zinc sobre el meu oli,  crec que acabo de trobar l'ajuda 1 # per al roure
verinós.De fet, no puc esperar fins a la propera temporada per veure si potser l'oli es cura per
reparar aquest problema de per vida.T'ho faré saber.No seria genial?Un cop més, gràcies per
tot el que feu." Rebecca

-- L'oli també ho pot arreglar.És una cura o control per a tots els problemes mèdics.Com més
aviat s'apliqui, més aviat s'arreglarà allò que cal arreglar, això és tot el que hi ha.JB

"Heura verinosa al meu braç...erupció i cremades en 5 minuts...sense cops, sense erupcions,
sense dolor...Jo faig servir un gra d'arròs de RSO amb una mica d'oli de coco...S'HAN ANAT en
5 minuts!!!El meu oli!!!" Estelle

"Vaig tenir alzina verinosa a la cara, després del segon dia em va anar des del front fins al coll,
grans taques amb picor, crues i una mica de sagnat per rascar.Vaig barrejar una mica d'oli amb
una mica d'oli de coco perquè sigui fàcil d'untar.Me'l vaig posar i un alleujament instantani de la
picor i el dolor, en una hora la cruesa i la inflamació van desaparèixer, l'endemà al matí no era
visible tret que mirés realment.Sens dubte va aixecar unes quantes celles i finalment alguns
escèptics van poder veure de què sempre estic parlant.El poder curatiu del cànnabis!" Cindy-
lee

"Vull que la gent sàpiga que RSO va aclarir una ampolla enorme que el meu marit tenia als
talons mentre estava estirat al llit tant de temps que estava tan malalt.Vaig posar-hi l'oli i en una
setmana ja havia desaparegut.Tenia totalment por que es convertís en una cosa molt  més
seriosa.Li cobria tot el taló.Gràcies Rick Simpson per tot el que fas". Susan

"Vaig fer un ungüent de cera d'abelles, oli d'oliva, oli de coco i oli de neem que va curar la meva
olor de peu ranci que he tingut durant més de 25 anys...Vaig afegir olis de lavanda i cítrics per
tal de reduir l'olor de neem.I funciona millor que qualsevol crema per a la pell que he comprat
mai.I la dona mai ha estat més feliç". Robert
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-- Afegiria una mica d'oli a la barreja, Robert.Mai està de més afegir-ne algun, a més, sens
dubte, funcionaria encara millor.L'oli sol pot fer el mateix, quan es barreja amb oli de llavors de
cànem, per exemple, i un massatge als peus amb un fort ungüent de cànnabis és una de les
coses més agradables que es poden experimentar en aquest món.T'imagines el gran que seria
per als teus peus si  els poguessis submergir  en oli  tèbi  sense diluir  durant  deu minuts?Us
imagineu com d'eficaç seria això per a persones amb cremades, úlceres diabétiques, càncers
de pell, etc.?Jo puc.JB

"Si les dones sabessin que va revertir l'envelliment de la pell i reparar la pell danyada (com en
el  cas d'aquesta persona),  el  suport  a  la  legalització  del  cànnabis  passaria pel  sostre!Tota
l'economia ha prosperat a causa de la supressió d'aquesta increïble medicina natural i  tots
veurem com s'enfonsa a mesura que cada cop més gent s'informa i comencen a medicar-se."
Gil

"He llegit les arrugues?Ajuda a les arrugues?" Margie

Q.L'apliques a la cara per al tractament d'arrugues o la prens per via oral o ambdues coses?"
Toni

A.Tots dos per obtenir els millors resultats, però l'aplicació tòpica només pot fer molt, també.JB

"Necessito la recepta per a la calbitat.És una part d'oli de cànem per deu parts d'oli de llavors
de cànem?Ajuda si us plau!El meu promès està perdent els cabells i realment no vull haver de
deixar-lo... Tenim bessons, així que necessito que es quedi, ja, ja". Jenna

--Això podria funcionar.Ens agrada afegir un 20-30% d'oli a l'oli de llavors de cànem, un 96%
d'alcohol  o  altres  portadors,  però  menys  que això  també pot  fer  meravelles  quan  s'utilitza
tòpicament.L'ideal  és  que,  per  descomptat,  tingués una galleda d'oli  disponible  i  l'utilitzaria
directament.Perquè  la  medicina  sense  diluir  funciona  millor  que  la  medicina  diluïda.Molts
desitjos, JB

"Sent mecànic, he utilitzat l'oli en alguns talls força dolents i tens 100% de raó...cura la pell més
ràpidament que qualsevol altra cosa". Cory

"Va guarir les meves berrugues genitals amb només 3 aplicacions en 2 setmanes.M'havia fet
diversos  tractaments  molt  dolorosos  a  la  clínica  GUM  de  l'hospital  que  només  els  van
empitjorar.Vaig utilitzar aproximadament 10 mg a cada berruga (en tenia 5) cada tres dies.Em
vaig rentar però vaig evitar fer servir sabó durant 3 dies cada vegada fins que l'oli s'absorbia,
després em vaig banyar i vaig tornar a aplicar.Les berrugues es van convertir en pell morta que
es va fregar sense cap dolor, deixant enrere una nova pell sana.Li vaig dir al meu metge de
capçalera i em va dir mentider?Vaig tenir la sort de tenir un amic que em va fer una mica d'oli
amb ombra i fulles de brots que normalment haurien estat material de rebuig". Milles

"Estic en procés de tractar un lunar desagradable que s'ha tornat negre.Cada matí aplico una
quantitat generosa directament sobre el lunar i després cobreixo amb una tirita.En 3 setmanes
puc  veure  visualment  que  el  talp  s'està  reduint.Funciona.També  menjo  una  mica  cada
dia...quina diferència de nivell d'energia.FELICITAT MEDICINA A TRAVÉS DEL CÀNÀBIS!!!!!!!"
guapa

"Em sento culpable per voler provar-ho al meu cap per la calvície masculina". Robert

--  No  ho  siguis,  funciona  i  probablement  necessitaràs  petites  quantitats  d'oli  de  totes
maneres.Per descomptat, en pots posar-ne molt i seria millor, però si dissoles un gram o més
en 100 ml d'oli de llavors de cànem, crec que també t'agradarà veure què farà, Robert.Afegiu
també unes quantes mil·límetres de la barreja d'oli  i  oli  de llavors al  vostre xampú i  altres
productes cosmètics que feu servir, també us agradarà la diferència que farà.Fes fotos, pots
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ajudar  a  molts  altres.Només  en  tenim  unes  quantes  fotos,  no  hi  hem  fet  massa  cas,  és
comprensible.Però realment funciona, prova-ho i no t'avergonyis ni un segon.JB

"Ho admeto...sóc maldestre...Tinc un mal costum d'enganxar-me les puntes de la forquilla al
peu.RSO directament al lloc, coberta amb una tirita, dolor desaparegut en segons, curat en 3
dies. Heather

"He vist  que una versió de bàlsam molt  menys potent de l'oli  destrueix la psoriasi en dies,
redueix la inflamació dels ovaris el primer dia del període en 20 minuts i evita les cicatrius i el
dolor quan s'aplica immediatament a les cremades menors.Realment em fa preguntar-me què
podria fer l'oli...” Beres

“Vaig tenir un dels pitjors casos de peu d'atleta quan tenia 10 anys, m'agradaria tenir l'oli.Però
ara el tinc.Tot va bé 47 anys després.Ho cura gairebé tot". Donald

"La meva nora estava fregint costelles de porc i bàsicament va submergir els dits en l'oli calent
bullint fins al primer artell i es van tornar blanques com el pollastre cuit.Els vam posar RSO i el
dolor  va desaparèixer en un minut  aproximadament,  els va cobrir  2 vegades al  dia amb el
RSO.Es van curar molt ràpidament en pocs dies i no hi havia cap pèrdua de pell ni cicatrius.

És increïble que ara guardem una mica a la nevera de la cuina, així  que si algú es crema
(sobretot els nens) aplicarem el RSO immediatament, no cal que sentim aquest tipus de dolor
quan tinguem una planta natural que se'n faci càrrec. .” Debra

"Vaig tenir un petit lot de grumolls al colze, els vaig tractar amb l'oli...Una setmana més tard tinc
el colze llis i sense cops...Crec que eren berrugues, però com que no crec en els metges no
t'ho sabria dir amb seguretat". Carla

-- Independentment del que passa amb la teva pell, només has d'aplicar l'oli, cobrir-lo amb una
tirita i tornar a aplicar l'oli cada dia o dos o quan cau la tirita.Cremades, berrugues, èczema,
psoriasi...Ta l'oli no li importa què és i ho arreglarà, només li dóna temps i oli.JB

"Vaig fer un ''rentat'' amb l'oli que havia fet i li vaig demanar a una amiga que tenia una psoriasi
GRAVA de cap a  peus i  que no s'havia  fet  una foto  en més de 4  anys  que s'hi  rentés.1
VEGADA: mentre s'estava rentant el cos, estava en XOC veient que TOTA la pell vermella i
irregular s'enfonsa i veia una pell sana increïble després de cada VEG que s'eixugava una part
del seu cos.Aquella nit li vaig fer fotos i les vaig publicar.ARA LI GAUDA fer-se la seva foto...
DIA!

DIVERSOS altres em van preguntar com el vaig barrejar i em vaig alegrar i sorprendre que els
pacients amb EM i altres que pateixen malalties el feien servir als seus banys i un va dir que
havia dormit com un BEBÉ sense dolor per primera vegada a la seva vida". Traci

"El  meu amic  tenia  un quist  a  la  cara  i  després  de  prendre  l'oli  durant  uns  dies  ja  havia
desaparegut.I l'estava ingerint sense utilitzar-lo de manera tòpica". Jonathan

"Estic prenent una mica més que la mida d'un gra d'arròs.De fet, m'he posat una mica el nas i
les meves al·lèrgies han desaparegut pràcticament.Visc en una autocaravana amb dos gossos i
estem bombardejats amb pol·len d'un turó d'arbres veí.L'any passat vaig prendre benedryl cada
dia.No he hagut de prendre cap aquesta temporada, i estic dormint molt millor". Judy

"No  era  un  pacient  amb  càncer,  però  tenia  una  infecció  al  taló  que  no  responia  al
tractament.Fins  i  tot  vaig  tenir  un  treball  tècnic  de cura de ferides...  va  aconseguir  que la
infecció  deixés  de  propagar-se,  però  encara  no  es  va  curar.Vaig  untar-hi  l'oli  i  en  UN dia
l'enrogiment va ser menor.Segon dia i enrogiment desaparegut.El tercer dia i la infecció torna a
semblar pell!Meravellós oli curatiu!" Tammie
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“Estava en el punt en què no sortiria de casa meva.Vaig tenir una erupció que el metge va dir
que era dermatitis perioral i tot el que em van donar no va funcionar o em va emmalaltir.Van dir
que no tenien ni idea de què ho causa ni de com desfer-se'n per sempre.Després d'anar a
Vancouver, vaig decidir provar de posar RSO a l'erupció i veure què passa.L'endemà ja estava
pràcticament desaparegut.Ara prenc l'oli  internament i  des d'aleshores no he tingut aquesta
erupció dolorosa.Aquestes coses són increïbles.Ara estic veient  com una dona cura el  seu
càncer de mama i estómac amb aquestes coses increïbles que ens ha donat ni més ni menys
que Déu mateix!!! Té

“Vaig treballar per a una empresa de piscina i spa... Sóc de pell clara, tot el dia fora.Em van
aparèixer algunes taques boges a la cara, el cap i el braç que sempre eren per la finestra del
conductor.El petroli va netejar aquests punts en qüestió de setmanes!Ara ingereixo 0,5 grams
de THC pur cada dia per ajudar a combatre qualsevol malaltia i mantenir fort el meu sistema
immunològic.Per cert, mai cap vacuna contra la grip!Sense grip des que era petit". Jay

"Funciona increïblement amb cremades i cremades solars.Diluit amb oli d'oliva." Raquel

"Fa 18 mesos la meva cama es va infectar a causa d'una cirurgia.Després que el metge hagi
provat tots els antibiòtics i procediments, saben que bàsicament es van rendir i em van enviar a
casa per esperar que tanqués.Només després de començar a tractar-me amb altes dosis de
cànnabis, vaig poder trobar que la regeneració va començar! Ariel

"La  vaig  utilitzar  per  a  l'herpes  labial  i  les  butllofes  als  llavis,  va  funcionar  millor  del  que
pensava.Sabia que funcionaria, però el temps per curar era de la nit a les 24 hores.Estava
pensant en 1-2 dies, no en 6 hores". Kevin

"La meva mare es va desfer d'una taca que havia estat a la cara durant gairebé 2 anys en 4
dies amb l'oli!!Llavors vam dir, si això és el que pot fer a les taques de càncer exterior, només
penseu en què està fent a l'interior!" Ambre

"Tenia  una  petita  taca  marronosa  al  costat  esquerre  que  s'anava  fent  més  gran.  Li  vaig
ensenyar al meu xicot, que es va posar una mica d'oli.  Compte, no pensava que faria res.
Quatre dies després, vaig comprovar que (m'havia oblidat) havia desaparegut completament,
excepte un petit punt vermell on hi havia la taca. Resmajor, però em va fer creient". Carol

"Hola JB.La meva filla es va cremar la mà ahir al forn.Va sortir i em va mostrar una cremada a
la mà que s'havia fet una butllofa.Ella va dir que feia mal.Li vaig dir que anés a casa a buscar
l'oli i que se'n posés una tirita i que cobreixi la cremada.Li vaig dir que es curaria sense una
cicatriu.Va sortir cinc minuts després.Va dir que el pare el dolor ha desaparegut.Vaig dir que sí,
això és el que se suposa que ha de fer l'oli.

La meva germana, que era escèptica sobre el que podia fer l'oli i va desaprovar que l'utilitzes
com a medicament per triar.Mai no va deixar de disparar-me quan es tractava de l'oli.Però això
està bé!Perquè a tots ens han mentit també durant tant de temps que ens hem cregut les seves
mentides.La meva germana pateix  una malaltia  complicada els  metges.Per  fer  una història
llarga curta.Ha començat a prendre l'oli i ha perdut 60 lliures durant els últims sis mesos.Ara és
una veritable creient en l'oli.I ho comparteix obertament amb tothom.Gràcies per tot el que feu
per aquesta causa." Ron

"Sé que els nois d'aquí sempre diuen que utilitzeu el RSO pur, i sóc un gran fan d'aquestes
coses.No obstant això, només vull que la gent sàpiga que una infusió d'oli de coco feta amb les
fulles de sucre ens ha substituït completament la neosporina, fa 2 anys que no he hagut de
comprar aquestes coses.Funciona millor i més ràpid, i puc untar-lo per totes les mans i la cara
de la gent i no m'he de preocupar que emmalalteixin si se'l mengen accidentalment". Tina

-- Tina, res funciona millor i  més ràpid que RSO pur, però sé el que estàs intentant dir.Per
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descomptat,  les  formes  menys  potents  de  la  medicina  del  cànnabis  també  poden  fer
meravelles.El problema és que l'èxit no és tan fiable com amb el RSO més potent sense diluir.

Els cosmètics de cànnabis substituiran la majoria dels cosmètics disponibles actualment, és a
dir, després que les dones descobreixin què pot fer l'oli per la seva bellesa.L'oli de llavors de
cànem, l'oli de coco i la mantega de karité són els meus portadors preferits, però es pot utilitzar
el  que sigui popular a la zona on viuen i  afegir-hi  l'oli.El  20-30% RSO en cremes funciona
meravellosament,  però el  0,01-1% també pot  ser  de gran benefici  per  a condicions menys
greus i manteniment diari.JB

Consells de producció
“Mai sense ventilador!!!Això vol dir mai". JB

"Alguns ventiladors poden ser molt perillosos, per tant, si algú no sap la diferència, (sóc un
rebobinador  de motor  elèctric)  pot  i  probablement  encendre el  dissolvent.Només es poden
utilitzar determinats ventiladors.Com que la majoria de la gent no sabria la diferència si mirés
un ventilador tot el dia, aquest és un bon consell.La consideració és que si el motor elèctric del
ventilador crea una espurna interna en arrencar, que no es pot veure des de fora del motor,
s'encén el dissolvent.A l'interior és un lloc molt perillós per fer la medicina, com segur que la
majoria  de  vosaltres  ja  sabeu!El  motiu  d'això  ha  de  ser  conegut  per  tothom...Les  estufes
elèctriques, els llums, els interruptors, els forns, els escalfadors d'aigua, els llums i gairebé tots
els aparells elèctrics de la vostra llar creen, tant si ho veieu com si no, una espurna que encén
els dissolvents.Moltes d'aquestes espurnes es produeixen automàticament i mai no ho sabríeu!
Fins i tot si abans ho has aconseguit a casa teva, és com una bomba de rellotgeria que potser
no s'encén moltes vegades, però en algun moment acabaràs amb una explosió de la qual seria
impossible escapar, passa tan ràpid!Tothom a casa teva estarà en perill!Si us plau, mai, no
ignoreu mai  aquest  avís.Jindrich Bayer  us ha donat  un consell  aquí,  que probablement  us
salvarà la vida, si ho feu.Gràcies Jindrich." Antoni

"Estic d'acord amb tu al 100 per cent, ja que jo també he arribat a la mateixa conclusió aquest
darrer  cap de setmana.També m'agradaria afegir  que utilitzar  un filtre  de cafè per  colar  la
nafta/oli també és la millor manera de fer-ho...L'ús d'un drap de formatge o qualsevol cosa que
no sigui un filtre de cafè us donarà més oli, però serà un oli més feble, possiblement amb un
color més verd, cosa que us demostra.tenen molt material vegetal.La conclusió és utilitzar nafta
i un filtre de cafè, i no tritureu el material més, després diu Rick.En la meva opinió, Rick ha
perfeccionat el procés d'elaboració d'oli pur per a curar el càncer i fer-lo d'una altra manera que
la que ell diu és una pèrdua de temps i material inútil". Marie

"Hola JB.Quin és  el  temps més curt  que pots deixar  assecar  el  brot  si  el  necessites amb
urgència?Gràcies.”  Priscilla
-- Fins que estigui sec.Però només diria que s'asseca ràpidament 5-7 g de brot, que us donaran
aproximadament  un  gram  d'oli,  suficient  per  començar,  i  després  podreu  acabar-lo  quan
s'assequi correctament, en una setmana aproximadament.Com menys manipuleu el material de
partida abans de processar, menys resina malgastareu.Per tant, el millor és no descarboxilar el
material  de  partida  (com  fa  GW  sense  cap  motiu,  podeu  descarboxilar  l'oli  amb  menys
problemes  escalfant-lo,  cosa  que  heu  de  fer  per  eliminar  el  residu  de  dissolvent  de  totes
maneres).El millor que pots fer és posar el brot en una galleda per processar-lo directament a
l'assecador,  sense manipulació  addicional,  sempre que sigui  possible.Com menys toquis  el
brot, millor.JB

"Bryan,  sé que les condicions no són ideals,  però de totes maneres continuaré cantant  la
mateixa cançó.Què més puc fer i  per què hauria de canviar la melodia i  baixar els nostres
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estàndards quan no cal baixar-los?Per descomptat, hi haurà diversos graus d'oli, alguns seran
bons per a ús tòpic (fins al 60%), alguns per a l'esbarjo (60-90) i alguns per al tractament (90 i
més), i els millors olis seran del 95-98% THC i extremadament potent i sedant, això és tot el
que hi ha.Però ara hem d'ensenyar a la gent que hi ha alguna cosa així com un oli de THC del
95-98% i que haurien d'apuntar a la millor qualitat i  no a productes mediocres que podrien
funcionar però que també no.

A mi  personalment  no  m'interessa  gaire  investigar  medicaments  que  poden  funcionar  de
vegades  i  en  alguns  casos  només  quan  tenim un  medicament  a  la  nostra  disposició  que
funcioni en pràcticament tots els casos.

Tot aquest suc és bo i agradable, però trobareu que un 10-20-30% de les persones es tornaran
al·lèrgiques als materials vegetals o no els agradarà el  gust,  de manera que no l'utilitzaran
correctament com a medicina.El cànnabis desintoxica el sòl on es cultiva, realment no voleu
ingerir gaire aquests materials vegetals.De vegades sí, és a dir, quan saps on es va cultivar la
planta i com, però jo mateix tindria molta cura de beure aquests sucs, mai se sap què hi ha,
realment, i sé quins productes químics s'utilitzen per cultivar cànnabis.Així que jo mateix tindria
cura de recomanar l'extracció de sucs.

L'oli s'ha de descarboxilar perquè funcioni correctament, l'has de bullir o no funciona bé i no
passarà per la barrera hematoencefàlica, de manera que un "suc no psicoactiu" lògicament mai
pot funcionar tan bé. com olis descarboxilats amb un 95-98% de THC.Un cop més, prova-ho
amb les condicions de la pell i veu la diferència.

Bàsicament el mateix s'aplica al CBD: de nou, sí, funcionarà, és a dir, de vegades i en alguns
casos, i també és un gran medicament, per exemple quan s'afegeix com a ingredient als xiclets
per a nens,  però a part  d'això jo  sempre voldria  utilitzar  la  forma més potent  de medicina
cannàbica en primer lloc.No ho faries?JB”

"Des de la meva experiència personal no puc fer el suc, em fa molt malament.També tinc un
trastorn de la coagulació de la sang i la clorofil·la pesada és un no no per a algú que està
prenent medicaments per diluir la sang a causa de la vitamina K alta". Dena

"Virginia, t'has d'adonar que hem vist molts olis i la majoria d'olis no s'acosten al que voldríem
que els pacients fessin servir per a les seves condicions.L'estratègia "fes el teu propi" és l'única
que realment té sentit, no vols haver de dependre de ningú per fer l'oli per a tu, vols ser el teu
propi control de qualitat i vols saber què hi ha. i com es va fer.Hi ha massa estafadors per aquí i
la majoria d'ells no ofereixen la qualitat  adequada i  això és un fet trist,  i  l'única manera de
prevenir-ho és ensenyar a la gent afer-ne els seus perquè coneguin la diferència.I de vegades
una petita diferència en la qualitat de l'oli pot marcar una gran diferència en la vida d'algú.És
per això que intentem constantment impulsar la qualitat i la potència de l'oli.

Tal com ho mirem, si un pot fer una tassa de cafè, pot fer l'oli, realment no hi ha res.I els que no
poden fer l'oli per si mateixos solen necessitar assistència de totes maneres, de manera que
algú sempre el  pot  fer per ells si  cal,  a més d'aquestes persones també haurien de poder
obtenir un 95-98% de THC RSO d'una farmàcia.O almenys al món on m'agradaria viure.JB

“1.) Vaig triturar els cabdells secs amb els ossos només amb les meves mans, sense fer servir
cap molinet.El material  de partida semblava cabdells  molt  petits d'aprox.De 5 a 10 mm de
diàmetre,  per  la  qual  cosa no hi  ha pols.Com que ara tinc  la  meva pròpia experiència  de
"cuina", estic totalment d'acord amb tu en tots els punts, excepte en el punt C.He vist olis fets
amb alcohol que solen ser molt més foscos ja que l'aigua de l'alcohol dissol les clorofil·les.Vaig
fer el meu oli amb èter de petroli  pur de grau de laboratori.Aquest oli  té un color molt més
brillant (marró daurat) i té un sabor picant excel·lent i deliciós en comparació amb l'oli d'alcohol
que vaig tenir l'oportunitat de provar.El meu punt aquí és que crec que la nafta no elimina tants
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terpens  i  clorofil·les  com  l'alcohol.També  bull  molt  més  controlat  i  manejable  com  ho  fa
l'alcohol.Així  que  la  meva pregunta  aquí  és,  creus  que  és  possible  que  la  combinació  de
mòlta/rentat amb nafta no sigui tan perjudicial per a un oli de bona qualitat com la mòlta/rentat
amb alcohol?

-- No tritureu el material primer.Qualsevol manipulació del material sec del brot farà que perdi
THC i  altres  cannabinoides  (la  pols  fina  de  la  taula  és  el  que  hauria  d'haver  quedat  a  la
galleda).Sí, la mòlta i la nafta seria "millor" que la mòlta i l'alcohol; aquesta combinació és un
fracàs gairebé garantit, simplement no podeu fer un bon oli d'aquesta manera.

Posar el brot en una galleda, humitejar-lo amb nafta, aixafar-lo amb un pal durant dos o tres
minuts, abocar la barreja d'oli i dissolvent en una galleda.Si treballeu amb material de bona
qualitat, feu un segon rentat i aboqueu la segona barreja a la galleda amb el primer rentat.Si no
utilitzeu material  d'alta  qualitat,  feu servir  el  primer  rentat  només per  a finalitats  internes (i
seguiu buscant un material millor per treballar).

L'èter produeix grans olis (ens agraden més els olis ambre que els olis foscos, però recordeu
que  algunes  soques  produeixen  olis  més  foscos  que  d'altres).També ens  agraden  els  olis
d'ambre per raons pràctiques: qui vol tenir dents negres de clorofil·la?Però no ho recomanem
gaire perquè és força perillós treballar amb èter, és difícil d'aconseguir a la majoria de parts del
món i estem molt preocupats per la seguretat dels productors del petroli.Pot augmentar molt
fàcilment a temperatures relativament baixes.Per tant,  per a la  majoria de la gent,  la  nafta
funcionarà bé.Normalment fem servir nafta, però l'èter seria el dissolvent que escollim.

La llista actual de dissolvents que utilitzaríem personalment és: 1.èter, 2.nafta lleugera pura,
3.alcohol isopropílic al 99%, 4.alcohol d'alimentació, preferiblement el 99%, però normalment és
difícil d'aconseguir i és molt car.Quan es treballa amb un 96% d'alcohol, el 4% restant sol ser
aigua.El 4% de cada 10 litres és 4dcl,  gairebé una pinta d'aigua que hauràs de bullir,  i  es
necessita temps que pots gastar de manera més productiva.

2.) També vaig posar l'oli calent final a 60 °C durant 1,5 h al buit per eliminar totalment tots els
residus de dissolvent.Tal com us escrivia, vaig descarboxilar l'oli menjat 35 grams més tard... El
gust de l'oli abans de la descarboxilació era molt més picant, no diria pitjor, però tens raó sobre
els eructes.

-- Com vaig dir l'última vegada, l'eructe era de l'aigua sobrant.I l'aigua hi era a causa de la baixa
temperatura "científica" que utilitzaves.Heu de descarboxilar l'oli de totes maneres, de manera
que una olla d'arròs que s'apagarà a 110 °C funciona bé.O, per descomptat, el millor a utilitzar
seria  aencara,  però  de  nou,  moltes  persones  no  els  posseeixen  i  no  saben  com  fer-los
funcionar,  i  el  risc  d'explosió  és sempre present.  Si  algú hagués d'utilitzar  un alambin  mal
dissenyat per bullir el dissolvent, podria explotar causant ferides greus i enderrocar tota la casa.
Però si el contingut d'una olla d'arròs s'havia de cremar d'alguna manera i el procés s'estava
realitzant a l'aire lliure o en una zona oberta i ben ventilada.Aleshores, si qui està produint l'oli
no s'espanta, no hauria de tenir massa problemes per controlar el foc i sí tenir un extintor a mà
sempre és una bona idea.

Pel que fa al buit, és clar, per què no.Si tens l'equip i saps utilitzar-lo correctament, no és una
mala idea acabar l'oli  d'aquesta manera, si vols estar 100% segur que no hi ha residus de
dissolvent  o  si  vols  tancar  l'oli.  boca  dels  que  estan  en  contra  dels  dissolvents
petroquímics.Algunes persones l'utilitzen amb gran èxit  i  jo  no hi  estic  en contra.Però com
sabeu, la majoria de persones no són propietaris d'aquest  equipament i  molts dels nostres
pacients no poden o ni tan sols es poden permetre una arrossera i un ventilador, per la qual
cosa no recomanem el buit com a necessitat.

Mireu  com  de  fàcil  i  senzill  és  el  mètode  de  Rick  i  quantes  preguntes  encara  hem  de
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respondre.Ara  imagineu  què  passarà  quan  afegim  informació  sobre  altres  mètodes  de
producció d'oli.Només provocarà més confusió i m'hauré de passar dies i setmanes intentant
respondre preguntes de gent 'confusa', cosa que de totes maneres no faré molt més.

3.) Expliqueu per què suggereix ingerir l'oli  directament fora del tub, directament a la boca,
sense càpsules?Algun problema d'absorció?Menjo la major part de l'oli en paper de cigarret,
però rarament faig servir algunes càpsules si he de sortir de casa durant més hores.A més, no
m'agrada tenir-ho per totes les dents, ja que és molt difícil de baixar...

-- Per diversos motius.El principal és que aquest mètode d'ingestió ha demostrat ser el més
eficaç i beneficiós per als pacients.Millora la higiene bucal perquè també desinfecta la boca i
després ajuda amb qualsevol afecció del tracte digestiu o de la gola, etc.De fet, quan em fa mal
de coll, intento untar l'oli a la part posterior de la boca i després el mantinc a la boca durant el
temps que pugui suportar-ho.En la majoria dels casos, la grip o el  mal de coll  (o els seus
símptomes) es tracta durant la nit.

Com dius, una mica d'oli es queda a les dents i sota la llengua, de manera que aquest mètode
d'ingestió combina realment el processament sublingual de l'oli (al·la Sativex i altres aerosols i
tintures per sota de la llengua que la gent utilitza) i el processament a l'estómac i intestins.El
més important és posar l'oli a l'estómac.Així doncs, si tens oli amb un gust no tan bo, pots
posar-hi un tros de pa o plàtan, etc.  (o paper de fumar, si t'agrada menjar-hi els productes
químics),  doblegar-lo  i  empassar-lo  com  una  pastilla  i  rentar-la  amb  aigua  o  te  o  el  que
vulguis.Renteu-vos les dents amb oli després de deu minuts més o menys, també us ajudarà
amb la higiene bucal.Molts olis tenen un sabor deliciós (sobretot quan no es tritura el material
de partida i quan no s'utilitza alcohol per produir l'oli.La clorofil·la acostuma a tenir mal gust i pot
causar moltes molèsties, fins i tot quan s'utilitza de manera tòpica: els olis foscos tacaran la
teva roba, realment no ho vols ni ho necessites.)

Càpsules - a) les has de comprar a Big Pharma, per la qual cosa les estàs donant suport amb
els teus diners, b) algunes persones hi són al·lèrgiques, c) algunes es dissolen als intestins i no
a l'estómac, d) els distribuïdors sovint posen menys oli en una càpsula del que hauria d'haver,
e) no funcionen tan bé per a tantes condicions, f) és difícil treure'n l'oli quan es vol fer una
articulació o vaporitzar l'oli per a afeccions pulmonars o quan vulguis utilitzar l'oli de manera
tòpica.No dic que no es puguin utilitzar càpsules, tot el que dic és que és millor aprendre a
utilitzar l'oli directament del tub.Després de practicar més, aprendràs a utilitzar l'oli sense cap
molèstia.A mi personalment m'agrada menjar-me l'oli directament de l'arròs, només hi mullo el
dit i en prenc tant com crec que puc prendre.Tingueu en compte que això és molt "consumidor
d'oli" i normalment en prendreu més que d'una xeringa.Quan l'oli és bo, una "sobredosi" només
et farà dormir, gran cosa.Però és clar, ho puc fer per la meva experiència i tolerància, no ho
faria iNo ho recomano a principiants ni a aquells que no tinguin tanta experiència.Tot el millor
per a tu també, Stefan.Jindrich"

"Si us preocupa el cost, és molt més barat que el copagament de la majoria dels medicaments
contra el càncer i alguns dels medicaments que porteu a casa contra el càncer no estan coberts
per l'assegurança.Si algú de la meva família necessitava aquest oli per al càncer, trobaria una
manera.Bona sort!!!!" Lisa

-- Estic d'acord, Lisa, l'oli és un tractament molt més barat quan es té en compte tots els altres
costos  i  despeses.A  més,  és  incomparablement  més  segur  que  qualsevol  cosa  que
subministraria el sistema mèdic, sense oblidar que funciona de manera molt més eficient i fiable
i definitivament és més divertit de prendre que el verí o la radiació.JB

Q.Per què la mòlta de material sec condueix a la pèrdua de THC?Hi ha alguna explicació per a
això?
A.Alguna  vegada  has  triturat  un  brot  realment  potent?Si  ho  feu,  hauríeu  de  saber  per
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què.Aquella  pols  blanca  que  hi  ha  al  voltant  de  la  taula  després  de  triturar-la  és  THC (o
tricomes)  i  és  el  que  hauria  d'haver  quedat  a  l'oli.A més,  quan  està  mòlt,  és  massa  fi  i
despullaràs molt del que realment no volies treure al teu oli.

Processeu els cabdells sencers secs després d'haver-los humitejat amb nafta o el dissolvent
que trieu, però no els toqueu gaire abans de processar-los perquè cada vegada que els toqueu,
en perdràs.Els olis produïts a partir de material mòlt són significativament menys potents que
l'oli produït a partir de brots que es van triturar després d'haver-los humit.

El primer rentat ràpid és el més potent i tira al voltant d'un 70% de THC disponible, el segon tire
al voltant del 20% i el tercer al voltant del 5%.Quan el tritureu, obteniu els tres rentats (en
realitat quatre) al vostre oli i no voleu això.Qualitat per sobre de quantitat.JB

Q.Sé que recomanes fer el RSO tu mateix, però un dispensari té alguns locals i només em
preguntava quin hauria de ser un preu just?

A.Es necessiten 4-7 g de brot d'alta qualitat per produir un gram d'oli, de manera que aquest
hauria de ser el  "preu correcte".No parlem dels ridículs preus del cànem, per a mi el  preu
correcte per a una dosi de 60 g és de 50-100 USD (o menys, si es conreava legalment a l'aire
lliure a gran escala).No dic que sé on aconseguir-lo a aquest preu en aquest moment.L'oli de
primera qualitat costa el que costa el material de primera qualitat on vius.JB

"Només havia d'actualitzar i  fer-te saber que encara sóc viu!M'ho va genial  i  ENCARA VIU
gairebé dos anys després que em van dir que em quedaven 3 mesos.No et creguis als teus
metges!Gràcies de nou per ajudar a salvar-me la vida!" Lee

Descarboxilació

"Actualment descarboxilo la planta sencera i faig RSO i mantega/olis". Cheryl
-- No descarboxileu tota la planta.Feu l'oli de cogoll súper sec (no retalleu, no el toqueu massa,
sempre perdràs el THC que busques).Feu l'oli, després descarboxileu l'oli (introduïu-lo en un
forn elèctric a 130 ° Celsius durant  aproximadament una hora).No feu res amb les plantes
abans de transformar-les en l'oli.Com menys els toquis, millor.JB

"Per descarbar, només cal posar-lo al forn a 266 graus Fahrenheit (130 °C) durant una hora,
obtindreu una descarbació total d'aquesta manera després d'haver cremat tot el dissolvent a
l'olla d'arròs o a la cassola". Ryan
-- No faria servir una olla de barro, però.Cremaràs el teu oli un dia.Una arrossera s'apagarà, és
realment una millor opció, diria.JB

"La descarboxilació correcta és una part molt important en l'obtenció d'oli perfecte perquè la
planta  cruaproporciona poc delta9-THC pur  i  CBD,  en canvi,  té  els  àcids  significa  THCA i
CBDA.Per eliminar el grup carboxil, el procediment és l'escalfament.Feu-ho amb molta cura per
no cremar les vostres valuoses molècules.Vaig trobar en un Journal of Chromatography una
bona nota que hauria de ser la temperatura i  el  temps necessaris  per escalfar  l'oli  perquè
depenent de l'arròs pot ser que les temperatures no siguin suficients.Per tant, és una bona idea
escalfar l'oli durant un mínim de 27 minuts al min. 122 graus centígrads.Comproveu sempre la
temperatura de la placa calefactora amb un dispositiu de mesura digital per evitar que l'oli no es
sobreescalfi.A la taula següent podeu veure els punts d'ebullició dels principals cannabinoides
als quals no hauríeu d'arribar mai, sinó els cuineu.A més, adverteixo que és correcte el que
Rick va dir tot el temps als seus vídeos: no sobreescalfeu l'oli, però la calor és necessària per
fer l'oli curatiu.És necessària una temperatura mínima de 106,2 graus centígrads per al procés
de descarboxilació correcte durant el temps especificat al diagrama al voltant d'una hora.Si el
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vostre oli només té la forma àcida de THCA i CBDA, no és gaire efectiu perquè els àcids no
s'ajusten molt bé als receptors CB1 i CB2.Així que tingueu cura de fer-ho de la manera correcta
perquè el que va dir en Rick és cert, només l'oli millor fet pot fer la feina quan depèn de la vida.
(...)

Sí, mireu i interpreteu aquest diagrama científic per entendre que el procés de descarboxilació
s'està executant tot el temps que escalfeu la barreja de líquid de dissolvent de cannabinoides a
l'olla d'arròs.Així, els gràfics mostren que és molt important portar la temperatura a 130 graus
centígrads durant el temps suficient per obtenir la màxima descarboxilació.Tot una qüestió de
temperatura i temps per assolir els millors nivells.

Si utilitzeu un instrument de mesura de temperatura digital i el poseu a la part inferior de l'arròs
durant tot el procés per vaporitzar el dissolvent de, veureu que només a la fase final del procés
quan les gotes d'aigua entren al final del procés. cuina, la temperatura es situa al voltant dels
100-110 °C.Però el temps en aquest rang no és en general prou llarg per a tot el procés de
descarboxilació.Després  d'això,  escalfeu  l'oli  en  una  petita  olla  d'acer  sobre  una  placa  de
calefacció durant més temps.Mentre no hi hagi activitat (no més bombolles de gas), escalfeu i
espereu.Controleu la temperatura i millor no superar els 130 graus centígrads durant una mitja
hora aproximadament.Recordeu que el THC té un punt d'ebullició de 157 graus C., així que si
us plau, no arrisquis en sobreescalfar-te, sinó els teus cannabinoides desitjats es vaporitzaran i
s'allunyaran...

En  el  nucli,  no  és  important  obtenir  la  quantitat  màxima  de  descarboxilació,  sempre  que
després obtingueu prou oli al vostre cos.Interessant és el valor d'UN gram per dia o més que
hauríeu de prendre.Per descomptat, la quantitat d'oli que necessiteu depèn de la quantitat de
delta9THC que hi  hagi realment a l'oli;  vol  dir  l'efectivitat  de la descarboxilació.Si seguiu la
recomanació de Rick i assegureu-vos de tenir l'oli durant el temps suficient escalfat a 130 graus
C, tot anirà bé.És independent quin dissolvent utilitzeu". Stephan

Dissolvents
"Em vaig quedar pendent del dissolvent (nafta) fins que vaig descobrir que alguns olis vegetals
comuns (canola o colza) es produeixen d'una manera molt semblant". Graeme

"La nafta és el  nom comercial  de l'èter  de petroli,  així  que proveu de buscar-ho,  l'èter  de
mascotes té molts usos industrials, desengreixant per a diluents de pintura". Al

"RECORDA que el THC i el CBD no són polars...i la clorofil·la i l'H2O són polars...Així que el
millor oli es fa amb dissolvent no polar... és net... sense clorofil·la. Miquel

"Un químic amic meu va simplificar tota la història per a mi i em va explicar per què la nafta
podria ser millor (tot i que no pensa significativament): la nafta és un dissolvent no polar, de
manera que extreu les molècules no polars de manera més fàcil i eficient (THC i El CBD són
bàsicament molècules no polars) i deixa de banda les molècules polars.

L'alcohol isopropílic (i, per tant, l'èter) és un dissolvent polar feble, per la qual cosa és molt bo
per a aquest propòsit, però potser una mica menys que la nafta, ja que JB diu que van provar
tots dos i que eren més potents.EDIT: Oh, sí, gairebé me n'oblido: també va dir que no hi ha por
que la nafta (o iso) quedi al producte final si seguiu la recepta proporcionada per Rick Simpson
(el meu amic va dir que no utilitzeu una galleda de plàstic, però, però un de vidre o d'acer
inoxidable) i si no n'esteu segur, feu el que sempre diu JB: afegiu una mica d'aigua i poseu-ho
al forn perquè s'evapori completament.Però faria servir alcohol isopropílic, perquè estàs segur
que és el que se suposa que ha de ser...” Sandra
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--  Sandra,  el  mètode que Rick va mostrar  al  món és el  més bàsic,  senzill  i  assequible.És
gairebé infal·lible quan un segueix les instruccions a una T.El vidre és bo però es trenca i no
vols que això passi,  mai.L'acer inoxidable està bé, és clar.El 99,9% d'iso funciona bé, però
encara utilitzaríem nafta alifàtica lleugera, sempre que sigui possible.O èter.JB

“També us recomano posar-ho tot el més fred possible abans de l'extracció.La majoria posa
l'alcohol, el cànnabis, els envasos, tot allò relacionat amb l'extracció al congelador durant 24-48
hores.D'aquesta manera obtindreu un producte molt més net.Els vostres rendiments seran més
baixos, però no en necessitareu tant.Disculpeu les errades ortogràfiques o les paraules que
falten, l'EM fa pena i no tinc medicaments, lol.Beneeixi." Chuck

-- Chuck, la congelació està bé, però no és necessari fer-ho quan treballeu amb dissolvents i
materials  de partida  no polars de qualitat.A més,  no ens agrada refredar-nos les  mans,  la
temperatura ambient ens funciona bé i no tindrem problemes d'artritis després d'uns mesos o
anys de congelació del brot.A més, sovint l'oli es fa en llocs on no hi ha congeladors.Així que sí,
podeu congelar-lo si voleu però no ho faríem nosaltres mateixos.

A mi mateix no m'agraden les verdures congelades, evito menjar-ne sempre que sigui possible,
així que no veig perquè hauria de fer una excepció i congelar la verdura que més m'agrada de
totes.Però sí, pot ajudar quan has d'utilitzar alcohol per extreure l'oli, així que no hi estic del tot
en contra.

És que nosaltres mateixos no utilitzem l'alcohol com a dissolvent (o millor: no és un dissolvent
de la nostra primera opció), no veig cap motiu pel qual hauria de pagar a l'estat un impost
addicional per un dissolvent que s'evaporarà de totes maneres (tret que utilitzeu un alambin, el
que faríem sempre que fos possible).Puc comprar un litre de nafta lleugera per uns 3-4 dòlars,
un litre d'alcohol al 99% costaria molt més i produiria menys oli i aquest oli probablement no
serà tan bo com els olis produïts amb nafta lleugera o 99,9% iso .

Llavors,  on és  exactament  l'avantatge d'utilitzar  alcohol  com a dissolvent?No veig  cap raó
racional  per  la  qual  s'ha de preferir  l'alcohol  a la  nafta alifàtica lleugera pura de baix  punt
d'ebullició,  quan es considera que no hi  ha cap residu de dissolvent  a l'oli  que s'hauria de
preocupar quan l'oli es produeixi correctament.Quan no es produeix correctament, hi ha o hi pot
haver residus de dissolvent a l'oli.Però no ens culpis per olis que no s'han produït correctament,
realment no ens podem fer responsables de la manca de qualitat dels olis subministrats per
altres.És tan senzill com això.JB

"El RSO, quan es fa correctament, no conté la majoria del dissolvent que utilitzeu.A més, ja que
RSO cura el càncer i tot el que mengeu/respireu provoca aquest càncer.No em preocuparia
massa els residus en excés, si n'hi ha.L'RSO pot arreglar aquestes cèl·lules/ADN que podrien
haver estat alterats durant la ingestió inicial.Si el dissolvent podia fer algun dany, el THC real
dins de l'oli solucionarà els danys causats pels residus del dissolvent". Amanda

-- Amanda ho va encertar.Aquells que estan obsessionats compulsivament per unes quantes
ppm d'un residu de dissolvent que es podria deixar a l'oli simplement haurien de purgar l'oli al
buit.No és gens difícil.Els que no ho fan encara no s'han de preocupar gaire.

Fins i  tot  si  hi  hagués un 0,1% de residus de dissolvent  a l'oli  (que seria massa de totes
maneres,generalment  hi  ha  uns  quants  centenars  de  ppm,  potser,  quan  l'oli  es  produeix
correctament utilitzant nafta lleugera pura amb un punt d'ebullició al voltant dels 80-100 °C), hi
hauria 0,06 g de residu en una dosi de 60 g d'oli que es menjaria. durant un període de dos o
tres mesos.

No em preocupa gaire personalment, això és segur, està molt per sota dels límits dels aliments i
molt  per  sota  de  la  quantitat  de  residus  de  dissolvent  que  ja  heu  menjat  als  vostres
aliments.Amb què creus que es produeixen la majoria dels olis vegetals?Amb dissolvents, els
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mateixos hidrocarburs o similars que utilitzem com a dissolvents.

Deixeu-me preguntar-vos: realment us renteu sempre les mans quan poseu benzina al cotxe?Si
ho  feu,  continueu  preocupant-vos  pels  possibles  residus  de  dissolvent  a  l'oli  produït
correctament.Si  no,  o  si  recordeu almenys  una vegada que  no els  vau rentar,  si  us  plau,
busqueu alguna cosa més a fer, realment hi ha molts altres problemes més greus dels quals
preocupar-vos.

Hi ha molt més verí en totes i cadascuna de les píndoles que ingeriu, això és segur.I pel que fa
als productes derivats del petroli, prens vitamines, per exemple?Sabíeu que la majoria estan
fetes de derivats del petroli?

I si creieu que mai us posareu a la boca res fet de petroli, deixeu-me que us pregunti: amb què
us renteu les dents exactament?Amb un tros de fusta o un raspall de dents?I què passa amb
altres  articles  i  accessoris  per  a  la  cura  dental  que  es  fan  plàstics  a  base  de  petroli?No
n'utilitzeu o no n'heu utilitzat cap?Si ho feu o ho teniu, de nou, hi ha altres coses a fer que
preocupar-vos pels residus de dissolvent en RSO produït correctament.JB

"Una explicació  molt  senzilla  a  una pregunta  sense fi...Personalment  he utilitzat  nafta,  iso,
alcohol i butà per fer oli...I, amb diferència, el millor... el més net...més fort...i el millor oli de tast
era de la nafta...No entenc què no li  agrada a la gent...  No queda combustible quan es fa
correctament...i la nafta també sembla despullar més les plantes...Ho fa molt més ràpid...Així
que oli més net...(or)...” Pere

"Aquesta gent va venir després de mi al seu lloc web.El grup d'Erin odia el terra on camina
Rick.I fan un gang bang a qualsevol que mencioni en Rick.Per a mi, això NO és el que haurien
de representar els curanderos.

Tota la Nafta per a mi és una excusa per castigar en Rick.Perquè al final tothom sap que l'oli de
cànnabis negarà les toxines de la nafta.Rick defensa la nafta perquè és fàcil de trobar per a la
majoria  de  la  gent.Rick  afirma  clarament  que  la  seva  preferència  és  l'èter  i  li  agrada  un
destil·lador.La nafta produeix un oli potent, que és clau, un oli potent, cosa que els contraris
deixen de banda.L'alcohol de cereals no produeix un oli potent, i els que embruten Rick ho
saben.La nafta és una excusa per confondre la gent, de manera que poden dir que el seu oli és
millor.On eren aquestes persones abans de Rick, on estaves si us plau? Tom

"La nafta lleugera és la fracció que bull entre 30 °C i 90 °C i consta de molècules amb 5-6
àtoms de carboni.La nafta pesada bull entre 90 °C i 200 °C i està formada per molècules amb
6-12 carbonis.La nafta s'utilitza principalment com a matèria primera per produir gasolina d'alt
octà (mitjançant el procés de reformat catalític).També s'utilitza a la indústria de la mineria del
betum com a diluent, la indústria petroquímica per produir olefines en crackers de vapor i la
indústria  química per  a  aplicacions  de dissolvents  (neteja).Els  productes  habituals  que s'hi
fabriquen  inclouen  fluids  més  lleugers,  combustible  per  a  estufes  de  campament  i  alguns
dissolvents de neteja".

“Dissolvents,  nafta,  destil·lat  de  petroli...Sona  tòxic  com  un  laboratori  de  metanfetamina  o
alguna cosa així.Desenvolupeu un mètode per processar amb aigua.És possible?" cristià

-- No produiràs la mateixa substància que nosaltres i requerirà molt treball extra innecessari,
amb un resultat considerablement pitjor.JB

"Això és una llàstima.Tant de bo hi hagués una manera.Els dissolvents i els seus residus són
tòxics i perillosos".cristià

-- No hi ha cap residu del qual us haureu de preocupar quan l'oli es produeixi correctament.Ho
prendries  amablement  com un  fet?Amb què  creus  que  es  produeixen  la  majoria  dels  olis
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vegetals?JB

“La nafta té la fórmula química de CnH2n+2.La nafta lleugera té 5 i/o 6 àtoms de carboni, que
es redueixen a C5H12 i C6H14, també coneguts com a pentà i hexà.Així que el que busques és
una nafta que és purament una barreja de pentà i hexà. Wouter

"Només volia publicar alguna cosa sobre dissolvents.Vaig anar a veure un amic meu que té
diversos  doctorats  i  màsters  en  química  i  li  vaig  preguntar  què  podia  fer  per  eliminar
completament la nafta de l'oli.Va dir: "Preneu 5 ml d'alcohol isopropílic i remeneu-lo després
que hagi deixat de bombollejar per última vegada.S'evaporarà i s'emportarà la nafta.Aleshores,
el dissolvent tòxic es converteix en dissolvent no tòxic.Aquest no és el meu nom real, és una
llàstima que no pugui utilitzar el meu compte real per por de ser acomiadat o contractat com a
infermera". Bobbie

"Per trobar nafta al Regne Unit, cerqueu "netejada de panells" o "netejada ràpida de panells".És
un producte utilitzat en la reparació de carrosseries d'automòbils,  per netejar  el  metall  i  no
deixar residus.La dificultat és trobar una llista detallada dels ingredients exactes, ja que poden
variar.El 99,9% d'isopropanol hauria de ser fàcil de trobar. Em

"Hem seguit el vostre procés utilitzant VM&P Naphtha i tot va anar segons el previst, a excepció
del primer parell de xeringues que van sortir una mica més líquides del que esperàvem.Vaig
afegir un parell de gotes d'aigua i ho vaig tornar a provar i sembla que va bé.La meva única
preocupació/pregunta és el gust.Encara té gust de dissolvent.Està bé o he de fer alguna cosa
més?El receptor d'aquest està dormint unes 12 hores cada vegada que pren l'oli.És correcte
fins que desenvolupi tolerància?Qualsevol ajuda és molt apreciada." Pamela

-- VM&P no sembla ser un bon dissolvent (tot i que alguns fulls de MSDS diuen que hauria de
ser  la  mateixa  substància  que la  que voldríem utilitzar).Sembla  ser  una nafta  pesada i  no
sembla que bulli completament i sembla que requereix una cura addicional.

Afegiria una mica d'aigua i la posaria en un forn elèctric a 130 ° Celsius durant unes hores,
potser durant la nit, o fins que el dissolvent desaparegui completament, alguns diuen que es
triguen fins a quatre dies a eliminar el residu de dissolvent.No hauria d'haver cap regust de
dissolvent si l'oli es produeix correctament i l'oli no ha de ser líquid, hauria de ser més com un
greix.Assegureu-vos que l'oli es filtre correctament, ja que els residus de dissolvent tendeixen a
enganxar-se als materials vegetals.

Simplement feu una prova amb els dits amb el dissolvent que voleu utilitzar.Submergeix-hi el dit
i mira si s'evapora completament en 30 segons o més ràpid.Com més ràpid s'evapori, sense
deixar pel·lícula, millor.

Si  no  podeu  obtenir  nafta  alifàtica  lleugera  pura  (també  anomenada  benzina  a  Europa,
demaneu el número CAS 64742-49-0, es ven amb molts noms diferents, no el tipus utilitzat com
a combustible en els cotxes, sinó el tipus que s'utilitza com a dissolvent). o diluent de pintura),
optaria per un 99% o encara millor un 99,9% d'alcohol isopropílic, que sembla que es pot trobar
gairebé a qualsevol part del món.

De moment preferim la nafta alifàtica lleugera (de baix ebullició, hidrogenada), perquè produeix
olis millors i més potents que la majoria dels altres dissolvents que s'utilitzen actualment.Com
menys materials vegetals i clorofil·la tingui l'oli, millor funciona com a medicament, millor té el
gust i més potent és.Tot el truc està en el potent i sedant que és l'oli.Com més potent i sedant
millor.JB

"La nafta correcta NO es ven als EUANo a Tractor Supply o Home Depot o Lowes o fins i tot
Sherwin Williams.Encara es ven al Canadà.Tinc un amic que el destil·la a 100 °F i estalvia el
dissolvent que es desprèn, per utilitzar-lo per fer oli". Steve
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"Si viviu als EUA, no obtindreu la nafta adequada, no es pot confiar en tota la nafta fabricada
als EUA a causa de la regulació fluixa d'ingredients en aquest tipus de dissolvent.Mai obtindreu
nafta pura als EUA, fins i tot el VM&P pot ser completament inconsistent d'una ampolla a l'altra i
ni tan sols s'anuncia com a pur.Al Canadà fabriquen nafta pura i és el millor dissolvent que
s'utilitza  en  comparació  amb  l'alcohol  ISO  o  Grain,  no  cometis  grans  errors  i  malgastis
medicaments o, pitjor,  emmalalteix encara més tu mateix o algú altre utilitzant el  dissolvent
equivocat.Tingueu en compte que la nafta disponible als EUA farà fins i tot un oli que es veu
completament com hauria, però tot i així us podria emmalaltir". persecució

-- El fet que la nafta alifàtica pura no sembli vendre a tot arreu als EUA no vol dir que la nafta
alifàtica pura amb el número CAS 64742-49-0 i un punt d'ebullició al voltant de 60-80 °C no
existeix  o  que  sí  No  produeixen  un  oli  millor  que  la  majoria  dels  altres  dissolvents,  quan
s'utilitzen correctament.Si no podeu obtenir nafta lleugera pura, el 99% o encara millor el 99,9%
d'alcohol isopropílic seria la nostra segona opció.

Però encara no em rendiria: s'utilitzen nafta lleugera o dissolvents similars per extreure olis de
les plantes, així que consultaria amb els productors d'oli vegetal i veure què fan servir.On visc a
Europa, el dissolvent el puc comprar a pràcticament totes les ferreteries o pintures, és un dels
líquids  tècnics  més  habituals  que  recordo  de  la  meva  infantesa,  l'utilitzem  per  desgreixar
cadenes de bicicletes, etc., i pràcticament tothom tenia una ampolla. d'això a casa.Així que tot
aquest debat interminable sobre dissolvents em sembla una mica ridícul.Quan utilitzeu la nafta
lleugera adequada, no hi ha cap residu de dissolvent que s'hauria de preocupar, potser unes
quantes ppm, igual que en la majoria dels olis vegetals barats que sovint es produeixen amb
gairebé exactament el mateix dissolvent que el que recomanem.JB

"Les olles d'arròs fan xucle.Una planxa elèctrica i una safata de pyrex de 9x13 funcionen molt
millor.L'oli és molt més fàcil  de collir  del pyrex i no hi ha tefló.La modulació de temperatura
també és molt més controlable.Estàs profundament en el teu ego JB.Et trobaràs amb gent més
intel·ligent que tu.És només com és.Aprèn d'ells en lloc de bloquejar el seu coneixement de la
teva ment.Tothom té una petita peça del trencaclosques JB". Jody

--  Jody,  és clar,  el  pyrex és fantàstic,  sobretot  fins que es trenca i  perds tot  el  teu oli.Heu
d'entendre que aquestes són instruccions essencials destinades a ser utilitzades a tot el món
amb el mínim equip possible.Molta gent no es pot permetre ni tan sols trobar una arrossera en
alguns països, no és tan senzill com tothom pensa.

Per descomptat, podem mostrar-te una manera molt complicada i costosa de produir l'oli, però
m'hauries de prometre que t'asseures aquí  cada dia durant  un any responent  preguntes al
respecte.La majoria de la gent encara no ha dominat l'olla d'arròs i els agradaria treballar amb
altres tipus d'extracció, sobretot per la seva fe o perquè "pensen" que s'hauria de fer una altra
cosa.

RSO es produeix d'aquesta manera, s'ha provat en humans i funciona.Pel que fa als altres
mètodes, crec que els hem provat al llarg dels anys, no us penseu que no.Però tot el que sé
que no s'ha provat cap altre mètode amb tanta gent amb tant èxit.I  tingueu en compte que
comencem on els altres s'han aturat, els nostres pacients terminals necessiten el millor oli que
poden obtenir, i això és RSO.Agradi o no.JB

"La nafta alifàtica lleugera funcionava molt bé, tenia un bon gust, no quedava cap rastre de
dissolvent al meu oli.Si seguiu les instruccions de Rick al peu de la lletra, no hauríeu de tenir
cap problema". Rick

"Hi ha dues categories principals de nafta: lleugera i pesada.La nafta lleugera NO conté benzè,
que és el que volia dir Raina (no hexà).Tot i que no recomanaria ni tan sols la nafta lleugera tret
que l'extracte de cànnabis es pugui provar després de produir-se per a residus de nafta, es pot
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utilitzar si això és tot el que podeu obtenir per a un dissolvent.La clau és assegurar-vos que
bulleu l'extractea un estat de greix gruixut; en aquest moment, la major part de la nafta hauria
d'haver  desaparegut.L'ús d'equips de destil·lació és la  manera de fer  l'oli  més pur  i  sense
dissolvents, però més enllà de la capacitat de la majoria de la gent mitjana.Espero que això
ajudi." senyal

“Raina, no et discutiré.De la Viquipèdia: "L'èter de petroli, malgrat el seu sinònim de benzina, no
s'ha de confondre amb benzè o benzí, ni s'ha de confondre amb la gasolina, encara que molts
idiomes l'anomenen amb un nom derivat de la benzina, per exemple, "Benzin" (alemany), "
benzè” (holandès) o “benzina” (italià).L'èter de petroli  és una barreja d'alcans, per exemple,
pentà,  hexà i  heptà,  mentre  que el  benzè és  un hidrocarbur  cíclic  i  aromàtic,  C6H6.De la
mateixa manera, l'èter de petroli no s'ha de confondre amb la classe de compostos orgànics
anomenats èters, que contenen el grup funcional RO-R". La meva formació és microbiologia,
on vaig estudiar química orgànica, una mica de bioquímica / una mica de química inorgànica...
Certament,  no ho sé tot,  però sí  que ho sé una mica.La nafta lleugera NO conté benzè -
punt.Ignoraré el teu comentari.Seria en el millor interès de tots si no feu afirmacions fora de les
dades científiques". senyal

"No  és  correcte,  els  dissolvents  residuals  sovint  són  verí!El  THC  NO  pot  solucionar  la
insuficiència cardíaca del verí.Les principals empreses farmacèutiques són qui han de fabricar
aquest  producte  o  persones  que  han  fet  un  curs  de  certificació  sobre  seguretat,  NO  els
entusiastes del cànnabis del pati del darrere". Derek

-- Poden fer el seu propi oli  lliurement, no tinc cap problema amb això.No hi ha residus de
dissolvent que us hauríeu de preocupar si l'oli es produeix correctament.JB

"JB, ets un sant per suportar el que semblen centenars de queixes i preguntes estranyes dia
rere dia.Només vull donar-vos les gràcies per estar aquí i ser actius en el suport de la curació
contra el corrent de propaganda que intenta soscavar aquesta obra.Vergonya per ells, bé per
TU!" Marilyn

"Què t'agradaria donar al teu pare?El millor del millor o alguna cosa que sembla semblant però
que simplement no té els efectes adequats?Quan feu el medicament segons les instruccions de
Rick,  la  probabilitat  de  fracàs  durant  el  tractament  és  molt  baixa.Quan  feu  l'oli  segons
instruccions  d'"experts  i  científics",  esteu  fent  un  producte  diferent.I  segons  la  nostra
experiència, pot ser que no faci la feina tan bé com el que recomanem.

Llavors,  t'agradaria  que  callés  i  els  deixés  subministrar  escombraries  de  baix  grau?O
prefereixes aprendre de mi/nosaltres i  saber  com fer-ho bé perquè tinguessis  els  mateixos
resultats dels que parlen els nostres pacients? JB

"Estic d'acord JB.De vegades has d'arribar al mateix nivell intel·lectual que ells i utilitzar les
mateixes tàctiques que les persones a les quals estàs intentant  arribar.Ja siguin baralles o
drama.Algunes persones només responen al drama i a les baralles.Trist com és.La majoria de
la gent encara és immadura d'aquesta manera". Mitzi

"Faig servir l'alcohol isopropílic al 99%, això és el que estava més disponible per a mi.Utilitzo la
crema dels  meus brots  de cultiu,  cultivats  100% orgànics i  sense pesticides,  ben cuidats i
secs.jobarreja-ho  amb  múltiples  varietats  índica.Vaig  tractar  un  pacient  amb  limfoma  de
Hodgkin, estava en l'etapa 4 i als 6 mesos de prendre l'oli segons les instruccions, ara està
lliure de càncer!!Gràcies Rick Simpson pels sacrificis que vau fer per posar aquesta informació
a l'abast  de tothom!Fa poc,  un altre pacient  de càncer en estadi 4 es va acostar a mi per
demanar ajuda, té un tumor en un dels seus ronyons que és inoperable.Pregant per obtenir
dues cures confirmades seguides.Déu us beneeixi Rick Simpson i JB, continueu difonent la
paraula i educant la gent sobre aquest meravellós oli de cànem curatiu". GrowGoddess
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-- Barrejar diverses varietats sempre és una bona idea.Mireu-ho simplement, no sabeu per a
què serveix exactament una varietat en particular, així que quan barregeu diverses varietats,
obteniu una manta molt  millor.efecte.A més,  aquests olis us portaran molt  més alt:  els  que
fumen marihuana "de manera recreativa" sabran de què parlo.Imagina asseure't amb els teus
amics i que cadascú presenti el millor brot que té.En un parell  d'hores, no podreu fer gran
cosa.I  aquest  és l'efecte  que necessiteu per  obtenir  els  millors  resultats,  així  que,  de nou,
barrejar les varietats és el camí a seguir.Els millors desitjos i gràcies, GrowGoddess, sempre
estic content de saber de persones que simplement segueixen les instruccions i obtenen els
resultats dels quals parlem.JB

"Faig servir alcohol isopropílic a zero graus Fahrenheit. Només en recipients d'acer inoxidable i
colador col·locat sobre una pantalla per a l'extracció. A continuació, filtre a través de tres filtres
grans de cafè en un colador en una pantalla sobre una segona paella. Els resultats finals són
només tricomes al  filtre.  Aquesta recepta és la que vaig prendre per derrotar  l'hepatitis  C".
Miquel

“Hola JB, tinc un problema amb l'arrossera elèctrica, tot el que he vist baixar a 100ºC, he mirat
totes les marques del mercat i totes tenen un termòstat que s'apaga quan el contingut arriba a
la temperatura.Què em recomaneu?" Cristina

-- Cristina, quin és exactament el problema?Sempre podeu posar l'oli en un forn elèctric a 130
°C (266 °F) i deixar-lo allà durant aproximadament una hora i descarboxilar-lo així.JB

“Quan la temperatura arriba als 100 °C, l'arròs elèctrica s'apaga!El dissolvent no arriba a 110
°C". Cristina

--  El  dissolvent  realment  no  pot  arribar  a  aquesta  temperatura  perquè  s'escaparia,
crec.Continueu bullint el dissolvent fins que la cuina s'apaga per primera vegada (afegiu unes
gotes d'aigua a l'últim lot).A continuació, deixeu-ho refredar i torneu-lo a encendre.Això és tot el
que fem.JB

"Es torna a encendre i es deixa bullir fins que torni a?Llavors s'apaga i l'oli ja està fet?" Cristina

-- Encendre l'arròs, bullir fins que s'aturi per primera vegada, després esperar cinc minuts fins
que  es  refredi,  tornar-lo  a  encendre  i  esperar  fins  que  s'apagui  per  segona  vegada.A
continuació, aboqueu l'oli en una tassa d'acer inoxidable i poseu-lo al forn a 130 °C (266 °F)
durant una hora i l'oli ja està llest.JB

-- Gràcies JB, em vas salvar la vida.Cristina

"Esteu respirant la nafta mentre feu l'oli.Estàs respirant VERÍ quan ho fas així.Si el pots olorar,
ja  estàs  mort.He  olorat  el  combustible  del  campament  de  Coleman,  el  combustible  per
encenedor zippo i la nafta utilitzats en la neteja parcial i en aplicacions industrials centenars de
vegades a la meva vida...Encara no està mort.Lol.De debò...Si utilitzeu un dissolvent pur (sense
additius)  i  elimineu  el  dissolvent  correctament  amb  una  mica  d'aigua  que  tingui  un  punt
d'ebullició més alt afegit al final, ja sigui iso, alcohol o nafta, ho traureu tot.Ingereixes molta més
nafta bombejant  el  teu propi  gas al  teu cotxe durant  un any,  del  que obtindries d'una vida
utilitzant oli fet correctament". Mateu

"L'enfocament de Big Pharm d'una sola molècula per al desenvolupament de fàrmacs NO es
basa en la salut, la ciència dels resultats... Es basa en els beneficis de les patents i ha deformat
completament  la  nostra  manera  de  veure  els  medicaments  vegetals.La  majoria  d'ells  es
produeixen amb amortidors naturals, i és molt poc probable que aïllar un compost sigui tan
saludable com utilitzar-los en les formes en què es produeixen.Els etnobotànics tenen 100% de
raó quan diuen que la forma útil d'una planta és la que ha estat /criada/, encara que només
sigui per recol·lectors d'animals repartint les llavors i el pol·len de les millors plantes.Les plantes
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utilitzades  per  a  la  medicina  seran  més  efectives  quan  s'utilitzen  mèdicament  en  la  seva
proporció natural de components químics (vegeu les proporcions d'EFA de llavors de cànem),
són òptimes per  a la  salut  humana.Per  què treure un dels  3 tipus d'EFA,  perfeccionar-lo  i
anomenar-lo un suplement meravellós (quan també n'hi ha 2 més que s'ignoren, la combinació
dels quals és LA forma més saludable)?Això és una tonteria". Alan

Q.Hola JB, he trobat aquesta nafta a la meva zona...(enllaç) No diu Light Naphtha... això encara
funcionaria?Gràcies de nou per tota la vostra ajuda i súper informació!

A.Hauria de ser nafta alifàtica lleugera: comproveu la MSDS per veure si és nafta lleugera pura
sense additius), shellita a Austràlia, benzina (tècnica o industrial) a Europa (benzina, nobenzè, i
no el tipus utilitzat com a combustible als cotxes).Es ven amb molts noms diferents.S'utilitza
com  a  diluent  de  pintura,  dissolvent,  desengreixant,  solia  ser  un  dissolvent  domèstic  o
desengreixant  tèxtil  molt  comú,  també  es  pot  utilitzar  com  a  líquid  encenedor,  etc.Punt
d'ebullició al voltant dels 60-80 °C, com més baix millor.

Untar-ne una mica en una placa de Petri neta o submergir-hi el dit  i  si s'evapora en trenta
segons i no deixa residus d'oli, hauria d'estar bé d'utilitzar.Hi ha molts proveïdors, no puc dir-vos
quin és el millor ni quin recomanaríem de moment, així que només oferim instruccions generals.

Número CAS 64742-49-0,  pur,  destil·lat  de  petroli,  sense additius,  si  és  possible,  i  el  punt
d'ebullició ha de ser el més baix possible.La majoria de les refineries el produeixen, simplement
pregunteu-los què recomanarien per als extractes d'herbes.

La segona opció és l'alcohol isopropílic al 99% o al 99,99% o l'alcohol alimentós al 99%, molt
car.L'alcohol isopropílic i l'alcohol de grau alimentari no són tan efectius com el dissolvent com
la nafta, i depuren més materials vegetals i clorofil·la de l'oli, fent-lo menys potent i de bon gust,
per això recomanem utilitzar la nafta sempre que sigui possible/disponible.Molts desitjos, JB

Q.Rick, a Mèxic, "nafta" és només un dels diversos noms de productes de tipus nafta.Per evitar
un error fatal, tindries el nom científic de la "nafta" que fas servir, si us plau?

A.Busqueu nafta lleugera pura sense ingredients addicionals.Bàsicament és el mateix que el
combustible Coleman que podeu veure a la foto següent, però busqueu nafta sense additius
antioxidants que s'afegeixen al combustible Coleman.

Si descobriu que la nafta alifàtica lleugera està prohibida al vostre país (com va ser el cas
d'Hondures, per exemple), busqueu alcohol isopropílic al 99% o millor al 99,9%, hauria de ser
fàcil  de localitzar.L'alcohol al 99% és el  tercer dissolvent que utilitzaríem, però faríem tot el
possible  per  evitar-lo  perquè  elimina  massa  clorofil·la  i  altres  materials  vegetals  no
desitjats.Alguns els agrada congelar el dissolvent i el material de partida quan utilitzen alcohol
isopropílic  o  alcohol  com  a  dissolvent.Nosaltres,  personalment,  no  fem  servir  aquests
dissolvents tret que hàgim de fer-ho i no ens agrada que ens congelin les mans, de manera que
en realitat  no afavorim la congelació,  però alguns diuen que ajuda a millorar  la qualitat  de
l'oli.Quan utilitzeu nafta lleugera pura no polar amb un punt d'ebullició baix, no cal que congeleu
res i encara obtindreu un bon producte si seguiu les instruccions.JB

"Estic  content  que la  gent  estigui  estudiant  noves maneres de fer-ho,  això  vol  dir  que les
notícies estan sortint". Alícia

-- Esperem que no siguis tu el que es provarà l'oli.Preferiria fer servir allò que ja s'ha demostrat
que funciona, sobretot si tinc una malaltia terminal, com fan la majoria dels nostres pacients.Els
millors desitjos a tots els experimentadors.JB

"En primer lloc, Rick Simpson suggereix utilitzar NAPTHA.En general, es reconeix que no és
una bona opció,  i  la  majoria  de la  gent  utilitza alcohol  d'alta  prova,  com Everclear,  com a
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dissolvent.

En segon lloc, el  meu fill  té dos anys, se li  va diagnosticar un càncer terminal de cervell  i
columna vertebral quan tenia 15 mesos.Ha estat amb oli de cànnabis alt THC durant 8 mesos,
NO quimio  ni  radiació,  i  els  seus tumors  desapareixen!De fet,  la  majoria  han desaparegut
totalment, només en queda un!!L'oli de cànnabis funciona!" Suzetta

“Fantàstic!!!Prego que es recuperi completament i  sembla que sí.Per què la gent no ho pot
veure com una medicina en lloc d'una droga per drogar-se?És medicina i el Govern no vol que
millorem, preferirien veure'ns morir.Jo també he tingut  càncer  i  molts problemes mèdics.En
aquest moment, des de l'agost de 2013 el càncer no ha tornat.Realment crec que aquesta és la
cura per al càncer.Per què no tothom pot obrir els ulls a la veritat!!!" Linda

-- Els olis produïts amb nafta alifàtica lleugera solen ser més potents que els olis produïts amb
Everclear.Com més potent i sedant sigui l'oli, millor funciona com a medicament.Així que si fos
tu, reconsideraria el dissolvent que estàs utilitzant i en el seu lloc faria servir un dissolvent no
polar.Els millors desitjos per a tu i el teu fill, JB

"L'ús d'Everclear fa que l'oli tingui un to verdós.Ara estem a la recerca d'un 99,9% ISO, ja que
aquí no podem obtenir nafta alifàtica lleugera en forma pura". Sara

"Congela el teu dissolvent: la prova Everclear 190, 95% i ISO 99% s'han de posar al congelador
durant la nit i utilitzar-les immediatament després de treure'l del congelador.A més, congelar els
brots és una bona idea.Si l'alcohol es refreda al  congelador i  feu un rentat  ràpid de 3 a 5
minuts, dues vegades mentre l'alcohol encara està molt fred, no hauria de tenir un to verd...”
Jose

-- Com menys verd hi hagi, millor.Com menys materials vegetals conté l'oli, més potent és.Això
té sentit.Si  trieu  congelar  el  brot  i  el  dissolvent,  probablement  treballaria  amb guants.Quan
utilitzeu un bon dissolvent no polar i un bon brot, no cal congelar res i encara produireu un gran
oli.JB

"Puc fer un bon oli amb haixix?I fas servir menys nafta?" Jon

-- No faràs bon oli.JB

“Interesant.Naturalment jo pensava el contrari.Necessites ajuda si us plau?" Tielman

-- Quina ajuda?No és així, no faràs el que parlem a partir d'haixix.Podeu dissoldre-ho en nafta
lleugera i filtrar-lo i serà més potent que el haixí, però encara no serà així i de totes maneres no
en fareu oli de THC al 95-98%.JB

"Jindřich Bayer, què en penses sobre cuinar amb llàgrimes de fènix?Com si ho poso en una
tassa de mantega de cacauet, alguna cosa?" LinZy

-- Linzy, normalment dic a la gent que posi l'oli a sobre del que vulguin fer amb ell.D'aquesta
manera es pot veure com hi ha petroli.El  que us recomanem és tan potent que haureu de
pensar en micrograms per porció de totes maneres, així que només cal que poseu una gota
d'oli a sobre de la tassa de mantega de cacauet si és realment necessari.Ja sabeu que preferim
quan la  gent  menja  l'oli  directament  de  la  xeringa,  té  els  seus  avantatges.Barrejar-lo  amb
aliments sempre diluirà el medicament.JB

"Però no condemnis el teu club de fans, ja que la cocció i l'extracció de mantega ha demostrat
ser  tan  curativa  i  molt  menys  evasiva...Estem  tots  junts  en  aquesta  lluita,  si  us  plau,  no
condemnis els altres que ho intentin". Pamela

“La pamela, la cocció i l'extracció de mantega no ofereixen les mateixes propietats curatives i
regeneratives que l'oli  de cànnabis PERÍODE.Curarà el  càncer,  allunyarà els símptomes de
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Crohn, curarà la diabetis, la malaltia de Lyme...La mantega o els comestibles no es compararan
en absolut tret que utilitzeu llàgrimes de fènix als vostres comestibles POTSER.Pau i amor."
LinZy

"Pamela, no puc recomanar un mètode menys eficaç.Oli recte per obtenir els millors resultats,
acostumar-s'hi  i  després  augmentar  la  dosi.Els  comestibles  sovint  són  impredictibles,
normalment no saps quant oli hi ha, etc. JB

"No estic segur de si  tinc una olla d'arròs o una cassola.La configuració de la temperatura
només diu baixa i salut, hi ha alguna manera de provar la temperatura?" Jeremy

"Això seria una olla de barro.Una olla d'arròs té normalment 2 paràmetres.Cuina i escalfa." Deb
"Aconsegueix un termòmetre de carn o un termòmetre de punt làser i prova les temperatures
amb un altre medi com l'aigua o l'oli.Sembla que tens una olla de barro, que es pot utilitzar però
que has de vigilar constantment les temperatures, seria millor aconseguir una olla d'arròs. Luke

"Podem utilitzar vodka?" Mònica

-- Per còctels?Sí.JB

"Qualitat alimentària" simplement vol dir que la FDA es considera segur.No hi ha gaire nivell
alt.Així  que  només  dir  "alcohol  de  qualitat  alimentària"  no  ho  fa  millor  que,  per  exemple,
qualsevol alcohol genèric.I si ets paranoic amb un dissolvent, hauries de ser paranoic amb tots
ells". Ben

"No puc aconseguir l'alcohol isopropílic o la nafta al meu país!Aleshores, què faig?Com puc
obtenir aquest oli perquè no el puc fer jo mateix?" Ayesha

-- Fes l'oli amb el que puguis trobar i després revaporitza'l, Ayesha, probablement aquest seria
el millor camí a seguir en aquests casos.JB

"Per fer suc, no utilitzar res més que cànnabis hidrològic ORGÀNIC és l'única manera SEGURA
de seguir, ja que Jindřich Bayer té més raó sobre el que podria estar a l'aguait a la planta.Tots
tenim els temes candents dels nostres "mascotes" que temem i  tenim en compte,  però tot
plegat  si  adoptem  pràctiques  segures,  llegim  (amb  COMPRENSIÓ)  les  dades  científiques
recopilades i CONFIEM en la veu interior de la precaució que podem crear les nostres cures.

Quan la RSO es fa correctament, els resultats de laboratori mostren NO dissolvent a l'oli.Senzill
i senzill bull fet per fer-ho correctament amb el dissolvent correcte.M'encantaria veure un kit
disponible en línia que tingui TOT el necessari, des del dissolvent, olla/paella, fogons/cremador,
etc.  per a RSO, així  que tot  el  que heu de fer  és afegir  el  vostre cànnabis.Crec que això
animaria els pacients amb càncer a fer-ho ells mateixos.

Dono gràcies a Déu per la meva salut actual, fins i tot amb els meus brots de SARM, però sé
que si arriba el pitjor tindré el coratge de seguir les instruccions de Rick Simpson i Jindrich
Bayer per salvar-me la vida perquè tinc massa per viure (Marit amorós i un nen que adorem)
per col·lapsar-se per por.

Déu beneeixi a Rick i Jindrich per la seva força.També demano a Déu que beneeixi tots aquells
que recorren aquest camí al seu camí perquè no és el camí fàcil, però és el camí correcte per a
una cura". Mama Platypus

--  Moltes  gràcies,  PlatyPusMom.Missatges  com  aquest  em  donen  energia  per  continuar
aquesta lluita llarga, però molt significativa, pel dret de tothom a utilitzar aquest medicament
lliurement.No pararé fins que aquesta planta estigui totalment legalitzada a tot el món, us ho
puc prometre.JB

“Els dissolvents es poden purgar.De vegades, els fabricants de productes químics afegeixen
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altres  contaminants  per  motius  dubtosos.Aquests  poden  ser  molt  més  perillosos  que  un
dissolvent, i hi ha poca uniformitat en com s'afegeixen als dissolvents.Aquells que entenen les
complexitats  que comporta la  fabricació  d'oli,  que està lluny  de ser  només una qüestió  de
dissolvents, troben el debat risible.Quants comentaris has llegit sobre pesticides químics?Quin
és el percentatge d'aquests que normalment trobeu en comparació amb els dissolvents sense
purgar?On  és  aquest  debat?Molta  gent  ha  reduït  aquesta  discussió  a  una  selecció  de
dissolvents.Això és ridícul!Feu la vostra pròpia investigació, sigueu escèptics, sigueu cínics i
manteniu les proves que accepteu com a fets a un alt nivell, senyor". Pau

“No t'importa ni discutir amb ningú aquí, fes servir una cambra de buit si fas servir dissolvents
petroquímics i eliminaràs els residus, estic fora d'aquest post.L'oli de cànnabis cura el càncer i
la nafta es pot eliminar, l'alcohol de cereals alimentaris no fa un oli  tan fort com ho fan els
dissolvents petroquímics.Acabo de fer lots de dissolvent de base petroquímica (nafta alifàtica
lleugera pura) i alcohol de gra alimentari (95%, 190proof) i vaig provar els dos olis amb pacients
i elEls resultats van ser els mateixos una i altra vegada, l'oli elaborat amb nafta lleugera pura
és, de fet, més fort i més sedant que l'oli d'alcohol de gra.Digueu-ho així si voleu utilitzar un
dissolvent petroquímic (nafta, butà, hexà, acetona) UTILITZA UNA CAMERA DE BUIT AL FINAL
DEL PROCÉS PER ASSEGURAR-SE QUE TENIU L'OLI MÉS NET POSSIBLE!!!També vaig
aspirar la qualitat alimentària, i va trigar fins i tot més temps que l'oli fet de la nafta a purgar-se
completament  (molt  i  bombolleig  a  la  cambra  de  buit),  així  que  ja  teniu  un  dissolvent
petroquímic i es va preocupar pels residus, feu el que fan. la indústria i poseu-lo a una cambra
de buit  a 35 psi, i mireu que els residus s'aspiren!!Final del diablo i EXPERIÈNCIA real!!!!!”
Ryan

"Si  utilitzeu la  nafta  adequada,  no quedarà cap residu a  l'oli.  Ho vaig  provar  al  laboratori.
D'acord, era una mica de residus, però molt menys que el que s'obté d'un aire concorregut de la
ciutat, o en una benzinera quan omplis, o pinta alguna cosa al teu jardí..." Gorra

“Fa força anys que fabriquem oli i, com la majoria, vam començar amb alcohol de gra però,
després  del  temps,  l'experiència  ens va ensenyar  a  utilitzar  dissolvents anhidres.  Quan es
processa correctament, RSO tindrà nivells de dissolvent residual molt per sota de 100 ppm i el
mateix es pot aconseguir amb l'alcohol de gra perquè només es mesura l'alcohol, però la peça
que es passa per alt és que l'alcohol de gra porta aigua i l'aigua porta vida. Hem vist RSO fet
amb ISO i  vist  al  microscopi  no hi  ha vida però uns olis  que surten dels  dispensaris,  que
insisteixen en gra, estan plens de bacteris vius!

He gastat molt  de temps i diners als laboratoris i  probablement sóc l'única persona que ha
portat oli d'alcohol de gra al laboratori i l'ha fet provar els nivells de dissolvent residual i d'aigua
residual. De fet, estic segur que ho sóc perquè realment no hi ha cap eina per mesurar quanta
aigua hi ha en un oli. Vaig haver d'aconseguir que un metge treballés amb una varietat d'eines
per discernir aproximadament quanta aigua "fluxament lligada" i "estretament lligada" quedava
i, tot i que no va poder posar-hi un nombre exacte, va dir que es mesuraria en percentatges, no
parts per milió. Així  que va ser un laboratori i  un científic els que em van convèncer de no
utilitzar mai oli que contingués aigua. És irònic que el dissolvent no sigui tan preocupant com
l'aigua, però feu els comptes; a 100 ppm consumiràs 0,06 grams de dissolvent durant dos o
tres mesos fins que venci la malaltia. Aquests 0,06 grams, o aproximadament 1,2 gotes,

També he treballat amb el meu GI en el meu pla de tractament. Vam executar els números i a
100  ppm  d'ISO  no  estava  realment  preocupat  i  a  10  vegades  aquest  nivell  les  seves
preocupacions es van elevar a possibles intestins solts i mal alè. Aquest és l'oli que vaig utilitzar
per  salvar  la  meva vida i  és  el  que faig servir  avui  per  al  manteniment,  però ara que els
dispensaris volen el nostre oli també hem d'utilitzar alcohol etílic i ara els números de la prova
tornen una mica més baixos, mentre que la quantitat de retorn és molt gran. augmentat. Una
vegada més, quan vam començar, vaig sentir que recuperar Ever Clear era una bona idea de la
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mateixa manera que vaig sentir que era una bona opció en dissolvent. La ciència i la llei van
demostrar  que els  meus "sentiments"  estaven equivocats;  la  ciència em va demostrar  que
l'aigua pot ser perjudicial i el TTB afirma que reclamar Ever Clear és un delicte". Sean

"Crec que el que Rick i JB estan tractant de dir és que el mètode de l'oli de Rick ha fet bé a
moltes persones, i fins que no tinguem proves que un altre mètode d'extracció és tan eficaç,
ateneu-vos al que funciona". Rebecca

CàncerI Evidència

"El 22/04/13 vam rebre els resultats de les últimes anàlisis de sang del meu marit i, tot i que ha
estat lluitant contra un virus de mal de coll durant les últimes setmanes, li va molt bé.Aquest
extracte d'oli de cànnabis Indica està fent un treball meravellós per curar la seva leucèmia!

El seu recompte de limfòcits disminueix constantment i les seves plaquetes estan en el rang
normal, així que no us preocupeuEn absolut, mentre avancem amb el nostre següent lot d'oli,
és una barreja índica de Blackberry Kush, Granddaddy Purple i Washington Red.Beneït amb
les bones vibracions i els pensaments curatius que entren a cada gota d'aquesta medicina per
curar el càncer.Gràcies Cannabis." Debra

"Va treballar per a mi.La vida torna a ser increïble." Zed

"No ho podria haver dit millor!" Pere

"Rick Simpson Oil té plena credibilitat científica si et molestes a llegir la literatura científica"
Robert Melamede, també conegut com el Dr. Bob

"La inhibició de la via de supervivència cel·lular condueix a la desfosforilació de Bad i  a la
translocació d'aquesta proteïna Bcl-2 als mitocondris i, posteriorment, a l'apoptosi". Ummmm,
termes de layman si us plau???” Oportunitat

-- Això es tradueix en: "El cànnabis mata les cèl·lules cancerígenes", Chance.JB

"A partir dels molts comentaris i vídeos que he vist sobre l'oli de cànnabis, hauria de dir que la
planta de cànem sembla contenir la configuració "predeterminada" o "òptima" per al cos humà".
Remi

"Qualsevol cosa amb una columna vertebral té un sistema endocannabinoide.Quina llàstima,
però, que la meitat de la població encara no ho sap.El sistema endocannabinoide hauria d'estar
a cada llibre de ciència i medicina.És el que les escoles haurien d'ensenyar als nostres futurs
metges.Com pot la gent ignorar-ho seriosament, és part de com funciona el cos.És corrupte
triar i triar quina ciència "real" publicar.És una pràctica falsa.lol" Chloe

"Funciona perquè és un potent immunomodulador que enforteix o arregla un sistema immunitari
danyat.També repara el dany a l'ADN o mitocondrial causat per fàrmacs que destrueixen l'ADN
com els inhibidors de la transcriptasa inversa i els inhibidors de la proteasa.En arreglar el vostre
cos dels danys causats per un estil de vida poc saludable o altres motius i revertint el dany
causat pels fàrmacs arv, sí, podeu dir que cura la "sida".” Joan

"Qualsevol malaltia que tingueu es pot ajudar si no es cura completament amb aquest oli.Sigui
quina sigui la pregunta que tingueu sobre qualsevol malaltia, la resposta sempre serà un SI
rotund". Kathy

"Ha curat discos degeneratius a la columna vertebral, tumors i danys nerviosos per al meu amic
i va curar tumors cancerosos al meu gos". Sarah
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"Sóc estudiant de medicina, estudiant a l'àrea de física mèdica que s'ocupa principalment dels
pacients amb càncer des de la imatge mèdica i la radioteràpia.Tot el que puc dir és un molt,
molt gran GRÀCIES per despertar-me d'un somni molt dolent.He estat investigant una infinitat
d'informació  des  de  tots  els  angles  possibles  i  no  tinc  cap  ombra  de  dubte  sobre  aquest
medicament.Em vaig involucrar en el meu curs perquè realment volia ajudar les persones amb
càncer i qualsevol altra forma de malaltia amb la qual pogués ajudar, però tot i així el sistema
mèdic corrupte preval.Sembla que l'únic interès (AQUÍ A IRLANDA) és sagnar els moribunds
del  seu últim cèntim de quimioteràpia  i  rad abans de tirar-los  per  un forat  un cop s'hagin
guanyat  els  diners.He  vist  com  moria  gent.Durant  totes  les  seves  malalties,  s'esvaeixen
gradualment, mentre encara menjo còctels de píndoles i altres coses, i em fa mal l'estómac
amb això.Com puc voler formar part d'un sistema que fa això?Mai més.Ets una inspiració i tu
(RICK) has tocat la meva vida d'una manera que sé que he de seguir, i creieu-me que estic fent
tot  aquí  a  Irlanda  per  assegurar-me que la  gent  conegui  el  vostre  nom.Ni  tan  sols  he de
comentar les sorprenents habilitats d'aquest medicament perquè els fets parlen per si mateixos,
per a qualsevol que estigui disposat a investigar-los.

Ja saps, vaig llegir una cosa l'altre dia i no sabia si tirar endavant o riure.Un polític destacat
d'Irlanda (Micheal Martin) va dir que l'ús de cànnabis per tractar l'EM o el càncer o qualsevol
malaltia pel que fa a ell (busqui-ho) no estava recolzat perquè "HI HINO HI HAVIA EVIDENTS
MÈDIQUES  NI  INVESTIGACIONS  QUE  HO  AVALES.  L'he  hagut  de  llegir  unes  quantes
vegades abans que s'enfonsés.QUÈ **** passa en aquest lloc?Sense proves mèdiques??Ho
sento, però ni tan sols sé com continuar això sense enfadar-me...” Brendan

-- Benvolgut Brendan, estic molt content que veieu l'oli com és i que esteu fent difusió.Pel que
fa a Michael Martin, sona més o menys igual que la resta de polítics que he conegut.Per què
permetem  que  aquests  ximples  corruptes  executin  el  nostre  sistema?Espero  que  quan  el
Sr.Martin té càncer que practicarà el que predica i es farà ell mateix la quimioteràpia.Gràcies
pel  teu  suport  Brendan  i  segueix  així.Aquesta  és  una  batalla  que  guanyarem.Els  millors
desitjos, Rick Simpson

"Els cannabinoides inhibeixen el creixement del tumor en animals de laboratori.Ho fan modulant
les vies clau de senyalització cel·lular, induint així l'aturada directa del creixement i la mort de
les cèl·lules tumorals, així com inhibint l'angiogènesi i la metàstasi del tumor.

Els cannabinoides són compostos antitumorals selectius, ja que poden matar cèl·lules tumorals
sense  afectar  els  seus  homòlegs  no  transformats.És  probable  que  els  receptors  de
cannabinoides regulen les vies de supervivència cel·lular i de mort cel·lular de manera diferent
a les cèl·lules tumorals i no tumorals.

Els  cannabinoides  tenen  perfils  favorables  de  seguretat  dels  fàrmacs  i  no  produeixen  els
efectes  tòxics  generalitzats  de  les  quimioteràpies  convencionals.L'ús  de  cannabinoides  en
medicina, però, està limitat pels seus efectes psicoactius, de manera que s'estan dissenyant
teràpies  basades en cannabinoides que no tenen efectes secundaris  no desitjats".  Manuel
Guzman -- En altres paraules, els extractes de cànnabis curen el càncer.Tot el que falten són
estudis humans.Per què?Pregunteu al vostre govern i als qui els controlen.JB

"Em va curar del càncer... Etapa 4 del cervell... Així que sí". Cristall

“Tanja, funciona i me l'he menjat.Atureu-vos, mireu i escolteu.Recomano prendre l'oli encara
que no tinguis cap malaltia.Et defensarà de portar-los bé i et farà sentir molt millor que abans i
el teu cos t'ho agrairà.Les ments tancades com les del govern nord-americà estan causant
moltes morts innecessàries per tractaments adversos com la quimioteràpia i la radiació.Si la
meva mare hagués estat disposada a provar l'oli en lloc de seguir la recepta dels seus metges
per a aquesta "pràctica", segur que crec que avui estaria amb nosaltres.Si no, no hauria passat
per tant de patiment, dolor i, finalment, s'hauria ofegat en el seu propi fluid plural després que
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els  mateixos  metges  llencés  la  tovallola  després  de  tractaments  per  valor  de  més  de
100.000,00 dòlars.Les clíniques de quimio  i  radiació  només es  preocupen pel  seu resultat
econòmic més que per l'estalvi i la comoditat d'un pacient.Hi ha una mentalitat de porta giratòria
amb sala  de  peu  només sales  d'espera  plenes  d'individus  delmats  i  majoritàriament  calbs
esperant el  seu torn per l'agulla.Tinc problemes amb la mentalitat  tant teva com del metge
prescriptor.Una cura no hauria de ser sobre el benefici monetari.És un trist estat de coses que
HA de canviar i canviar ràpidament.Personalment m'abstinc de ser un subjecte de prova per a
la "pràctica" de qualsevol metge. Fes el que et sentis, Tanja, però et desitjo el millor.Gràcies
Rick Simpson per tot el que fas i has fet.Lluitarem la bona lluita; lleis o cap llei”. Lewis

"Dir que cura el càncer és una sobreestimació bastant perillosa i il·lusora d'un punt vàlid que
mereix més investigació.Però no, no, no.El cànnabis no cura el càncer.En aquests moments no
hi ha cap cura definitiva ni real per al càncer, i només una sèrie d'esforços mèdics, alimentaris i
psicològics presumptes poden ajudar a reduir el risc de mort per càncer.El cànnabis no cura el
càncer, i els pacients ho han de saber". Davide

"La RSO mata el càncer, company...Fumar-lo, no, però RSO sí". Kevin

"Ajudeu-me aquí, si us plau company..." Jeff

"En primer lloc, el "càncer" és qualsevol cosa, des d'un quist fins al neuroblastoma, de manera
que "cura el càncer" és genèric, il·lusiu, inespecífic.Aleshores, el cànnabis té un efecte molt bo
sobre la  duplicació  cel·lular,  cosa queSegurament  ajuda,  però  no cura sistemàticament  els
tumors.De nou, cada tipus de càncer és diferent i el cànnabis ha mostrat una resposta positiva
d'alguna  manera  sobre  els  càncers  de  mama,  que  són  un  carcinoma  de  tipus  o,  tractat
àmpliament i molt eficaçment també per la medicina convencional.Dit això, estic TOTALment a
favor de legalitzar el cànnabis, però tot i que estic molt obert a les teràpies alternatives he de
trobar-me en desacord amb aquesta afirmació pomposa". Davide

"Jindřich Bayer, ajuda, si us plau!!!" Kevin

"Dir que el cànnabis mostra una resposta positiva en la lluita contra certs tipus de tumors és
una afirmació que puc acceptar". Davide

-- Davide, accepta el que vulguis, em va bé.Sí, hi ha molt poques dades disponibles sobre l'oli
de Rick Simpson, però això només es deu a la corrupció del sistema mèdic i als seus amos de
diners.Això canviarà molt aviat quan Colorado i Washington comencin a subministrar les seves
dades.A més, Israel i els Països Baixos estan començant a provar el petroli ara, probablement
la República Txeca s'uneixi molt aviat.

Pel que sabem, i per la nostra experiència pràctica amb milers de pacients, sembla que l'oli
funciona en tots els tipus de càncer molt millor que qualsevol cosa que ofereix actualment el
sistema mèdic.Si voleu proves, feu una mica d'oli i trobeu algú amb càncer de pell i observeu
què passa quan s'hi aplica l'oli.Molts desitjos, JB

"Si coneixeu la veritat sobre els rics darrere d'algunes de les grans organitzacions benèfiques,
començareu a adonar-vos d'on van els vostres diners.També cal tenir en compte la informació
històrica com com a la dècada de 1960, quan la vacuna contra la poliomielitis  estava sent
alterada a 230 milions d'americans, no eren conscients del virus del mico sv40 en aquestes
vacunes.Llavors, el 1963, el president Nixon va declarar la guerra al càncer perquè se li va fer
saber que s'acostaria una epidèmia de càncer.Vegeu que SV40 era als micos que van collir els
anticossos per a aquesta vacuna per part de l'empresa.Pot trigar fins a 30 anys a presentar-se
com a càncer.Ara, en aquest mateix període de temps, va ser la privatització de l'assistència
sanitària dels Estats Units i Nixon es va recolzar a un proveïdor d'atenció mèdica privada per
fer-ho amb ànim de lucre.La veritat és que van crear una indústria anomenada càncer i  no
volen que la població en general sàpiga sobre RSO". Mateu

- 55 -



"Fes-ho tu mateix, li vam demanar a Rick si ho podríem aconseguir i després d'un temps ens
vam adonar, com que vivim molt lluny d'Amèrica i no podem viatjar a cap lloc per aconseguir-ho
a  causa  de  les  limitacions  financeres,  acabem  de  veure  el  vídeo  com  100  vegades.  ,
pràcticament ho va memoritzar,  va trobar cànnabis d'un proveïdor local,  va comprar l'arròs,
l'alcohol, fins i tot un termòmetre per estar segur de la temperatura.Va ser més fàcil del que
pensàvem.HO  HEM  FET  NOSALTRES.El  meu  xicot  fa  4  dies  que  la  pren...Esperarem  i
veurem.Hem llegit revistes mèdiques i hem vist molts documentals, tots els seus descobriments
són els mateixos (assaigs clínics fets a UCLA, Harvard...) --l'oli mata les cèl·lules canceroses!
Així que vam decidir fer-ho perquè, al cap i a la fi, ara no pots mai fins que no ho proves!”
Ioanna

“Cara, pregunta als teus veïns...  algú proper ja en té.Només demaneu com demanaria una
aspirina?Ona un vint”. Sorrenca

"El fet que els placebos curen algunes persones és motiu per descartar la medicina per sempre
i estudiar l'art del placebo.Dit que mai no feu un estudi amb placebo quan tens una cura eficaç,
tens raó, això seria matar la meitat dels teus pacients, malalts i cruels". Cristòfor

-- De fet, seria malalt i cruel, Christopher, i per això personalment no ho faré.Els altres poden si
volen, però jo no ho faré.Vull que el sistema mèdic comenci a utilitzar l'oli com a placebo: si
demostren que el que vulguin fer servir és més segur i eficaç que l'oli (i més divertit/agradable
per al  pacient),  poden seguir endavant i  vendre'l.  .Si no, doncs no.És bastant senzill  i  molt
racional, crec.I així serà com serà en el futur de totes maneres, per què esperar?JB

“Alguna prova encara?Una prova real i verificable que el cànnabis fa res per al càncer per a
algú?Les històries anecdòtiques no signifiquen absolutament res científicament.Ho sento.He
trobat una manca d'evidència que es publica i vull que sigui veritat.Però hi ha hagut ALGUNA
evidència verificable d'ALGUN tipus?Estudis clínics?Alguna cosa que pugueu publicar?Només
curiós.No sóc un odiador.Estic al teu costat però...de totes maneres...” Sí

"Hi ha hagut nombrosos testimonis de persones que tenen càncer i han utilitzat l'oli de cànnabis
per curar-se a si mateixos o a un ésser estimat...fes una mica de recerca, Si.Si necessiteu
estudis "clínics",  no els obtindreu,  perquè les empreses que fan recerca no poden guanyar
diners amb la divulgació de l'eficàcia del THC, en la seva forma natural.Primer s'ha de convertir
en una fórmula "química"  i  comercialitzar-se d'aquesta manera.Es tracta d'utilitzar  la  vostra
intuïció i sentit  comú i arribar a les vostres pròpies conclusions o ignorar els testimonis.Trio
creure'ls!" Cher

"Hola, Kim, et desafio a que demostris que el cànnabis com a medicament que salva vides no
tòxic és "retòrica".Molta sort amb això.SOLAVA sonar com tu.Llavors vaig decidir que anava a
fer  forats  a  través  d'aquesta  'retòrica'  perquè  això  HA DE  SER  UNA MESA...  noi  estava
equivocat.Vull  dir  MORT ERRÒT.No podeu  negar  els  fets  científics  100% REVESTITS DE
FERRO.Jo no ho podria fer i tu tampoc ho faràs.Els fets són els fets i això és un fet, Kim.L'AMA
i les grans farmacèutiques són CRIMINALS.Sabentment, han permès que aquest meravellós
regal de Déu sigui demonitzat i mentit per a PUR BENEFICIS!Han permès que els membres de
la teva família pateixin i morin, Kim.Si creieu que aquests productes petroquímics que venen
són medicina, millor que ho penseu de nou.Vols descobrir una mica de 'retòrica', vés a parlar
amb el  teu doctor,  vés a parlar  amb l'American Cancer Society,  vés a parlar  amb els  teus
fabricants de píndoles de verí.Si us plau, tingues en compte, Kim, cada pastilla que diuen que
és "SEGURETA" NO ho és!Trobeu-me un que no sigui tòxic, només UNA!No obstant això, aquí
tenim una VERDURA NO TÒXICA que produeix la medicina més poderosa de la TERRA que
s'ha demostrat que cura la malaltia i  els nostres "professionals de la salut" i  el govern han
considerat  oportú negar-nos aquesta verdura que salva vides,  permetent-nos patir  i  morir  i
posar-nos.  a  la  presó  per  fer  les  coses encara  més segures  a  la  societat...Vols  parlar  de
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“RETÒRICA”???Espero que aquesta publicació us obri els ulls a la VERITAT.Si no, RIP Kim, no
hi ha esperança per a tu i la teva espècie, tens "deficiència clínica d'endocannabinoides". Mira-
ho, és veritat". Dan

"Moltes gràcies Rick i JB... Gràcies a vosaltres ara sé la veritat.Salut, pau i felicitat." Tina

"Rick Simpson, estàs tan ple de merda.El càncer no es pot curar!" Jason

"En Jason ha de treballar per al govern.Ho he vist funcionar amb els meus propis ulls". Mateu
"Chris  si  mireu el  vídeo de Youtube a RSO, el  procés és allà.No obstant  això,  faria  servir
Everclear en lloc de nafta,  només una cosa personal.Matthew, Jason potser treballa per al
govern O és molt jove i creu que ha après totes les dades que hi ha a l'univers.Només llavors
pot fer una declaració general que es pot fer alguna cosa.Hauria de conèixer totes les dades".
Judie

"Ets tan dolent com la propaganda que segueix la marihuana...el que estàs fent per a la gent és
genial i tot menys curar el càncer NO!Alleujar els símptomes i ajudar les persones amb dolor
sí.Però els teus extractes són crus i lluny de ser purs.No treballo per al govern.Només sé una
merda quan la veig". Jason "Fa 20 anys que tinc un trastorn del son, l'oli RSO m'ha ajudat a
dormir per primera vegada i no tinc dolor en despertar-me!Visca!Jason, per què ets aquí?Si no
vols saber-ho, simplement marxa!" Bonnie

“@ Jason!!!Demostreu que no cura el càncer ni STFU!!!” Jon

"Mostra'm  la  prova?I  Jon  és  divertit  com  has  de  tornar  a  un  llenguatge  vulgar  com
"STFU".Mostra quanta intel·ligència tens realment!No és estrany que siguis de Texas...” Jason

"Jason, si vols continuar així, t'hauré de prohibir d'aquest lloc.Feu més investigacióabans de fer
els teus judicis". JB

"Prohibeix-me,  fot!Ets  un  mentider  i  no  tens  cap  prova  de  qualsevol  cosa!Feu  una  mica
d'investigació  i  deixeu  de  dir  mentides  a  aquesta  pobre  gent!El  teu  oli  és  cru  sobre  les
escombraries brutes cuinades!D'alguna manera estàs en això pels diners!Així que prohibiu-me
perquè sé la veritat i el THC, el CBD, etc.NO CUREUS EL POTENT CÀNCER, sou un càncer
per a la comunitat de marihuana medicinal!" Jason

"Adéu, Jason". JB

"El meu marit té raó.Tinc 4 exploracions PET que ho demostren.Quan em pesava l'oli, els meus
tumors anaven desapareixent com un boig.Quan he hagut de reduir la dosi, són més estables
que no pas reduint-se.Tinc proves visibles que les coses funcionen". Maria

"Sembla un engany per guanyar diners.De veritat creus que la llei em deixarà cultivar cànem
per fer una mica d'oli?Posa't de veritat.Tinc leucèmia i no em crec ni una paraula del que dius.El
vostre estafador que pregueu pels malalts hauria de ser empresonat.Si esteu tan segur que
això funciona, feu alguns assaigs clínics reals.Molts països us permetran fer-los, no feu servir
cap excusa de la FDA de Lame Ass! Steven

-- Steven, com més aviat us poseu a l'oli, millor per a vosaltres.No em culpis per la manca
d'estudis científics sobre l'oli, de veritat.Si el sistema mèdic realment fes el que se suposa que
ha de fer, només aquests vuitanta testimonis haurien estat tot el que haurien de veure per dur a
terme totes aquelles desenes o centenars de milers d'estudis que caldrà fer.

Rick i jo realment no podem permetre'ns dur a terme tots aquests estudis, està molt més enllà
del nostre pressupost, a més no els podem dur a terme legalment i de la manera que volem fer-
los, de manera que depèn dels altres fer la seva feina ara.Pel que jo sé, hi ha estats on es
permet la marihuana medicinal, no sé per què encara no han fet un estudi.Per exemple, en el
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càncer de pell, això es faria en uns quants mesos, només amb l'ús tòpic de l'oli.Però no sembla
que passi, o no conec estudis d'aquest tipus.

Però hi ha proves científiques que avalen tot el que estem dient: aquest estudi es va publicar
l'any  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594i  aquest  es  va  publicar  fa
pochttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Espero que satisfà les vostres necessitats científiques i espero que us agafeu l'oli abans que
els  vostres  metges  tinguin  l'oportunitat  de  matar-vos  amb  el  seu  verí  químic,  que  mai  no
s'hauria permès si s'hagués provat en un estudi mèdic adequat i ètic.JB

"Gràcies, Rick Simpson, per validar la meva creença sobre l'oli de cànnabis...Tinc TEPT i ja no
prenc medicaments a causa del meu consum de cànnabis...La cosa real...Tinc l'oposició de
molts, però sé què funciona i ho promociono als altres...Encara és il·legal aquí a MO...Però
potser  puc ajudar  a  educar  la  gent  compartint  tots  els  teus  testimonis...i  potser  aviat  serà
legal...” Ale

"Estic d'acord que, com a veterà de 12 anys que es va separar recentment per TEPT, he trobat
comestibles que funcionen de manera fantàstica i  tinc ganes de fer  una mica d'oli  aquesta
temporada de collita". Jon

“4 dies sense trobar feina.Sense efectes secundaris, retirades i sense mossegar el cap a la
gent!Aquí  tens  la  teva  investigació,  lol.Escampa  la  veu!Necessitem  això.Li  devem  a  la
humanitat fer del món un lloc millor.Aquest és el començament.:)” Cristina

"Els investigadors van concloure: "Les dades aquí informades són les primeres de les quals
sabem  que  demostren  el  paper  crític  dels  receptors  CB1  (cannabinoides)  i  dels
endocannabinoides en l'etiologia del TEPT en humans.Com a tal, proporcionen una base sobre
la qual desenvolupar i validar biomarcadors informatius de la vulnerabilitat del TEPT, així com
per guiar la racionalitat.desenvolupament de la propera generació de tractaments basats en
l'evidència per al TEPT".

Però no espereu que els funcionaris federals ajudin a tirar endavant aquest procés.El 2011, els
administradors federals van impedir que els investigadors de la Universitat d'Arizona a Phoenix
fessin un assaig clínic controlat per placebo aprovat per la FDA per avaluar l'ús de cànnabis en
50 pacients amb TEPT.

Integritat científica?No quan es tracta de marihuana.Ni de bon tros."

-- Si us plau, no ens culpisu per la manca d'estudis mèdics sobre l'oli de cànnabis.Com més
aviat t'adones que sí, hi ha un grup de persones que realment controlen aquest món i que
simplement faran qualsevol cosa per retardar el retorn del cànnabis millor per a tu.No vol dir
que no impulsarem la medicina del cànnabis, només vol dir que trigarà més del necessari o
esperat.JB

"La primera vegada que vaig fumar cànnabis quan tenia 15 anys vaig tenir la sensació que el
meu cervell hagués adquirit de sobte la substància química que faltava que necessitava fins
aleshores. La meva ansietat i depressió eren molt més manejables que em van donar una nova
oportunitat de vida. Sempre m'he preguntat per què una cosa que òbviament és tan bona per a
nosaltres és il·legal, però aquesta és la meva resposta en poques paraules. Gràcies per fer una
gran feina, respecte a tu Rick i JB” Miles

"Tinc un amic que és un antic veterinari de la guerra de la marina i l'Iraq.Pateix un cas greu de
TEPT.El cànnabis és l'únic que l'ajuda a tenir una vida una mica normal.Res que el VA ha fet o li
ha donat  mai  ha ajudat  realment.La meva dona i  jo  patim problemes mèdics importants.El
cànnabis és l'únic que ens ajuda.És per aquest motiu que estem fent tot el possible per intentar

- 58 -



legalitzar aquesta increïble herba aquí a Iowa.Molts dels nostres veterinaris es beneficiaran
molt de tenir un accés legal constant a cànnabis de qualitat.Crec que la legalització total és
l'única manera". Justin

"Estic amb oli de cànem per diverses condicions i mai no he dormit tan bé ni m'he sentit tan
bé.Gràcies Rick Simpson i JB per fer arribar el missatge que aquesta planta fa meravelles per a
tot  allò  que  es  pugui  imaginar!!Només  feu-ho  gent  i  comproveu-ho  vosaltres  mateixos!!És
l'única manera que et convertiràs en un veritable creient, confia en mi!!" Val

-- Gràcies, Val.És cert que res millor que l'experiència personal amb el que pot fer l'oli.Un cop
ho  proveu,  per  exemple  en  una  cremada  o  una  picada  de  mosquit  i  la  picor  i  el  dolor
desapareixeran en segons, cadascú et pot dir el que vol i sabràs que et pot dir el que vol, però
l'oli encara serà. la millor medicina que hi ha.I voldràs tenir-ne una galleda a casa, per si passa
alguna cosa.

No cal confiar en una paraula que diem, només cal fer l'oli,  trobar algú amb una cremada,
càncer  de  pell,  úlcera  diabètica,  després  aplicar-lo  de  manera  tòpica  i  veure  què
passa.Aleshores, recordeu que el mateix passarà dins del vostre cos quan ingeriu l'oli, i això és
tot el que necessiteu saber, realment.JB

“L'abril  passat,  després  de  5  anys  sense  càncer  de  mama,  em  van  tornar  a
diagnosticar.Aquesta vegada va ser l'etapa 4, terminal amb mets a la columna, la costella, els
ganglis limfàtics, l'estèrnum i el pit.Bàsicament em van oferir cures pal·liatives i em van dir que
intentarien evitar-me massa dolor...Per anar a casa i arreglar els meus assumptes.Vaig patir
molt de dolor i van seguir receptant cada cop més analgèsics tòxics amb efectes secundaris
MOLT  desagradables,  (Percocet,  hidromorfona  i  deximetasona).No  podia  funcionar  amb
aquests.

El meu marit va començar a llegir aquestes coses a Internet i jo era, com a mínim, escèptic,
però vaig pensar que literalment no tenia res a perdre provant-ho.Mastegar una quantitat molt
petita de White Widow 3 vegades al dia.La setmana passada vaig rebre la notícia que els meus
ossos han desaparegut completament.Avui m'han ditque la ressonància magnètica mostra una
contracció SIGNIFICATIVA dels tumors de teixits tous.Ara no és tan escèptic i em sento molt
bé, sense dolor". Júlia

“Fa  3  anys  i  mig  em  van  diagnosticar  càncer  de  mama,  estadi  3,  agressiu.Va  tenir  una
mastectomia,  quimioteràpia  i  radiació  i  les  proves  van  resultar  negatives  per  a  més
càncer.Malauradament, el meu càncer va fer metàstasi i això el va posar a l'etapa 4 agressiva
per al càncer de mama.Ara tenia càncer d'os i vaig tenir una fractura fantasma on el càncer
s'havia menjat a través de l'os del maluc esquerre i la cama superior esquerra estava plena de
càncer.Amb la direcció correcta de RSO, vaig rebre una gran notícia d'una exploració del pit,
l'abdomen i la zona pèlvica: no hi ha càncer.Les meves exploracions anteriors van mostrar 8
taques de càncer, 1 a la cama esquerra, 5 a la columna vertebral i 2 a la part inferior de la zona
lumbar.  Aviat  faré  una  exploració/radiografia  d'aquesta  zona  i  espero  que  pugui  tornar  a
informar  de bones notícies.Això  m'ha salvat  la  vida!Segur  que va superar  les paraules  del
metge "Estàs terminal, posa't en ordre i et donem 4 mesos de vida" i això va ser fa 16 mesos.
(He d'afegir que ara camina amb l'ajuda d'un caminador i dorm en un llit, cosa que no ha pogut
fer en 3 anys.Un dels seus propers objectius és estar prou bé/mòbil com per assistir a un jam
de música amb mi.) "

"Hola Jindrich, ahir vaig acabar de llegir el llibre de Rick.Grans coses!Sincerament, realment no
necessito més proves sobre el veritable poder màgic de l'oli!També he fet alguns experiments i
cada dia descobreixo alguna cosa nova que aquesta medicina pot fer!Increïble!Malauradament,
encara que estic convençut  i  encara que la meva xicota estigui convençuda,  la  seva mare
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d'alguna manera no és capaç de "deixar anar" completament...i encara no està segura de si
deixarà la merda de la quimioteràpia... Estic constantment intentant treure bons arguments però
no em puc decidir per ella!Ella és la que té càncer i és l'única que pot decidir què fer amb la
seva vida.Sé que al  final  es curarà de totes maneres perquè li  posarem tant  oli  que serà
impossible que es mori.Però tot i així crec que és tan estúpid i tan perillós jugar amb aquests
putos productes químics, sobretot quan tens accés a la medicina natural que s'ha demostrat
que cura el càncer!He llegit la teva experiència amb el càncer i el sistema mèdic...Sento molt la
teva pèrdua... i ara entenc millor la teva actitud cap a l'anomenada "medicina" tradicional!" Luigi

-- Hola Luigi, gràcies per les teves bones paraules sobre el llibre i és una llàstima que hagis de
passar.És la seva elecció el tractament que tria, però jo no m'acostaria a la quimio - només
llegiu la història de la meva mare, potser entendrà que prendre verí mai és una bona idea,
sobretot quan no està justificat ni necessari.Les seves possibilitats de sobreviure només a la
quimioteràpia milloraran molt si pren l'oli, però de nou, per què causar encara més danys al seu
cos malalt?No té cap sentit. Molts desitjos, Jindrich

"Aquesta és la batalla a la qual han de fer front moltes persones bones, un metge ignorant que
creu que en sap més sense avançar mai amb la nova informació en evolució i existent sobre el
cànnabis,  els  seus  cannabinoides  i  la  capacitat  de  matar  el  càncer  sense  fer  mal  al
pacient.Quina bogeria des de la nostra perspectiva que exigirien verí per una cosa tan segura,
per què?És ignorància o corren por?

He vist un metge una vegada cada 5 anys des que vaig conèixer aquest oli per al meu SII i va
ser per alguna cosa que no podia fer jo.Un meñique luxat i vaig fer servir l'oli per no contagiar-
me mai, vaig treure els punts sense patir i cada vegada que l'aplicava, el dolor va desaparèixer
a l'instant a causa de l'eliminació de la inflamació.Es va curar completament en 2 1/2 a 3 mesos
en lloc de fisioteràpia i uns 9 mesos a un any per a la curació.Ho he vist amb els meus propis
ulls una i altra vegada i ningú no m'ho pot prendre". Covey

“Els metges NO són científics ni practiquen la ciència.Si ho fessin, exigirien al govern que els
permetés l'accés a la marihuana.El motiu és que una part  del cos ara provada, el  sistema
endocannabinoide,  ha  estat  completament  ignorada  per  la  societat  mèdica  nord-
americana.Mentre  que  altres  països  estan  fent  cada  vegada  més  investigacions  sobre  la
marihuana i concretament el càncertractament, l'establiment mèdic nord-americà està dirigit per
Big Pharma, grans assegurances i grans diners.Els metges han donat el control del seu ofici a
persones  que  no  són  metges  i  polítics  basats  en  la  por.Passaran  anys  intentant  trobar
alternatives sota el  control  dels  advocats de patents,  alhora que amenacen amb possibles
cures.

Si la marihuana s'amagués en alguna selva profunda, controlada per alguna tribu analfabeta,
Big Pharma seria la primera a controlar-ne la producció, patentar els seus diferents compostos
cannabinoides i després dirigir-se als metges per "receptar-la".Però la tribu més gran dels EUA
ja comença a cridar la veritat.Llàstima que Big Pharma aquesta tribu no estigui a la venda".
Bryan

"Aquesta evidència està amb nosaltres.I ho estem compartint.S'està exposant el grup mèdic
[que  ja  no  s'ha  de  tractar  amb  respecte]  dels  impulsors  de  drogues,  que  treballen  per
incentius.Es retorcen a la cartera.Són conscients del que està passant i el seu company de
jocs, la FDA, s'acosta amb ells.No és diferent de qualsevol forma de tirania que hem trobat
abans  d'acceptar  que  aquesta  vegada  és  domèstica.Això  ens  estem  fent  a  nosaltres
mateixos.Hi ha una cura per al càncer, NO hi ha cura per a la manera com ens imposa la
MEDICINA en  aquests  moments  tret  que  votem  amb  les  nostres  butxaques  i  les  nostres
paperetes!”. Thielman
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"He vist com familiars i amics declinen i moren tan ràpidament després d'haver-me vist obligat a
gastar desenes de milers de dòlars per matar-los lentament quan la cura creixi just a la Mare
Terra.Vinga ara, desperta i olora la merda.No us salteu sobre estereotips i feu una investigació
REAL". Amy

“Vaig tenir una dona gran amb Alzheimer.Necessitava atenció les 24 hores del dia.Va seguir
incendiant  la  seva  cuina  intentant  cuinar.Ho  farem,  va  agafar  oli  i  en  un  mes  va  poder
reconèixer els seus néts de nou i va començar a recuperar la memòria". Janet

"Sé que prefereixo tenir RSO que quimio/rad... És curiós com algunes persones poden rebutjar
RSO quan els efectes secundaris de tota la resta et poden deixar amb molt poca qualitat de
vida". Kerry

"S'ha de poder obtenir fàcilment.Necessita estar disponible "Com més llegeixo, més fascinat
estic". Shelley

"La propera vegada que escolteu algú dir "On són els estudis revisats per parells?": Una cerca
a PubMed, el repositori de tots els articles científics revisats per parells, que utilitza el terme
"marihuana" produeix prop de 20.000 articles científics que fan referència a la planta i/o els
seus components, gairebé la meitat dels quals s'han publicat només durant l'última dècada.En
comparació, una cerca de paraules clau utilitzant el terme "Tylenol" produeix 17.370 articles
publicats.Una  cerca  de  paraules  clau  amb  el  terme  "ibuprofè"  dóna  10.500  articles
publicats.Una cerca de paraules clau utilitzant el terme "Ritalin" dóna 7.012 articles publicats, i
una cerca de paraules clau amb el terme "hidrocodona" dóna només 630 articles publicats".
Lynn

"El  nou  estudi  sobre  cànnabis/càncer,  finançat  pel  govern,  COMUNICA  a  la  comunitat
científica...El THC, el principal ingredient psicoactiu del cànnabis, pot canviar el codi genètic
humà per prevenir el càncer i les malalties inflamatòries.Què?!!!!Que que!!!????

Rick Simpson i el seu cap elf, l'activista txec Jindřich Bayer, han estat dient això durant molts
mesos, i vaig ser educat, però en secret em vaig burlar d'aquesta noció, perquè em sonava
com un munt de broma (i per altres aspectes tècnics menors). desacords que he tingut amb la
seva perspectiva)....Els medicaments no poden canviar l'ADN, oi?MAL, pel que sembla!SANT
[BIP]!!!!!!" Alan

"D'acord,  sigui  el  que  sigui  això,  això  està  més  enllà  de  la  meva  esfera
d'experiència.Probablement  diu  que  els  cannabinoides  poden  curar  el  càncer  i,  d'alguna
manera, ho fan mitjançant la modificació gènica.I que cal més investigació, com sempre.

Tot el que dic és que el mateix pensament d'una matèria és la partícula més petita de la matèria
i l'oli també pot fixar els pensaments.Els gens encara són massa grans.La investigació s'ha de
centrar en què fan els cannabinoides amb les partícules més petites del nostre cos, àtoms,
quarks, cordes, etc.Allà és on comencen els problemes, en les partícules més petites, això és el
que cal arreglar si realment voleu solucionar els problemes.JB

Sistema endocannabinoide
"Cada organisme amb un sistema endocannabinoide (també conegut com: ECS) pot beneficiar-
se  dels  cannabinoides,  creant  l'homeòstasi  (harmonia)  dins  d'aquest  organisme.Hi  ha  tres
organismes  en  aquest  planeta  que  no  tenen  un  ECS:  les  esponges,  les  meduses  i  els
polítics.D'acord, potser, potser, és possible que l'últim pugui ser exagerat, només una mica".
Steve

"Crec que la pèrdua de gens supressors de tumors té un paper crucial dins del càncer, i que
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això és provocat per la deficiència de cannabinoides endògens". Matty

-- Els gens són massa grans, s'ha d'anar a les partícules més petites, és allà on s'origina el
problema i allà és on s'ha de solucionar.Fins i tot l'ADN és massa gran. JB

"Deixaré la ciència als científics que no sóc, recopilo la meva informació del que veig i sento.Sé
que  estic  millor  i  amb  qui  he  compartit  els  meus  coneixements  s'estan  millor  o  s'estan
recuperant,  i  sobretot  en  pau,  no  tenen  por  de  la  seva  malaltia  o  malaltia  que  fa  que  la
recuperació sigui millor sense l'estrès". Kelee

"Ha suavitzat els meus atacs durant anys.Se sap que la professió mèdica alleuja les migranyes
des  del  segle  XIX,  i  Russo  va  especular  el  2003  que  una  deficiència  clínica  subjacent
d'endocannabinoides té la culpa".

"PubMed  té  un  article  que  afirma  que  l'IB,  les  migranyes  i  els  fibrosos  podrien  ser  una
deficiència clínica d'endocannabinoides". Eric

--  Segur.Tal com ho mirem, la majoria de les malalties són símptomes de la deficiència de
cannabinoides i la majoria de les malalties probablement no es produirien en absolut si les
persones prenguessin petites quantitats d'oli des del dia en què van néixer.JB

Q.Per què hauria d'esperar que els metges donin suport a l'afirmació que el cànnabis cura el
càncer?
A.Bé, perquè sí que cura el càncer i  això és tot.El THC provoca apoptosi, de manera que,
sorprenentment, provoca apoptosi en tots els càncers.Per què?Bé, perquè l'oli descarboxilat
entra d'alguna manera a totes les cèl·lules del cos si s'ingereix en les quantitats adequades.El
sistema  endocannabinoide  regula  el  sistema  immunitari,  de  manera  que  quan  el  sistema
immunitari  funcioni  bé,  també  pot  combatre  el  càncer.Poc  a  això,  realment,  és  realment
ofensivament senzill.

L'oli  d'alta  qualitat  produït  correctament  és  la  millor  oportunitat  que  té  el  pacient  de  totes
maneres (potser es requerirà cirurgia en alguns casos que amenacen la vida).I si coneixeu una
opció de tractament més segura, més eficaç i més divertida per al pacient que l'oli, bé, digueu-
nos-ho.No n'hi ha cap.

Mireu  el  que  diuen  Mechoulam  i  Pacher:  "La  inflamació  /  lesió  dels  teixits  desencadena
elevacions  ràpides  dels  nivells  d'endocannabinoides  locals,  que  al  seu  torn  regulen  les
respostes de senyalització a les cèl·lules immunitàries i altres que modulen les seves funcions
crítiques.S'han informat canvis en els nivells d'endocannabinoides i/o en les expressions del
receptor CB2 en gairebé totes les malalties que afecten els humans, que van des de malalties
cardiovasculars,  gastrointestinals,  hepàtiques,  renals,  neurodegeneratives,  psiquiàtriques,
òssies, cutànies, autoimmunes, pulmonars fins a dolor i càncer, i modulant CB2. L'activitat del
receptor té un potencial terapèutic enorme en aquestes patologies".

I com ho fas tot això?Bé, amb l'oli.Equilibres els nivells o els poses en unoverdrive, quan sigui
necessari.Podeu menjar l'oli, fregar-lo, vaporitzar-lo i prendre-lo en supositoris, i entre aquests
quatre  mètodes,  podeu trobar  una manera d'ajudar  tots  i  cadascun  dels  pacients  d'aquest
planeta.Més endavant, els metges injectaran els tumors amb l'oli i els reduiran en temps rècord
d'aquesta manera (no recomanat a casa).

I per què vaig suggerir càncers de pell (o úlceres o cremades diabètics)?Doncs perquè s'hi veu
què passa i normalment no es triga gaire a curar-los amb l'oli, unes setmanes màxim en la
majoria dels casos.Aleshores, simplement adoneu-vos que el  mateix que passa després de
l'aplicació tòpica a la pell  passa dins del vostre cos quan ingeriu l'oli.De nou, ofensivament
senzill, però aquesta és una explicació molt precisa al final.I després torneu al que va escriure
Mechoulam: "S'han informat canvis en els nivells d'endocannabinoides i/o en les expressions
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del  receptor  CB2  en  gairebé  totes  les  malalties  que  afecten  els  humans,  des  de  les
cardiovasculars,  gastrointestinals,  hepàtiques,  renals,  neurodegeneratives,  psiquiàtriques,
òssies, cutànies, autoimmunes, etc. trastorns pulmonars al dolor i al càncer, i la modulació de
l'activitat del receptor CB2 té un potencial terapèutic enorme en aquestes patologies".

– Sabent tot això, vaig a modular immediatament la meva activitat del receptor CB2.JB

“Qualsevol persona que dubti.Puc demanar-vos que si us plau, busqueu a Google les paraules
Sistema  endocannabinoide.Està  en  cada  ésser  humà.Els  humans  produeixen  literalment
substàncies cannabinoides a la seva llet materna, això és un fet mèdic provat.Tenim literalment
un sistema enorme al nostre cos, descobert fa anys, que té receptors per a compostos de
cànnabis.Això  també és  un  fet  provat.La  ciència  ha  demostrat  que  el  THC es bloqueja  al
receptor CB1, NOMÉS de cèl·lules danyades, insalubres o canceroses, i les OBLICA a morir
per apoptosi,  la mort cel·lular programada.Les cèl·lules canceroses produeixen ceramida, el
THC la troba i soluciona el problema.Un cop més, aquest és un fet demostrat mèdicament que
podeu  trobar  a  qualsevol  lloc  en  línia,  per  universitats  acreditades  i  altres  centres  de
recerca.Això és una ciència real.NO alguns toros s'estan recuperant per posar-se drogats.

Sé que diversos nens van curar o curar càncer amb cànnabis.El meu fill és un d'ells.Creus que
el meu fill de dos anys vol drogar-se?Creus que vull el meu fill alt?Um, NO.PERÒ, tampoc li
donaré quimioteràpia, els metges ens han dit  que no el curaran.I segur que no vull  que es
mori.Tan...Sí, ho faré servir amb ell i li diré a tothom que sé la veritat.I esperem arribar a alguns
dels dubtes...Potser algun dia aquesta conversa els salvarà la vida, o algú que coneguin...”
Suzetta

"Els canvis en el metabolisme dels lípids estan íntimament relacionats amb el càncer.Diverses
classes  de  lípids  bioactius  tenen  un  paper  en  la  regulació  de  les  vies  de  senyalització
implicades en la  transformació neoplàsica i  el  creixement i  progressió del  tumor.El  sistema
endocannabinoide,  que  inclou  endocannabinoides  derivats  de  lípids,  els  seus  receptors
acoblats a proteïnes G (GPCR) i els enzims per al seu metabolisme, està emergint com un
objectiu terapèutic prometedor en el càncer".

--  El sistema endocannabinoide regula directament el sistema immunitari,  així  que sí,  té un
paper important en el tractament del càncer.No cal un títol universitari per esbrinar-ho.

I  com  es  regula  la  funció  del  sistema  endocannabinoide?Amb  cannabinoides,  potser?
I quina forma de cànnabis és la més potent?Bé, l'oli.I com l'han d'utilitzar els pacients?Com la
majoria  dels  altres  medicaments,  poden  menjar  simplement  menjar-lo.Tres  cops  al
dia.Bingo.JB”

Testimonis de càncer
Lema: la remissió espontània del càncer sembla que es produeix amb una 
freqüència sorprenent en presència d'oli de cànnabis
"L'amic té càncer d'os.Acabo de començar l'oli la setmana passada, el dolor ha desaparegut, se
sent millor.Oncologiaels metges estan sorprès". Joe

"Vaig veure com una bona amiga moria amb un càncer de mama en fase 4, a les últimes cames
després d'una quimioteràpia intensiva.Li donava galetes especials, després llàgrimes de fènix
cada 4 hores.S'ha curat i està prosperant!Va dir que mai s'havia sentit millor!" Charlene

"Has salvat  tantes  vides...Un dels  meus amics va curar  el  seu càncer  d'os  en 45 dies de
tractament amb oli de cànem". Gyan

"Una gran notícia ahir.Un home al qual acabàvem de donar una mica d'oli  va posar el seu
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metge a terra quan unes setmanes més tard es va trobar que els tumors dels seus pulmons
havien desaparegut, així com el del fetge que només s'havia reduït a un punt.Un petit tub!Tenim
uns quants en marxa i tots estan bé.Espero que les coses estiguin bé.Phoenix Tears està viu i
bé". Chris

"Jose: Actualització: el meu amic de 81 anys va passar 3 tumors tots junts del seu carcinoma de
cèl·lules escamoses a la  cara (càncer  de pell).No van tenir  cap oportunitat  contra la millor
medicina del món.5 setmanes a l'oli i se sent millor que en 15 anys.La seva gana ha tornat!Està
guanyant la batalla!!!Estem guanyant la batalla!

Steve: Estava ingerint l'oli i l'utilitzava també de manera tòpica?

José: Tots dos

Steve: Fantàstic.No és increïble saber que podem marcar la diferència en la vida d'algú així?

Jose: Va començar a fregar oli de THC al 68% barrejat amb oli d'oliva i oli de coco a la galta
durant 2 setmanes abans de sortir a la superfície.També l'ingereix sense l'oli d'oliva després de
fregar-lo per l'interior de la galta.

Jose: El seu doctor em va trucar ahir i em va dir que també té càncer de pell i que li agradaria
una mica d'oli per provar-se.

Steve: Ara és una notícia fantàstica sobre el metge que vol ajuda.Molt bé amic meu!!!!I m'alegro
que el teu amic de 81 anys torni a gaudir de la vida.

Jose: Sí, realment és increïble!El Dr. P l'anomenarem, és un conegut autor d'un parell de llibres
i  un  gran  Naturopath  Healer  i  MD.M'ha  referit  5  dels  seus  pacients  en  les  últimes  2
setmanes.Tots els pacients amb càncer terminal".

"Fa dues setmanes vaig donar a un altre dels meus pacients/amics amb càncer de pell/gola un
oli curatiu per ingerir i utilitzar tòpicament, juntament amb una mica d'oli de coco.Dimarts em va
dir  que la pell  de la seva galta s'havia obert  i  el  tumor estava al  descobert.Li  vaig dir  que
continués aplicant l'oli  però, sense l'oli  de coco, només l'oli  curatiu pur.Va posar l'oli  curatiu
directament  sobre  el  tumor  exposat  i  va  dir:  "L'endemà  va  desaparèixer  el  cop  que
sobresortia.Va començar a drenar-se en qüestió de minuts després de fregar-lo.Va supurar: l'oli
va treure el càncer com un bàsquet". El tumor cancerós hi era, ara ja ha desaparegut...Dues
setmanes!!!" Jose

"Hola Rick Simpson i Jindrich Bayer, volia compartir unes FELICES notícies molt FELICES.Les
exploracions de la  mare van mostrar  una disminució "mesurable"  de la  mida de TOTS els
tumors al fetge i al pàncrees.A més, el tumor al seu pulmó ara està COMPLETAMENT, 100%
DESARRAT!!!Hi ha moltes gràcies per recórrer, però la persona número u que es mereix més
amor és Rick per compartir aquesta informació tan obertament amb el món per començar.

Gràcies Jindrich per tot el que feu, incloses la vostra amabilitat i instruccions de suport.Sé que
encara estem caminant sobre closques d'ou amb el seu diagnòstic/pronòstic, però si les coses
continuen  millorant  (els  tumors  s'encongeixen  o  "resolven"  com  en  diuen  sense  més
metàstasi).Finalment us enviaré els informes mèdics abans i després perquè vegeu que heu
ajudat a salvar la vida d'una dona increïble, amorosa, activa i generosa, que està a l'aire lliure
plantant el seu jardí d'herbes.mentre escric.Molt amor, Bàrbara"

-- Hola Bàrbara, gràcies, ens vas alegrar el dia amb el teu correu electrònic.Saludeu a la vostra
mare per  nosaltres  i  assegureu-vos que  no vagi  a  cap  altra  exploració  o  raigs  X o  altres
ximpleries cancerígenes.Feu que vagi com se sent, hauria de menjar 120-180 g d'oli durant sis
mesos o menys.Si jo fos ella, menjaria l'oli cada dia durant la resta de la meva vida de totes
maneres,  el  càncer  té molt  poques possibilitats quan hi  ha oli  present  al  cos.Les dosis  de
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manteniment són una part extremadament important d'aquest mètode.Molts desitjos, Jindrich

"El marit del meu amic es va curar d'un càncer, cosa que va sorprendre als seus oncòlegs que li
van informar que tenia 3 mesos.Aquest és l'advertència: com que estaven estupefactes per la
seva curació miraculosa, el van apuntar a una ressonància magnètica amb colorant de contrast
cada 6 mesos.En la seva última ressonància magnètica, el seu cos va reaccionar al colorant i el
seu cor es va aturar a la ressonància magnètica i gairebé va morir.Estic d'acord amb JB.Les
proves són tan tòxiques com les seves "curacions".Ves amb compte."Colette

"La meva mare va curar el seu càncer de pulmó de cèl·lules petites en etapa 3 amb l'oli!!He
esmentat que estava lliure de càncer només quatre mesos després del diagnòstic?Bé, això és
el que va passar”. Alba

"El meu pare també té càncer de pàncrees que es va estendre al fetge i al pulmó durant la
quimioteràpia  i  després  es  va  tornar  a  propagar,  estava  molt  malament  i  es  va  deteriorar
ràpidament.Va començar l'oli fa 3 mesos.L'última exploració de dilluns mostra que les 7 taques
han desaparegut i el càncer de pàncrees s'ha reduït.Se sent 100% millor i recupera la qualitat
de vida.L'oli és realment increïble." Lisa

"El meu pare també està prenent l'oli per al càncer de pàncrees que es va estendre a set punts
més.Porta  5  mesos  a  l'oli.Les  set  taques  que  van  aparèixer  durant  la  quimioteràpia  han
desaparegut des que va començar l'oli i el càncer de pàncrees s'ha reduït.El petroli li va salvar
la vida!" Lisa

"Hola, només volia actualitzar-te.El pare s'ha fet una altra exploració des que va començar l'oli
fa 5 mesos per càncer de pàncrees.L'última exploració va mostrar que el càncer de pàncrees
s'havia reduït i les altres 7 taques que havien aparegut mentre estava en quimioteràpia havien
desaparegut des que va començar l'oli.Els nous resultats mostren que el càncer de pàncrees
s'ha reduït de nou i no hi ha altres taques, cosa que és fantàstic, tenint en compte que per això
el càncer de pàncrees és tan mortal per la velocitat que s'estén.Així que 8 mesos al llarg de 5
d'aquests mesos amb oli pare va molt bé.De fet, ara se sent millor que quan li van diagnosticar
per primera vegada.Així que gràcies de nou Rick, JB i tots els que ajuden a treure aquesta
informació.Si no fos pel petroli no tindria el meu pare!!” Lisa

"L'octubre de 2013 al meu pare li van diagnosticar càncer de pulmó, limfoide i de pàncrees.El
càncer de pàncrees és una taxa de mortalitat del 95 per cent.Li van donar 2-4 mesos de vida.El
vam començar amb l'oli de seguida, tan bon punt vam saber parlar d'aquestes coses.El 26 de
març de 2014 el meu pare va ser diagnosticat sense càncer.Increïble!!Aquest oli va salvar la
vida del meu pare.Dorm millor i també menja millor". Melissa

"El meu pare també tenia càncer de pàncrees en estadi 4.També va tenir 10 taques al fetge...
això va ser a finals de novembre de 2012.Ara té 1 taca al fetge (0,08) i 1 taca al pàncrees (8
mm).Estem superant això.Els seus metges estan sorpresos.Està guanyant pes i, en general, se
sent molt bé.L'oli amb infusió de cànnabis també és bo". Angie

-- No juguis amb la medicina diluïda, Angie.És bo per a ús tòpic, però no voleu donar olis amb
infusió de cànnabis als pacients amb càncer com a únic tractament.L'atac d'espectre complet
de potència total funciona millor.

Especialment per a aquells que "han de" anar a fer una exploració "també veure" com s'està
curant.Aquestes persones haurien d'afegir automàticament 60 g més d'oli al protocol perquè
van passar  innecessàriament  per  un procediment  altament  cancerígen "per  veure"  com se
senten.La curiositat costa diners, ho sento.Felicitats i els millors desitjos.És fantàstic veure l'èxit
de persones que pensen diferent.JB

"Sóc un supervivent del càncer de pàncrees en fase 4 gràcies a aquest oli.Vaig començar la
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quimioteràpia el desembre de 2013, tots (més de 200) de l'estudi van morir.Sóc l'únic que va
agafar l'oli i l'havia d'amagar al metge.Ara que he parlat de l'oli i m'ha declarat lliure de càncer
des del 5 de juny, encara està intentant convèncer-me per continuar amb la quimioteràpia.Em
nego!Tot el que ha fet aquest metge va resultar malament, però tot el que ha dit Rick Simpson
ha resultat ser cert.Els meus registres mèdics mostren el que van dir els metges: hauria d'haver
mort al gener, però aquí estic a finals de juny.Gràcies Rick!L'oli em va salvar del càncer, espero
que em salvi de la quimioteràpia". Amic

"Sóc una prova de fet que RSO té un efecte directe sobre MPNST i NF1.Els registres mèdics, la
ressonància  magnètica,  la  PET i  la  TAC demostren una reducció  significativa de la  mida i
l'avidesa del tumor". Kristyne

"Vaig tenir un tumor de 3,7 cm al testicle.Vaig fer un gram al dia de RSO sense cap altre
medicament  i  quan  vaig  tornar  el  metge  estava  desconcertat.Va  dir  que  el  tumor  ha
desaparegut i no ho podia explicar.Així que li vaig dir que estava prenent RSO.Va dir: "No sóc
massa educat en el tema, però diré que ha de ser l'únic motiu perquè desaparegui". Fa poc he
tingut una altra finestra emergent i crec que és perquè no vaig fer una dosi de manteniment.Així
que  faré  un  altre  gram  al  dia  durant  30  dies  i  veure  si  desapareix  com  l'últim.Aleshores,
assegureu-vos de mantenir-me després". Brandt

"D'acord, Peeps.Avui és el dia que només esperava que passés mai.Els resultats de la biòpsia
estan en.La Corrie Yelland ACABA DE REBRE LA CONFIRMACIÓ QUE EL SEU CÀNCER HA
DESAPARAT TOT EL 100%!!!!SÓC LLIURE DE CÀNCER!!!!!Ni tan sols cap displàsia i menys la
gran C.

Als meus amics increïbles i increïbles que col·lectivament van ser responsables que em pogués
pagar  la  medicina=no  hi  ha  absolutament  paraules  per  descriure  com estic  agraït  a  tots  i
cadascun de vosaltres.Sou tots meravellosos!

A la Heather que em va enviar per primera vegada RUN FROM THE CURE: aquest vídeo va
canviar literalment la meva vida.Qui ho hauria dit, ei?T'estimo!A Rick Simpson, a Jindřich Bayer
des del fons del meu cor...GRÀCIES pels teus coneixements i  el  teu suport.Avui estic viva
gràcies a tots vosaltres!

Estic realment afortunat de tenir una família i amics tan increïbles". Corrie

"Hola Jindrich, només una nota ràpida per fer-te saber que avui he vist el meu metge.L'informe
diu que el càncer (càncer del canal anal) ja no és detectable.La tardor passada em van dir que
tenia  2-4  mesos  si  no  em  feia  radiació.Vaig  triar  no  fer  cap  radiació  i  provar  el
RSO.Evidentment, va funcionar!Des del fons del meu cor, gràcies, gràcies, GRÀCIES a Rick i a
tu mateix!!!!" Corrie

--  Corrie,  per  cert,  quin  càncer  era?Posa  l'oli  a  la  cicatriu,  probablement  també
desapareixerà.De  totes  maneres,  allunyeu-vos  dels  metges,  no  més  exploracions,  etc.,  i
assegureu-vos de menjar tant oli com les dosis de manteniment com pugueu.JB

"Vaig tenir l'oportunitat de parlar amb Rick fa uns 2 mesos en un programa de ràdio...Li estava
explicant  com  rso  ja  m'havia  ajudat  tant...Vaig  tenir  el  mateix  càncer  que  Farrah
Fawcett...Càncer  de  canal  anal...  és  bastant  rar...No  s'ha  de  confondre  amb  el  càncer
colorectal... i tinc NOOOOOOOOO intenció d'aturar mai l'oli". Corrie

-- Jo tampoc no tindria cap intenció de deixar d'utilitzar l'oli, això és bastant comprensible.JB

“La meva última història d'èxit.Es tracta d'una dona d'uns 50 anys a qui se li va diagnosticar
l'etapa 3, però molt propera a l'estadi 4 de càncer de pulmó.Avui he rebut això: "Bé, la meva
mare es va fer una tomografia computada fa un mes i va recuperar els resultats fa un parell de
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dies.Ha desaparegut completament!El seu metge els va llegir i va dir que la massa més gran és
clara i que no queda res...

Encara té MPOC, però treballarem en això i el seu tabaquisme lol...Moltes gràcies per totel
consell i el coneixement de coses de les quals mai vam tenir coneixement.Tot es va unir per un
motiu i estem molt contents.Déu et beneeixi a tu i a la teva família". Corrie

-- La remissió espontània del càncer de pulmó sembla que es produeix amb una freqüència
sorprenent en presència d'oli de cànnabis.JB

"Després de només 4 grams vam veure un canvi dràstic en els informes de sang (ESR) i la
prova del ronyó del meu pare que té un càncer de bufeta, està dormint bé, somrient, només
espero que torni a la normalitat, mirant el Rick Simpson. dedicació i confiança, vaig anar en
contra de tots els metges i no vaig deixar al meu pare passar per quimioteràpia, fins ara no em
penedeixo de la meva decisió. Gràcies, Rick Simpson. Arpit

“Acabo de rebre una notícia INCREÏBLE que m'agradaria compartir amb tots vosaltres.Tinc una
dona aquí a BC, vaig apuntar en la direcció correcta amb càncer de mama.Havia fet metàstasi
als  seus  pulmons,  estómac  i  cervell.Fa  un  mes  que  va  al  metge  i  ahir  va  veure  el  seu
oncòleg.Tots els tumors s'han reduït  i  la seva prova de marcador tumoral és NORMAL.Una
vegada més, Peeps: L'OLI DE CÀNNABI MATA EL CÀNCER!" Corrie

"D'acord, tots els meus meravellosos Peeps, serà una lectura llarga, però crec que potser vaig
tocar PAYDIRT ahir.No he vist  el meu dentista des del setembre passat.En aquell  moment,
estava enmig de lluitar per la meva vida.En aquell moment al meu dentista li van dir que tenia
càncer.Vam tenir la conversa habitual, on li vaig dir que no estava fent radiació i que estava fent
un "tractament alternatiu".En aquell moment, m'havia preguntat què estava fent.Vaig dubtar a
dir-li-ho,  ja que era conegut per la seva "rigidesa",  però li  vaig dir  que mirésRun From the
Cure.De  fet,  em  va  trucar  després  d'haver-lo  vist.Va  dir  que  com  a  professional  mèdic,
acostumava  a  estar  a  la  caixa,  que  tenia  un  germà,  (un  metge)  i  un  altre  germà,  (un
farmacòleg) i com de vegades "no tenen totes les respostes".

Avancem ràpid fins a ahir.Es va sorprendre de veure com de bé em veia i, momentàniament,
sense paraules quan li vaig dir que l'oli de cànnabis havia funcionat.Va començar a fer tota
mena  de  preguntes.Moltes  d'elles  “preguntes  científiques”  que  no  he  pogut  respondre.Va
preguntar sobre assajos clínics, diferents malalties tractades amb cànnabis, etc.Vol parlar amb
el seu germà de mi, així com del cànnabis com a "cura" contra el càncer, i també vol que el seu
germà investigui el cànnabis com a medicament.Estaria bé si em prengués el meu número de
mòbil i l'adreça de correu electrònic?

Aquí és on es fa gran.El seu germà, el doctor Jake Theissen, solia ser el degà i va ser pioner
del programa de farmacologia a la Universitat  de Waterloo.Ara és consultor de companyies
farmacèutiques  i  s'especialitza  en  "Nous  enfocaments  en  el  tractament  del  càncer".  Està
fortament lligat a la Canadian Cancer Society.(A més, el govern ha demanat que encapçali la
investigació sobre l'escàndol de la quimioteràpia diluïda.) En John deia que el seu germà ha dit
sovint que hi ha d'haver alguna cosa millor per tractar el càncer.Una cosa natural, més que
química.Li vaig dir que "no busquis més". El cànnabis és "una cosa natural". Corrie

"El meu marit va ser diagnosticat originalment amb càncer de pròstata fa gairebé 6 anys.Vam
confiar en la comunitat mèdica i vam seguir el camí tradicional del tractament només per dir-nos
que  érem  un  "fracàs  catastròfic"  als  4,5  anys  quan  va  tornar  el  càncer.Vaig  investigar
constantment durant  gairebé 2 mesos totes les teràpies alternatives,  inclòs el  vostre oli  de
cànem, i en 3 mesos el nombre de càncer del meu marit es va reduir a la meitat.Deu mesos
després i el seu PSA ha baixat a .11, no detectable.

És  molt  lamentable  escoltar  que  el  nostre  govern  es  nega  a  reconèixer  cap  medicina
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alternativa, inclòs l'oli  de cànem, en el tractament de les malalties, però com vostè no hem
tingut  més  que  burles  per  part  dels  "professionals"  i  fins  i  tot  d'alguns  familiars.Totes  les
"societats" que hi ha són grans grups de control farmacèutic, però "ho entenc" pel que fa al
desmantellament d'un sistema de milions de persones ocupades en una indústria tan corrupta
que acumula 20.000 milions de dòlars l'any que mai no hi haurà cura.Intencionalment!!

Tot aquest procés m'ha exposat a quina profunditat és realment el forat del conill i actualment
estic escrivint un llibre sobre les meves troballes titulat adequadament "connecta els punts".És
una perspectiva històrica dels transgènics, l'agricultura industrial i les grans farmàcies i el seu
impacte en la salut de cada individu.Continuaré seguint-vos en aquest lloc web i us desitjo tot el
millor i bona salut.Gràcies per tot el que heu fet i continueu fent.Atentament, K"

"Un amic, a les últimes etapes del càncer, patint el programa de tortura de la quimioteràpia i la
radiació per a la leucèmia, va aprendre a través de la vinya sobre "Run from the Cure" i va
decidir provar l'oli després que tota la resta no hagués pogut curar-lo. malaltia.Malauradament,
havia deixat massa tard per salvar-se, però els seus coneixements i cura m'han salvat.Va ser
l'oli  que  no  va  tenir  l'oportunitat  d'utilitzar  el  que  em va  iniciar  en  el  meu  camí  cap  a  la
recuperació". Stephan

“El meu sogre ha vist el seu doctor oncòleg aquest matí per a la seva revisió.El Dr. va ser
silenciat.El meu sogre fa 15 anys que té leucèmia.Ha estat a l'oli.Avui,  el seu recompte de
glòbuls  blancs  ha tornat  als  límits  normals.Quin  càncer??L'OLI  DE CÀNNABI  CUURA ELS
CÀNCER!” Karen

-- “Res millor que un doctor que ha estat silenciat!hehe m'encanta!Em va fer el dia!" Jackie

"Hola de nou Rick!Espero que aquest correu electrònic us trobi bé.Us escric avui per preguntar-
vos quant  de temps ha de romandre un pacient  amb l'oli?Tenim un pacient  amb un tumor
enorme.Va començar el 15 de març i fins ara ha passat 40 grams.Ha estat en 1,5 grams o més
al dia des del dia 2.Et pares a la dosi terapèutica de 60 grams?Els diners són un factor per a
aquest pacient.De moment no ha pagat res pels seus medicaments.El seu cuidador ha donat
els primers 60 grams d'oli, però no pot donar medicaments gratuïts per sempre.Gràcies per la
teva aportació.Valoro la teva visió.Atentament, Janet"

"Estimada Janet, dius que porta 1,5 grams o més al dia des del segon dia.L'oli que produeixo
és tan fort que normalment la persona mitjana triga unes 5 setmanes a arribar al punt en què
pot ingerir 1 gram al dia.Pot haver-hi un problema amb la soca que es va utilitzar per produir
aquest oli, les soques de cànem poden variar molt en les seves capacitats curatives, de manera
que el problema podria ser la soca.En general, quan el pacient ha ingerit 60 grams d'oli,  el
càncer ha desaparegut.Però si no és així, els seguiria donant l'oli fins que estigui.El temps que
triga i la quantitat d'oli requerida poden variar molt d'una persona a una altra.Tots som diferents
i algunes persones es curen molt més ràpidament que altres.En general, les persones que han
estat molt danyades per la quimioteràpia i la radiació requeriran un tractament més llarg i més
petroli.L'oli  ha  de  desfer  tots  els  danys  que  aquests  anomenats  tractaments  van  deixar
enrere.El meu consell seria provar de produir l'oli a partir d'una altra varietat índica forta però,
per  descomptat,  mantenir-lo  amb  l'oli  és  l'únic  que  sé  que  pot  salvar-li  la  vida.Els  millors
desitjos, Rick Simpson"

"L'oli de cànnabis no us pot salvar de la quimioteràpia mortal.L'oli pot ajudar més si el pacient
rebutja la quimioteràpia". Steve

"No estic segur de si  això és un èxit,  però segur que ho considero com un!Per si  algú es
pregunta per què tinc una veu masculina, no és perquè fos fumador de cigarretes o res, no vaig
fumar mai, sinó perquè em van extirpar la tiroide.Tinc 51 anys (i mig!) i faig servir oli des dels
20.Sempre em va semblar deliciós vaporitzar.Fa uns anys, vaig començar a tenir problemes per
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empassar i els meus metges van trobar ganglis a la meva tiroide.Nodes de la meva tiroide als
quals vaig haver de fer proves de càncer.Quan ho fan, només s'enganxen una gran agulla a la
gola i entren als nodes per ser provats.No et donen res, cap anestèsic, per la ubicació.Per tant,
feu-ho unes quantes vegades i mireu si podeu seure quiet.De totes maneres, després de ser
apunyalat  6x i  la  meva tiroide es va fer  tan gran que vaig tenir  problemes per empassar  i
respirar, em van treure la tiroide.Amb tot el càncer de la meva família, vaig pensar que estaria
per davant del joc.Sense càncer.Cap.Sóc l'únic de la meva família que ha escapat del càncer
fins ara.Estic fent petroli des dels 20 anys.Jo n'he tingut gairebé totsprova de càncer per aquí a
causa dels antecedents familiars, i res fins ara Gràcies a Déu!Tu fas els comptes :-)” Janet

"Vaig compartir les llàgrimes de Phoenix de Rick Simpson al meu mur de Facebook moltes
vegades... llavors un dia una amiga meva estava al llit de mort amb un limfoma.Quan va veure
les meves publicacions sobre l'oli, de seguida va començar a prendre l'oli i ara està LLIURE DE
CÀNCER!Els seus metges estan meravellats.Li van dir que li quedaven tres mesos de vida...
S'EQUIVALEN. Jamie

"Jo sóc tractant  una dona amb càncer  TERMINAL,  amb oli  de  cànem RS i  finalment  està
millorant.FUNCIONA!" tatuatge vudú

"Fent  el  mateix  ara.25%  THC  SKYWALKER  OG,  el  darrer  oli  OG  el  meu  PSA era  de
160.Després de 100 grams avui en són 7. Jimmy

"Hola Chris, actualitza...el càncer se'n va...va rebre una trucada del seu oncòleg confós ahir al
matí.Normalment tenim una cita cara a cara, però aquesta vegada la va trucar per informar-la
dels resultats de totes les exploracions fetes fa unes setmanes.Fetge: el càncer ja no es pot
veure.Càncer de pulmó, un càncer de pulmó desaparegut i l'altre càncer de pulmó es va reduir
significativament.No va mencionar el pit però...Així que la mare el torna a trucar per fer-li unes
quantes  preguntes  i  per  concertar  una  cita  perquè  entrem  i  parlem  amb  ell  i  per  veure
exploracions anteriors i recents.Em temo que es va quedar una mica sorprès quan la doctora
va començar a parlar de la desaparició del seu càncer de fetge i pulmó i  es va oblidar de
preguntar per la zona de la seva mama.

Totes  les  exploracions  eren  per  a  una  selecció  prèvia  per  a  un  nou  assaig  de  teràpia
hormonal...però la doctora diu que ja no és candidata a l'estudi hormonal com ha de tenir un
pacientcreixementa les zones canceroses i totes les seves àrees NO creixen sinó morint.Estem
a la lluna amb els resultats de l'oli!!!Quan vaig parlar amb Rick fa un mes aproximadament
sobre la meva mare, em va suggerir que fes un segon tractament de 90 dies i així ho estem
planejant a principis de setembre.Mentrestant li  posarem una dosi de manteniment.  Vaja!Va
saber des de l'inici del tractament que l'oli estava treballant sobre els seus tumors, podia sentir-
los encongir-se i desaparèixer.Tots estem molt agraïts d'haver-me presentat la teva idea de
documental i de compartir aquest tractament.Sempre agraïda, Cindy"

"Hola estimada Corrie...Només volia fer-vos saber que vaig donar l'oli que tenia de la meva
mare  a  una  amiga  d'una  amiga  que  té  càncer  de  mama...Va  trigar  un  mes  i  està  en
remissió...Algunes  cèl·lules  canceroses  estan  mortes  al  tumor...I  la  doctora  es  va  quedar
meravellada i positiva i, pel que sembla, si té millors resultats la propera vegada començaran a
fer alguna cosa amb l'oli.Estic molt feliç i agraeixo a Déu per deixar-me poder donar aquesta
informació sobre l'oli de cànnabis a aquesta dona.:)) Tant de bo la meva mare pogués prendre
l'oli cada dia..."

"Hola Rick, tinc bones notícies.La meva mare no podia suportar més psíquicament la cognició
que té càncer al pit, així que es va sotmetre a la cirurgia.No obstant això, va menjar 30 g de la
dosi, i estava bevent unes infusions d'un noi que té tot tipus d'herbes medicinals i també va
posar els embenats d'aquestes herbes.De totes maneres, quan els metges van treure aquell
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càncer, no feia més de 7 mm de gran i de teixit 100%, només l'1% era actiu, i maligne i en fase
de mort.3 metges estaven mirant això i van dir que mai no havien vist una cosa així...Per tant, si
va passar més d'1 o dues setmanes sense l'operació, tot hauria desaparegut.Ara, pren cada dia
l'oli per 1 gram i mig i ara entén que l'operació era completament innecessària.

No obstant això, ara està molt més tranquil·la que ella, perquè estava flipat, així que no vam
poder convèncer-la de l'operació...però ara tot va bé, i les herbes i l'oli també van fer la seva
feina.De totes maneres, els estúpids metges li van donar 23 radioteràpies, però ella va dir que
no ho faria i  el  metge va dir  entre línies que tenia raó.És increïble fins on arriben aquests
metges.Tots  diuen  hola,  Rick.Moltes  gràcies  per  la  recomanació,  i  donarmoltes  gràcies  a
Jindrich una vegada més". Sasa

"En Rick... a un amic li acabaven d'extirpar un tumor cerebral del cap... té taques als pulmons...
volen que li faci quimio i radiació...Prendre l'oli seria un malbaratament durant la quimioteràpia i
la radiació?Veure com està després de l'extirpació del tumor cerebral és notable, està un 80%
millor que la setmana passada amb aquella cosa al cap...Vull dir-li que no faci quimio i radiació i
faci el petroli, però no és la meva elecció..." Sharon

--  Sharon,  augmentaria  les  seves  possibilitats  de  supervivència.Però  de  fet,  si  pren  la
quimioteràpia,  haurà  d'ingerir  120-180  g  d'oli  després  només  per  desfer  el  dany.Per
descomptat, això és si sobreviu a l'enverinament.Molts desitjos, JB

"Per a tots els que penseu que Rick Simpson és un frau, hauríeu de saber que Michelle Aldrich
acaba de curar el seu càncer de pulmó en fase 3 amb oli de cànnabis, proporcionat per Valerie
Corral i WAMM!Per què els mitjans de comunicació i els metges no poden començar a dir la
veritat per una vegada?!El cànnabis cura el càncer, carai!!!I les persones irresponsables són les
que intenten silenciar  aquesta realitat,  no persones com jo i  Tommy que volen que el  món
conegui la veritat sobre el cànnabis i el càncer". Steven Hager

"Només volia donar un gran agraïment a Rick Simpson, JB i qualsevol altra persona que s'hagi
associat amb el que Rick ha fet al llarg dels anys.A la meva dona li van diagnosticar tumors
cerebrals fa gairebé 18 mesos i els oncòlegs van renunciar a ella de seguida perquè ja estava
al tercer any de l'etapa 4.Vam començar l'oli a principis del 2014 i hem tingut tant una reducció
de la mida del tumor com un augment de la seva qualitat de vida.Gairebé 18 mesos després del
diagnòstic del tumor cerebral, la meva dona encara condueix cada dia i pot treballar 3 dies a la
setmana per mantenir-se ocupada.Els seus nivells d'energia també estan tornant lentament i li
encanta el fet que el seu cabell torni a créixer!LOL: res d'això hauria estat possible si no fos pel
treball dur i la persistència de persones com tu.Moltes gràcies i seguiu així." Barry

"Fa 5  setmanes em van  diagnosticar  un tumor  de 12 mm al  meu pulmó inferior  dret.Vaig
col·locar 1/3 g de RSO que vaig fer jo mateix que era d'un color daurat profund, en una petita
càpsula de gelatina i la vaig inserir com a supositori 2 vegades al dia amb l'ajuda d'una eina
tubular "semblant a xeringa" que es trobava en una femella. tractament de crema d'infecció per
llevats que estava al meu armari.Aquesta va ser una manera extremadament eficient i  fàcil
d'inserir  la càpsula del supositori...Després de diverses exploracions durant les 4 setmanes
següents, el tumor es va reduir 1 mm de mida i estava inactiu... el que significa MOR!Això va
trigar  4  setmanes,  i  ara  no  és  una  preocupació  per  al  càncer  Dr.Gràcies  pel  consell  JB...
Tampoc va ser absolutament eufòric.A més d'això, vaig ingerir 1 g del mateix oli 3 vegades al
dia.1 MES i em va matar el càncer!!" Gabriella

"Gràcies Rick Simpson!!L'oli de cànnabis va curar en mesos la batalla del càncer cerebral de
8,8 anys de la meva filla de 15 anys!!!!Que deu et beneeixi!!!!!!" Karen

"Hola a tots, tinc una gran notícia.La dona va rebre el resultat de l'escàner PET dilluns.Va tenir
càncer durant 5 anys després de 6 rondes de quimioteràpia i un trasplantament de cèl·lules
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mare,  i  després  encara  va  tornar.Fa  6  mesos  se  suposava  que  havia  de  fer  un  altre
trasplantament, però es va cancel·lar perquè no van trobar donant.Així que va començar amb
l'oli.Dilluns el metge ens va dir que el càncer havia desaparegut.Gràcies per l'oli, Rick.Tu ets
l'home, gràcies." Luc

-- Gràcies, Luc.La documentació mèdica seria més que benvinguda.Hauria de mantenir-se amb
una dosi de manteniment.Menjaria el màxim d'oli possible sempre que fos possible.Feu que es
mantingui  allunyada de més exploracions,  si  és possible.Un testimoni  de vídeo de Youtube
seria fantàstic.Molts desitjos, JB

"M'encantaria agrair (xxx) l'oli que es va donar pel meu càncer!!De moment, no hi ha càncer
que es trobi al meu cos!!Realment funciona gent, la prova està tota a la meva història clínica!
Moltes gràcies a tots i grans atrezzos a les llàgrimes!!!” Becky

"Enhorabona a Jindrich, tenia tota la raó sobre l'aplicació tòpica que s'aplicava directament a la
pell  en  lloc  de  l'embenat.La  diferència  era  com  la  nit  i  el  dia".  Ronnie  Smith
--  És clar.Les  tintures amb un 20-30-50% d'oli  també funcionen molt  bé,  perquè es posen
fàcilment sota la superfície.En alguns casos, l'oli de llavors de cànem (o mantega de karité) i les
barreges  d'oli  de  cànem  també  són  molt  beneficioses.Però  lògicament,  com  més  oli
s'aconsegueix a la ferida, millor.JB

"Ja vaig escriure abans que vam tenir èxit en el tractament del càncer de mama.Ara els metges
van dir a la pacient que els seus resultats són tan bons que ha d'anar a treballar.El pacient va
dir GRÀCIES A DÉU i el metge va dir que ella li havia de donar les gràcies a Déu no i jo li
pregunto per què no va fer res més que seguir dient-li que s'ha de prendre quimio i radiació...
doctor boig...

Però ho vam portar al següent nivell, estem curant la cara d'algú perquè va ser destruït amb
píndoles fa 5 anys.Aquesta persona tenia grans problemes d'intestí i creuen que al principi va
ser càncer i li donen unes pastilles fortes que després li van destrossar la cara era com una
granota.Llavors van dir que podria ser la malaltia de Crohn i així successivament.

El meu punt és que aquesta persona va estar intentant curar-se la cara durant 5 anys sense
èxit.Es va posar oli de cànem a la cara durant 5 vegades i de nou no podem creure com es veu
la seva pell ara.OMG, està tan feliç ara que pot tornar a ser ella mateixa.

Intento fer algunes fotos, però cada 3 dies, però la pell es va curar tan ràpid que no us puc
ensenyar com era la seva cara abans, però amb el seu permís els mostrarem els dies següents
les  seves  fotos  antigues  (només  la  pell  de  la  cara)  i  un  de  nou  perquè  pugueu  veure  la
diferència...” Jasmin

“Sóc una dona de 39 anys amb 2 anys i he conegut càncer de mama.Aquest oli és la meva
medicina i cura.Aquesta gent tan plena d'avarícia.No tenen ni idea del dolor i  l'angoixa que
passem nosaltres i les nostres famílies.Només cobdícia egoista.Karma." Sally

"Bé, dues setmanes...El metge va dir que tenia un tumor de 2-3 cm a la bufeta.Volia portar-me
directament  al  quiròfan.Ho  va  fer  desaparèixer  en  menys  de  14  dies.Confirmat  per
TAC.Diagnosticat el 15/2, TAC realitzat el 29/2. Gersh

"Aquesta tomografia computada es va fer 14 dies després que s'observés un tumor de 2-3 cm,
a través  de l'abast,  a  la  meva bufeta.En només 14 dies,  utilitzant  només oli  essencial  de
cànnabis, no s'observa cap tumor a la bufeta.Només cànnabis... 14 dies...anat.Els legisladors,
si us plau, entenguin això.No em treguis la medicina.Aquesta no és només una altra manera
d'emborratxar-se.Aquest medicament em salva la vida". Gersh

"D'ACORD ...Vaig  rebre l'informe de patologia.El  tumor de la  meva bufeta s'havia  encongit
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abans de treure'l.L'última vegada que el va veure el metge, feia uns 2,5 cm.Quan el van treure,
s'havia reduït a 0,5 cm.Em pregunto què dirà aquest metge sobre això". Gersh

"Fa  8  mesos,  van  trobar  tumors  a  la  meva  bufeta,  que  semblaven  petits  eriçons
punxeguts.L'informe  de  patologia  va  dir  que  són  carcinomes  malignes  d'alt  grau,  molt
agressius.Es podrien tallar.Vaig provar alguns tractaments localitzats, però vaig haver d'aturar-
me perquè em va posar massa malalt.La meva segona cirurgia al desembre, van trobar més
tumors i un nou càncer maligne molt agressiu que es trobava a la paret, de manera que no el
van poder tallar.Aquest tipus es va estendre ràpidament a altres òrgans.

Per això, quan la cirurgia d'ahir va mostrar NO CÀNCER, i el meu metge va dir que la meva
bufeta estava inmaculada, com la d'un nen, sento que va ser un miracle!Ara, aquí teniu el que
vaig fer si us interessa.No t'espantis, només fes servir el que puguis i encara gaudeix del que
t'agrada amb moderació...” Michelle

"El meu germà tenia una úlcera o úlcera per pressió de l'etapa 4.De només 4 etapes, aquesta
etapa és incurable.Segons la medicina occidental, un cop arribeu a l'etapa 3, no us podeu curar
sense empelts de pell.Els ossos i els teixits eren visibles, però la RSO tòpica durant 3 dies va
fer  que aparegués un nou creixement  de la  pell!Les infermeres de l'hospici  ho van dir  "un
miracle". Només era cànnabis!

Va augmentar de 0,2 a 1 gram complet al dia.5 realment em faria malbé, però necessitava més
per alleujar el dolor del seu càncer d'os per adormir-se.Se suposa que heu de fer l'oli amb
índica, de manera que qualsevol dosi alta hauria de fer que l'usuari s'adormi tan aviat com
comenci entre 1 hora i 1,5 hores després.Et posa en un somni profund i fas la major part de la
teva curació quan aconsegueixes un bon son profund i REM.

Com més prenguis  no és una sensació incòmoda.Només et  fa adormir-te més ràpid i  més
profund.Si et despertes del son aviat, pots sentir-te marejat com si estiguessis borratxo, però no
d'una manera incòmoda.lol

RSO va permetre que el meu germà tingués un somni reparador per primera vegada en mesos
després d'estar a l'hospital.Vaporitzar l'herba li va proporcionar més alleujament que els seus
més de 80 mg d'Oxycontin i altres còctels pk.També estava prenent fentanil IV, però res el va
relaxar tant com la RSO.No ho oblidaré mai!” Michelle

"Estic vivint la meva història de RSO ara.Lluitant contra un tipus rar de càncer d'ovari.Es van fer
cirurgia i quimioteràpia i van adoptar un estil de vida molt més saludable, aliments integrals
orgànics, suplements, etc., però el càncer va tornar.Llavors vaig trobar Run from the cure!Va
trigar una estona a organitzar-se, ja que el cànnabis és il·legal aquí a Nova Zelanda.Però vaig
aconseguir  fer  un petit  lot  d'oli  i  vaig començar  a utilitzar-lo.2 setmanes després els  meus
marcadors tumorals van passar de 200 a 140, la primera caiguda en un any!!Em vaig quedar
sense petroli després de 5 setmanes i vaig trigar 2 mesos a posar-me a les mans una mica
més.Els marcadors tumorals van tornar a pujar (262 a l'última prova...) però estem 3 setmanes
després i creuem els dits, tornaran a baixar amb la següent anàlisi de sang...

Crec en RSO i crec que l'hauríem de posar a disposició de tothom que ho necessiti!Fins i tot si
el meu càncer no es cura amb RSO (però crec que sí!), ja m'ha fet molt bé.Em dóna un somni
fantàstic i reparador!I va regular els meus moviments intestinals...Tinc una enorme admiració
pel que Rick Simpson ha fet per la humanitat.Es mereix el premi Nobel al millor redescobriment
mèdic!I pel que feu vosaltres i la vostra organització!Només sóc un simple ciutadà respectuós
de la llei i em sento terrible per haver de fer coses il·legals per curar-me.Així que segueix així!
Quan recuperi la meva energia, m'uniré al moviment!" Diny

"A causa de Rick,  literalment he vist  els resultats de RSO.Vaig treballar  poc temps en una
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clínica.Quan vaig començar allà va entrar un home amb carcinoma de gola en fase quatre.El
van posar a RSO.90 dies després es va curar completament". Carl

"Acabo de tractar el meu pare a qui li van diagnosticar càncer de bufeta.Els tumors estaven
morts  després  de  5  setmanes  de  tractament.Gràcies  Rick  Simpson  pel  teu  coneixement,
inspiració, determinació i el teu amor per la gent". Cristina

"Ara he fet  RSO per a dues persones,  ambdues vegades amb resultats impressionants!Un
tenia SARM, va aplicar l'oli de manera tòpica durant una setmana... CURAT!!El segon va tenir
càncer de pell de cèl·lules basals, aplicat tòpicament durant 2 setmanes... CUARAT!Ah, i tenia
una taca a la cara,  vaig pensar que potser era algun càncer de pell,  així  que vaig aplicar
tòpicament durant 6 dies... ANAT!!!" Mariah

“Fantàstic!La meva mare lluita contra el càncer de mama des del febrer de 2011 i el càncer s'ha
fet metàstasi lent a tot el cos, inclosos els seus pulmons, que s'han hagut de drenar gairebé
cada setmana durant diversos mesos: 11 ml de líquid cancerígen es van drenar gairebé cada
vegada que hi entrava.Fins fa poc.En una setmana després de prendre la RSO, la inflor de la
cara i el coll havia desaparegut i també la seva rosàcia.Fins i tot va deixar de prendre el seu
medicament per a la pressió arterial que portava més de 20 anys i el líquid dels seus pulmons
ha  baixat  a  6  ml!!!Crec  que  aquesta  és  la  cura!És  meravellós  veure  finalment  aquest
revestiment d'argent en una malaltia tan horrible". Àngel

"Així que mireu això!

- La dona va ser diagnosticada amb càncer de coll uterí en estadi III-b el 14 de desembre de
2012.

- La dona va començar l'oli de cànnabis menys d'un mes després.

- La dona va començar la quimioteràpia i la radiació just abans del febrer de 2013.(A Texas, no
hi ha gaire opció)

- A la dona se li va dir que amb prou feines hi ha, si n'hi ha cap, signe de càncer el 6 de maig de
2013.

Menys de 5 mesos i la meva dona pràcticament ha vençut un càncer en estadi III, tot a causa
del petroli! Colt

"Estimat Rick, Déu et beneeixi!He perdut la meva mare, la meva àvia, els estimats tiets i oncles
i amics pel càncer al llarg dels anys.Però la que em va colpejar més va ser la meva preciosa,
intel·ligent i meravellosa germana Kim.Li van diagnosticar càncer de pulmó en estadi 4 el juliol
de 2010 als 42 anys i el febrer de 2011 estava morta.No sé quins tractaments va utilitzar perquè
no va dir a ningú de la família que s'estava morint fins massa tard, i el seu exmarit addicte va
passar a la seva cura i va tancar la família fora.No em vaig assabentar de l'oli fins l'últim mes, i
des d'aleshores he estat investigant molt.Al principi vaig pensar que era oli de serp, com moltes
altres  coses,  però  fins  ara  he  enumerat  27  persones  que  afirmen  haver  curat  o  reduït
significativament el seu càncer amb ell.27 persones!!!I això només a YouTube i als blocs en
línia!Tant de bo hagués sabut això l'any 1997, quan li van diagnosticar la meva mare, o l'any
2000 quan la meva àvia va sortir  de la remissió,  o l'any 2010 quan se li  va dir  a la meva
germana que tornés a casa i morí, o l'any passat quan el meu germà -a Law li van diagnosticar
càncer de boca i gola i  li  van haver d'extirpar i  reconstruir  la meitat de la cara.Però ara sí,
gràcies a tu.Déu et beneeixi i et beneeixi a tots els que estimes, i gràcies per treballar tant per
fer que aquesta meravellosa medicina estigui a l'abast de tothom". Denise

-- Estimada Denise, què he de dir?Van matar la meva mare amb quimioteràpia a causa d'un
càncer  de  pulmó  de  cèl·lules  petites  precoç,  així  que  sé  exactament  com  et  sents.Res
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agradable.Tot el temps, el medicament hauria d'haver estat disponible i no només perquè algú
vol guanyar diners.C'est la vie, però no tothom se l'empassarà tan tranquilament com jo.És una
experiència molt traumàtica quan descobreixes què pot curar o controlar tot l'oli i què s'ha fet
servir en lloc d'ell.

Si us plau, envieu-me la llista d'aquests testimonis en línia, podria ser interessant i útil per a
altres persones que tenien el  mateix rentat  de cervell  com jo abans de conèixer en Rick i
esbrinar l'estat real de les coses en el camp de la "medicina convencional". Gràcies pel vostre
suport i per ajudar-nos a difondre aquest medicament.Després de dos anys i mig de treballar
amb Rick, tot el que puc dir és que l'oli produït i utilitzat correctament fa exactament el que ell
diu que fa.JB

"Hola Corrie!Una notícia increïble un cop més.El meu amic ***** ***** amb qui vas parlar i enviat
a *** a Los Angeles, bé, fa uns 2 mesos que pren oli de cànnabis i avui s'ha anat a fer les
exploracions mèdiques i NO HI HA MÉS CÀNCER al seu cos!!!!!!TOT BÉ!!!!!!!Està més que
agraït  amb tu amb mi per  haver-li  parlat  de tu i  més que agraït  perquè li  parles de ****!!!
GRÀCIES per sempre més.Ets molt bé d'ajudar a tota aquesta gent que ni tan sols coneixes i
de salvar vides a tot el món!Vaig a conduir a Los Angeles per treballar amb **** i intentaré
aturar tota la meva diarrea i fer-me sortir del vàter de 60 a 80 vegades al dia.Què tal això per a
un altre informe sorprenent?Això ens encanta!!”

"Vull compartir un comentari del meu metge avui.Fa temps que tinc una infecció de la bufeta!
temps i el Dr ha estat tractant la infecció.Avui ha fet una ullada de primera mà amb una càmera
(no gaire divertit) I!!Sembla que tinc les restes d'una massa de bufeta (tumor) que ha MORIT al
seu lloc (les seves paraules, no les meves) i està fent que la infecció persisteixi.

DE NOSALTRES!LES SEVES PARAULES, NO MEVES; el doctor va dir: "He estat practicant la
medicina durant  més de 40 anys i  mai  he vist  morir  un tumor al  seu lloc sense cap tipus
d'intervenció externa". joHe estat retirant i posant oli des del març, però des que va arribar la
meva collita, he estat dosificant oli durant unes 6 setmanes.El 8 d'octubre em faran una mica
d'operació de neteja per assegurar-me que la massa s'ha anat (si no la passo abans).

TENIA alguns dubtes sobre l'oli, però gent que ja no tinc dubtes.Tinc prou material de brot per
fer unes 5 o 6 unces d'oli.El material utilitzat és Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.No puc
dir-vos com estic content amb els resultats fins ara.Encara no li he dit res al meu Dr. perquè a
FLa alguns Drs es negaran a tractar-te.Així que de moment no sap res". Joan

-- Però en saps més que prou, John.Felicitats.Continuaria prenent l'oli i deixaria la cirurgia per
més tard.No més escanejos si és possible.I també prendria l'oli en forma de supositoris, sempre
voleu apropar l'oli el més possible al lloc adolorit.A més, intenteu fer l'oli de més d'una varietat
per obtenir els millors resultats, si podeu.Els millors desitjos per a tu, JB

"Complet  d'acord,  JB.I  subratllar  el  retard  de  la  cirurgia.Qualsevol  treball  corporal  invasiu
permet infeccions al vostre sistema.A través d'hàbits descuidats i una falta de respecte total als
seus  propis  fàrmacs  meravellosos,  ara  tenim  bacteris  que  mengen  carn  resistents  als
antibiòtics, generalitzats a la majoria dels hospitals.RSO arreglarà això, però què passa amb
una "feina de mal" quirúrgica?Run From the Cureho diu tot.” Tielman

“Fa 3 dies vam tractar el carcinoma basocel·lular d'un amic amb RSO.Avui l'hem comprovat i
gairebé  havia  desaparegut.Hem  tornat  a  aplicar  RSO  i  hem  cobert  amb  un  embenat.Ho
comprovarem d'aquí a 3 dies més i esperem que desaparegui a jutjar pel resultat dels 3 dies
anteriors.Aquest és a la seva mà dreta.Els càncers anteriors que li vam curar estaven a la seva
mà esquerra.Hura, funciona." senyal

-- Si ho és.No faríem el que estem fent si no fos així.JB
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"La meva mare va ser diagnosticada recentment amb càncer de cervell  en estadi 4 acaba
d'acabar  la  seva ronda de radiació.Els  metges estan sorprès de lo  bé que ho està fent!Al
principi li va anar força malament, va perdre la capacitat de parlar.Des que vam començar a
donar-li  l'oli  ha anat millorant i millor, ara és capaç de fer coses que abans no feia com dir
frases en comptes d'una o dues paraules i caminar amb normalitat.També podem dir que la
seva comprensió  és  molt  millor.A més,  mai  es  va emmalaltir  per  la  radiació  agressiva  i  la
quimioteràpia que estava fent.Ni un dia de nàusees o vòmits!Per tant, que algú digui que no
funciona és un insult!Aclareix els teus fets!També és MOLT fàcil de fer!Tothom coneix algú que
coneix  algú que pot  aconseguir  marihuana  per  a  tu!Tinc  les  instruccions  sobre  com fer  el
tractament, així que si algú està interessat, ho publicaré en un comentari!" Diana

-- Diana, allunya't d'aquesta quimio i radiació.L'oli hauria fet la feina molt més fàcil si els metges
i els seus mètodes no s'interposin en el seu camí.120-180 g d'oli d'alta qualitat, tan ràpid com
ella pugui prendre, no més exploracions cancerígenes si és possible.Molts desitjos, JB

"Em dic George i m'agradaria donar-te el meu testimoni.Als 82 anys, el 22 de desembre de
2010, em van diagnosticar càncer d'esòfag.Em van dir que tindria entre 6 mesos i 2 anys de
vida i que possiblement podria necessitar un període de temps a la gola en algun moment
després del tractament amb radiació per ajudar a empassar.

Abans del meu diagnòstic, tenia problemes per respirar i empassar aliments, tenia inflor a les
dues cames i em vaig fatigar amb una activitat lleugera.M'havia sotmès a un tractament de
radiació a principis del 2011.Al setembre de 2011, em costava empassar i mastegar aliments
sòlids.Vaig sentir com si m'estava ofegant.El meu menjar s'havia de tallar en trossos petits.Vaig
preferir  menjar  menjar  molès  i  batuts  Boost.També  estava  experimentant  gasos  greus  a
l'estómac.El gas em va esquinçar l'estómac com un tron i un llamp.Començava a experimentar
episodis de mareig, dificultat per respirar, dificultat per respirar i sudoració.El meu equilibri era
pobre i no em podia moure bé.Era difícil portar queviures a la meva suite sense respirar i suar.

Més tard, un greu episodi de mareig em va enviar a l'hospital i  el metge em va posar una
segona  pastilla  per  a  la  pressió  arterial.Poc  després  de  la  meva  estada  a  l'hospital,  un
desconegut es va acostar a mi i em va oferir una mica d'oli de cànem per tractar el meu càncer
i  em va  dirigir  al  lloc  web  de Phoenix  Tears  per  obtenir  més  informació.Al  principi  estava
incòmode i aterrit per prendre oli de cànem, sempre vaig pensar que el cànnabis era una droga
de porta d'entrada que provocaria una addicció i em portaria a altres drogues dures.Després
d'investigar l'oli de cànem de Rick Simpson, vaig decidir que anava a fer el tractament.Em vaig
adonar durant i després del tractament que l'oli de cànem i cànnabis és la "porta d'entrada" a
una millor salut.

Després  de  la  meva  primera  dosi  -1/2  gra  d'arròs  d'oli  de  cànem,  em  vaig  adonar  que
funcionava  al  meu  cos  de  seguida.
-  Vaig sentir  que fluïa pel  meu cos des dels  dits  de les  mans fins als  dits  dels  peus.Vaig
experimentar una sensació de relaxació, felicitat i una millora del meu humor.Les meves cames
se sentien  gomoses que després  de 6 hores  es  van esvair.La  respiració  era  més tranquil
mentre descansava i també mentre dormia.

Després de dies/setmanes:  les meves piles/hemorroides van desaparèixer.Dolor  a l'espatlla
disminuït.Falta  d'alè  disminuït.A  partir  del  segon  dia  l'acumulació  de  gasos  i  molèsties
estomacals es va calmar i es va fer més regular i es va continuar el tractament.Vaig reduir i vaig
deixar de prendre les meves píndoles per a la pressió arterial perquè la meva pressió arterial
estava baixant.Un cop baixat les píndoles per a la pressió arterial, la meva pressió arterial es va
normalitzar.La inflor a les dues cames i als turmells es va reduir considerablement.Vaig reduir la
gana i  vaig  regular  el  meu pes:  fins ara  vaig  perdre  26 lliures.Color  de la  pell  millorat.Els
marejos  van  desaparèixer.Els  batecs  cardíacs  sembla  més  regulars  i  no  tan  molests,

- 75 -



considerant  que  he  tingut  un  batec  cardíac  irregular  des  del  naixement.Els  moviments
intestinals es van fer més regulars.Va experimentar un son millor i més reparador.Millora de
l'equilibri i la coordinació.Capaç de moure's millor sense respirar.Es va fer més articulat en les
converses.Vaig canviar la meva visió de les coses i vaig elevar el meu estat d'ànim.He canviat
la meva visió sobre la marihuana.

En general, tots els símptomes que estava experimentant abans de prendre el tractament amb
oli  de  cànem  van  desaparèixer.
Vaig  trigar  3  mesos  i  mig  a  completar  el  tractament.Aquesta  experiència  no  va  ser  tan
desagradable.Va ser un ajust, però, quan vaig augmentar les dosis, però després d'un dia o dos
tot es va ajustar.Vaig seguir més o menys els increments de dosi suggerits per Rick Simpson.

Després de 2 mesos de tractament, la meva visita a l'Oncòleg va ser sorprenent.Va dir que el
meu color de pell es veia bé, la pressió arterial i els batecs del cor eren normals i, com que no
tenia  problemes  per  empassar,  no  hi  havia  necessitat  d'una  estona.A més,  va  dir  que  la
radiografia  d'una  cita  prèvia  tenia  bona  pinta  i  que  no  havia  de  tornar  durant  almenys  6
mesos.Normalment, estava programat per veure l'oncòleg cada 3 mesos...

Crec que l'oli  de cànem va matar el  meu càncer.Totes les altres millores de salut que vaig
experimentar amb l'oli de cànem em fan sentir com un home nou.Estic totalment sorprès del
miracle de l'oli de cànem.Estic molt agraït d'haver decidit prendre l'oli de cànem.

L'oli de cànem va renovar la meva salut i va allargar la meva vida.Gràcies Rick Simpson, Déu et
beneeixi!Seguiu  així!Estic  completament  convençut  que  l'oli  de  cànem  pot  salvar
vides.Gràcies." Jordi

"Mini actualització per a George....Fins ara ha perdut 31 lliures, ara, fa poc, va haver de visitar
el seu dentista, a causa de la seva pèrdua de pes (abans pesava una mica com 280 lliures).Ha
après que podria recuperar el pes amb força facilitat si ho volgués ara, però està escollint un
pes  i  un  estil  de  vida  més  saludables),  va  haver  de  tornar  a  asseure/ajustar  la  seva
dentadura.El seu dentista va comentar com es veia bé i que el seu color també era millor.

He d'esmentar que George va dir que encara respirava bé i que ja no tenia problemes d'asfixia
fins ara, que va menjar un bistec, una patata i verdures per sopar a principis d'aquesta setmana
i que el seu menjar baixa molt, molt més fàcil que mai. abans del seu "tractament". Ens explica
que va visitar el seu metge de capçalera(document habitual) a principis d'aquesta setmana...El
seu metge va exclamar: "WOW!SónSegur que ets el mateix George que vaig veure abans?
També el seu metge va dir que el seu color ha millorat.George em diu que després li va mostrar
al seu metge quant més líquid va perdre a les dues cames i li va dir que pensa que gairebé s'ha
anat...Llavors el metge va dir: "George, ja no tens edema".

Ha  adquirit  alguns  documents  d'informació  mèdica  antics  i  també  se  li  va  dir  (ara)  que
hauria/podria intentar obtenir una imatge antiga de raigs X i TC (en un disc) del seu oncòleg a
la  seva propera  cita  (juny).Ara  està  intentant  entrar  a  la  seva cita  oncològica  abans...amb
l'ajuda  del  seu  metge  de  capçalera  ara.En  aquesta  visita  li  demanarà  una  ressonància
magnètica.Ara ha recorregut un llarg camí... tanmateix el seu únic problema real actualment (en
cas  contrari  diu  que  seria  genial!!)  és  que  ha  tingut  un  batec  cardíac  irregular  des  del
naixement, i últimament ha augmentat una mica més de l'habitual.No sé si la seva pèrdua de
pes desencadena els seus batecs cardíacs irregulars o l'emoció d'aquest esdeveniment que
canvia la vida o què està fent això amb seguretat, només sé que vull que això s'arregli massa
per a ell.Ara té una derivació per veure un cardiòleg pel que fa al seu batec del cor, etc.També
recentment  el  seu  color  ha  millorat  encara  més,  té  la  cara  més  vermella/rosada,  la  seva
circulació també sembla millor encara.Bé, això és tot el que podria aconseguir de moment...
Pau 1♥”Llibertat
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"Gràcies Rick/JB per donar una resposta a les meves preguntes ahir.Conec un home la mare
del qual el té.Volia tenir alguna cosa que li pogués enviar a mirar.Vosaltres sou genials.Tant de
bo pogués ajudar més.Aquesta informació està arribant  a molts ara.Has estat  fent  un gran
treball  per explicar-ho al  món, Rick.Podríeu ser considerat  un sant dels nostres dies.No és
broma.Home meravellós.No puc dir  prou coses bones a tot  sobre tu,  Rick i  JB,  que s'han
quedat  al  teu  costat  en  tot  això.Crec  que  compraré  5  llibres  cada  mes  per  ajudar  a
Rick.Guardeu la gran informació, nois.Ets el millor.Pau i salut a tots.RSO.la medicina de Déu".
Pere

"Bé, Rick i Jindrich, el meu treball dur i la meva dedicació a RSO finalment han donat els seus
fruits.He  estat  seguint  les  llàgrimes  de  Rick  i  Phoenix  des  del  2004  i  vaig  ser  un  creient
instantani en les capacitats curatives de l'oli.Vaig fer difusió i em vaig posar al darrere al 100%,
fins i tot quan la gent va riure i em va dir boig.Ara he curat 3 persones amb càncer terminal i al
meu pacient més recent li dec molt de crèdit per haver passat pel sistema mèdic i haver rebutjat
tot el tractament i haver documentat que estava utilitzant RSO per curar el seu càncer...els seus
dos pulmons estaven plens de càncer i li van donar 3 mesos de vida quan li van diagnosticar
per primera vegada...fa 5 mesos.

Avui està oficialment lliure de càncer i en realitat va guanyar 27 lliures.Els metges del càncer
queden bocabadats per la seva miraculosa recuperació en només 5 mesos amb gairebé cap
ajuda d'ells i en realitat diuen que està més sa que ara.Lol.Menjava l'oli davant dels metges de
l'hospital i portava una revista Weed world amb un article sobre les llàgrimes de Phoenix que ho
mostrava  a  tots  els  altres  pacients  i  feia  difusió  de  la  RSO.Aviat  tindré  còpies  de  tota  la
documentació de l'hospital que RSO va curar el seu càncer...A la seva documentació diu que va
utilitzar oli de cànem per al tractament.

Prepararé una història per a ell el més aviat possible per ajudar-lo a difondre la veu tant com
pugui.També conec unes 25 persones més que han vist com el miracle de RSO funcionava per
a  moltes  malalties  diferents  i  ara  també  estan  treballant  per  curar-se...  la  paraula  s'ha
acabat!!!!:) En nom dels curats i que aviat seran molts altres a la meva zona, m'agradaria dir-
vos  GRÀCIES  pel  vostre  treball  continuat  i  dedicació  al  redescobriment  de  la
panacea...Vosaltres sou salvavides...Literalment!!PAU I AMOR de PA” Steve

"Algú li va posar l'oli en un petit punt del seu càncer de pell (cara) i després d'un dia, sembla
encara pitjor.Té una reacció o l'oli en realitat treu coses cap a la superfície de la pell al principi?
Sembla tot verdós com si estigués infectat, una mica.Això és normal?De vegades?" Miguel

"Sí, això pot ser normal!És un bon senyal, si sents picor i veus que l'oli funciona, posa'lencara
més oli.El verdós podria provenir de l'oli.L'oli està fet correctament?" Anna

“Oh, sí, no és verd de l'oli, és un oli daurat que faig, és el més net que pots aconseguir mentre
ho faig a casa.És realment com una infecció verd blanquinosa.Estava bastant segur que aquest
era l'oli que feia la seva feina només volia una confirmació d'una altra persona.Gràcies.” Miguel

“Hola, t'he d'explicar una història sobre un miracle que va passar ahir.Tinc una amiga i es diu
Shannon O'Brien.És una supervivent de càncer cerebral de 17 anys.Fa un any que té un tumor
inoperable que creix.Havia crescut fins a gairebé tota la mida del seu cervell.Vaig compartir
amb ella el RSO, i ahir els resultats de la seva ressonància magnètica van mostrar que el tumor
s'havia reduït gairebé a la meitat.Ho pren des del febrer.14.Heu d'entendre que això era un Ave
Maria.Estic molt agraït que el meu esperit hagi trobat la teva història i he pogut transmetre-la".
Nadine

"La meva dona fa 11 mesos que utilitza RSO.Té un càncer de mama metastàtic en estadi IV i
els oncòlegs del MD Anderson Cancer Center li van dir que estava massa avançat per a la
quimioteràpia, la radiació o la cirurgia.Va viatjar des de casa nostra en un estat il·legal 26 hores
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seguides a un estat legal per obtenir-lo.Els seus tumors s'estan reduint.Si tingués l'accessibilitat
que  necessita  (actualment  només  pren  2  grams  al  dia)  creiem que  ja  no  hauria  de  tenir
càncer.RSO manté viva la meva dona i també tenim un fill discapacitat.Déu sap que la seva
feina aquí no s'ha acabat!!” Frederic

"Bé, Rick, em sento millor.Ha estat a RSO durant uns 30 dies per tumor cerebral i diabetis.El
meu sucre en sang està baixant.Vaig deixar la  insulina fa 2 dies perquè el  sucre en sang
baixava massa". Jeff

"També va netejar l'etapa 1 del càncer de mama d'una altra amiga.Va passar d'un tumor de
mida de pilota de golf a més petit que un pèsol en dues setmanes.0,4 g dues vegades al dia, oli
cru.Un altre amic amb càncer de pell el va eliminar amb una solució tòpica fregada directament
a la pell.

Jo mateix m'he desfet de la infecció i la inflor d'una dent dolenta, m'he netejat els pulmons
després d'un atac d'asma i m'he eliminat dues taques funnyes de la meva pell que poden haver
estat  o  no  càncer...  mai  m'he  revisat  i  ha  desaparegut...  vaja.Sense  quimioteràpia,  sense
radiació, sense efectes secundaris, sense cap problema". Bruce

"M'agradaria agrair a JB tota la seva ajuda!Com algunes persones saben, la meva dona té un
càncer de mama en estadi 4 que es va estendre als ossos.La doctora va dir que tenia tants
tumors que van haver de deixar de comptar i li van donar 6 mesos de vida!La van començar a
fer quimio durant els últims 5 mesos, li vaig donar 5 grans d'arròs d'oli RSO durant 1 mes i mig!
Acabo de presenciar el miracle de tota la vida!S'acaba de fer la ressonància magnètica i les
exploracions i no van trobar cap signe de càncer!

No puc demostrar que l'oli hi hagi tingut res a veure, però estic segur al 99% que l'ha ajudat a
superar la gepa!Ni tan sols ha acabat el protocol de quimio, li queden 4 mesos de tractament!
L'any 2012 es va dir que el càncer en fase 4 no era curable, així que, com he dit, l'oli devia
haver funcionat!Recomano a tots els que tinguin càncer que s'utilitzin aquest oli RSO el més
aviat possible.No pot fer mal res!Com he dit, gràcies JB per tota l'ajuda!"

"Quantes gotes de mida d'arròs li he de donar en la fase de manteniment?" Jeff

-- 1-2 g al mes podria servir, Jeff, una gota a la nit és tot el que necessiten la majoria dels
pacients com a dosi de manteniment.Però va prendre la quimioteràpia, així que m'agradaria
veure-la menjant  almenys 60 g tan ràpid com pugui  per eliminar el  dany que va deixar la
quimio.Gràcies, JB

"Vaig utilitzar oli que em vaig fer amb les instruccions de vídeo de Rick i em vaig curar del
limfoma difús de cèl·lules B grans de l'etapa 4, un càncer fol·licular suposadament "incurable"
en només 58 dies!!

Des de llavors he continuat fent l'oli per a mi i per als altres i he vist més de 10 casos confirmats
de  pulmó,  mama,  pròstata,  cervell,  còlon,  leucèmia,  pàncrees,  els  pacients  es  curen  ells
mateixos.utilitzant  olis  verd  fosc!!Faig  oli  amb  fulles  i  flors  a  causa  dels  compostos
antiinflamatoris especials que només es troben a les fulles verdes!

Vaig perdre tot l'intestí gros el 1992.He tingut una "bossa" feta amb el meu intestí prim que
funciona com una fontaneria normal durant 20 anys que hauria d'haver-se fora de cuc fa 7
anys!Segons el meu gastroenteròleg del PAMF; Ell atribueix l'ús intens de cannabinoides a una
bossa saludable "en millor forma que fa 20 anys el dia que es va posar per primera vegada". Ha
sentit  els  mateixos resultats de molts altres pacients que fan servir  cannabinoides i  ara ho
recomana als seus pacients! Craig

"Només vull donar-te les gràcies.Després de 5 anys d'"Espera atenta", el limfoma fol·licular del
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meu marit està aixecant el seu cap lleig.Porta 3 setmanes a l'oli i se sent molt bé, fins i tot
jugant al golf 4 dies a la setmana.Us mantindré informats a mesura que continuem". Joyce

"Vaig  anar  a  fer  les  meves  exploracions  de  2  anys  i  estan  TOTALMENT  LLIURES  DEL
CÀNCER I DEL DANY A LA RADIACIÓ QUE VAN VEURE UNA MICA L'última vegada.ESTIC
TOTALMENT  LLIURE  DE  MALALTIES,  OLI  RSO.EL  QUE  DÉU  ENVIA  L'OLI  DE  RICK
SIMPSON HA ESTAT PER TANTS...GRÀCIES PER FER-MÉS tota  la  informació  que  feu.”
Linda

"La dona del meu amic té càncer de còlon en fase tardana.Els metges l'han enviat a casa i li
han  dit  que  no  hi  ha  res  més  que  puguin  fer  per  ella.S'ha  estès  als  seus  pulmons  i  al
cervell.Quina  dosi  hauria  d'ingerir?Quant  de  temps  trigaria  a  construir  la  tolerància?Hauria
d'augmentar per prendre 3 gotes de mida de gra d'arròs al dia?La quimioteràpia que li van fer
l'ha debilitat massa... no li donaran més quimioteràpia...Espero que l'oli pugui reparar el dany
fet abans que sigui massa tard.Li van deixar 4-6 mesos...” Simon

-- Simon, mateix protocol que per a qualsevol altra cosa.Un cop s'acostumi a la medicina, com
més i més ràpid mengi, millor.JB

"Vaig començar fa quatre mesos a fer oli de cànnabis per a un cosí que havia renunciat a fer-ho
fins i  tot  el  2014 després  que el  seu metge,  4 vegades en menys d'un any,  li  va extirpar
quirúrgicament un munt de càncer de l'interior de la bufeta, li va donar diversos tractaments de
quimio i li va dir el següent pas va ser treure-li la bufeta.Va començar a prendre l'oli al gener i fa
dues setmanes va descobrir  que no tenia càncer.Ara fa el  seu propi oli  i  pren una dosi de
manteniment diària". Carles

"Hola, només pensava compartir amb vosaltres algunes bones notícies.El pacient de càncer del
qual us vaig parlar anteriorment ha passat recentment per una TAC.No hi ha tumors presents!!!
Hi  havia  un  tumor  al  pit  de  la  mida  d'una  pilota  de  beisbol.Ell  i  els  altres  tumors  han
desaparegut completament!L'únic que queda és una mica de teixit  cicatricial.Tant ell  com jo
lloem Déu per aquesta meravellosa medicina.El cànnabis, una planta increïble, un regal que
Déu ens ha donat a tots.Tots hauríem d'agrair a Rick Simpson i els sacrificis que va fer per
conscienciar la gent del que pot fer la planta de Déu.El pacient ha recuperat els 40 quilos que
va perdre.Es veu més sa i millor del que he vist mai.Estic 100% segur i crec que l'oli de Rick
Simpson,  quan es fa i  s'utilitza correctament,  pot  curar  el  càncer.Ara,  després de 12 anys
lluitant contra aquesta malaltia, aquest pacient està lliure de càncer.Només podem donar la
nostra glòria a Déu per això.

Gràcies de nou, Rick, per ser un home que va fer grans sacrificis per la gent.Des de fa un any
que estic difonent el que pot fer RSO.Ara estic 100% segur que tot el que es va dir als teus
vídeos és veritablement blau.Estic assumint un altre pacient de càncer en estadi 4 i estic molt
segur que es quedarà lliure de càncer en menys d'un any.Continuaré fent difusió el millor que
pugui.També ajudaré a tantes persones com pugui.La veritat prevaldrà.Gràcies per tot el que
heu fet i encara feu.Atentament, deessa creixeu"

“Dr.  Rondeau  em  va  dir  abans  de  Nadal  que  aquest  punt  negre  a  l'esquena  era  un
melanoma.Vaig anar a ell després que comencés a sagnar.Vaig tornar a casa i vaig començar a
posar oli de brot a l'esquena i també vaig començar a menjar oli de manera constant.Va trigar
menys de 2 setmanes i la taca de la meva esquena es va aclarir i vaig continuar menjant unes
2 unces d'oli.Amb prou feines hi ha una marca a l'esquena i em sento fantàstic.

En Philip també es va fer una revisió d'un any i fa més d'un any que està lliure de càncer.Així
que diuen que això és lliure de càncer.No necessita veure un metge durant almenys 3 anys.No
va prendre quimio ni radiació, va prendre unes 4 unces d'oli de cànnabis i encara menja una
mica gairebé cada dia.No hi ha molta gent que va vèncer el càncer d'intestí.Rick és el nostre
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heroi". Flauta de fusta

"És difícil de creure a les persones que no han tingut l'oportunitat d'educar-se sobre el poder
curatiu de l'oli de cànnabis... Visc a la zona d'on és Rick Simpson i hem vist el poder curatiu
durant 10 anys.Cura el càncer, la diabetis, els trastorns musculars, els mals de dents, sobretot
un remei miracle per a les cremades (cal veure-ho per creure-s'ho).

Fins ara, no hem vist res que no funcioni, si es pren correctament i regularment.Especialment
bo per al càncer de pell, nàusees, rampes a l'estómac i el que necessiti.Una bona nit de son.No
hi ha res que alleugi l'estrès com l'oli de cànnabis, i la majoria dels nostres problemes interns
són causats per l'estrès.Així que allà.Molta sort a tothom.Realment funciona, només cal confiar-
hi.Posa la teva confiança en Déu i en Rick Simpson. Terry

"Tot el que sé és que estava a punt per anar-hi, no podia més, posar la meva història aquí i el
meu àngel es va avançar i em va connectar amb el petroli RSO.Havia deixat de menjar i amb
només una mida d'un gra d'arròs de l'oli, vaig poder sentir el canvi dins meu.Abans d'això, la
meva vida era al sofà amb coixinet de calefacció, mantenint les begudes.Però el segon dia,
estava aixecat, a la gelera, buscant alguna cosa per menjar, em vaig dutxar.Per a alguns, això
no és gran cosa, fins que arriba el moment en què no pots aguantar prou temps per a una
dutxa.Em vaig  quedar-hi,  vaig  guanyar  pes,  vaig  començar  a  viure  de  nou,  realment  vaig
recuperar la meva vida.Només em sap greu no saber-ho abans de la cirurgia.56 anys, dona
blanca víctima de càncer de mama Kathleen"

"El meu pare ara té 75 anys, fa uns 18 anys, al meu pare li van diagnosticar càncer d'estómac,
se li va sotmetre l'estómac i va passar 15 anys aprenent a viure de nou.Fa 3 anys li van dir que
li havien d'extirpar l'intestí inferior i part del còlon per lesions de càncer.Fa 2 anys li van dir que
el nou càncer estava en llocs que no es podien operar...

Quan vaig saber això, vaig fer un lot d'oli de 24 hores (350 grams de brot superior en 1/2 galó
d'Everclear).Un any més tard, quan va anar a una revisió, el Dr.  no va poder trobar el seu
càncer, pel que sembla l'oli fa que el càncer sigui invisible i ineficaç fins a la mort...Ara està
tractant la seva millor amiga Ellie, el seu gos Labrador, que té tumors... i ella respon molt bé a
l'oli... Sóc el teu gran fan als EUA.La meva vida és aquest oli.Gràcies Rick Simpson. Rebecca

"Només  he  de  compartir  aquesta  excel·lent  notícia  amb  vosaltres  i  els  vostres
seguidors...L'amic de treball de la meva dona li va dir fa uns mesos que el càncer de pàncrees
del seu marit havia tornat per segona vegada, la meva dona i jo ja sabíem del teu RSO, així
que els vam posar al teu lloc per aprendre més sobre això, etc., bé, va començar. de seguida i
ahir va tornar a l'hospital per als resultats de les seves proves més recents, l'hospital li deia
pràcticament  que  necessitava  una  altra  vegada  la  quimioteràpia,  però  el  que  realment  va
passar quan van mirar els resultats és que el càncer s'havia convertit definitivament. molt més
petit del que era quan es van adonar que havia tornat, gairebé desaparegut de fet.Estaven
desconcertats de com podria haver-se encongit  (haurien d'aprendre sobre tots els tipus de
medicaments llavors eh, no només els verinosos).Van dir  que volien treure el que quedava,
però li vaig aconsellar que continués amb les mateixes dosis que feia abans, ja que òbviament
ha tingut un efecte positiu, i que no es molestés a deixar els carnissers a prop seu.Tot i això, em
vaig alegrar molt de saber la notícia i no vaig poder esperar per avisar-te. :)" Senyal

-- Molt bé, Mark, vagi per com se sent el pacient, les exploracions no són necessàries en la
majoria  dels  casos.Si  menja  120-180 g  durant  sis  mesos,  sembla  que no té  gaire  de què
preocupar-se.JB

"Hi ha milers de proves documentades que efectivament cura el càncer en persones que es
van negar a tenir res a veure amb els metges, només el petroli.Vaig tenir càncer en estadi
4.Només em quedaven 3 mesos de vida i això va ser fa 14 mesos". Tom
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"Només per informar-te, aquí tens una actualització del meu oncle Tom.El seu nou nivell de
PSA és de 0,1 i estable.Gràcies per donar-nos el coneixement per salvar-li la vida.Estava en
fase 4 de càncer de pròstata.Busquem fer un testimoni.Que deu et beneeixi." Sherri

"Tom, vaig utilitzar aquest oli fa 3 anys per matar el càncer de pròstata en fase 4.Vaig utilitzar la
teràpia hormonal per començar i després vaig descobrir la RSO.Funciona.Personalment conec
desenes de persones que l'utilitzen cada dia per a moltes malalties.És una gran ajuda per als
pacients amb càncer, però crec que la meva revelació més sorprenent ha estat curar la psoriasi
severa d'algú que tenia més del 90% del seu cos.En ingerir entre 1/4 i 1/2 gram d'oli al dia
durant  6  setmanes,  aquesta  persona s'ha curat  literalment  d'una afecció  que patia  des  de
petit.Podria continuar durant hores sobre les coses que he vist fer aquest oli.Veuràs, manté la
teva ment oberta i fes el que en Rick t'indica, no ho sentiràs. Dan

"Des de la meva recuperació de la colitis ulcerosa i el càncer, el meu gastroenteròleg té ara
TOTS  els  seus  pacients  amb  productes  de  cànnabis  perquè  són  els  antiinflamatoris  més
potents  que  coneix...i  funcionen  MILLOR  QUE  QUALSEVOL  DROGA  QUE  POT
PRESCRIRE!!!” Craig

"Sé que cura el càncer...Vaig curar la meva mare 3 vegades i ara està lliure de càncer". Mc Jay

"He estat  utilitzant  l'oli  durant  5 setmanes i  l'exploració de mascotes d'ahir  va mostrar  una
disminució  marcada  dels  tumors  ossis  i  no  hi  ha  evidència  de  tumors  hepàtics
hipermetabòlics.Originalment vaig presentar un càncer d'os i de viu en estadi 4 fa 3 mesos...Jo
diria que funciona.I això va ser només els primers 8cc, hora d'apagar els següents 52!!" Laura

--  Genial,  Laura,  genial  escoltar-ho,  però  allunyar-se de més exploracions  o  raigs  X  si  és
possible.No voleu irradiar un tumor, el vostre oncòleg hauria de poder explicar-vos per què no
és una bona idea fer-ho.Molts desitjos, JB

"Escolta,  vaig  investigar  això  durant  mesos.Està  recolzat  per  Harvard.L'estan  utilitzant  a
Espanya.Com que és il·legal, malauradament no et puc dir res més.Puc dir que el meu marit té
càncer en estadi 4 amb mets al cervell.RS diu que no confieu a ningú amb la vostra salut.Així
que no ho vaig fer.Vaig "saltar per sobre de la lluna", per dir-ho així.Vaig aterrar amb fermesa
sobre els meus peus i el meu marit està bé.:)" Lisa

"Estimat CureYourOwnCancer.com, fa un temps, vaig llegir sobre l'oli de Rick Simpson i vaig
decidir provar de fer-ne.Fa molt de temps que conreo marihuana.Vaig fer servir alguns dels
meus millors brots i vaig preparar una mica d'oli de cànem de primera qualitat.Ho vaig provar i
no m'ho podia creure.Era tan potent que no s'assemblava a res del que he tingut mai.

Després de provar-ho, vaig saber d'un pacient que havia estat lluitant contra el càncer (limfoma
de Hodgkin) durant uns 11 anys en aquell moment.Em vaig oferir  a ser el seu cuidador de
marihuana medicinal i li vaig subministrar l'oli sense cap cost per a ell sempre que prengués l'oli
segons el recomanat.En aquella època, era un desconegut per a mi més que menys.L'havia
conegut un any abans en una reunió del club de compassió i aleshores vaig saber que tenia
càncer.Tenia  moltes  ganes  de  veure  si  l'oli  podria  curar  el  càncer,  com s'esmenta  a  Rick
Simpson'sRun From the Cure.

Així doncs, després de posar-nos en contacte amb aquest pacient i presentar-li l'oferta, vam
presentar la documentació corresponent al nostre estat i vam començar el tractament.Ho vam
instal·lar  allà  on  ell  estaria  en  possessió  de  les  plantes,  així  que  eventualment,  podria
proporcionar-se  l'oli.Això  també  formava  part  de  l'acord,  que  aprengui  a  ajudar-se  a  si
mateix.Vam començar  el  tractament.Al  principi  li  va ser  difícil  perquè l'oli  era  molt  potent  i
prendre'l  tres  vegades  al  dia  pot  ser  bastant  difícil.
Després de tres mesos, un tumor a la part superior del seu pit va començar a reduir-se.Després
de cinc mesos, el tumor havia desaparegut completament.Aleshores va passar a fer-se una
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TAC.Els  resultats  van tornar  que està lliure  de càncer!Els  metges porten almenys 11 anys
intentant  curar  el  seu  càncer.Quimio,  trasplantaments  de  medul·la  òssia,  etc.Tot  el  que va
necessitar  va ser  al  voltant  d'una lliura de brot  premium convertitoli  de cànem.Té els  seus
resultats abans i després de la TAC al disc (ens proporcionaran aviat).S'ha presentat i ha parlat
públicament amb la gent.De fet,  ara és un cuidador que ajuda altres pacients amb l'oli  de
cànem curatiu!GrowGoddess"

"Fa un any, el meu oncòleg ens va dir que ens posessim en contacte amb l'hospici aviat, el
càncer de còlon tornava als meus pulmons i còlon, m'havien extirpat del còlon el 09 i el fetge
l'11.El meu marit va insistir que intentessin una ronda més de quimioteràpia.Al mateix temps
que  vaig  descobrir  l'oli  de  cànnabis,  vaig  començar  a  prendre  l'oli  el  mateix  dia  que  la
quimioteràpia.El meu marcador tumoral era 17,6.Després d'UN tractament (i 2 setmanes d'oli)
el meu marcador tumoral era de 10,6.Divendres passat després de 2 tractaments i 5 setmanes
d'oli, el meu marcador tumoral és de 4,8.La meva infermera em va dir que no sabia què estava
fent, però se suposa que aquesta quimioteràpia no havia de produir aquests resultats.Em sento
millor que en molt, molt de temps". Diane

"Hola Jindrich, ahir vaig acabar de llegir el llibre de Rick.Grans coses!Sincerament, realment no
necessito més proves sobre el veritable poder màgic de l'oli!

També  he  fet  alguns  experiments  i  cada  dia  descobreixo  alguna  cosa  nova  que  aquesta
medicina pot fer!Increïble!Malauradament, tot i que estic convençut i encara que la meva xicota
estigui  convençuda,  la  seva  mare  d'alguna  manera  no  és  capaç  de  "deixar  anar"
completament...i  encara  no  està  segura  de  si  deixarà  la  quimio  de  merda...
Estic constantment intentant treure bones argumentacions però no em puc decidir per ella!Ella
és la que té càncer i és l'única que pot decidir què fer amb la seva vida.

Sé que al final es curarà de totes maneres perquè li posarem tant oli que serà impossible que
es mori.Però tot i així crec que és tan estúpid i tan perillós jugar amb aquests putos productes
químics, sobretot quan tens accés a la medicina natural que s'ha demostrat que cura el càncer!
He llegit la teva experiència amb el càncer i el sistema mèdic...Sento molt la teva pèrdua... i ara
entenc millor la teva actitud cap a l'anomenada "medicina" tradicional!" Luigi

-- Hola Luigi, gràcies per les teves bones paraules sobre el llibre i és una llàstima que hagis
hagut de passar.És la seva elecció el tractament que tria, però jo no m'acostaria a la quimio -
només llegiu la història de la meva mare, potser entendrà que prendre verí mai és una bona
idea, sobretot quan no està justificat ni necessari.Les seves possibilitats de sobreviure només a
la quimioteràpia milloraran molt si pren l'oli, però de nou, per què causar encara més danys al
seu cos malalt?No té cap sentit.Molts desitjos, Jindrich

"Un amic em va asseure per mirarRun From the Curefa uns dos anys i mig pensant que podria
ajudar a la meva psoriasi.Vam fer l'oli junts, la primera vegada per a tots dos, en tres setmanes,
la meva psoriasi en plaques havia desaparegut.He estat fent l'oli i ingerint-lo des d'aleshores.Si
ingereixo cada dia, i aplico l'oli de manera tòpica a la nit a les taques individuals que apareixen
aleatòriament, la psoriasi està molt controlada i gairebé invisible.A causa d'aquesta experiència,
vaig saltar amb dos peus i ara tinc el primer negoci de marihuana mèdica amb llicència estatal
a Colorado.Un any després del meu negoci, al meu pare se li va diagnosticar un melanoma en
fase IV: s'havia estès als pulmons i al fetge.El seu oncòleg li va donar entre 3 i 12 mesos i li va
dir que estigués preparat per a l'atenció hospitalària.Immediatament el vaig començar amb un
règim de RSO i cinc mesos després, el seu càncer ha desaparegut.Desaparegut.La cosa més
fàcil del món!Gràcies Rick, per reintroduir aquesta increïble medicina al món!:-)” Erica

"Vaig fer un curs d'oli  de 2 setmanes...Només m'ho podia permetre cada dos dies,  però la
psoriasi del meu cos gairebé va desaparèixer.Estic donant7la meva targeta a un cultivador a
l'aire lliure aquest any perquè pugui obtenir prou matèria primera alhora per fer un lot de 60 dies

- 82 -



per curar aquesta merda d'una vegada per totes!!!" Sophie

"L'oli de cànnabis cura el càncer.Sóc una pacient de càncer de mama en etapa 3 i faig servir
l'oli per curar-me". Adele

"Sense quimio, sense radiació... RSO i canvi de dieta... RSO em va curar el càncer d'estómac
sense res d'aquesta merda..." Dale

"Hola Rick, vaig parlar amb tu fa un parell de mesos i des de llavors he provat l'oli per a la meva
depressió.És difícil dir si va ser eficaç o no, ja que una unça (28 g) només va donar prou durant
uns 10 dies.Cap al final dels 10 dies, vaig patir una mica de depressió durant uns dies.Hi havia
un factor estressant a la meva vida, però vaig poder funcionar encara que amb la sensació de
depressió.Així que qui sap, potser hauria estat pitjor sense l'oli.

De totes maneres també vaig provar una mica d'oli en un dels càncers de pell del meu amic (76
anys).Era un càncer d'aspecte molt desagradable, uns 8 mm de centre molt groc envoltat d'un
envermelliment que s'estenia uns 75 mm de diàmetre.Només el va deixar encesa durant 2,5
dies, ja que la picor i l'olor eren massa per a ell.Tanmateix, quan es va treure la coberta (era un
apòsit  impermeable),  el  càncer  gairebé  havia  desaparegut.Malauradament,  té  nombrosos
càncers de pell i no pot pagar els diners necessaris per tractar-los.Així que els ha cremat amb
molt de dolor.És de caràcter escèptic i per a ell lloar l'oli és molt significatiu.

ALGUNES BONES NOTÍCIES.El meu fill està cursant l'últim any de la carrera de Química i li va
explicar al seu professor de química orgànica (un cavaller xinès nascut a Austràlia) els resultats
i  estava  força  interessat  i  investigarà  i  experimentarà  amb l'oli  en  diverses  persones  amb
càncer de pell.No sé quant de temps trigarà, però us mantindré informats.Amb la credibilitat
d'un professor, podem posar un peu a la porta de la burocràcia.Salutacions, Warwick, Austràlia”

"Ho vaig fer, el vaig administrar al meu fill de 18 anys... Ara no hi ha cap signe de càncer.Et dec
un  gran  agraïment  Rick  Simpson.El  meu  fill  va  ser  diagnosticat  a  l'octubre  amb  sarcoma
sinovial després d'extirpar un tumor abans de fer-se una biòpsia...Se li va dir que el càncer
encara seria allà i podria haver-se estès als seus pulmons a causa del tipus de càncer agressiu
que  és...Els  resultats  de  les  proves  més  recents,  no  en  troben  cap  rastre  per  al  seu
desconcert...L'oli de cànnabis va ser una de les moltes coses amb les quals el vaig començar
gairebé immediatament després dels diagnòstics". Amanda

"Un amic  meu íntim  solia  rebre  morfina  per  al  dolor  del  tumor  cerebral.La  pròpia  morfina
provocava addicció, abstinències i només empitjorava les coses durant el seu ús.El cànnabis
en si va ser l'únic medicament que va alleujar els símptomes d'abstinència, la depressió, el
dolor i el càncer en si.El teu missatge és el que va salvar el meu amic". Jasper

"Estic molt emocionat amb l'oli.Aquest darrer mes va ser la primera vegada que n'havia llegit o
sentit  a  parlar.Estic  captivada...Senyor  Simpson,  molts  de  nosaltres  us  agraïm  el  treball
desinteressat i amorós que heu fet per tota la humanitat.Ets la meva definició d'humanitari!!!He
estat  voluntari  amb Hospice des de 1998,  n'he  vist  molts  patir  i  morir,  fins  i  tot  als  meus
braços.Pensar que tant d'aquest patiment podria haver-se alleujat és literalment al·lucinant...”
Cindy

--  Segurament ho és,  sobretot  quan es considera que tota la  informació sobre els  "poders
curatius miraculosos" de l'oli de Rick Simpson és certa.L'oli produït i utilitzat correctament pot
curar realment el càncer, la diabetis i milers d'altres afeccions.Realment pot ajudar amb el dolor
que la  morfina  no  tocarà.Realment  rejoveneix  el  cos  i  fa  créixer  els  músculs.Les paraules
al·lucinant no ho descriuen completament, crec.JB

"OH DÉU MEU.Acabo de rebre notícies d'algú a qui estic donant llàgrimes a Phoenix que tenia i
vull dir que tenia càncer de ronyó.Després de prendre l'oli durant 90 dies, la nova exploració
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PET mostra que els tumors han desaparegut..Això és increïble.He vist  Phoenix Tears curar
molts des que hi treballo.Gràcies per ajudar-me a ajudar els altres a curar-se". Gregg

-- Felicitats i gràcies per ajudar els altres, Gregg.No més escanejos, només l'oli.L'exploració és
cancerígena, pot provocar que el càncer torni i qui ho vol?JB

"Hola estimats Rick Simpson i Jindrich Bayer, espero que tots dos estigueu bé i feliços.Tenint
en compte la quantitat de correu electrònic que heu de rebre, estic segur que no em recordeu
de fa mesos, així que he inclòs les nostres correspondències prèvies.La mare està viva i està
molt sana!Dir que estem molt agraïts és un eufemisme.

En el seu diagnòstic el febrer de 2012 (estadi 4 d'adenocarcinoma pancreàtic amb metàstasi al
fetge i al pulmó), el seu pronòstic era de 3 a 6 mesos amb una disminució severa de la salut
prevista durant aquest període de temps.En canvi, està viva, feliç i bé 10 mesos després.Sé
que tots dos us oposeu a la quimioteràpia i nosaltres també... Però quan van dir 3 mesos, ens
hi vam llançar TOT, inclosa la quimioteràpia i començar RSO immediatament.Ens han dit que
ningú es manté tan sa com la mare amb tanta quimioteràpia Gemzar com va rebre.La RSO
l'havia  d'haver  mantingut  sana  durant  aquest  temps.La  quimioteràpia  es  va  aturar  fa  6
setmanes quan va decidir que podia sentir els inicis del dany de la quimioteràpia.Ara porta 6
setmanes sense quimio i se sent molt bé.

Des del seu diagnòstic el febrer de 2012, després de l'acumulació inicial, ha pres un gram RSO
al dia (uns 300 grams en total fins ara).L'última exploració feta el dilluns 17-12-12 va mostrar
més contracció del tumor, inclosa la documentació que alguns dels tumors eren massa petits
per ser visualitzats mitjançant TC.Va ser una notícia increïble!Aleshores, dimarts vam rebre els
resultats del seu treball de laboratori.Després de rebre tan bones notícies d'exploració, ens va
sorprendre saber que la seva prova de marcador tumoral (CA19-9) havia augmentat de 285 a
2100.Heu  vist  mai  això  passar  abans?Tens  alguna  explicació  sobre  per  què  o  com  van
augmentar els marcadors?Alguna idea en absolut?Alguna suggerència?Aquesta pregunta ha
sortit a diversos fabricants de RSO, però fins ara no hi ha cap resposta definitiva.

Aquests són els seus resultats CA19-9 fins ara.El nivell normal és MENYS DE 37. No es va fer
cap  prova de  marcadors  tumorals  en  el  diagnòstic  inicial  al  febrer.  4-30-12...23.568;  5-30-
12...5.240; 6-18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (La darrera quimioteràpia va ser el 29-
10-12);  12-17-12...2.100.Qualsevol aportació que pugueu tenir  serà atresorada per la  meva
família!Molt amor, B"

"Estimat B, les exploracions de TC donen una dosi massiva de radiació i això és el que podria
haver-ho causat, a més de la quimioteràpia era totalment innecessària.Voldria que mengés 180
g d'oli de la millor qualitat el més aviat possible.No hi ha més tomografia computada ni cap altra
tonteria cancerígena, només el petroli i tot el que pugui prendre.Primer heu de desfer el dany
de la quimioteràpia i la radiació i trigarà una mica de temps, només va dificultar la feina del
petroli.Com donar un antídot mentre li  bombejaven verí a les venes, no té cap sentit  per a
mi.Els millors desitjos, Jindrich Bayer"

"Una dona amb càncer de mama em va acostar fa unes 4 setmanes i vaig aconseguir que
l'apuntés en la direcció correcta.Té un tumor força important (crec que pot tenir més d'un) i és
capaç de  sentir-lo.Han passat  només 3  setmanes des que va començar  l'oli  i  ja  el  tumor
definitivament s'està suavitzant.No està malament durant 3 setmanes!Em sento molt animat per
ella i només sé que aquesta senyora serà una altra història d'èxit.Un amor." Corrie

"El meu pare té 89 anys, té càncer de pell a la cara.Tres vegades l'he portat a l'hospital per
tallar-lo, la qual cosa l'obre a les infeccions per no parlar de portar-lo de la residència d'avis i
tornar-li és dur.Vaig començar amb oli de cànnabis fa un parell de setmanes.Alguns d'aquests
tenen la mida del meu dit nadó fins al meu polze.N'he tractat 11, ara n'hi ha 4, la mida del polze
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del  dit  del  nadó.Simplement  moren  i  cauen  de  la  pell  curada.Estic  sorprès  com  totes  les
infermeres i els metges".Steve

"M'agradaria dir que estic molt content d'anunciar que l'exploració del meu sogre per detectar el
seu càncer ha sortit completament neta per segona vegada després de la primera que mostra
taques als pulmons.El vam començar amb l'oli just després que el primer mostrés taques.El
cànnabis li ha agafat els pulmons i els ha netejat!Li van dir que necessitava quimio.Vam estar
en contra i li vam posar a l'oli.El cànnabis cura el càncer!!!" Karen

"També cura el  càncer  de coll  uterí!No em podia permetre els tractaments (ni  UN...)  i  vaig
passar un any sense cap mena d'ajuda medicinal...però jo fumava gairebé cada dia...Llavors,
un  any  més  tard,  en  el  meu  examen  anual,  el  metge  i  les  infermeres  van  quedar
bocabadats...no van poder trobar res més que unes lleus cicatrius on havia estat el càncer...Ara
estic  100%  lliure  de  càncer...gràcies  a  la  marihuana...no  metges...no  "medicina"...no
tractaments...però per una planta pura, herba i NATURAL...Sóc la prova viva...Els metges van
dir que hauria d'haver estat en un nivell 5 de càncer de no haver-me cap tractament...però tot i
així s'havia anat...sense ajuda d'ells...estaven tan al·lucinats que em van enviar a l'HOSPITAL
ESTATAL de LITTLE ROCK (UAMS) per fer més proves...i l'UAMS tampoc va trobar res més
que  unes  lleus  cicatrius...van  dir  que  era  un  miracle...Crec  que  només  era  la
marihuana...Legalitzeu-ho ja...ajudar a la gent...No és això del que solia tractar la humanitat?”
Mònica

"Vaig utilitzar oli de cànnabis per tractar el carcinoma de cèl·lules basals al cap, coll i cara.AMB
ÈXIT.Aquest és un càncer ideal per investigar.És clarament visible a simple vista i els canvis
que es produeixen són fàcilment visibles.He intentat despertar interès en això aquí als EUA,
però els federals tenen algú i sembla que tothom està mort de cicatrius per tocar.Mira què pots
fer." Josep

"Tinc un nus a la cuixa, abans era dur, gairebé 2 cm, ara té menys de la meitat de la mida i es
torna més suau (4 setmanes)." Katri

"I acabo de descobrir que estic lliure de càncer després d'estar 5 mesos seguits amb l'oli!!"
Mimi

Q.JB,  tens  alguna  cosa  sobre  la  curació  de  certs  tipus  de  tumors  anomenats
hemangioblastomes?Segueixo  les  teves  publicacions,  així  com  d'altres.MAI  he  vist  un
tractament d'aquest tipus de tumor que no sigui l'excisió.En tinc un munt". Graeme

A.No  en  persona,  certament  no  hem  tingut  l'oportunitat  de  tractar  personalment  tots  els
diagnòstics coneguts per l'home, però a jutjar pel que he llegit ara, no veig cap raó per la qual
l'oli  no  hauria  d'ajudar.Pel  que  jo  sé,  només  poden  diagnosticar-ho  mitjançant  tomografia
computada, i per la meva manera de veure-ho tothom que es faci una tomografia computada
hauria de menjar almenys 60 g d'oli després.I si es mengen aquests 60 g abans de la cirurgia,
en la majoria dels casos estic segur que la cirurgia no serà necessària perquè els tumors no hi
seran.Així que sens dubte provaria l'oli jo mateix.Molts desitjos, JB

"El fet que els placebos curen algunes persones és motiu per descartar la medicina per sempre
i estudiar l'art del placebo.Dit que mai no feu un estudi amb placebo quan tens una cura eficaç,
tens raó, això seria matar la meitat dels teus pacients, malalts i cruels". Cristòfor

-- De fet, seria malalt i cruel, i per això personalment no ho faré.Els altres poden si volen, però
jo no ho faré.Vull que el sistema mèdic comenci a utilitzar l'oli com a placebo: si demostren que
el que vulguin fer servir és més segur i eficaç que l'oli (i més divertit/agradable per al pacient),
poden seguir endavant i vendre'l. .Si no, per què no.És bastant senzill i molt racional, crec.I així
serà com serà en el futur de totes maneres, per què esperar?JB
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"Mai és massa tard per acceptar el fet que el cànnabis és simplement una medicina.Al mateix
temps, mai és massa tard per començar a utilitzar l'oli com a medicament, sigui quina sigui la
teva condició o la gravetat que sigui.Amb l'ús de l'oli, acostuma a haver-hi moltes possibilitats
que el pacient es recuperi, o bé l'oli li proporcionarà la màxima qualitat de vida fins al final.I això
també és important.JB”

"Quan els pacients que han pres quimioteràpia comencen a utilitzar l'oli, el primer que ha de fer
és desintoxicar el seu cos.Així, en alguns casos, és possible que el pacient hagi d'ingerir una
mica d'oli abans que comenci a atacar el propi càncer.Realment no és una bona idea prendre
quimioteràpia,  sobretot  quan és absolutament  innecessari  tenint  en compte que el  sistema
mèdic coneix el cànnabis com a cura per al càncer des de fa desenes d'anys.JB”

Q.Pacients  de  càncer  "terminals":  els  inicieu  de  manera  agressiva  amb  1  gram  al  dia  o
treballeuho fan més d'una setmana més o menys?Consells per experiències?

A.No,  sempre  comencem  amb  dosis  petites  i  seguim  pràcticament  les  instruccions.Per
descomptat, si tenen experiència prèvia amb cànnabis i saben que no hi ha res a tenir por, de
vegades pots començar amb una dosi més alta.Però mai se sap com respondrà el pacient a
l'oli,  a  més  d'acostumen  a  prendre  una  barreja  de  diversos  medicaments,  així  que  potser
voldreu anar amb compte i vigilar la pressió arterial del pacient, etc.La recomanació general és
seguir les instruccions, com menys formal sigui - seguiu el vostre instint i criteri i quan el pacient
no  tingui  "res  a  perdre",  no  dubtaria  a  donar-li  una  dosi  alta  quan  sigui  necessari  (mal
d'esquena  agut,  etc.)  .Un  gram  d'oli  d'alta  qualitat  pot  augmentar  molt  un  usuari  sense
experiència, però encara no fa cap mal.De vegades, fins i tot un coma induït per cànem pot
resultar beneficiós i estic segur que s'utilitzarà d'aquesta manera per a l'anestèsia abans de la
cirurgia, tard o d'hora, però ara mateix volem que els pacients es mantinguin a la seva zona de
confort tant com sigui possible.Espero haver-ho explicat bé.Molts desitjos, JB”

"Corrie,  amic meu, m'has ajudat amb ***.Li  he estat donant medicaments pels seus tumors
neuroendocrins.Ha estat 1 mes al medicament i comença a reduir-se.Era tan gran que li estava
empenyent l'estómac, però ara ha arribat al punt que pot tornar a menjar i el seu metge va dir
que mai havia vist un tumor com aquell encongit tan RÀPID.El va espantar i tots els treballs de
sang van tornar a la normalitat, així que un altre a punt de curar-se i això és INCREÍBLE.I tu ets
GENIAL i Déu és genial".

"Tinc un amic que té càncer de cervell i tinc Cml.L'oli ens funciona a tots dos!!!El meu amic és
una prova de primera mà als meus ulls que aquest oli és un miracle...Abans tenia els meus
dubtes però ara no!Agafa l'oli, FUNCIONA!" Tyler

"L'oli de cànnabis després d'un any d'ús i només utilitzar oli de cànnabis va canviar el càncer
d'un tipus de teranyina a tumors on ara podien dirigir-se amb una certa forma de quimioteràpia,
també va augmentar la seva dosi d'oli a 3 grams al dia.Fa 18 mesos als pares se'ls va dir que el
seu  càncer  de  cervell  era  terminal  i  que  li  quedaven  uns  18  mesos  de  vida  i  que  la
quimioteràpia només li compraria uns quants mesos, així que en resposta a la teva pregunta,
tots dos van contribuir a la remissió,  espero que respongui a la teva pregunta. Projecte de
càncer de cànnabis de Michigan

"L'any passat, l'amiga de la meva mare em va preguntar si podia fer un curs de 6 mesos d'oli de
cànem per a la seva mare, amb cànnabis de la més alta qualitat.Tenia càncer de coll.Li vaig fer
l'oli seguint els consells de Youtube, després el vaig publicar a Rússia.Va utilitzar el primer curs
de 6 mesos amb resultats sorprenents i va demanar una altra dosi de 6 mesos, li vaig enviar
una altra càrrega, i ara 14 mesos després està en bona salut.Estàs fent una feina fantàstica,
Rick.Gràcies." Gareth

"Hola, em dic Alysa i tinc 16 anys.L'any 2011 em van diagnosticar un astrocitoma anaplàsic en
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etapa 3.Nosaltres (la  meva família  i  jo)  vam prendre la  decisió  d'utilitzar  un concentrat  de
cànnabis.La Universitat de Michigan ens va dir que no podia sobreviure més d'un parell d'anys i
el càncer en si era inoperable perquè estava en una formació d'aranya.El gener passat vaig
anar a la meva ressonància magnètica habitual a la Universitat de Michigan.Tots els tumors han
desaparegut".

"La meva mare té càncer de pulmó en estadi 4 i li va viatjar al cervell, però des que ha estat
fent oli de cànnabis RSO, ha anat bé.La seva anàlisi de sang va tornar molt bé i et sento molt
agraït perquè sento que RSO ha donat a la meva mare l'oportunitat de lluitar contra aquest
càncer..." Shannon

"Sóc un home de 68 anys que vivia en el que jo considerava una vida normal i sana sense
problemes importants i em vaig mantenir amb una vacuna i revisions anuals contra la grip.Les
funcions del meu cos estaven bé i tot semblava bé fins que un matí em vaig despertar amb un
terrible dolor d'estómac.Pensant que era un apèndix o una hèrnia, la meva dona em va portar a
urgències.Em van operar d'urgència unes 2 hores més tard, el 15 d'agost de 2012, i hi havia un
tumor massiu al meu còlon que es va extirpar juntament amb 14 limfàtics.nodes.Una setmana
més tard, em van obrir les entranyes i em van enverinar i això va provocar una segona cirurgia.

Vaig començar a sentir-me millor 4 dies després, estava dempeus i a poc a poc vaig recuperar
la mobilitat i vaig començar a sagnar.Va tornar per a la cirurgia número 3 i un dia després va
tenir un atac cardíac lleu.Poc després -33 dies a la UCI- em van donar l'alta i amb una BOSSA
D'OSTOMIA.La bossa va estar amb mi durant 8 mesos i es va fer una cirurgia de reversió
sense complicacions.El cirurgià va dir que el càncer no s'havia estès més enllà dels ganglis.

Malgrat això, em van portar a la Clínica del Càncer i van començar a parlar de la quimioteràpia i
la radiació com a "seguiment". Protocol estàndard van dir.BULLSHIT vaig dir jo!No hi haurà
radiació del meu cos ni enverinament més amb quimio o radiació.L'oncòleg de la Clínica del
Càncer  no va discutir  i  va exposar  els  seguiments cada 3 mesos durant  un any,  que van
implicar un TAC i anàlisi de sang.

Vaig obtenir el material tal com va descriure Rick Simpson i vaig produir el RSO.Seguint totes
les instruccions per al procés d'extracció i  utilitzant la nafta com a dissolvent,  vaig tenir l'oli
acabat en xeringues i vaig començar a ingerir-lo dues vegades al dia, una petita quantitat cada
cop.Vaig completar el meu quart seguiment a la Clínica de Càncer i em van afirmar que el TAC
NO mostra res que indiqui la presència de CÀNCER.L'anàlisi de sang va mostrar el nivell de
CEA a  1,4,  però  què  diables,  tothom  té  una  o  dues  cèl·lules  canceroses.Consideren  que
qualsevol cosa 5+ és preocupant.Ara estic preparant un altre lot i ingeriré diàriament com a
mesura preventiva.A TOTHOM que pateix ara de càncer et suggereixo que facis el mateix.No
tenim RES a perdre i tot a guanyar". Gerry

"És massa tard per salvar algú que té l'etapa 4 i ja té pell i ossos, i amb prou feines pot caminar
per la pèrdua de força?" Caiguda

"Mai és massa tard.S'han vist molts miracles amb l'ús d'aquest oli.Si no els pot salvar, el mínim
que  farà  és  alleujar-los  el  patiment  sense  els  durs  efectes  secundaris  dels  productes
farmacèutics.Tingueu  en  compte  que  si  comencen  amb dosis  altes,  dormirà  molt  fins  que
s'aconsegueixi la seva tolerància.És molt potent". efecte

“Una de les persones grans del nostre poble va rebre 3 setmanes per viure un càncer de fetge
en estadi 3.La seva família reunida al voltant li  va donar un despertar viu.Va provar aquest
oli.Fa dos anys que està bé.Sense càncer, els metges el van provar al llarg del camí.Ni tan sols
parlaran d'això.No hi ha diners per trobar una cura.Crec que funciona....” Bobby

"Jo també, lliure de càncer de tiroide!!" Michelle
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"Digues el que vulguis de mi, fes-me amic, jutja'm...El teu argument és invàlid!Aquest és l'últim
escaneig que tindrà la mare!!!EL CÀNNABI MATA EL CÀNCER!” Alba

Stacy:  Quina  etapa  era  la  teva  mare?Sé  que  ho  has  publicat  una  vegada  abans,  però
m'oblido.És un reportatge fabulós de seguida!!

Dawn: Stacy, era un carcinoma de cèl·lules petites de pulmó en estadi 3.5 tumors amb petits
mets al sistema limfàtic superior.

Debbi: Això és tan fenomenal!Mai he sentit a parlar de ningú que guareixi cèl·lules petites, fins i
tot  amb tots els protocols habituals.Això és notable!No només vas salvar la vida de la teva
mare, sinó que això salvarà altres vides perquè és una prova que el cànnabis funciona.Moltes
gràcies  per  compartir  això!
Dawn: Debbie, ho va fer tot, oli de cànnabis - quimio - radiació, PERÒ es va curar abans que es
fessin els tractaments de quimio i radiació, així que va rebutjar el tractament restant i es va
quedar amb l'oli...El que encara pren i agafarà CADA DIA durant la resta de la seva vida!

Steve: diu que "això és més compatible amb els canvis posteriors a la radiació".Tenia radiació?
teràpia?

Dawn: Steve, sí, però no va acabar mai...El Dr està aterrat!

Pacient:  Linda  V.,  Data  Atenció:  16/11/2013,  Tràmit:  TC  TORAT  AMB  CONTRAST.Es  va
realitzar una TAC del tòrax...Es fa una comparació amb una tomografia de tòrax prèvia del
8/7/13.INDICACIÓ: Es tracta d'una dona de 64 anys amb antecedents de càncer de pulmó...

RESULTATS:  Hi  ha  un  augment  del  canvi  intersticial  i  un  engrossiment  del  septal
interlobular...que  es  millora  en  comparació  amb  l'examen anterior....No  s'ha  demostrat  cap
nòdul  definitiu  dels  teixits  tous  mediastínics  ni  adenopatia  mediastínica.No  hi  ha  evidència
definitiva  de limfadenopatia  axil·lar  o  limfadenopatia  hilar.A part  dels  canvis  posteriors  a la
radiació en l'aspecte medial  del  lòbul  superior  dret,  no es demostra cap opacitat  pulmonar
parenquimatosa addicional ni nòduls pulmonars sospitosos.La tràquea i els bronquis principals
són  patents.No  hi  ha  vessament  pleural.La  mida  del  cor  és  normal.No  hi  ha  vessament
pericàrdic.Les porcions visualitzades de la part superior de l'abdomen no són remarcables.No
hi ha cap lesió òssia lucent o escleròtica focalment agressiva.

IMPRESSIÓ: Millora dels canvis posteriors a la radiació en el turó dret i la cara medial del lòbul
superior dret.No hi ha evidència definitiva de malaltia recurrent o residual".

"Vaig tenir  un càncer de civada inoperable,  això és un càncer de cèl·lules petites del lòbul
inferior del meu pulmó esquerre. Vaig agafar els olis de cànnabis molt cars i les cèl·lules s'estan
reduint. Jo era Terminal i em van dir que estaria mort el Nadal del 2013. Bé, encara sóc aquí
gràcies al THC". Joan-Miaquel

"El petroli va revertir tots els danys de la radiació i es va curar més enllà de la creença...La
marihuana mèdica em va salvar i em va mantenir fora de 5 farmàcies.Vaig perdre el meu ronyó
dret amb quimio i comença a agafar-se on em fa mal tenir pell...i als pocs minuts de consumir
els olis d'una tintura que faig que les convulsions s'aturin i estic allunyat durant mesos...

Increïble i aquest és només un dels olis que van revertir els danys nerviosos als meus ulls
causats per la quimioteràpia a on em van diagnosticar glaucoma, i en la meva última visita fa
només  6  mesos  no  mostra  cap  signe  de  glaucoma  i  la  meva  visió  és  millor  quan  em
medicamento. ..” Teresa

"Conec un home que tenia l'etapa 4 que s'estava estenent com un boig.Se li va donar un 10%
de possibilitats de viure tot l'any i li van dir que arreglava els seus assumptes.Li vaig dir que
mirésRun From the Curei provar la medicina.En un any se li va diagnosticar que estava 100%
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lliure de càncer i ara és el cuidador de diversos pacients i tot es deu als meravellosos poders
curatius del cànnabis i a la direcció de Rick Simpson.Així que gràcies Rick." Jaume

"La meva tia, amb glioblastoma en estadi 4, va passar de la cadira de rodes a caminar després
de només tres dosis!El seu costat esquerre va estar paralitzat durant més d'un mes.Però ara
totalment funcional!!Tan emocionat!" Nicolette

"Vaig tenir un glioblastoma que té una alta taxa de mort.Després de 6 mesos de quimioteràpia i
radiació, malestar i vòmits, dolor de ronyons i tot sent enverinat.Després d'haver estat enviat a
casa sense dir res més, vaig canviar la meva dieta per netejar menjar aliments ecològics del
meu  jardí.Bevent  batuts  verds,  prenent  cops  de  vit  C.Després  vaig  afegir  la  fruita  de
guanábana.Llavors un amic em va donar una mica de l'oli  de Rick.Bé, divendres passat va
trucar el meu oncòleg dient-me que estic LLIURE DE CÀNCER.Tant amor des del meu cor fins
al teu.Va ser un salvavides". Tanya

"La meva tia porta 6 setmanes prenent l'oli.Els seus tumors terminals s'han reduït més d'un
50% ara.Funciona." Boosboys

"Vaig tenir un amic a qui li vaig dir això fa 4 mesos perquè el seu pare estava fent quimio i
empitjorava, ara està gairebé lliure de càncer... i se sent molt bé". Ruth

"Funciona - va curar el càncer de la meva dona quan la quimio / ràdio va fer que es va estendre
- van dir que mirésper a alternatives... ens vam assabentar del petroli - el càncer desaparegut
en 3 mesos / 90 dies - pagant-lo ara". Chris

"Estic fent servir l'oli durant aproximadament un any per evitar el creixement d'un tumor cerebral
de glioma.Si us plau, transmeti el meu agraïment a Rick, el tractament sembla estar ajudant a
la meva salut en general i no hi ha hagut cap creixement.Algú sap quina bona dosi seria per a
algú que està intentant  prevenir  la  recurrència d'un tumor cerebral  de grau 2 de l'OMS?El
consell  "estàndard" és que tornarà a créixer  i  requerirà quimioteràpia.El  meu doctor em va
suggerir que un 50% torni a créixer en 3 anys, cosa que he superat uns quants mesos.Fins ara,
tot bé." Quaranta

"Acabo de rebre la paraula d'un amic que un amic seu està curat del càncer de pulmó en fase
IV.9 metges van coincidir que li quedaven setmanes de vida i que s'havia estès als ossos i al
cervell.4-5 setmanes amb l'oli, i ara els metges diuen que van diagnosticar malament, que era
una infecció pulmonar lleu.No hi ha cap signe dels tumors o marcadors de càncer a la seva
sang.El vaig activar a Phoenix Tears i li vaig mostrar com fer un lot utilitzant quantitats més
petites  i  més  assequibles  d'herbes.Siéntase  lliure  d'utilitzar  això,  només  em  mantingui
anònim.Gràcies i Déu beneeixi."

“Vaig treballar en un col·lectiu i durant molts anys i vaig tenir càncer de pell al braç esquerre per
haver-lo penjat per la finestra mentre conduïa.Ara sé que ningú no m'ha de creure, però vaig
començar  a  posar-hi  oli  RSO cada dia i  juro que ja  ha desaparegut.Va trigar  un parell  de
mesos, però realment ha passat d'on feia anys". Randy

"He conegut  una  supervivent  que  va optar  per  utilitzar  oli  si  la  quimioteràpia  i  la  radiació
posaven en perill la seva vida... li van donar menys d'un any... fa més de 5 anys que no ha estat
càncer i mai ha perdut un cabell o estava feble i malalt dels tractaments...medicina natural no
química!!No és una estafa!!” Gwendolyn

"Acabo d'enviar missatges amb un dels meus Peeps.Tenia un estadi 4 de limfoma no Hodgkin i
un triple cop (el que significa que tenia 3 conductors era com li van explicar i van dir que un dels
càncers en realitat  protegia l'altre de la quimioteràpia),  de manera que la seva única opció
mèdica era un trasplantament de medul·la òssia.El seu oncòleg que va veure avui havia dit que
el seu "càncer tornaria ara", ja que es va negar a un trasplantament.Aquest és el seu missatge:
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"Acabo de veure el meu oncòleg.La meva sang és bona.Estic fent el correcte.Hooragh, bons
resultats, bones notícies, sense càncer". El cànnabis mata el càncer, gent!" Corrie

"En Rick m'ha mostrat com mantenir-me amb vida ara durant 3 anys lluitant contra 4 tipus
diferents de càncer a la meva zona de la bufeta. Estic reduït a 2 anys i lluito diàriament amb el
RSO No sé si guanyaré això, però ha estat una bona lluita i estic 3 anys més enllà del segador i
segueixo lluitant... Gràcies Rick i la tripulació... Déu beneeixi...” Gregori

"Fem el RSO per al meu marit.Pateix d'artritis reumatoide.També acaba de vèncer el limfoma
de Hodgkins.Utilitzem un 99,9% d'isopropil.No el deixem en el dissolvent més de 3-5 minuts.No
és verd amb clorofil·la d'aquesta manera.El meu marit NO ha hagut de prendre cap producte
farmacèutic per a la seva RA.No s'infla i  no pateix dolor.Déu us beneeixi Rick i els vostres
amics per compartir aquesta increïble medicina!" Janice

"Jo personalment  he presenciat  que cura  ambdós  tipus  de  càncer  de pell  i  un  càncer  de
pròstata en fase quatre en un oncle meu. També l'he vist lluitar amb èxit amb el limfoma. També
estem tractant els tumors del nostre gos amb gran èxit. Els tumors han desaparegut al voltant
del 85% després de dos mesos d'ingestió tòpica amb el seu menjar. Doneu-lo també al nostre
pastor alemany de 9 anys per a l'artritis. Li encanta i realment li ha recuperat la qualitat de vida,
sobretot millor que el Rymadil que el veterinari li va receptar fa uns quants anys! Jason

"Vaig curar el meu càncer d'ossos i fetge de l'etapa 4, vaig curar una cremada desagradable al
braç, vaig regular la meva pressió arterial, vaig veure desaparèixer les meves venes varicoses,
vaig perdre 90 lliures, vaig deixar de prendre analgèsics, vaig alleujar una cremada solar amb
un oli tòpic, curant el meu gos dels amics. de càncer d'os...hmmm, què més....elartritis als dits,
fins i tot vaig oblidar que la tenia. És una bogeria que la màgia d'aquesta planta sigui il·legal.
Imagina't." Laura

"Això m'ha canviat la vida després de ser diagnosticat amb LMC (leucèmia mieloide crònica) fa
gairebé un any i vaig veure el vídeoRun From the Curesobre com l'oli de cànnabis curava els
pacients amb càncer terminal.Bé, sóc la prova viva que funciona.Ha canviat els meus nivells de
càncer.Encara no s'ha curat, però espero que un dia aviat pugui dir que sóc un supervivent, així
que tret que hagis caminat una milla a la pell d'un pacient amb càncer, no comencis a colpejar
alguna cosa que no saps res". Denise

"Jo crec.Al meu amic li van diagnosticar 3 tipus de càncer.Li van donar 3 setmanes de vida.Ara,
2 anys després, s'ha reduït a 1 amable i està fent el bé". Sandra

"Tots heu ajudat a salvar la vida de la meva mare.Un any sense càncer!” Engrescador

“La història de la meva mare: “Al setembre de 2010, a la meva mare li van diagnosticar càncer
d'ovari en estadi 4 i li van donar 6 mesos per viure sense tractament i un any i mig per viure
amb tractament. Immediatament va entrar a la quimioteràpia i el càncer va respondre força bé,
tot  i  que va assolar  el  seu cos de 70 anys que només estava recuperat en un 85% de la
síndrome de Guillain Barre.

Va  continuar  amb  més  quimioteràpia  i  va  haver  de  fer-se  una  cirurgia  d'emergència  el
desembre  de  2011,  ja  que  els  seus  sistemes  gastrointestinals  i  ginecològics  estaven
entrellaçats, donant lloc a una infecció greu.Es va eliminar tot el càncer que es podia eliminar;
estava  molt  a  prop  de  la  porta  de  la  mort  i  d'alguna  manera  va  superar  la  cirurgia  i  la
recuperació i va poder tornar a casa, tot i que encara no estava lliure de càncer.

Mentrestant, un amic va començar a enviar-me informació sobre l'oli de marihuana/cànnabis i el
seu ús contra el càncer.A poc a poc, vaig començar a escoltar i fer la meva pròpia recerca; Em
va sorprendre el que vaig començar a trobar i vaig seguir investigant...
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Durant l'any següent, la mare es va sotmetre a més quimio; estava prenent morfina i oxicodona
per al dolor.La seva qualitat de vida s'estava deteriorant, així com la seva actitud de "no et
rendis mai, honest amb Déu, Okie de Muscogee".

Al gener de 2013 havia passat per la seva cinquena ronda de quimioteràpia.El seu any anterior
s'havia passat lluitant; estava esgotada, colpejada, ferida i la quimioteràpia ja no tenia efectes
curatius.

Ens van dir que el càncer s'havia estès a la seva bufeta i al fetge, i que el càncer de fetge seria
el que la va afectar; no van poder aturar-ho, però esperaven que poguessin frenar-ho i donar-li
temps.Havíem superat  la  línia  de temps  que ens  va donar  originalment  amb el  diagnòstic
original, però encara creiem que s'havia de fer més.

Ella estava feta i disposada a renunciar; va acabar amb quimio; "no més!" ella va dir.Vaig anar a
veure-la i  vaig començar a parlar  del que havia après durant l'últim any més sobre l'oli  de
cànnabis i el seu ús contra el càncer.Malgrat la seva educació estricta a la dècada de 1950,
pobres, religioses, terres de conreu i panhandle de Texas, estava oberta a veure un documental
o dos en línia sobre el petroli i a saber més sobre les històries d'èxit informades, etc.Després de
moltes discussions, i de donar un argument de venda que només podia donar un fill d'una mare
moribunda, vaig aconseguir que ella acceptés provar l'oli.

En començar una dosi de menys de la meitat de la mida d'un gra d'arròs, empasat en càpsules
buides de vitamines,  va veure que el  seu ús d'estupefaents baixava un 50% en dos dies i
aquesta reducció es va mantenir durant tot el seu temps amb aquest medicament.

La mare no havia tingut mai un producte de THC a la seva vida i això va ser un ajust important
per a ella.De vegades els efectes van ser molt positius, però sobretot molt sedants.De tant en
tant el thc era una mica massa fort, però no se't pot fer mal per cap sobredosi, així que ella
anava a estirar i resava fins que passava.El somni forma part del procés de curació, de manera
que la naturalesa sedant és per disseny.

Aviat,  el  recompte de tumors de TC de la mare va començar a augmentar fins a 455 i  va
començar a augmentar la dosi d'oli tan ràpidament com podia.Per recomanació del seu metge,
va veure un cirurgià de càncer ginecològic i ell va acceptar entrar i intentar eliminar el màxim de
càncer possible.La cirurgia estava programada per a finals de juny i, quan va arribar, el nombre
de tumors havia baixat a 405 i la mare havia ingerit més de 100 grams d'oli.

Quan el cirurgià va sortir de la cirurgia per parlar amb el meu pare, les seves paraules exactes
van ser: "Això no podria haver anat millor!" Van eliminar el gran càncer que sabien que hi havia,
però no hi havia tumors cancerosos més petits que esperaven veure.La mare es va recuperar
de la cirurgia i el seu nombre de tumors s'ha mantingut per sota dels 20 (el normal és de 34)
des del juliol del 2013; la seva darrera anàlisi de gats del desembre confirma que encara està
lliure de càncer des del juliol del 2014". Engrescador

"El meu germà tenia un limfoma a l'estómac, metastificat a la columna vertebral.Les drogues
que li donaven el van mantenir despert tota la nit cada nit i dia i no va arribar a dormir ni a
menjar durant setmanes.Un gram d'oli i s'adorm durant 18 hores i menja al màxim.Una setmana
després, està 78% lliure de càncer.El metge estava desconcertat.No li vam dir perquè estava
en un estat no mèdic, però el cànnabis va salvar la seva vida i la nostra.Ara, un any després,
EL MEU GERMÀ VENGE EL LINFOMA!Ningú fa això...sense cànnabis". Errl

"En vaig tenir una gran vil, fa un temps.Prendria una gota al dia.La persona que me'l va donar
me'l va demanar.Va acabar donant-lo a una dona que s'estava esvaint del càncer.No podia
menjar, beure, i menys encara viure.Va pesar menys de 70 lliures.El meu amic li va donar l'oli...
voilà!Va començar a menjar, beure i va continuar la seva lluita... amb èxit.Creient ferm de les
propietats curatives del cànnabis". Tara
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"Sóc molt fidel llegint tot el que publiqueu.El meu pare va morir perquè tenia càncer.Només
anaven a fer radiació.Va tenir un tractament i van perdre el lloc, així que bàsicament el van
fregir.Va morir en dos dies". Anita

"Avui he rebut la paraula d'un home a qui vaig donar una gran quantitat.Tenia un tumor de
càncer a la gola.Ha estat alimentat per sonda des de principis d'abril  de 2013.La dona del
malalt  crida tots amb llàgrimes.Després de 4 setmanes de prendre oli  2 vegades al  dia,  ja
no.Completament  desaparegut...Ha  menjat  aliments  sòlids...No  hi  ha  tractaments  nous  ni
fàrmacs nous, només RSO.Comparteix el coneixement, salva una vida". Jared

“Sóc un supervivent del càncer en estadi 4 que, mentre feia la ruta de la quimioteràpia (MAI
més), us puc explicar tots els fàrmacs que es van receptar per combatre les nàusees, ajudar a
dormir,  etc.  em van posar  més malalt!!Només quan vaig canviar  al  THC mèdic vaig poder
menjar, dormir, relaxar-me i aguantar!!Gràcies a Déu, visc a CA on és legal, el meu cor va amb
els que no hi tenen accés!" Heinz

"Si  us plau,  compartiu  perquè els  altres no cometin  errors com nosaltres.La dieta és  molt
important!!!!I després, per a alguns, com la senyora d'aquí a Sant Joan, a qui li van diagnosticar
fa 4 anys un carcinoma de cèl·lules petites en estadi 4 i li van donar 2-3 mesos de vida, acabo
de parlar amb ella, està bé!! !!!!!I té 73 anys!!!Va perdre 2 germanes per càncer de pulmó.I...va
ser el seu fill qui ens ho va explicar, PERQUÈ algú li ho va dir!!!!” Bronwen

"He curat el càncer amb RSO unes 6 vegades, inclòs el càncer de cervell, el més ràpid que he
curat el càncer d'algú va ser 13 dies!!!Jajaja, em fa pessigolles.També va curar la diabetis, les
cataractes, el SII, l'artritis, els cabells grisos i la pressió arterial alta.Boig pensar quant dubtava
d'aquestes coses!!!Ara em creuré gairebé qualsevol cosa". Jade

"Sí, pot curar els cabells grisos.L'he convertit abans en un bàlsam i me l'he aplicat al cabell i a
la cara.Vaja, les coses fan meravelles". Brittney

“He vist tres persones curades amb l'oli.Una d'una úlcera diabètica al peu, després que el seu
metge  li  digués  que  s'havia  d'amputar  el  peu.Un  de  càncer  "terminal"  del  fetge.I  un
depneumonitis per hipersensibilitat, desenvolupada després d'haver estat esquitxat amb l'agent
taronja al  Vietnam.El  seu metge de VA li  va dir  que la  condició era "manejable",  però que
finalment el mataria.Uns mesos després, aquest home va ser hospitalitzat amb grip i el seu
metge li va demanar una TAC.Va demanar una segona exploració després de pensar que la
primera s'havia barrejat amb un altre pacient.Llavors va preguntar al meu amic "què dimonis
està passant":  el  teixit  cicatricial  dels seus pulmons s'havia curat  i  tenia "essencialment els
pulmons d'una persona normal" - d'una condició que se suposava que era irreversible. Cabina

"El meu marit diu que no sent diferent prenent l'oli per al seu càncer ara desaparegut.Ara fa 3
mesos que hi ha arribat al nivell de manteniment i tot és genial!Quina herba més meravellosa!"
Dèbora

"Estadi IV neuroendocrí al cap del pàncrees.Dia del diagnòstic maig de 2012.Va començar l'oli
el desembre de 2013.El tumor es va reduir un 20%.Els marcadors tumorals baixen de 73 a 23
(rang normal 0-30). Joanna

"Sóc un supervivent  del  càncer  TERMINAL a causa de l'oli  de  cànem.L'any  2008 em van
diagnosticar un sarcoma de teixit tou.Vaig tenir 5 setmanes de radiació, una operació de 8,5
hores.i 8 setmanes més tard em van dir que estava en fase terminal perquè el càncer s'havia
estès  tan  ràpidament  als  meus  pulmons.Va  ser  inoperable  perquè  hi  havia  entre  25  i  40
metres.La quimio no era una opció.Em van donar de 3 mesos a un any.1 mes després vaig
començar l'oli i, 1 any després, una tomografia computada no va mostrar signes de càncer als
meus pulmons.Això funciona!Rick Simpson em va salvar la vida!" Salobrena
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"He estat prenent RSO des del 23 de desembre de 2013 perquè em van diagnosticar càncer
colorectal en estadi 4 el novembre de 2012.Els meus tumors no han crescut en els últims 3
mesos.Estic segur que el petroli està funcionant". Susan

"Estic en remissió després d'un mes d'utilitzar l'oli.Gràcies!Les paraules no poden explicar com
em sento.Puc tornar a viatjar.I menjar molt millor.Salvavides és el que ets....Gràcies de nou.El
meu pare va morir de càncer, així que m'agradaria haver-ho sabut llavors.

També, només per esmentar.Sóc un supervivent de càncer dues vegades.Gairebé no ho va
aconseguir.Tant de bo jo també ho hagués sabut llavors.Mai hauria anat pel camí convencional,
cosa que gairebé em va matar.Quimio, Radiació, 3 cirurgies i una iliostomia amb cirurgia de
reversió.No puc menjar ni  sortir  de casa durant molt  de temps.Gràcies!Gràcies!I.Gràcies de
nou.Estic viu de nou". Karin

"Personalment he curat persones de leucèmies, càncers, malaltia de Lymes, càncer de gola,
càncer de pell, tot tipus de coses, utilitzant resina de cànnabis.Jo faig servir resina de cànnabis
tot el temps i no m'importa qui la sàpiga.Sí, policia,  si estàs escoltant, faig servir resina de
cànnabis tot el temps i m'importa una merda el que en penses". Max Igan

“Jo personalment he vist lupus en estadi 4 i càncer amb diversos tumors inoperables; donat
menys de  dos  mesos,  curat,  encara  aquí  després  de 3  anys.Els  trastorns  convulsius  han
desaparegut.Diabetis  curada,  malaltia  de  Crohn  i  diverses  altres  malalties  intestinals
curades.Hep C.Insuficiència hepàtica,  insuficiència renal.Tots els trastorns del dolor  incloent
fibro i neuropatia.No a YouTube milers de testimonis.Però gent que conec va salvar.Curat i
tornat a tenir qualitat de vida.

Sóc membre d'una organització que tracta pacients amb marihuana medicinal per a diverses
malalties.Tots  vam  trobar  i  vam  fer  servir  oli  de  cànem  de  Rick  Simpson.Extracció  de
marihuana.Hi ha innombrables condicions que tracta i cura.És una cosa que es pot obtenir en
tots els estats legals des del vostre tall i brot.I processos.Jo personalment no utilitzo ni cuido els
dispensaris  sinó a cadascú el  seu.M'encanta poder  cuidar-me a  mi  mateix  i  als  altres  que
estimo a través d'aquesta medicina que restaura la vida.

Aquesta planta existeix a la bíblia.Una cosa en què el nostre país diu que es basa.No obstant
això, l'elimina i destrueix els recursos dels nostres planetes per substituir tot el que era i és bo
en primer lloc.Trobala teva veu.Parla i  no pares fins que sigui totalment legal.Els camps de
cànem restaurats per a tots els usos no mèdics i les persones són tractades de nou com a
humans.Beneïu a tothom.Tant de bo aquest fos el primer protocol.No la quimioteràpia ni les
grans  farmàcies  que  van  causar  més  problemes  de  salut  que  els  que  em  tractava
inicialment.Feliç curació.Per què no ho intenta?" Bristy

“Un amic meu va deixar de prendre quimio i va començar a prendre l'oli i està millor.Els metges
van dir que era incurable, però ara diuen que està net!!!!" Katie

"Vaig fer 18 mesos de quimioteràpia abans que algú em regalés oli de Rick Simpson.La malaltia
mortal incurable ha desaparegut.Encara estic tractant els danys causats per la quimioteràpia
amb l'oli.Va deixar la quimioteràpia fa gairebé tres anys.La quimio va ser un malbaratament de
la meva salut". Enoc

"Gràcies, gràcies Rick, ho he rebut just a temps i avui estic lliure de càncer i també em veig
millor que mai". Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil és INCREÍBLE!!Gràcies per compartir amb el món com fer
aquesta meravellosa cura per a tothom.Vaig fer que la meva amiga Carmen prengués l'oli quan
li van diagnosticar càncer de limfoma de Hodgkin.Ja fa un any que està LLIBRE DE CÀNCER!!!
I la meva malaltia d'Addison s'ha anat sense cap rastre i els metges no poden explicar com ni
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per què, ja que això MAI havia passat abans.PERÒ puc i ho faig!!!CURES DE CÀNNABI!!!”
Amy

“Avui fa un any algú molt proper em va dir que tenia un càncer terminal.Li van dir que li queden
8 mesos de vida.En 5 dies li vaig donar una mica d'oli de cànnabis per ingerir menjant la meitat
d'un tros de gra d'arròs de l'oli.En 6 setmanes es va produir una reducció de la mida del seu
tumor i no hi va haver cap signe que s'estengués com van dir que ho faria.

Estic content de dir que el tumor tenia la mida d'una gran aranja i avui té la mida d'una gla.L'oli
de cànnabis li ha salvat la vida.Continuarà menjant l'oli fins que desaparegui.No només està
curant  el  seu  càncer  terminal,  sinó  que  també ha  tingut  un  efecte  sorprenent  en  la  seva
salut.Era prediabètic i obes i ara té el pes perfecte i està més feliç que mai!Animo a tothom a
mirar la teràpia amb oli de cànnabis.Si us plau, mireu el vídeo de RICK SIMPSON "RUN FROM
THE CURE" a Youtube...Potser et salvarà la vida o algú que coneixes.Doneu-los el regal de la
vida!” Jose

"Sí....Gràcies, senyor Simpson, el seu gran invent em va ajudar a vèncer el càncer.Diagnosticat
el  7/2007 amb un 20% de possibilitats o menys de sobreviure,  després vaig començar els
tractaments després de conèixer Rick en un esdeveniment.L'ús de l'oli em va salvar la vida.La
meva leucèmia està en remissió i encara milloro cada dia, i gràcies a l'oli,  puc compartir la
veritat amb vosaltres...Pau i amor." Miquel

"Ahir va ser un dia preciós per fer medicaments que salvaven la vida de la Janice (àvia).Fa uns
6 mesos que pren RSO.El seu tumor ha desaparegut, la inflor darrere dels ulls ha desaparegut,
ha perdut 106 lliures, els pedres renals han desaparegut, la pressió arterial és normal.Però el
gir en la seva salut general ha estat tot un miracle.Quan va arribar a casa meva fa 6 mesos,
amb prou feines podia pujar les escales, ara corre amunt i avall per les escales i gira al meu
voltant!Si voleu aprendre més sobre com tractar el pseudotumor cerebral amb oli de cànnabis,
Janice  o  jo  estarem  encantats  de  parlar-vos-en!Un  Amor.peaceloveCURE.T'estimo  àvia!!"
Debra

"Els  metges  em  van  dir  que  em  quedaven  6  mesos  de  vida  si  no  feia  el  tractament  de
quimioteràpia... que va ser ara fa 11 anys...Si no fos per l'oli, probablement hauria mossegat la
pols.Ara estic sa com un bou i no em vaig haver de perdre els cabells!!Gràcies per portar això
al món." Craig

"El meu millor amic, que se suposa que només li quedaven 6 mesos més a la tardor, ara està
gairebé lliure de càncer!!!Va tenir 40 metàstasis al fetge per càncer de còlon.Gràcies Rick per
tota la teva investigació i experiència i per compartir-la!També vas ajudar a salvar una vida a
Holanda!Amor d'un naturòpata que es va inspirar en tu. Marloes

"El meu amic va ser diagnosticat amb càncer de pulmó en estadi 4 fa 3 anys i ho està fent molt
bé.Ell jura per aquestes coses". Richard

“RSO funciona.No sóc una anècdota”. Tielman

"Rick Simpson, moltes gràcies. Estic viu pel coneixement. Combatre el càncer de fetge, ossos i
pròstata.Al cap d'uns mesos de començar amb l'oli,  el  càncer de fetge i ossos estaven en
remissió, no es va poder veure més a l'exploració".Lluís

"Quan la investigació sobre el càncer va arribar a la meva porta per recollir, els vaig dir que els
donaria més que diners, vaig escriure el nom de Rick Simpson i els vaig dir a Google. Que deu
et beneeixi." Jane

"Només els humans poden ser prou ximples com per permetre que un altre deixi de curar-se de
manera natural...Vull dir com de ridícul és això?La ignorància és el pitjor enemic de l'home". Sol
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Consells addicionals per a pacients amb càncer de 
pulmó
Q.Aquest va estar a l'oli durant un temps i encara havia d'utilitzar analgèsics, així que estàvem
buscant més maneres d'ajudar el pacient.

A.1) Fes un altre lot d'oli i intenta barrejar-lo amb el que tens, busca l'oli més sedant possible,
no vols dinamitzar el pacient.

2) Intenteu produir l'oli a partir de més d'una soca alhora, normalment té un millor efecte de
manta d'aquesta manera i pot tractar moltes condicions de manera més eficaç. Un cop més,
busqueu el material sedant Indica més potent amb un 20% de THC o més de les diferents
varietats d'índica disponibles, per produir la medicació més eficaç possible.

3) Seria millor que deixés d'utilitzar l'oli en càpsules.Voleu una mica d'ell a la boca per a una
absorció  sublingual  addicional  (potser  trobareu  que  té  un millor  efecte  analgèsic  d'aquesta
manera)

4) Fes 0,3-0,5 g de supositoris amb mantega de cacau i fes-los servir almenys dues vegades al
dia, pot utilitzar-lo tant per via anal com per via oral.

5) Fes-li  vaporitzar l'oli  diverses vegades al dia: es desitja tossir,  ha de tossir tot el que no
pertany als seus pulmons, inclosos els tumors (s'han d'encongir i després desfer-se i ella els
tossirà).

6) Feu una tintura d'oli amb alcohol (20-30-50%, depenent de la quantitat d'oli que tingueu; 1-
2ml d'oli en 4ml d'alcohol al 96-99%) i apliqueu-lo al lloc on l'operaren. amb un comptagotes,
normalment  serviran  una  o  dues  gotes,  i  d'aquesta  manera  pots  estalviar  molt  d'oli.Per
descomptat, també podeu aplicar una mica d'oli directament a la zona i cobrir-lo amb una bena
i repetir-ho cada tres dies o quan l'embenat cau.

7) Feu un ungüent amb mantega de karité o dissoleu una mica d'oli en oli de llavors de cànem
calent o oli d'oliva verge extra d'alta qualitat i fregueu-lo diverses vegades al dia.Això hauria
d'ajudar a eliminar el dolor a les costelles i també podeu utilitzar-lo per a les úlceres i qualsevol
cosa a la seva pell.

8) Incloeu llavors de cànem, cors de cànem i oli de llavors de cànem a la seva dieta: almenys
un grapat de llavors/cors, o 1-3 cullerades d'oli de llavors de cànem.

9) Intenta substituir els analgèsics i els pegats per l'oli tan aviat com sigui possible.Si comenceu
a aplicar l'oli de manera tòpica, hauria d'ajudar molt.Els supositoris també fan meravelles per a
les condicions pulmonars.Com més oli ingereixi i com més ràpid ho faci, millor.Hauria d'estar en
un gram o més al dia fins que conquereixi la malaltia i després mantenir-se amb una dosi de
manteniment d'1-2 g al mes". JB

Artritis, dolor, músculs

"El  meu  amic  es  va  tallar  diversos  tendons  de  les  mans  que  els  porten  als  dits  en  un
accident.Va fer servir l'oli immediatament després de la cirurgia per ajudar-lo a curar-se i es va
curar tan ràpid que van haver de treure els punts abans d'hora, això va ser dolorós per a ell
perquè ja s'havien adherit a la seva pell, no eren punts solubles.El seu cirurgià i fisioterapeuta
van quedar totalment bocabadats, però no li va dir què va fer fins a la seva última cita.No sé si
s'ho van creure o no, però sé el que vaig veure amb els meus propis ulls i ell sap el que va
viure". Tina
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"Necessites alguna prova?La meva germana va ser enviada a casa amb un parell de mesos de
vida.No podia sortir  del  llit  amb ell  als pulmons.Fa 5 setmanes va començar amb l'oli.Fa 3
setmanes i tota aquesta setmana i la setmana passada ara ha tornat a sortir conduint el seu
cotxe, fent el seu jardí i jajaja, està més grassa que qualsevol de nosaltres els seus altres 4
germans.Això és real gràcies a Rick.T'estimo home." Andy

"Actualització:  la  setmana  passada  vaig  esmentar  un  germà  que  ajudava  el  seu  germà
aconseguint el material necessari per fer Rick Simpson Oil per tractar la seva debilitant artritis
reumatoide.Va trucar aquesta nit per dir-me que el seu germà estava menjant, rient, parlant per
telèfon amb amics i familiars després d'haver dormit pràcticament durant una tempesta de neu
de dos dies i el Super Bowl.Volia saber si potser li va donar massa perquè mai actua així.AMIC!
(riu) Em sembla que ho està fent molt bé excepte pel que fa al Super Bowl, deixa escapar una
llarga respiració i diu: "Gràcies home, és un plaer tenir el meu germà de tornada, torna a riure".
(Això fa que tot valgui la pena gent)

Això és després de només tres dies, se sent molt bé saber que HEM POGUT AJUDAR DE
VERITAT  A ALGÚ  QUE  TENIA ABSOLUTENO  HAY  ESPERANÇA.Aquesta  és  la  segona
persona amb artritis reumatoide que conec per una cara a cara que Rick Simpson Oil m'ha
ajudat.No som metges formats; només som nois que van sentir parlar de l'oli, que alguns ho
van  provar  i  van descobrir  que  funciona,  només som persones  habituals  com tu  que  van
prendre mesures per ajudar a un ésser estimat, res més". Miquel

"78 dies amb oli ara i veieu alguns resultats positius!!!Tinc RA i no he tingut cap brot des que
vaig  començar  aquest  tractament  amb  oli  de  cànem.Sense  atacs  d'asma,  ni  urticària,  ni
queixes!!!" Beverly

"Fa anys que tinc RA.Des que l'he estat tractant amb oli de cànnabis, no he tingut cap brot i
alguns dels danys articulars han desaparegut.Tinc dolors però res com el que tenia abans de
descobrir medibles.De totes maneres, vaig estar molt de temps toker, però fumar no és suficient
per a malalties cròniques i dolor intens". senyal

"Dóna un peix a un home, el menjarà durant un dia (tret que no sigui realment peix, només un
pastís de soja amb oli de peix).Ensenyeu a un home a pescar i tindrà la panxa plena de per
vida.Gràcies per donar-nos el que més cobraria.Actualment no estic fent servir RSO per motius
financers, però quan vaig poder controlar totalment el meu trastorn del nervi (RSD).No es va
poder curar, però estava content amb el control dels símptomes.Va substituir prendre 9 pastilles
al dia.Gràcies." Caixa forta

"Hola Rick i JB, volia informar d'un altre bon resultat de prendre personalment l'oli:  això és
aproximadament el dia 8 o així de l'oli.El prenc almenys dues vegades al dia, entre 1/4 cc i 1/2
cc al  dia.Vaig tenir  un èxit  excepcional  en el  dolor  de taló/peu/turmell:  cada dia,  cada cop
millora!La flexibilitat està tornant a la meva espatlla lesionada i ahir a la nit: durant un massatge
em vaig adonar que l'Enorme nus a l'espatlla/coll esquerre que estava causant tant de dolor a
l'espatlla havia disminuït de mida fins a la mida d'un pistatxo. de la mida d'una nou.Aquesta
podria ser la raó per la qual el meu dolor d'espatlla disminueix tan ràpidament.No estic segur de
quin és/era el nus, però segur que estic content que desaparegui.Les proves han arribat mai a
la conclusió que els cannabinoides en realitat redueixen la inflamació dels teixits i augmenten la
mobilitat  articular  i  l'elasticitat  muscular?En realitat,  ni  tan sols  m'importa el  que diguin  les
proves: estic venut i no m'he sentit tan bé enanys!!!

Estava completament preocupat que NO tindria energia i  només volia dormir, dormir, dormir
mentre la prengués.Però, per a mi és tot el contrari,  tinc més energia i no tinc cap letargia
durant les hores del dia.M'agradaria poder donar-te una abraçada GRAN!!!" Heather

"Vaig aconseguir deixar la quimioteràpia que estava prenent per l'artritis reumatoide.Com vaig
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arribar fins aquí, però, va ser un llarg viatge.L'any 1997 vaig estar en un greu MVA que em va
deixar discapacitat i dependent dels productes farmacèutics.Més de 14 anys em van fer més de
10 cirurgies a les dues cames, vaig passar per depressió, ira, fibromiàlgia (que vaig curar la
meva sense els fàrmacs tradicionals dels metges), anys de fisioteràpia, modalitats alternatives
de meditació, acupuntura, Reiki, etc.Em va portar fins al punt de la física que vaig poder tornar
a fer excursions curtes, nedar voltes a la piscina i tornar en un programa d'exercicis regular que
podia  realitzar  físicament.Durant  la  dècada  més  de  temps  vaig  estar  prenent  esteroides,
analgèsics de tot tipus, antiinflamatoris, etc.Fa dos anys, el dolor va augmentar i era diferent del
que havia estat experimentant amb la meva artrosi per les meves lesions en diversos llocs del
meu cos, el meu coll, el meu toràcic a l'esquena i la part baixa de l'esquena, així com les cames
i els genolls.Les meves mans i els meus peus eren tan dolorosos i inflats, així com les meves
mans es van deformar a causa del dany de l'artritis reumatoide i després de moltes proves i
viatges a un reumatòleg em van diagnosticar i em van posar a una pluja d'assaigs i protocols
de fàrmacs que van incloure l'inici immediatament. amb Metotrexat, un fàrmac de quimioteràpia
per  tractar  la  RA,  6  mesos després  em van posar  un altre  medicament  juntament  amb el
medicament de quimioteràpia que tenia efectes secundaris terribles, però vaig haver de patir el
protocol abans de poder passar a un altre medicament millor i més car. (en la ment de Big
Pharma) tot el temps encara estava fent quimio, així que després d'un any i mig de quimio i
medicaments addicionals per a la RA, vaig tenir un amic que em va presentar el vídeo "Run
from the Cure", una història sobre RSO. .Bé, per a mi des de la primera vegada que vaig veure
aquell vídeo i molts, molts més des de llavors, m'ha canviat totalment la vida.Vaig començar
l'última setmana de novembre de 2012 i en poc temps vaig començar a notar alguns canvis
definits en el meu benestar, dormia molt de l'oli, però això només vol dir que m'estava curant,
va trigar una estona a tornar la gana. però finalment ho va fer, el meu cabell va ser una millora
important, tornava a ser brillant i no s'aprimava ni es va caure". Wendy

"L'oli em va curar la gota en 5 hores.D'això es tracta!NO MÉS DOLOR!" Miquel

"El faig servir per tractar els efectes negatius d'una lesió cerebral i també el dolor crònic a tot el
meu cos.L'estrès empitjora els meus símptomes, però la marihuana m'ajuda a afrontar l'estrès
de manera molt eficaç.Ajuda a calmar tant la meva ment com el meu cos i em permet centrar-
me millor  en les  tasques  i  no  posar-me agitat,  irritable,  rabietes,  depressió,  etc.Trobo  que
millora el meu estat d'ànim i les meves respostes als estímuls externs són més mesurades i
restringides que no pas un acte impulsiu.Espero que aquesta informació us sigui d'ajuda.No
tinc llicència i  he estat calumniat  per ser cridat i  tractat com un drogodependent.Això en si
mateix alimenta la meva depressió i fa que sigui impossible recuperar-me i tornar a treballar".
Fred

"Així és el que m'ha fet l'oli de haixís en general.En quatre anys he passat de prendre tanta
píndola per a l'ansietat i analgèsic (heroïna inclosa) que podria posar-me a les mans a prendre
només 1/8thd'una pastilla per al dolor dues vegades al dia.Tinc espasmes musculars que em
sembla que m'han apunyalat i fa poc vaig començar a tenir convulsions quan em quedo sense
petroli.També tinc migranyes i m'han diagnosticat diversos trastorns psiquiàtrics.No tinc ni idea
de quantes drogues sintètiques em prescriuria un metge.Però l'oli s'encarrega de tot.També he
d'esmentar que vaig fer proves de coeficient intel·lectual amb i sense la influència de l'oli de
haixí.Va obtenir 148 amb, 122 sense.Això vol dir que es va fer més intel·ligent... gairebé fins a
un nivell de geni?Potser sóc gairebé geni amb el TDAH i l'oli de haixí tracta la malaltia?Sens
dubte, em vaig sortir millor a la universitat quan vaig fer classes en línia per poder medicar-me
durant la classe.De totes maneres, l'oli de haixí és la resposta a la majoria dels problemes del
món". Jimi

"Una altra actualització sobre prendre l'oli per al dolor de taló / peu / turmell.4 dies de prendre
oli  per  via  oral  3xdiava  allunyar  el  meu  dolor  i  em  va  tornar  a  donar  tota  la  gamma de
moviments amb el peu dret/taló/turmell.Ahir em vaig oblidar de prendre la dosi del matí i de la
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tarda i al final del dia amb prou feines podia caminar, les articulacions es tornaven a endurir i
em sentia miserable.Vaig arribar a casa, vaig menjar una mica d'oli i al cap de 15 minuts vaig
començar  a  recuperar  aquesta  flexibilitat  i  el  dolor  va  disminuir,  la  coixeja  es  va
aturar.Sorprenentment, em treu tota la rigidesa a l'espatlla d'una antiga lesió d'un accident de
cotxe de fa 20 anys i per alleujar el dolor de l'espatlla, després em treu tot el dolor de coll dels
músculs de l'espatlla que estan tensos i estiren la meva columna fora d'alineació. .Tampoc no
més mals de cap per la rigidesa de la meva espatlla.Aquesta va ser una confirmació completa
per a mi que l'oli funciona per al control del dolor juntament amb moltes altres màgies".

"No és una cura per al càncer ni res, però volia fer-li saber a Rick que fa gairebé un any que
estic coixejant amb el taló dret, no estic segur de què hi passa i sé que el doctor em donarà
medicaments. No em sento còmode prenent, així que només vaig tractar el dolor.

Fa poc ens van presentar RSO a través d'un amic, Charles, i hem començat a fer-lo.Durant els
últims dos dies, he ingerit l'oli unes quantes vegades al dia i aquest matí m'he despertat i no
coixejava.El meu marit ho va notar de seguida.Va prendre nota que l'oli devia estar fent la seva
màgia!Gràcies Rick Simpson![:)] Em sento genial!" H

-- Benvolgut H, gràcies per les bones notícies, sempre ens agrada saber-ne parlar.Barrejaria
l'oli amb oli de llavors de cànem o oli d'oliva i faria una tintura i també utilitzaria l'oli de manera
tòpica.Per descomptat, menjar l'oli és la clau per a la curació real i totes les instruccions sobre
com utilitzar l'oli es troben al nostre lloc.Molts desitjos, JB (d'un missatge de FB)

"Em vaig  trencar  la  cama fa dues setmanes i  vaig  obtenir  més alleujament  del  petroli  i  el
cànnabis que dels opiacis de muntanya, només dient que Big Pharma no fa res per mi". Miquel

"Em vaig trencar l'esquena en dos llocs el 1987.Va beure alcohòlicament i va treure píndoles
fins al 1994.Va deixar el lot i va fer la cosa de NA i AA, es va convertir en un conseller de
drogues i alcohol.El mal d'esquena crònic em va fer revalorar la medicació per al dolor.Em vaig
tornar  addicte  a  LA,  al  morph  i  a  l'heroïna.Va  començar  a  fumar  marihuana  per  un  mal
emfisema  i  va  deixar  tots  els  opiacis.Els  estudis  ara  demostren  que  el  cànnabis  redueix
l'abstinència de l'addicció als opiacis i redueix els mil·ligrams necessaris en més de la meitat si
s'utilitza amb cànnabis.És una cura meravellosa tot.:)” Joan

"Em  vaig  lesionar  l'esquena  als  20  anys.Vaig  estar  plagat  de  ciàtica  durant  gairebé  2
dècades.L'última vegada que ho vaig agreujar  va ser fa 5 anys i  va ser el  pitjor.Durant  un
període de 4 mesos, em va duplicar tant que estava a punt de no poder anar i tornar al bany
més.Feia més de 2 mesos que tenia un nivell de dolor 10 i vaig haver de quedar-me al sofà
recolzat en coixins.No em vaig poder estirar prou com per estirar-me al llit.

Una noia que era amiga dels meus fills em va dir que hauria de provar marihuana medicinal
perquè la va ajudar a la seva mare amb l'EM.Vaig riure d'ella i li vaig dir que era per a malalts
de càncer i gent pitjor que jo i que no podia classificar-me.No ho sabia, però aquesta jove en
sabia bastant sobre el tema i després d'un parell de setmanes més de deteriorament suposo
que estava cansada de veure'm patir innecessàriament, així que va portar la seva mare per
parlar amb mi.La seva mare em va dir que em classificaria fàcilment, cosa que després vaig fer,
i  que m'ajudaria.Em va dir  que mengés una mica de brot  cuit  amb una mica d'oli  a baixa
temperatura sobre pa torrat.Estava desesperat i ho vaig fer.La meva família va dir que uns 15
minuts després de menjar el cànnabis que estava adormit i bavejant... jejeje.

Em vaig despertar l'endemà al matí, la qual cosa va ser una mica estranya perquè feia més de
2  mesos  que  no  havia  tingut  un  son  memorable,  i  el  primer  que  vaig  notar  va  ser  una
disminució significativa del dolor, al voltant d'un 20% diria, i aproximadament el mateix. millora
del rang de moviment.Vaig quedar emocionat i molt sorprès.Vaig continuar menjant cànnabis i
durant el mes següent vaig estar dret de nou.Així és com vaig trobar Rick Simpson.Simplement
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vaig buscar a Google un antiinflamatori de cànnabis i Run from the cure va ser en algunes de
les  primeres  investigacions  que  vaig  fer  sobre  el  tema.5  anys  després  i  em  sento
l'esquenahauria.Menjo cànnabis amb regularitat i redueix la inflamació a res.La lesió encara hi
és.Si entro en un forat o alguna cosa em fa mal, però no triga molt de temps a recuperar-se i la
meva esquena no em fa mal a menys que faci alguna cosa estúpida". Jody

"Va arreglar l'artritis i el sucre en la sang, l'ansietat, la depressió i l'insomni. Dic artritis, però la
seva greu malaltia degenerativa del disc. Literalment, no puc caminar sense l'oli (fa 2 anys que
el prenc). Acostumo a passar per 120 narcos cada 14 dies. No he pres ni una pastilla per al
dolor  en  més  d'un  any.  Només  el  vaig  prendre  originalment  per  a  l'artritis  i  els  efectes
secundaris del rock (son gran i sense arrugues). Estic en la millor forma de la meva vida. Àvia
de 45 anys. Mare de 3 fills.” Everglade

"Després de prendre tot, des d'oxicodona fins a utilitzar pegats de fentanil durant 3 anys, seguit
de 160 mg de morfina al dia durant dos anys més i després em van dir que havia d'implantar
una  bomba  per  al  dolor,  vaig  decidir  que  n'hi  havia  prou.Va  deixar  el  gall  dindi  fred  (no
recomanaria fer-ho mai) i va començar amb cànnabis.Fins i tot els dies que el dolor encara està
fora de control, que són pocs, la meva ment ni tan sols hi para atenció”. Miquel

“El 1981 estava en un MVA.Em vaig dislocar l'espatlla dreta.El meu braç dret estava paralitzat
des  del  nervi  fins  a  la  columna  vertebral  que  estava  estirada.No  vaig  poder  obtenir  cap
alleujament  del  terrible  dolor  que  estava  patint.Em  despertaria  enmig  de  la  nit  plorant
d'agonia.Vaig sentir com si em fiquessin agulles sota les ungles i em corrissin cap al braç.Vaig
agafar els primers 400,00 dòlars que em va donar l'ajustador d'assegurances i vaig fer que el
meu cosí portés un amic a l'hospital amb una mica de MJ.Després de fumar el MJ, el dolor
havia  desaparegut  completament  i  vaig  poder  tornar  a  dormir.Dit  això.Crec  que  la  manera
d'ingerir l'oli de Rick funcionaria millor que fumar o vaporitzar, tot i que m'agrada fer les dues
coses.Salutacions." Ron

"Sé que després d'un tractament de 3 dies amb RSO, podria córrer...  sense dolor!Primera
vegada en 15 anys a causa d'una fusió espinal que va deixar dany permanent als nervis i dolor
constant.Les càpsules amb oli de coco també funcionen molt bé.No he tingut ganes ni he pres
el meu Percocet des que vaig començar el règim de càpsules d'oli.Fins i tot va reduir les ganes
de fumar la marihuana també prenent les càpsules ". Terry

"Actualitza,  omgosh!Vaig  lluitar  amb  el  meu  fill!Jo  sempre  lluitava  amb  els  meus  fills,
especialment amb el meu fill petit.Feia literalment anys que no he pogut lluitar amb ell!Ara té 22
anys,  jo  en tinc 52.A causa del  dolor  a tot  el  cos a causa de l'artritis,  ha estat  molt  difícil
moure's, i molt menys lluitar!Però avui ho he fet!I gairebé el tinc també, però vaig començar a
riure, jejeje.No et puc expressar com d'emocionant és això!!Fins i tot després no tinc dolor, em
sento genial!!!” Casey

"Tinc una hèrnia discal que pressiona el meu nervi ciàtic i provoca un dolor intens que dispara
des  de  la  part  baixa  de  l'esquena  per  la  cama  esquerra  fins  als  dits  dels  peus.Prenia  3
ibuprofèn cada quatre hores només per poder aixecar-me del llit i poder caminar.Vaig començar
a prendre l'oli fa gairebé dues setmanes per al dolor i la inflamació.Ara no necessito ibuprofè,
dormo millor que mai, els meus companys de feina han comentat el meu millor estat d'ànim i la
felicitat general.EM SENTO BÉ!" Jennifer

"Encara que no tinguis càncer, pensa en el manteniment preventiu del teu cos.RSO en petites
quantitats utilitzades diàriament.Esteu permetent que el vostre cos lluiti contra tot tipus de virus
i errors desagradables.No he vist el meu "metge d'atenció primària" en 15 anys a causa del
cànnabis i totes les seves propietats curatives.No importa el que em passi malament, RSO és
un dels primers elements que aconseguiu.
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Per cert, m'he trencat l'esquena 3 vegades.Tenia vèrtebres i discs substituïts de L-4 fins a S-
2.Vaig haver de tornar a enganxar la meva columna a la meva zona pèlvica... vaig haver de
treure'm  l'articulació  AC.Tracta  el  càncer  de  fetge  i  l'hepatitis  C.Em  tracte  100%  amb
cànnabis.RSO és només una eina del meu arsenal". Rick

“Moltes gràcies per la teva feina.Tinc 25 anys de lesió medul·lar que he tingutproblemes amb
ferides i inflor a les cames i als peus.Vaig provar una petita quantitat en una ferida dolenta a la
part superior del peu i en un parell de dies va tenir una millora significativa.La inflor tampoc
sembla ser tan dolenta.La meva pregunta és sobre el material de partida amb què es va fer el
lot.Tenia un alt contingut de resina i era prou madur, però no estava del tot curat i feia una mica
d'olor a humitat (tot i que eren ceps potents) Creus que això afectarà la qualitat general de l'oli?
A més, vaig deixar l'oli restant en una tassa de cafè més calenta durant molt més que unes
"poques hores",  el  vaig  deixar  allà  durant  unes 7 hores.Creus que això també afectaria  la
qualitat?El producte acabat té l'aspecte que heu dit.Igual que el greix d'eixos amb un residu
d'ambre daurat fosc.Per cert, he començat a donar-lo al meu gos vell que ha patit  un dolor
enorme i té problemes per moure's.També ha mostrat una millora important.Gràcies de nou per
tot el que has compartit i fet.Al principi era una mica escèptic, però ara estic sorprès!" XXX

-- Treballa amb el que tens i busca un millor material.JB

"Ha passat gairebé un any des que vaig començar a utilitzar oli de cànnabis per al tractament
de la meva AR i segueixo veient resultats positius i sincerament puc dir que, al meu entendre, la
meva AR està en remissió.També s'han vist altres efectes secundaris positius com la pèrdua de
pes,  els  nivells  normals  de  pressió  arterial  (la  pressió  arterial  va  baixar  en  30  punts)  la
freqüència del pols entre 50 i 60 BPM, no més depressió i, el millor de tot, no més medicaments
amb recepta tòxica. Tom

"Ara puc aixecar-me del llit immediatament després de despertar-me en lloc de sentir que tinc
90 anys.Les articulacions es mouen molt més fàcilment, ja no pateixen dolor.Desactiva certs
medicaments per sempre!Una planta realment sorprenent que ha de deixar de ser acusada de
DOALA. Carol-Anna

“Crec que és regenerador que els nostres cossos ho necessitin per reconstruir-se i curar-me, jo
pateix molt d'artritis, m'ha alleujat el dolor i m'ha renovat la flexibilitat de les mans fa un any que
ni  tan sols  podia  escriure  sense dolor  greu.Això ha desaparegut  ara les  meves mans són
normals i flexibles de nou puc escriure i cosir.I el meu metge d'ulls s'ha sorprès que els meus
ulls són realment millors cada vegada que hi vaig". Kelee

"He tingut  cirurgies  i  innombrables  punxades  espinals  en un  sol  punt  de  la  part  baixa  de
l'esquena.Tot això ha provocat una cicatriu gruixuda que es pot sentir i la vèrtebra s'inflama i és
realment dolorosa.He patit molt de dolor, desesperat per alleujar-me.Així doncs, Gayle va fregar
una mica (1  gota)  d'RSO (oli  de  cànnabis)  al  moment  i  em va fer  estirar  allà  perquè s'hi
remunés.Bé,  l'oli  sentia  una  mica  de  pessigolleig,  però  a  part  d'això,  no pensava  que  fes
gaire.Bé, 20 minuts després, el dolor havia desaparegut i em vaig desmaiar fins al matí!Vaig
dormir  fantàstic  i  quan  em  vaig  despertar,  la  meva  esquena  es  va  sentir  millor  i  el  teixit
cicatricial no és tan gruixut.És salvatge per a mi, però l'oli sembla estar trencant el vell teixit
cicatricial.L'oli de cànnabis és increïble i si no hagués llegit altres històries com aquesta, em
pensaria que estava boig!" Mickey

“L'àvia de la meva xicota té artritis greu i no pot obrir les mans.Vam provar un petit experiment
amb una mica d'oli de Rick Simpson i li vam dir que se'l fregués a les mans.Al cap d'uns minuts
de l'aplicació, les seves mans van començar a afluixar-se i,  donades unes quantes més, va
començar a moure els dits de nou sense dolor.Va ser realment increïble veure passar una cosa
així". Duane
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"No  tinc  cap  dubte  que  funciona.Vaig  notar  resultats  immediats.Ja  havia  fet  el  Pla  A.El
tractament d'oli va ser el Pla B.Tant de bo hagués provat l'oli primer.Vaig passar anys de dolor
que no havia de fer-ho.Vaig prendre una pastilla per al dolor cada 4 hores.Només han estat
dues  setmanes  de  tractaments  amb  oli,  però  em  sento  molt  millor.Utilitzant  també  aigua
alcalina.Increïble!!!” Jaume

"Rick Simpson Oil  és especial.He fet  servir  cànnabis per controlar  els  símptomes del  dolor
durant anys, però amb prou feines cobria els meus símptomes.Sabia que la meva lesió no
s'estava curant del tot.Quan vaig començar a prendre Rick Simpson Oil,  ja havia provat de
menjar diferents extractes fets de cànnabis i  tots tenien alguns efectes a curt  termini,  però
després  em  feien  sentir  alt  o  cremat  osimplement  no  duraria  prou.Mai  em  vaig  sentir
perfecte.Fins i tot havia provat un producte que m'havien venut com a oli de Rick Simpson, que
era desagradable i ineficaç: compte amb els extractes de baixa qualitat que no faran res i no us
desanimés  perquè  el  veritable  negoci  és,  simplement,  un  miracle.Vaig  prendre  ràpidament
quantitats creixents d'opiacis.L'oli de Rick Simpson ajuda a l'absorció dels opiacis, però també
és un analgèsic molt fort per si sol.Dura tot el dia i ja no noto cap efecte secundari ni elevat de
la dosi que prenc.Sóc capaç de fer molt més com a persona sense dolor i puc sentir que el meu
rang de  moviment  augmenta  i  sé  que  estic  curant.De  fet,  la  meva salut  general  ha  estat
increïble: sempre he tingut moltes malalties o infeccions i he tingut una nota de salut molt neta
des que vaig començar aquest oli.Ara estic baixant de nou els meus analgèsics opiacis mentre
encara em sento millor.Mentrestant, de tant en tant he provat altres tipus diferents d'extractes
com l'oli de haixí o els comestibles.Trobo que l'alleujament del dolor de l'oli de Rick Simpson és
un  ordre  de  magnitud  més  fort  que  qualsevol  altre  cànnabis,  tant  si  es  menja  com si  es
fuma.Està en la seva pròpia lliga d'alleujament dels símptomes, fins i tot en comparació amb els
extractes de cera de cànnabis més forts.Tinc la intenció de deixar-me un dia completament dels
opiacis ara". Mike

"Jo  faig  servir  aquest  oli.Tinc  distròfia  muscular  i  tinc  problemes  de  salut  en  curs  per  la
síndrome  de  Stevens  Johnson/TEN.Això  sí  que  funciona.Funciona  millor  que  qualsevol
producte farmacèutic del mercat.És segur i eficaç.No podria funcionar sense ell.Em permet ser
productiu.Treballo a temps complet.Abans de prendre l'oli,  estava prenent drogues pesades
que no feien més que convertir-me en un zombi amb multitud d'efectes secundaris.

Per tancar el meu "defensiu", deixeu-me dir això: als que creuen, no cal cap explicació.Per als
que no ho fan, cap explicació és prou bona.Sóc una prova viva de l'eficàcia d'això.I ha de ser
legal i a l'abast de tothom". Laurie

Diabetis
"L'oli  rejoveneix  el  pàncrees i,  ho  creieu o  no,  sovint  comença a produir  insulina  fins i  tot
després  d'anys  d'inactivitat.Molts  pacients  poden  deixar  de  disparar  insulina  després  de
diverses setmanes amb l'oli.L'oli  també ajuda a curar  o controlar  tots  els  altres  problemes
relacionats amb la diabetis del cos.

Em menjaria l'oli i/o l'utilitzaria en un supositori.Fumar o vaporitzar també pot ajudar a reduir el
nivell de sucre en sang, però els efectes són molt limitats en comparació amb la ingestió de
l'oli.Jo faria servir l'oli de manera tòpica per a les úlceres diabétiques, simplement aplicar l'oli,
cobrir-lo amb un embenat i repetir-ho cada tres dies fins que l'úlcera es curi.Barrejaria l'oli de
llavors de cànem amb l'extracte i  l'utilitzaria per fer  massatges,  que afavoriran la  circulació
sanguínia i ajudaran a prevenir la inflor i altres molèsties.També inclouria llavors de cànem i oli
de llavors de cànem a la meva dieta.JB”

"El tipus dos gairebé desaparegut, gairebé tots els medicaments, lluitant contra la sarcoïdosi
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amb ell, funciona". Jeff

"L'oli  de coco també ajuda a estabilitzar els nivells de sucre en sang a la diabetis!!El  meu
botiguer local ho va provar i va dir que funciona com un encant!També se sent mentalment molt
millor [més energia] i també ha anat perdent pes!!Tot bé!!" Robin

"Els  meus  sucres  en  sang  estaven  tornant  boig  (fins  a  més  de  400  durant  mesos,  molt
perillosos) i m'ha estat literalment noquejant.Estava assentint al volant, així que vaig deixar de
conduir,  coses molt  dolentes!Els documents fins i  tot  em van prohibir  volar a Nova Yorkper
veure la meva mare per Nadal.

Bé, els metges van provar una insulina, després dues, no van fer absolutament res.Així que -
per fi els vaig dir- prou!!Vaig a l'oli (mai li vaig dir al metge que ho fes abans) i vaig augmentar la
dosi a cada 2 hores.Bé, ho heu endevinat, els meus sucres van tornar a la normalitat.El meu
Doc és un d'aquells nois de Harvard, i està sorprès.Marca un per als bàrbars!!!!Així doncs, ara
tenim un cas de diabetis totalment documentat on es va salvar una vida, jo!!!!!!-- :)” Janet

"Canvi dramàtic, estic sense gairebé tota la insulina.En ocasions hauré d'utilitzar Lantus, a llarg
terminiinsulina actuant, però no sovint.Vaig començar a utilitzar RSO per molts motius, però un
tenia l'esperança de poder baixar la insulina i finalment veure un nivell de sucre en sang més
estable.Estava fent servir 300 unitats de Novolog al dia, insulina a curt termini i 200 unitats de
Lantus i 4 pastilles de metformina al dia.Encara estic prenent pastilles, però puc viure amb això
ja que ja no he d'utilitzar la insulina.No més enganxar-me l'estómac amb una agulla de 6 a 8
vegades al dia!Els meus nivells de sucre són més fàcils de controlar i ja no veig les lectures
entre 2 i 5 centenars.Tampoc ja no veig els dramàtics nivells baixos de sucre dels anys 30.Ha
estat un enviament de Déu i el primer que ha mantingut el meu nivell de sucre". Dena

"Els meus nivells de sucre en sang abans de la diabetis eren per sobre de 140 i ara estic als
100.Revisa la teva sang abans de fer una mica d'oli, dóna-li uns 10 minuts i torna a comprovar-
ho i haurà caigut molt.El meu va fer tant una vegada que vaig haver de beure una mica de
Gatorade per recuperar el nivell". Michelle

"Sóc diabètic dependent de la insulina i amb una ronda de 60 grams d'oli, he passat de 100
unitats diàries a 50 unitats d'insulina". Leslie

"Ha equilibrat completament els meus nivells.Em van donar "METFORM" per prendre per via
oral i mai he pres una píndola des de la primera i em vaig despertar de nou i vaig pensar: "No,
augmenta l'oli ara que se'm diagnostica diabetis tipus II". Els meus nivells salten entre 3,4 i
7,2.El més alt que he pogut augmentar el meu nivell de sucre va ser de 8,1 després de menjar
literalment una bossa de caramels que inclou una barra de xocolata com a experiment.Vaig fer
una mica d'oli molt petit quan el vaig empènyer al 8.1 i vaig començar a comprovar els meus
nivells cada 10 minuts per veure si els podia baixar.Als 10 minuts després de l'oli vaig baixar a
7,3 i quan vaig provar a la marca dels 20 minuts després de l'oli vaig baixar a 4,8". Michelle

"Només puc utilitzar petites dosis d'oli.Em fa tenir hipoglucèmia amb tota força.Però això és bo
perquè vaig començar amb 45/10 dosis d'insulina d'acció llarga i  curta fa vuit  anys.Vaig fer
algunes investigacions sobre la meva nova malaltia i la marihuana va aparèixer constantment
com a remei natural juntament amb altres espècies com la canyella, així que vaig començar a
utilitzar tapes de hash fins que hi havia oli "real" disponible.Eren tan forts que vaig pensar que
m'aniria a morir la primera vegada que mengés un casquet.Per no parlar d'una dosi de càrrega
de RSO.(Però RSO no era ni tan sols una opció per a mi aleshores) Però una vegada que va
ser l'ús d'oli  (gra al dia) va fer que el meu cos tingués una hipersensibilitat a les injeccions
d'insulina dues vegades al dia i em vaig quedar atrapat a una bifurcació del camí per triar RSO
o trets.Vaig aturar els trets i vaig continuar amb l'oli.

Juntament amb el canvi de dieta i l'augment de l'activitat diària (exercici), ara tinc un A1C de
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5,7, he perdut 60 lliures i no tinc més dolors fantasmagòrics (neuropatia diabètica).Després
d'uns mesos de tractament vaig haver de canviar a tintures de glicerina i alcohol i només fer
tractaments anuals amb oli.Perquè el meu sucre va començar a baixar massa.

Té capacitats miraculoses de curació de la diabetis.Com funciona el cànnabis en el sistema
endocrí del cos s'ha de tenir en compte i examinar a fons.Prefereixo estar un mes a l'any amb
un tractament amb oli que fer 730 trets d'ADN de porc modificat genèticament.Utilitzo varietats
de plantes sativa per extreure els meus olis i  fer les meves tintures.Funciona millor per als
meus símptomes.Vaig provar l'índica i vaig notar que no podia funcionar i volia menjar més i
sentia fred tot el temps.La sativa va accelerar el meu metabolisme i la freqüència cardíaca, va
suprimir la meva gana i em va fer riure histèrics (el meu efecte secundari preferit).

Si  el  sucre  és  alt,  comenceu amb dosis  baixes  consistents.Encara  vols  sentir  el  que  està
passant amb el teu cos.(Un problema que vaig tenir va ser no saber si em marejava l'oli o el
sucre baix, així que passareu per unes tires reactivas el primer mes fins que sàpigues què
sents).I  seràs  una  persona  molt  assedegada.L'aigua  és  la  teva  amiga  amb  aquests
tractaments.El sucre alt fa que tingueu set tot el temps i l'oli també, així que tingueu-ho en
compte també.

I  no  us  preocupeu  massa  perquè  baixi  el  sucre  al  principi.No  és  com  una  gota  forçada
d'insulina.L'oli  només entra i  fa el que m'agrada creure, ja que posa en marxa tots els teus
òrgans i això al seu torn els ajuda a netejar la sang i també té una gran relació amb el sistema
nerviós i crec que el teu cervell té una millor sensació del teu cos. a través d'aquests canals i
sap enviar totes les seves habilitats curatives naturals a les parts estressades.(En el meu cas,
el meu pàncrees, els ronyons i la sang.) Ara tingueu en compte que només és la meva teoria i
que no sóc cap científic, només estic parlant de com funciona per a mi i de la millor manera de
racionalitzar-ne els efectes.És bo portar un diari i fer revisions periòdiques de la salut i anàlisis
de sang per marcar el vostre progrés.Una vegada que el teu A1C estigui controlat i  la teva
funció renal sigui millor, sabràs que estàs en el camí correcte i aleshores només et mantindràs
a aquest nivell  al  que treballaràs i  no és de cap manera tan vigorós com arribar-hi.El  més
probable és que requereixi només dosis constants baixes i un canvi en l'estil de vida que els
diabètics no són aliens.(Em va trigar uns sis mesos a passar d'un A1C d'11 a un 7 i pocs
ajustaments més en la dieta i  l'exercici  per pujar-lo al  rang 5.(L'exercici  aquàtic és de baix
impacte i em va funcionar fantàstic). Antoni

"Estic  fent  servir  1  gram  d'oli  al  dia  per  a  la  neuropatia  perifèrica  degenerativa  severa  i
l'alleujament és increïble!" Laurie

"El meu marit  fa anys que ingereix cànnabis i  oli  RSO recentment,  per la seva diabetis.No
només ha estabilitzat el seu sucre en sang, sinó que també està INVERTIR la seva malaltia
renal crònica.Li van diagnosticar una ERC en estadi 3 i l'estaven preparant per ser inclòs a la
llista de donants de ronyó.Va començar a ingerir tintures i oli RSO i ara es troba en una etapa 1
d'ERC.Els metges li van dir que això no és possible.Ens vam desfer d'aquells metges i en tenim
un de nou!L'oli RSO també ha baixat la seva pressió arterial, ha estabilitzat la seva anèmia i la
seva  retinopatia  diabètica  (se  suposava  que  ja  estava  completament  cec,  diu  Western
Medicine).Gràcies al Gran Esperit per la bonica planta de cànnabis i tot el que proporciona!!
Gràcies Rick Simpson per proporcionar la informació sobre com fer oli essencial de cànnabis i
els testimonis d'aquells que ho fan!" Julie

"La meva parella té el tipus 1 i menjar una mica d'oli ajuda a estabilitzar els seus nivells de
sucre.És realment un regal...” Spaceleaf

"Estava prenent 4 metformina i 4 diamicrons al dia, el meu sucre en sang era del 12% després
d'una prova ràpida de sucre en sang de 12 hores.El meu metge, semblant una mica decebut,
va dir: "Bé, suposo que no necessiteu més pastilles per a la vostra diabetis". 9 mesos després
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de la curació.Tots els meus símptomes, ronyons, artritis,  colesterol, pressió arterial,  tot molt
millor amb l'oli que amb les píndoles.És un miracle.

El meu sucre en sang va caure com una roca al voltant de la 6a setmana de la cura.Una nit em
vaig despertar fent gràcia, el sucre en sang estava per sota del 4%, el 3,2%.Vaig deixar de
prendre les 8 píndoles al  dia que estava prenent  per  la  diabetis  tipus 2.Això va ser  fa  17
mesos.En total estava prenent 15 pastilles al dia, ara cap.Per tant, Michael, fes el tractament de
nivell de cura.3 mesos, 60 grams [seguiu les instruccions al lloc de Rick], la vostra diabetis
desapareixerà". Pere

"L'oli de cànnabis és l'únic que aturaria el dolor de la meva neuropatia.Fins i tot Oxycontin no va
poder treure tot el dolor com ho van fer els CBD de l'oli de cànnabis barrejat amb una crema.És
una planta meravellosa per a tot tipus d'usos mèdics i, finalment, la gent ho està reconeixent".
Cadena

"Rick em va salvar indirectament d'un destí pitjor que la mort després del que vaig passar amb
els  especialistes  del  cor.14 mesos,  més de 22 proves diferents en 4  hospitals  i  un  centre
mèdic."Ets  el  pitjor  dels  casos,  1  costat  del  teu  cor  està  mort,  potser  necessites  un
trasplantament de cor". Després de 14 mesos no van poder fer més proves, van fer un bypass.

2 anys més tard vaig demanar un seguiment d'un nou cardiòleg que em va dir: "No hi ha cap
dany al cor, qui et va dir que hi havia danys i que vas tenir un atac de cor?Això no és cert." Em
van jugar per un xuclador.Així que quan el metge em va enviar a un especialista en diabetis que
em va enviar a un especialista en ronyons, hauria preferit fer una migdiada a un banc de neu i
després passarqualsevol cosa com especialistes en salut de nou.Llavors ve l'oli.Ara estic més
saludable que en 20 anys". Pere

“Sóc una dona de 79 anys i visc a França.Vull compartir amb vosaltres la meva experiència
personal amb l'oli de cànem.El meu marit Jerome fa uns mesos es va trencar el coxis i el maluc
a causa d'una caiguda.Des d'aquell  moment tot va anar malament,  va patir  un gran dolor i
l'agonia va planejar amb força sobre ell.El meu nét em va dir que coneixia una medicina natural
molt eficaç que et podria ajudar en aquest estat dolorós.Utilitzem oli  de cànem a les seves
ferides i curades però inflades, i li donem per via oral una petita quantitat diària.

He de dir que la recuperació va ser increïble, però cal saber alguna cosa més, el meu marit fa
temps que patia impotència erèctil, així que vaig decidir donar-li a més d'oli, aplicar-lo al seu
penis, el resultat va ser el més sorprenent. que he vist al llarg de la meva vida, ara el meu marit
és perfectament capaç de tenir relacions sexuals intenses diverses vegades al dia, a més de la
mida del  seu penis  per augmentar molt  la  mida que tenia el  meu marit  quan era jove.Pot
semblar inusual que una persona de la meva edat doni aquest testimoni, però crec que la salut
és tan important com una bona vida sexual.Gràcies Rick." Rochelle

--  Gràcies,  Rochelle.Sí,  la  salut  és  tan  important  com  una  bona  vida  sexual,  i  sí,  l'oli  fa
exactament el que has descrit.JB

"Quines soques ajuden a la  impotència masculina,  JB?Els homes necessiten saber això...”
Tomas

-- Aquesta és una bona pregunta, Tomas.Simplement aneu a un lloc de revisió de soques i
cerqueu soques amb efectes afrodisíacs reportats.Després adquireix-ne una, prova-ho fumant i,
si t'agrada l'efecte, fes l'oli i fes-lo servir.Això és gairebé tot el que hi ha.Algunes varietats et fan
més  càlid  que  altres  i  algunes  combinacions  de  soques  seran  més  efectives  que  altres
combinacions de soques o olis.Això és més o menys tot el que puc dir de moment.Prova l'oli, si
no fa l'efecte que estàs buscant, fes o fes un altre lot fins que trobis l'adequat.Així ha de ser.JB

"Els meus peus se senten millor que en qualsevol moment dels últims deu anys a causa de la
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neuropatia". Lleó

"Diria que és probable que els problemes de salut mental existissin abans de qualsevol consum
de cànnabis; que el malestar de la malaltia mental els va empènyer a intentar automedicar-
se.Tinc C-PTSD i vaig estar en addicció activa des (almenys) 12 fins que em vaig netejar als
33.Això fa 5,5 anys.Vaig provar gairebé tots els medicaments que vaig poder perquè no em
sentia "correcte". Netejar-me va significar medicaments psiquiàtrics i rehabilitació i uns quants
anys de teràpia.

Després de trobar (de nou) cànnabis fa un any i una mica, i utilitzar-lo per problemes de disc,
em va sorprendre que ja no necessitava alguns dels medicaments psiquiàtrics que havia estat
prenent  durant  almenys  3  anys.També em van diagnosticar  diabetis  tipus  2  poc abans de
descobrir  el  cànnabis  medicinal.Va  ser  un  resultat  directe  d'alguns  dels  medicaments
psicològics!Ara  tinc  sucre  en  la  sang  regular  i  estic  treballant  per  deixar  els  dos  últims
medicaments (antidepressius que s'han de deslletar lentament) en 2 anys". Jenn

"Jo també tenia diabetis tipus 2.L'ús de cànnabis diàriament em va permetre deixar d'utilitzar
diversos  medicaments  amb  recepta  que  m'estaven  matant  literalment  des  de  dins  cap  a
fora.Aquest canvi em va donar energia i una sensació de claredat que feia molt de temps que
no tenia.L'augment d'energia significava que realment VOLS anar a passejar.Vaig començar a
anar a classes d'aquafit.

Vaig fer un parell de canvis fàcils a la meva dieta.Un canvi és que vaig començar a menjar més
cànnabis.Normalment en forma de xocolata feta amb oli de coco amb infusió de cànnabis (oli
súper saludable, molt beneficiós per desintoxicar el fetge i ajudar a perdre pes).

El primer any de consumir cànnabis diari, vaig perdre una mica més de 40 lliures.He guanyat
una mica enrere, però joNo estic gens preocupat per això perquè sé que estic sota una mica
més d'estrès últimament i que utilitzant (especialment menjant!) cànnabis diàriament, el meu
cos es cuidarà feliçment, tal com està dissenyat". Jenn

"No sé si ho sabies, però el 2011 la meva diabetis era dolenta, els meus ronyons filtraven 12
grams de proteïna al dia els meus genolls em feien tant mal que gairebé no podia caminar.Els
tendons que em vaig trencar al maluc l'any 85 van tornar amb un dolor gairebé insuportable.Jo
pesava 220 lliures.El metge em va enviar a un especialista en diabetis que em va enviar a un
especialista en ronyons.Ja no podia ni tocar la guitarra.Vaig deixar de preocupar-me.

Vaig investigar una mica després que el micròfon en aquesta publicació em digués que un tipus
anomenat Rick Simpson va curar un grup de persones de càncer amb l'oli d'olla.Vaig pensar
bsperò ho vaig mirar.I vaig descobrir que també funcionava amb la diabetis tipus 2, el que jo
tenia.

Vaig  seguir  les  instruccions  de Rick  Simpson que té  al  seu  lloc  sobre  com fer-ho i  quant
prendre, etc.em va emmalaltir, vaig pensar que tenia la grip, vaig seguir fent-ho, i cap a la 6a
setmana els meus nivells de sucre en sang van baixar vaig deixar de prendre les 8 píndoles al
dia que estava prenent i el sucre en sang es va mantenir a l'objectiu.

Vaig perdre 30 lliures, l'esquena no em feia tant mal.Vaig anar a la meva revisió de 3 mesos i el
meu metge estava allà dret amb la mandíbula oberta.Totes les meves vitals eren normals.Això
va ser fa 2 anys, tinc 173 lliures, el meu sucre en la sang encara és normal sense pastilles. Vaig
fer una altra prova d'orina de 24 hores per veure com estaven els meus ronyons al màxim que
podia treure del meu doctor: "No sé per què els ronyons han millorat molt". No tinc dolor al
genoll ni a l'esquena tret que m'excedeixi, però al cap d'uns dies torna a la normalitat.Ja no
fumo males herbes, no m'agrada molt fumar-la.Això és el que em va fer el petroli". Pere

"No estic segur de recordar-me, estic prenent 1 g / dia per a la neuropatia idiopàtica severa.Un
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dia, anomenat High Noon, en Rick i la Janet em van dir que m'assegurava que us mantingués
informat...Han passat 3 mesos i aquesta nit he quedat sorprès...assegut al sofà, de sobte em
vaig adonar que el meu gos estava sota meu, que feia que l'acariciava, no sé quant de temps,
amb la part posterior dels panxells.I ES SENTIA TOU!!!En els últims 10 anys he tingut TRES
intervencions  quirúrgiques  per  sota  del  genoll  sense  anestèsia,  perquè  no  ho  sentia.Una
d'aquestes  cirurgies  va  ser  una  BIOPSIA DEL NERVI  SURAL!Això  és  gent  de  sorpresa  i
sorpresa!!” Laurie

"L'oli de RSO ha estat una meravella per a mi, he pogut tornar a menjar, el meu dolor ha estat
manejable de moment, i no hi ha narcòtics, tinc molts problemes, massa nom, els narcòtics
estan exhaurint les meves adherències que han tinc les entranyes enganxades, els metges no
faran res tret que tingui una obstrucció, no he pogut menjar res més que líquids fins fa dos dies,
4 dies a RSO, vaig prendre un entrepà de formatge a la planxa i ahir mitja tonyina sandvitx, els
metges no poden fer res per mi, així que estic pel meu compte, peso 110 lliures i aquest no és
el meu normal ni un pes saludable per a mi, he baixat fins a 98, amb els seus medicaments, ho
van fer.  porteu-me amb una culleradeta  de menjar,  les  24 hores  del  dia,  els  7  dies  de la
setmana, encantador,  preferiria menjar aliments com estàvem destinats a...Allibera la planta
que Déu ens va donar...” Joyce

“La veritat.Els meus nivells de sucre en sang estan ara en el rang normal i he baixat de 2000
mg de metformina al dia i ara menjo gairebé zero gluten i miro la meva dieta.Tampoc no hi ha
merdes sense greix, ni merdes de dieta, ni menjars congelats de Weight Watcher.Heu vist el
contingut de sodi en aquests àpats congelats?Indignant!" Cheshire

-- T'ha agradat el gust d'aquests aliments quan els vas provar a l'oli?JB

“Abans no m'agradaven, però des de l'oli o la meva edat, m'he tornat sensible al gluten.Tinc
més migranyes, més brots fibrosos, acne, rampes d'estómac, per citar-ne alguns.A més, el sodi
em fa inflar  com un globus.Des que em vaig  convertir  principalment  en un consumidor  de
cànnabis i amb l'oli, ara menjo més cànem, fruites i verdures, menys greixos, menys herbes als
aliments.M'ENCANTA!No obstant això, elels aliments relacionats amb el gluten com la pasta i el
pa, M'ENCANTA, no importa si estan a l'oli o no.El resultat és que al meu cos no li agrada i
estic bé amb això". Cheshire

"Hola  Greg,  tinc  una  nota  de  salut  neta  a  la  bufeta.Així  ho  diu  el  metge  gràcies  a  la
quimioteràpia.Diu que ara estic en remissió total.Però la veritat és que vaig prendre un total
d'uns 19 grams de RSO a partir  del  13 d'octubre de 2012 i  el  dijous 19 de desembre de
2012.Vaig buscar un endoscopi del penis a través de la meva pròstata i a la meva bufeta i ara
tinc una remissió total del meu càncer de bufeta.Tot rosa sa i sense signes de càncer.El meu
metge em diu que sembla que mai no hagués tingut càncer.Es va sorprendre de com em veia
bé.Encara  estic  lluitant  contra  aquests  narcòtics  i  sé  que  l'RSO  pot  ajudar-me  a  treure'm
aquestes  píndoles  abans  que  em  facin  entrar.Encara  espero  disminuir  els  meus  quists  a
cadascun dels meus ronyons també, dret i esquerre.

La meva medicació per dormir s'ha reduït enormement aquests darrers mesos i també estic
sense Cymbalta COMPLETAMENT ara i també he reduït el meu Baclifin, Lyrica i OXYCOTIN i
encara intento eliminar-los completament, cosa que sorprèn els meus metges. Estic reduint i
com això em donarà l'oportunitat de tenir una VIDA una mica NORMAL.

Acredito fumar marihuana medicinal per mantenir-me amb vida durant aquesta part narcòtica
de la meva vida.Els metges em van cancel·lar fa molt  de temps.Aquest RSO m'ha permès
començar  a  guanyar  pes  després  d'arribar  a  un  mínim històric  de  135  a  6  peus  d'alçada
l'octubre passat i ara en peso 149, això és un GUANY de 14 lliures, just quan estava prenent el
RSO.El dolor de la meva esquena rígida ha disminuït i també he tingut més moviment durant
els últims mesos, la meva CIRUGIA del coll també s'ha posat en suspens aquesta tardor des de
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la meva ingesta de RSO.

La  meva  artritis  psoriàsica  als  meus  peus  també  ha  disminuït  i  prego  per  no  rebre  més
injectades d'esteroides  als  peus  i  prego el  mateix  per  la  meva  esquena també les  meves
últimes injeccions epidurals d'esteroides a la columna vertebral  van ser la tardor passada i
espero que el meu dolor els nivells es mantenen avall per evitar que passi més.

El  meu metge  diu  que  el  meu  cos  ja  no  pot  manejar  més  (SI  VULL VIURE)  intercanviar
injectades i píndoles per la qualitat de vida.BOTES, DIC.Preneu RSO per ajudar-vos amb totes
les  vostres  malalties  i  reduir  els  vostres  medicaments  per  al  dolor  i  matar  el  càncer  per
sempre.No he trigat gaire i no durant molt de temps si pot fer això en tan poc temps per mi,
només penseu si el món sencer podria saber-ho.La cura de Déu!!!" Toni

"Al meu pare li van diagnosticar càncer de pàncrees fa 6 mesos.Durant la quimioteràpia es va
estendre  als  ronyons  i  als  pulmons.Tenia  taques  per  tot  arreu  i  s'estava  deteriorant  molt
ràpidament.Vaig llegir sobre l'oli i vaig decidir que no tenia res a perdre.N'hem fet una mica i fa
tres mesos que s'hi  posa cada dia.Els  resultats  de l'escaneig  van arribar  ahir.El  doctor  va
quedar  meravellat.El  càncer  de  pàncrees  s'ha  reduït  i  altres  taques  han  desaparegut
completament.El meu pare està molt millor.Sense nàusees, ha engreixat, ja no dorm tot el dia i
torna a sortir.Veritablement increïble.Estem a la lluna". Lisa

--  Genial,  Lisa,  però no més escanejos si  us plau,  només oli.Realment  no necessiteu una
exploració cancerígena per veure que està bé.Com dius, no tenies res a perdre, així que no
perdis aquest joc fent exploracions innecessàries que fàcilment poden empitjorar-ho.

Els efectes de la radiació s'acumulen al cos.Com menys escanejos faci un pacient amb càncer,
millor.Això només és sentit comú, res més.En general, és realment millor menjar 60 g més d'oli
quan no esteu segurs si esteu 100% saludable.

A més,  totes  aquestes  proves  i  visites  als  metges  acostumen  a  posar  els  pacients  molt
nerviosos  i  a  estresar-los  molt.L'estrès  i  l'ansietat  són difícils  d'evitar  quan  es  tracta  d'una
malaltia,  així  que eviteu l'estrès i  l'ansietat tant com pugueu, i  l'oli  pot ajudar amb l'estrès i
l'ansietat millor que qualsevol altra substància que conec.JB

"Fa anys que faig  servir  cànnabis  per  a la  meva diabetis.Sempre em vaig  sentir  com una
merda.A la meva família, per part de la meva mare, la diabetis era dolenta, la pèrdua de peus,
cames, vista i després la mort.Les meves ties, oncles, àvia.I totes les mares han passat de la
diabetis.La meva mare tenia 55 anys.La meva edat avui.La meva germana petita aquí té més
de 570 punts al dia, 3 injeccions al dia, però pel que fa a mi, no hi ha diabetis, durant molts
anys.Estic bastant saludable.

Un bon amic, d'uns 70 anys.Fa uns set mesos em va venir.Els seus punts eren a mitjans dels
500, estava molt  malalt.Bé, després d'utilitzar RSO, només de retallar,  el  seu va baixar als
180.En només uns mesos.Infusió amb oli de cànem presa dues càpsules al dia.Ara torna a
caçar,  pescar  i  tallar  fusta.Té 76 anys i  sembla  15 anys més jove.Sé amb certesa que el
cànnabis és el motiu pel qual no em prenc fotos avui.Encara estic lliure de diabetis.Sóc l'únic de
la  meva  família.M'agradaria  que  la  meva  germana  s'eduqués,  se  sentiria  molt  millor.Com
enfrontar-se a un Grizzly cada matí. Ron

"Us puc dir de veritat que, en el meu cas, una combinació d'oli de cànnabis i el canvi a la mel
com  a  edulcorant  ha  fet  baixar  els  meus  nivells  de  sucre  a  nivells  acceptables  (llegiu
normal).Només he d'utilitzar l'equivalent a una quantitat aproximadament de la mida d'un arròs
de gra llarg.Pateixo neuropatia  perifèrica,  insomni,  dolor  crònic  de coll  i  articulacions,  fetge
malbé (aparentment és un terme mèdic), recompte de plaquetes baix, EBV crònic i una melsa
més gran que una caixa de pa.No em puc operar (no és que ho faria) sense una probabilitat
extrema que exsanguini.

- 107 -



Ara NO recomanaria que ningú més ho fes, però fa deu anys que estic malalt.Va empitjorar
com més  medicaments  i  procediments  em van  sotmetre.Finalment  vaig  dir  "PROU".Sense
OTC, sense medicaments comercials, tot basat en herbes o aliments.Utilitzo el meu ND per
demanar-me  proves,  després  ho  repasso  amb  ella  i  potser  li  demani  les  modalitats
suggerides.Però!Tinc l'última paraula.I estic fent millor". Caputxa

"Els meus sucres en sang sempre van créixer ràpidament amb diabetis tipus 1.Des que he
estat utilitzant olis, els meus sucres es mantenen normals.Per primera vegada des que el vaig
aconseguir als 20, la meva prova d'a1c és ara 6,8 ". Eugeni

"Tinc un amic, més d'un, però els seus sucres eren més de 20.Vam fumar durant molt de temps
més  de  35  anys,  així  que  vam  agafar  una  mica  d'oli.Res  del  que  estava  fent  el  doctor
funcionava.Els seus sucres són ara 10.Encara està alt, però li agrada Pepsi". Donald

"L'oli ha matat totalment el meu dolor a causa d'esperons ossis i pulmons febles que semblen
enfortir-se cada dia!I acabo de començar l'oli fa poc!Tots dos estic meravellat i agraït!" Perenne

“Increïble.És  una  planta  miracle.Sembla  que  s'intenta  normalitzar  el  vostre  sistema  sense
importar què passi. Zed

"La meva dona ja no té neuropatia als peus.Estàvem sense petroli fa uns dos mesos i durant
aquests 20 dies la neuropatia va començar a tornar els últims dies.Quatre dies de tornada a l'oli
i  sense més agulles.Ja no té pressió arterial alta i  ha perdut gairebé 30 lliures, simplement
afegint oli de cànnabis a la seva rutina.També té fibril·lació auricular.Sense arítmia des que va
començar l'oli". Amic

"Els  meus  sucres  es  van  descontrolar.Vaig  prendre  quantitats  màximes  d'insulina  i
medicaments  orals  sense  cap  resultat.Havia  guanyat  un  munt  de  pes  amb  aquests
medicaments i era miserable.Vaig començar a utilitzar oli, pujant gota a gota, fent proves de
sang 8 vegades al dia, per assegurar-me que estava bé.Ha funcionat!Amb una dosi lleugera,
els meus sucres van baixar a la normalitat.Dos anys més tard, estic viu, vaig baixar 67 lliures,
sense canvis de dieta i ajudo a Rick.Si els meus números augmenten (de vegades sóc dolent)
augmento el meu petroli". Janet

“Hola, senyor Simpson, sóc Aaron, tinc 17 anys.He estat utilitzant l'oli de la teva recepta per
ajudar a la meva diabetis tipus 1.Hauria de prendre quatre injeccions d'insulina al dia a dosis
altes, però com que he estat utilitzant la teva recepta d'oli només necessito prendre una a la nit
i  personalment  m'agradaria  donar-te les  gràcies.No hi  ha  molts  éssers  humans com tu en
aquest planeta, i ara en tens unmés suport darrere teu.Atentament, Aaron"

"Als efectes d'aquesta narració, em dic Alexis.Sóc diabètic des de 1994.A la tardor del 2010, el
meu peu esquerre va patir el que semblava un simple trencament de lligament, i el tractament
mèdic no va arribar i el poc tractament que vaig rebre va ser insignificant.Em van informar que
podria  tenir  un  peu de Charcot  que habitualment  no es  reconeix,  especialment  en la  fase
aguda, fins que es produeixin complicacions greus.El reconeixement i el diagnòstic precoç, la
immobilització immediata i  un programa d'atenció preventiva poden minimitzar  la  morbiditat
associada a aquesta complicació  devastadora de la  neuropatia  diabètica.Si  es gestiona de
manera  inadequada,  el  peu  de  Charcot  pot  tenir  conseqüències  desastroses,  inclosa
l'amputació.

Al desembre, tenia una llaga ulcerada a la part inferior del peu molt inflat.En buscar atenció
ortopèdica  urgent,  el  metge  ràpidament  va  diagnosticar-lo  com  "Charcot  crònic  amb
osteomielitis". El meu peu tenia butxaques d'aire i una infecció greu a l'os.Em va dir que l'únic
tractament  viable  era  l'amputació  immediata  del  peu.Tenia  un  fort  dolor  físic,  emocional  i
espiritual.El metge em va donar una setmana per tractar-ho psicològicament.Em van donar una
cadira de rodes amb instruccions de no suportar el pes al peu.
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Tots sabem que Déu treballa de maneres misterioses i meravelloses.Em va portar dos dels
seus "àngels sanadors" humans amb la medicina que va proporcionar fa temps.Sense res a
perdre, excepte el peu, vaig prendre la medicina, que em van portar amb amor, tant per via
sublingual i la vaig aplicar directament a la ferida oberta.Al final de la setmana, jo i els que em
cuiden, podríem veure una millora només amb l'exterior de la ferida.Quan vaig tornar a veure el
metge, em va concedir una setmana més amb una llarga sèrie de recomanacions sobre què cal
tenir en compte, que va anomenar un moment "OMG...".Vaig seguir fidelment administrant la
dosi de medicament suggerida.Vaig començar a sentir-me millor i, el que és més important, la
nafra ulcerada començava a curar-se.A l'abril em van permetre caminar amb el peu durant 10
minuts al dia.Es va necessitar un petit procediment quirúrgic per eliminar part de la massa òssia
deteriorada que s'estava formant.

Continuo amb la medicació, i el meu metge és prudentment optimista, que podria mantenir el
peu.La  infecció  al  meu  os  era  molt  greu  i  trigarà  una  estona  a  aclarir-se,  però  s'està
curant.Actualment, el metge està considerant una possible cirurgia constructiva al meu peu dins
d'un any si continua millorant". Alexis

“Sóc un dels amics que esmenta l'Alexis.Li he enviat un enllaç a aquesta publicació i potser
voldria revelar-se quan la vegi,  ho deixaré a ella.Fa temps que he estat un defensor de la
legalització  de  la  marihuana  amb  finalitats  recreatives  i  era  conscient  que  podria  alleujar
eficaçment  el  dolor  i  l'ansietat.No  obstant  això,  només  en  els  últims  8  o  9  mesos  m'he
conscienciat realment del poder curatiu del cànnabis.Quan vaig parlar amb l'Alexis al febrer i
em va parlar de la proposta d'amputació, havia vist el de Rick.Run From the Cure” vídeo però
era realment escèptic.La meva parella i jo havíem discutit la possibilitat de fer oli de cànem i
provar-lo com a cura, i el nostre amic comú Alexis semblava un gran candidat.Ella va acceptar, i
vam fer un lot d'oli aquella nit i vam començar a administrar-lo l'endemà.Els resultats inicials
eren prometedors, però encara era molt escèptic.Però com li vaig dir a l'Alexis: "Què has de
perdre?el teu peu?el metge ja ho vol prendre!” Mai vaig estar més orgullós que el dia que va
entrar a la meva sala d'estar.I encara que a causa de la seva intervenció quirúrgica torna a
estar una estona en cadira de rodes.el seu metge li ha dit que és una "prioritat màxima" que
l'Alexis balli  al  seu casament el  maig vinent.Això de l'home que li  volia tallar el  peu quatre
mesos abans. Cabina

"Gràcies Rick, vaig fer l'oli per ajudar les persones que no tenien ni idea de la seva capacitat de
curar.Cas 1: diabètic en diàlisi, 5 dies a la setmana, 6 hores alhora.13% funció renal i dolor
important.El dolor havia desaparegut el primer dia.Tres mesos després del tractament fins a 2
vegades per setmana en diàlisi, 3 hores.I el 54% de la funció renal torna.Cinc mesos després
del  tractament,  no  hi  ha  més  diàlisi  i  el  98%  de  la  funció  renal  torna,  i  no  hi  ha  més
medicaments per  al  dolor  amb recepta i  recupera la  seva vida després dels  25 anys.anys
d'infern.Oh, sí, sense càrrec per l'oli i m'encanta cada minut de poder ajudar-la.Els altres que
estem tractant també tenen un èxit similar, així que gràcies per deixar-me formar part d'això".
Dan

"El meu marit té diabetis tipus 2 i ha estat prenent cànnabis i se li ha reduït de 3 injeccions al
dia, a més de 5 unitats a la nit a 5 unitats a la nit, així que ajuda.Fa només un mes i mig que la
pren". Gladys

“També he curat 5 persones.Els meus amics.Diabetis tipus 2.Càncer d'ovaris.Obesitat.Càncer
de  pell.I  cura  el  meu  HGG  greus  nàusees  matinals.El  faig  jo  mateix.Al  meu  pati  del
darrere.Ensenyo al meu fill de 4 anys.Entenc com d'important és". HempGirl
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Digestió i malaltia de Crohn
"L'oli ajuda a la malaltia de Crohn.Atura la inflamació dels intestins.Vaig tenir un tumor i em van
extirpar 1/3 del fetge i la vesícula biliar abans d'assabentar-me de l'oli.Ara l'oli ha curat tots els
efectes desagradables de la quimioteràpia per a la meva hepatitis C i les cirurgies.He perdut 18
lliures i em sento molt bé". Michelle

"Em van donar una petita quantitat per provar.Vaja!Vaig menjar com feia anys que no menjava!
Em  va  tornar  la  gana!Ara  sé  que  no  és  barat  però  funciona  per  a  tot  tipus  de
problemes.Gràcies!" Danny

"He trobat el mateix!60 lliures una mica més que fa un any de 205.Ara he tornat als 180 i estic
estable.Em poso absolutament voraç, i no només els munchis.De fet, menjo un àpat complet al
dia.Abans?2 mossegades i volia...Bé, no siguem massa gràfics”. Caputxa

"I, per descomptat, el canvi de dieta també va ser causat per la RSO...Ara desitjo menjar molt
més saludable que mai...Vaig tenir un problema amb la xocolata... ara n'hi ha prou amb 1 peça i
això no ho necessito la majoria de vegades!!!Vull menjar sa, VIURE saludable!!!” Laurie

"En un fòrum de la malaltia de Crohn pràcticament em vaig sentir "assetjat" per descobrir què
era aquest "RSO".I només dues setmanes després d'això, em va salvar la vida, i ho fa cada
dia.Descobert el 29/12/12.La vida es va salvar l'1/11/13". Sarah

"Espero que no estiguis tancat, t'acabo de trobar!Em vaig estirar al llit el mes passat amb una
sensació segura de mort sobre el meu cos, com he sentit  abans.Només 2 setmanes abans
m'havia trobat amb el teu nom i vaig treballar en un fòrum de Crohn.Aquest paio va repetir el
teu nom tantes vegades que gairebé em vaig sentir "assetjat" per deixar el teu nom.Una estona
després vaig buscar el teu nom i l'oli.Va sorgir molta informació, així que vaig començar amb un
programa de ràdio per Internet anomenat "Red Ice Radio" i una gravació d'una entrevista amb
Rick sobre el tema de l'oli.Quan va acabar, vaig plorar.Vaig anar a casa i vaig explicar-ho tot al
meu marit.

FF  al  gener.11  el  dia  que  hauria  d'haver  mort.El  meu  marit  acabava  de  comprar  el  que
necessitàvem per fer oli el dia 10 i tenia plans per fer oli en un dia més o menys.El dia 11 em
vaig sentir mal al matí... com la majoria dels matins.La malaltia em va arrossegar ràpidament i
amb força.Em vaig ficar al llit per morir... Sabia que era dolent quan no em vaig atrevir a trucar
al meu marit a la feina.Quan va arribar a casa va començar amb l'oli de seguida.Vaig menjar
una bola de la mida d'una farina de civada i vaig poder sentir el meu cos girar enrere en una
hora, així que vaig menjar una altra bola i 2 hores després vaig poder caminar pel meu compte
fins al bany.L'endemà al matí amb prou feines vaig sentir els símptomes del dia abans i vaig
anar a treballar!(feina de cap de setmana-lenta i fàcil) el dia 15 vaig cobrir i un dia addicional i a
última hora em van demanar que cobrissin la resta de la setmana.EXPLICARÉ AL MÓN EL
RSO!

Em vaig oblidar d'esmentar que tinc la malaltia de Crohn, colitis i cremades bioquímiques (fuites
de l'apèndix) dels meus pulmons cap avall.El meu apèndix es va filtrar durant 5 mesos i mig a
finals de desembre.2008 al 19 de maig de 2009.Eliminació d'1 galó de residus infecciosos.

He pres aquest oli cada dia durant 39 dies en una bola de la mida del gra de farina de civada 3
vegades al dia.Ja no necessito cap medicament i gairebé no el fumo.També bec suc d'Aloe
Vera al 95%.Fa que l'oli funcioni encara millor.Ho registre tot.Mai tornaré a prendre una altra
substància feta per l'home". Sarah

"L'olla és l'únic remei que va obligar a la meva greu malaltia de Crohn a remissió.Cures de
cànnabis". Alícia
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"Quan dic que el cànnabis cura la malaltia de Crohn, ho dic en serio.Vaig viure 30 anys amb
aquesta malaltia, desconeguda per a mi, i només vaig saber-ho després que vaig deixar de
consumir marihuana recreativa.Va ser una llarga pausa i el meu Crohn no va tornar a nivells
controlables fins que vaig reprendre el consum de cànnabis.Originalment només estava matant
les meves nàusees,  però després em vaig trobar ajudat  per la malaltia de Crohn.No mirar
enrere!" Sean

"Bona feina!Quan treballava al dispensari, vaig tenir la sort de conèixer un jove (18 anys) que
tenia una malaltia de Crohn força avançada.En aquell moment no estava utilitzant RSO, només
alguns  medibles  que  portàvem.Es  va  sotmetre  a  una  cirurgia  exploratòria  i  no  va  poder
consumir el seu cànnabis.Va caure bastant malalt a l'hospital, febre, infecció, va perdre pes
ràpidament en un marc que ja era massa prim.El seu metge finalment va acceptar donar-li un
abonament per a un dia perquè pogués venir a veure'ns i buscar medicaments.

El seu metge es va quedar més que sorprès quan va entrar a comprovar-ho l'endemà al matí, i
estava assegut al llit amb els ulls brillants i la cua espessa, després d'haver menjat un bon àpat
la nit anterior i només estava esmorzar.L'última vegada que vaig parlar amb el pacient, acabava
de sentir parlar de RSO.No tinc cap dubte que es curarà completament de tots els problemes
de Crohn en molt poc temps". Jenn

"Tinc la malaltia de Crohn.Gràcies a Rick Simpson, he recuperat la meva vida!" Kathleen

"Sí que cura la malaltia de Crohn, ho sé de primera mà.L'has d'ingerir.També vaig fumar durant
anys per reviure el dolor... La curació no va arribar fins que vaig ingerir l'oli.Prova-ho, no tens
res a perdre, sinó una malaltia insuportable". Sara

"L'oli de cànnabis va ajudar a curar la meva malaltia de Crohn perquè pugui gestionar-ho!Ara
torno a tenir qualitat de vida gràcies a l'oli de Rick Simpson i l'oli de Shona Banda.MAI hauria
pogut fer res com això en aquesta època l'any passat...  Amb prou feines vaig poder anar a
comprar sense por d'haver d'estar a prop d'un bany.Vaig haver de retirar-me constantment de
les exposicions d'art i els concerts de pintura en directe a causa del dolent que era el meu
Crohn.Afortunadament, em van conèixer l'oli de cànnabis i finalment vaig trobar l'oli adequat per
a mi.Estic vivint i estimant la vida de nou...seriosament l'any passat en aquesta època ni tan
sols podia anar a un mercat de pagès...la vida és xula!EL CÀNNABI CURA!!!!

Llegir ~ Live Free or Die de Shona Banda em va donar la força per aixecar-me i tenir el coratge
de  VIURE  LLIURE  i  curar-me.Llegeix  el  llibre  de  Rick  Simpson!És  una  autobiografia
meravellosa plena d'informació que és valuosa per conèixer.Tots dos llibres ajuden a despertar
la teva ment perquè ja no hagis de formar part de l'ovella.Aprèn la veritat.Google-ho". Linzy

"Un dels sentiments més grans que no he sentit durant molt de temps és sentir aquesta calor
INCREÏBLE de menjar jalapeños amb sriracha a la foto...Sense dolor a les entranyes!Gràcies a
Déu per l'OLI DE CANNABIS!Solia agafar el dolor només per poder-me tractar amb el pho….el
meu plat preferit de sempre…..Avui en dia el puc menjar i NO SENTIR DOLOR perquè l'oli de
cànnabis m'ajuda a controlar la meva malaltia de Crohn!!!Com vaig trobar a faltar el gust del
pho i la crema calenta de les espècies calentes!Mai deixaré de prendre el meu oli.Mmm mmm
de cap manera!" Linzy

"Tinc la malaltia de Crohn i fa meravelles!!!Funciona millor que qualsevol píndola que em van
donar". Andreu

"Estic tractant el meu company d'habitació per colitis amb RSO actualment.Quan va destrossar
la seva motocicleta va estar molt trencat i va estar a l'hospital durant un mes.Mentre estava a
l'hospital ens van dir que tenia una massa al còlon i que el més probable era càncer.Ha patit
colitis des que eraTé 17 anys, ara en té 29.
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Després de morir de por i sense saber què estava passant, vaig parlar amb el meu amic sobre
provar RSO.Va fer el Rick Simpson Oil per al meu amic i el porta des d'octubre.Els metges
diuen que la massa s'ha regulat, ha tornat el color normal i ja no creuen que sigui càncer.Hem
aturat efectivament l'hemorràgia de les seves entranyes ara des d'octubre, sense cap brot!La
inflamació és mínima.MAI deixarem d'utilitzar RSO a la meva família!!!" Chris

"Estic fent servir oli  per a la colitis.Està funcionant.L'únic problema és que no tinc la tensió
adequada, així que em marejo una mica.Però a qui li importa, m'hi sento bé". Igor

"Tinc un amic amb colitis i m'està ajudant a un ritme increïble.Crec que el tenien amb totes les
drogues genètiques que hi havia, estava molt a prop d'una bossa clausal.Va veure diversos
metges, està molt obert al problema, als detalls, etc.Podria intentar obtenir més detalls". Justin

"Tinc colitis dels tractaments de radiació...els narcòtics són inútils.El cànnabis és l'ÚNIC que
m'ha alleujat el dolor". Lee

"Per a les persones que busquen soques que funcionen amb la colitis, moltes creus inclinades
de Cheese i Chemdogg són les que semblen funcionar millor per a aquells que conec que les
fan servir". Chris

"He utilitzat RSO des dels meus 20 anys per evitar que la colitis ulcèrica progressi.Tinc un
tracte digestiu  completament  normal  als  41 anys.El  meu pare va patir  diverses vegades la
malaltia de Crohn i,  segons la meva humil opinió,  va ser l'oli  el  que va impedir que també
patissin la mateixa sort". Todd

"Faig servir  cànnabis quan tinc un brot  de diverticulitis,  és l'únic que em dóna un veritable
alleujament, ajuda molt amb el dolor d'estómac i ajuda als músculs de l'abdomen a relaxar-se,
millor que els analgèsics amb recepta que només emmascaren el dolor durant una estona!”
David

"També faig servir RSO per als meus Crohns.Ha estat un miracle per a mi". Bobby

Cor, pressió arterial
"El cor és un òrgan vital i l'oli rejoveneix els òrgans vitals.Quan els pacients comencen a utilitzar
l'oli, solen reduir les dosis dels seus medicaments per al cor, i la majoria deixen d'utilitzar els
medicaments tan bon punt senten que poden deixar d'utilitzar-los.L'oli és molt beneficiós per al
cor,  però  crec  que  el  pacient  hauria  de  consultar  realment  un  metge  quan  tregui  aquests
medicaments que se li van prescriure.

L'oli pot regular la pressió arterial i en alguns casos l'arítmia de manera molt eficaç.Normalment
redueix la pressió arterial,  de manera que els que fan servir  medicaments per a la pressió
arterial  han  de  tenir  cura  amb  l'ús  de  l'oli  fins  que  s'hi  acostumen.Una  combinació  de
medicaments per a la pressió arterial i l'oli pot reduir la pressió massa baixa, per la qual cosa és
una bona idea controlar la pressió arterial amb un tester de pressió arterial.En molts casos, els
pacients també trobaran que l'oli també augmenta lleugerament la freqüència cardíaca.

Aquesta àrea requereix molta més investigació, de manera que els pacients han de seguir el
seu sentit comú quan comencen amb l'oli, però també haurien de mantenir-se en contacte amb
el  seu  metge  perquè  poden  experimentar  alguns  problemes  per  sortir  d'aquests
medicaments.Els pacients cardíacs haurien de comprovar el cablejat elèctric a casa seva o a la
feina.El  cor treballa per impulsos electromagnètics i,  per tant,  haurien d'evitar  romandre en
camps electromagnètics tant com sigui possible.

Em menjaria l'oli i també l'utilitzaria en supositoris.Pel que fa a l'aplicació tòpica, mai no fa mal,
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però no puc dir com de beneficiós és realment en aquest moment.Com sempre, faria servir
cànemtotes les maneres possibles.També inclouria llavors de cànem i oli de llavors de cànem a
la meva dieta, se sap que tant les llavors com l'oli tenen efectes molt beneficiosos en moltes
malalties del cor.

Si jo fos metge i em fes una intervenció quirúrgica o un trasplantament cardíac, etc., intentaria
primer rejovenir l'òrgan amb almenys 60 g d'oli.Si 60 g no portés el pacient a un estat de salut
suficient, encara li continuaria donant l'oli.JB”

"Vaig reduir i vaig deixar de prendre les meves píndoles per a la pressió arterial, ja que la meva
pressió arterial estava tenint lectures massa baixes.Un cop baixat les píndoles per a la pressió
arterial, la meva pressió arterial es va normalitzar.El batec del cor sembla més regular i no tan
molest, tenint en compte que he tingut un batec del cor irregular des del naixement". Jordi

"Vaig tenir un atac de cor l'endemà del meu aniversari, el 2 d'abril de 2012.El metge va intentar
dir-me que tot era artritis, i només era un atac de cor.No els agrada que faig servir cànnabis,
vaig tenir un gran cop aquí baix entre un metge que només és farmacèutic i empeny pastilles, i
un farmacèutic naturalista, el meu metge reg també em va matar, estava 100% bloquejat per un
costat  i  80% a l'altra banda,  pensava que em quedaria paralitzat,  demano la teva ajuda la
setmana passada, i  l'únic consol que vaig tenir va ser el cànnabis, encara buscant oli,  tinc
artritis, aquesta deien que era vídua maker, vaig tenir sort, vaig anar a urgències, em van dir
que m'havien posat un stent i esperava a veure què fer amb l'altre, gràcies Rick, estàs fent una
gran cosa i t'agraïm molt.Ei, encara sóc aquí, i una altra nota: el meu marit no va al metge, no
beu ni fuma, només fa servir cànnabis durant tots aquests anys.Té la pressió arterial igual que
un adolescent, sa, Déu et beneeixi a tu i a tots nosaltres, la Barbie encara seguix (@ O@ ) pel
dolor". Barbie

"La meva gossa que té insuficiència cardíaca congestiva encara continua i també ha estat amb
oli des del març.Pau amor i RSO!!” Jenna

"La meva pressió arterial va passar de 139/99 a 114/80, mai ha estat tan baixa.Gràcies Rick."
Jayson

Q.Hola,  tinc  una  pregunta.Tenia  curiositat  si  hi  havia  algun  testimoni  que  l'oli  ajudés  a  la
FIBRILACIÓ ARTERIAL?Un tipus irregular de batec del cor.Gràcies!!!!" Maria

A.Estimada Mary, sí, és clar.Assegureu-vos que l'oli es produeix i s'utilitza segons les nostres
instruccions i aneu amb compte a l'hora de combinar-lo amb medicaments per al cor.JB

"Ara compartiré amb tothom la meva història i la meva llarga batalla amb la pressió arterial alta
(hipertensió).Des dels 25 anys, sempre he tingut un repte amb la pressió arterial alta, però l'any
2008 més o menys no vaig pagar la prima de la meva assegurança de vida a temps.Em van dir
que  necessitava  un  examen  físic  per  poder  ser  reintegrat.L'empresa  em  va  enviar  a  una
infermera local que em va prendre la pressió arterial.Era 180/120.Em va dir que era un "ictus
per  caminar"  i  em va recomanar  anar  directament  a  la  sala  d'urgències.Bé,  no m'agraden
especialment els hospitals, així  que vaig anar a casa i vaig seguir una disciplina de remeis
naturals, que no van fer res.Vaig revisar la meva BP sovint per veure què funcionava, inclòs
l'exercici.Encara era bastant alt i es va quedar allà.

Després d'un any i una TA de més de 180, un amic va dir que millor anar a veure un metge,
cosa que vaig fer.Vaig prendre uns medicaments que no van fer gaire, però també em van
marejar molt i em van boir.Vaig deixar les drogues i vaig trobar un producte MLM que estava
"garantit" per netejar les artèries en un mes.Bé, vaig fer quàdruple dosis i encara tenia una
pressió arterial alta greu després de 9 mesos.L'octubre passat, la meva pressió arterial va pujar
a 235/135 (perillosamente alta)i vaig sentir que estava a punt d'esvair-me, així que finalment
vaig cedir i  vaig anar a la sala d'urgències de l'hospital.Em van connectar i van provar dos
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medicaments: Lisinopril i Diltazem, que van reduir la pressió arterial a 150/110.Vaig prendre les
drogues fins que em vaig acabar en un mes.Quan vaig tornar al meu metge per a una revisió
en un mes i la meva pressió arterial encara estava al voltant de 160/110.Estava molt frustrat
perquè encara era un "ictus caminant".

Al gener, em van presentar Aamann, de Colorado, que treballava específicament amb l'oli de
cànnabis.Em va dir  que l'oli  ha fet meravelles en pacients amb EM i dolor,  que té la meva
dona.També em va dir que mirés la pel·lícula...Run From the Cureque utilitzava específicament
l'oli de cànnabis, per a la curació de molts càncers.

La meva dona després de ser venuda i una mica més oberta de ment encara era reticent a
prendre-la,  així  que  vaig  prendre  la  meva  dosi  per  veure  què  feia  per  a  la  meva pressió
arterial.L'Aamann va dir que comencés amb una dosi molt petita i que vaig anar fins a la meva
tolerància.Vaig començar amb la mida d'un gra d'arròs i la meva pressió arterial al matí sense
cap  altre  medicament  era  de  138/90,  una  gran  millora.També  m'havia  quedat  sense  la
medicació  antiga  quan  vaig  començar.Vaig  continuar  amb  la  dosi  baixa,  però  els  efectes
dramàtics van deixar de passar, fins que vaig augmentar la dosi a dos grans.Sorprenentment, el
BP va tornar a baixar.Encara estic en el mode experimental amb el meu propi cos, i durant els
darrers dies la meva pressió arterial ha estat normal i l'he mantingut prenent uns 3 grans abans
de dormir i sense medicaments amb recepta.Tampoc he notat cap efecte secundari i tinc la
intenció de mantenir-lo per sota del llindar de "posar-me".

Quan vaig sol·licitar una targeta mèdica, el metge va dir que no hi havia antecedents mèdics
d'oli de cànnabis per a la pressió arterial.Encara vaig poder obtenir l'aprovació a causa del dolor
articular  que  he  tingut  durant  anys.Endevina  què?Hi  va  haver  un  altre  gran  efecte
secundari/benefici: no més dolor articular.

A molta gent, inclòs jo, no li agrada fumar.Els "caps d'olla" que no poden funcionar i que fan un
mal ús d'aquesta dispensa han donat un ull negre a la indústria.Espero que l'estat no llence el
nadó amb l'aigua del bany amb aquesta meravellosa medicina".

Q.Quant prens per al control diari de la pressió arterial?Joe

A.Sempre és millor prendre almenys el tractament de 60 g segons les instruccions i després
baixar a una dosi de manteniment.JB

"Durant  el  temps que el  vaig prendre  per  càncer,  em vaig fer  una anàlisi  de  sang a gran
escala... els metges van quedar sorpresos del meu colesterol, els nivells de sucre en la sang i
la pressió arterial!Van dir que era com un adolescent.I en tinc 49!" Lindsey

"Jo pesava 240 lliures i era prediabètic.Pèrdua de l'olfacte i del gust, inflamació i inflor a la part
inferior de les cames i els peus, formigueig a la punta dels dits.També tenen OA greu.Després
d'uns 6 mesos amb arròs RSO 2/dia, tots els símptomes de la diabetis desapareixen i no hi ha
dolor crònic per OA.Va perdre més de 40 lliures.Vaig fer l'oli jo mateix". Ron

"No sé sobre el meu colesterol, però sé que després d'una setmana de menjar menys d'un gra
d'arròs cada dia vaig començar a perdre pes.A la segona setmana, el meu greix del ventre ha
desaparegut i he perdut pell.Tercera setmana la pell fluixa torna a tensar...” Daniel

"El  meu  colesterol  va  baixar  a  les  lectures  normals  i  vaig  deixar  els  medicaments  dels
metges.Molt abans, deien que anava a prendre medicaments per a la resta de la meva vida.El
meu sucre també és normal, tenia 126 anys, ara 80 anys 90". Jose

"Vaig fer un anàlisi de sang fa un parell de mesos i el doctor deia que no em prengués els
medicaments per al colesterol, que vaig deixar fa uns 10 mesos.Li vaig preguntar com eren els
meus nivells de colesterol i em va respondre en veu baixa que estava bé, però em va perseguir
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que el meu colesterol dolent era més alt que el meu colesterol bo, però així ha estat sempre,
així que crec que així és el meu cos. .Fa un any que estic a RSO i he perdut 30 lliures i els
nivells  de  sucre  han  baixat,  així  que  no  em  preocupo  massa  i  he  aturat  diversos  altres
medicaments, així que segur que m'agrada l'oli". Al

"Vaig ser molt escèptic quan estava llegint testimonis a la xarxa.Però després que dos dels
meus amics l'hagin fet servir de manera regular i abans sabia els seus problemes de salut i ho
veigmillora increïble en les seves vides i salut, m'agradaria molt que la marihuana fos retirada
de la llista de substàncies prohibides.S'ha de permetre que cadascú creixi el seu.

Hi va haver un temps en el passat en què estava molt en contra de la marihuana, però alguns
amics em van canviar d'opinió.Una va patir durant molt de temps amb la pressió arterial alta:
estava prenent comprimits (també va estar en contra durant molt de temps) fins que algú la va
convèncer de provar-ho durant una setmana.Ho va fer i l'efecte la va sorprendre, ja que d'unes
200 unitats habituals va baixar a 140 unitats.

Un altre amic va estar lluitant amb problemes relacionats amb la gola i l'estómac i les úlceres
durant més de 4 anys.Després d'unes setmanes de dosis regulars de marihuana com te, fum i
gotes, es veu molt millor.Dorm millor, ja no necessita cap pastilla”. Àlex

Asma, respiració, pulmons
“Estic en una salut gairebé perfecta, no més asma, he perdut excés de pes sense fer exercici i
em sento molt bé cada dia.Digues una píndola que pugui fer-ho?" Edward

"Gràcies per l'oli, em va ajudar a vèncer una pneumònia greu.L'oli va fer el que NyQuil i els
antibiòtics del metge no van poder fer.I  em vaig curar d'un dia per l'altre!!!Rick Simpson va
afegir alleujament i curació a la meva vida i per això sempre estaré agraït pel treball de Rick
Simpson i el seu oli.Segueix curant!" Joe

"Sería d'esperar que vaporitzar l'oli  fos eficaç en el tractament de l'asma i altres problemes
respiratoris.Però,  sorprenentment,  hem  trobat  que  els  supositoris  d'oli  de  cànem  són
extremadament eficients per obrir les vies respiratòries.Normalment, als 30 minuts després que
un pacient pren un supositori, diuen que se sent com si els seus pulmons s'haguessin obert i
que poden respirar molt més fàcil.Per descomptat, com amb qualsevol altra malaltia, ingeriria
una dosi estàndard de 60 g durant tres mesos i em quedaria amb un gram al dia fins que em
sentia completament saludable.Aleshores, per descomptat, prendria una dosi de manteniment
per a la resta de la meva vida.Jo faria servir l'oli per via oral, tòpicament a la gola i el pit i en
forma de supositoris.JB”

"Em van diagnosticar enfisema crònic l'any 2002.Em van dir que tenia els pulmons d'un malalt
de 90 anys.Va deixar de fumar tabac i només va fumar molt bon cànnabis.La funció pulmonar
és bona avui.Acabo de començar a utilitzar oli diàriament també per al dolor de lesions de la
columna. Joan

"Fa 21 anys que tinc asma, he fumat cigarrets i mmj des dels 14.No he hagut d'utilitzar el meu
inhalador  des  que  vaig  experimentar  amb marihuana  l'any  93.Encara  tinc  un  inhalador  de
rescat  però  NO  el  necessito.A més,  NO  prengui  els  meus  relaxants  musculars,  800  mg
d'ibuprofè, antidepressius o dos més per a les migranyes.M'encanta MMJ.Em va salvar la vida".
Kari

"La meva primera vegada amb RSO vaig prendre 1,7 grams en una pastilla.No podia caminar
recte, em sentia com si estigués retardat mentalment, però el resultat d'això va ser que em vaig
curar d'una pneumònia greu l'endemà!!Ho tornaria a fer, lol." Joe
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"Vaig començar a utilitzar oli de cànem per al meu èczema i asma i tot ha desaparegut!Ja no
faig servir el meu inhalador d'esteroides ni les cremes d'esteroides.Mai pensava que en un milió
d'anys  desapareixeria  mai.CÀNEM  PER  LA VICTORIA!Sincerament,  mai  vaig  pensar  que
trobaria alleujament per als meus problemes fins que vaig descobrir la planta que sempre em
van dir que no fes servir perquè era dolenta per a mi, en realitat era bona per a mi! Matt

"El petroli funciona per als pulmons!La vaporització també ajuda.En els primers 5 dies des de la
presa de l'oli, els pulmons començaran a expulsar flegma i si estàs lluitant contra el càncer de
pulmó,  els  tumors  haurien  de  començar  a  reduir-se  mentre  el  petroli  mata  les  cèl·lules
canceroses.El  60-80% dels  tumors  estan plens  de Candida,  de manera que les  propietats
antifúngiques  del  THC  ajuden  a  aquest  procés  juntament  amb  els  cannabinoides  que
desencadenen el procés químic en el vostre sistema immunitari!El cànnabis, a diferència dels
cigarrets,  obre  els  pulmons  i  els  dilatatubs  bronquials  mentre  torna  el  cos  a  un  estat
d'homeòstasi.Moltes  persones  amb  problemes  pulmonars  i  moltes  altres  malalties  haurien
d'eliminar el blat i el sucre de la seva dieta perquè el blat d'avui és un 95% transgènic i el cos
humà no sap com processar-lo, per la qual cosa s'emmagatzemarà i pot provocar una resposta
immune. d'inflamació o histamina a qualsevol part del cos!Aliment per al pensament!" Mateu

Q.Hola JB, has tingut ocasió de tractar algú, utilitzant l'oli, que patís MPOC?Emfisema?Asma?
Shawn

A.Sí, tot això.Un dels meus primers pacients amb MPOC i angina de pit no podia pujar sis
escales (no sis trams d'escales, amb prou feines podia caminar perquè no podia respirar).En
dos mesos, tornava a jugar a bàdminton.L'oli ajuda amb totes aquestes condicions de manera
molt eficaç i segura.Menjaria l'oli, l'utilitzaria en supositoris (també funcionen molt bé per a les
afeccions pulmonars), vaporitzaria l'oli diverses vegades al dia (favorirà la tos, i això és el que
voleu, heu d'allunyar tota la contaminació). els pulmons, i ho feu tossint-lo), i també utilitzaria
l'oli de manera tòpica a la gola, el pit i l'esquena.Molts desitjos, JB

"Tinc MPOC, estava en l'etapa final i pensant només en treure l'endoll.Fa un mes que prenc oli
de cànnabis i ara estic en el camí de la recuperació!" Gordon

"Sembla  que  My  Gramps  no  és  l'únic  avi  que  es  va  poder  beneficiar  de  la  compassió!
Aquest vell va curar el seu emfisema amb oli de cànnabis.El meu avi també va poder treure
l'oxigen i els inhaladors d'asma (tot i que estava morint d'un càncer de pulmó en fase final)
utilitzant l'oli essencial de la planta de cànnabis.Aquest és l'únic medicament que va utilitzar el
meu  avi  les  últimes  8  setmanes  de  la  seva  vida...D'alguna  manera  va  poder  disparar  la
pneumònia sense antibiòtic, tot i que tenia MPOC i emfisema i càncer de pulmó.El meu avi va
passar amb nivells d'oxigen del 100%, sense necessitat d'AJUDA de màquines de respiració o
medicaments addicionals". Lindsay

"Jo mateix he vist resultats amb: Leucèmia infantil i adulta ~ Malaltia hepàtica ~ Dolor crònic ~
Diabetis ~ Obesitat ~ Asma ~ Bronquitis crònica ~ SII ~ Inflamació ~ Aplicat tòpicament a les
mans  artrítiques:  el  dolor  va  desaparèixer  en  aproximadament  un  minut.S'aplica  als  dits
cremats i el dolor va desaparèixer en un parell de minuts...ANAT Vaig pensar segur que tota
aquella pell  s'estava desprenent  i  només una taca del  dit  mitjà va perdre la  pell.Ara,  quan
aquests dits van sortir d'aquell oli de canola bullint, la pell era blanca com el pollastre cuit!Res
millor per a les cremades.A partir d'ara guardaré un pot a la cuina!Gràcies Cannabis!” Debra

-- Gràcies, Debra.Una experiència amb el que l'oli  pot fer per a les cremades és tot el que
necessita perquè una persona racional  en vulgui  un pot  a la  cuina,  estic  d'acord.Hi  hauria
d'haver un pot amb l'oli a prop de tots els fogons, foc obert, forn, etc.Per si de cas.JB

“A finals dels 70 i durant els 80, solia haver d'anar al meu doctor (Hashmi) i agafar píndoles per
als atacs de bronquitis almenys dues vegades l'any (a la tardor i a la primavera, quan sempre hi
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havia aire). humida).Vaig deixar de fumar cigarrets l'any 1990 i vaig començar a fumar molta
més olla (aleshores vaig començar a créixer molt més, i em quedaria unes 5 lliures de brot per
a mi, ara en faig servir molt més per fer oli i cuinar amb it.) PERÒ des de 1990 no he tornat al
metge per prendre pastilles per a la bronquitis.ÉS 22 ANYS SENSE NECESSITAR Píndoles per
a la bronquitis...NO INTENTES DE DIR-ME QUE FUMAR CÀNNABI NO ÉS BÉ PER ALS TUS
PUMONS...PREGUNTA A LA MEVA MARE, GARANTO QUE NO MENTIRÀ A NINGÚ...” Flauta

"Un gram al dia de RSO és el que prenc per a la meva MPOC i funciona com una merda.Ho
preparo en  càpsules  i  prenc  250  mg cada  sis  hores.Vaig  fumar  tabac  durant  60  anys.Els
inhaladors de farmàcia són només escombraries que en realitat ho empitjoraven.El meu metge
és estúpid perquè em va dir que no hi havia cura i que em posaria oxigen quan els infladors ja
no funcionessin.Puja-li el cul amb un pal amb claus, si saps a què vull dir.Vaig començar l'oli al
desembre.És increïble com torno a moure'm com una persona normal en lloc d'un decrèpit i
patèticvella  criatura  que  m'estava  convertint  ràpidament.M'havia  ensopegat  amb  aquest
tractament després d'haver utilitzat  el  RSO per al  meu càncer d'estómac no radiat  i  sense
quimioteràpia que m'havien diagnosticat el novembre de 2011.Només vaig sobreviure a tota
aquella escena pel que és una prova de la "sort dels irlandesos" en acció.El meu advocat havia
sentit  parlar  de  la  meva  situació.Va  raonar  amb tota  raó que  deixat  a  la  meva  sol·licitud,
probablement estava a punt de marxar d'aquest món.S'havia adonat de RSO, etc.Informa'm i
aquí estic.El meu advocat està molt més educat en aquestes coses que el meu croaker.De
totes maneres, gràcies de nou a Rick i a tota la gent que ens està ajudant". Dale

"Jo faig servir RSO per a la meva MPOC...Vaig desenvolupar un herpes labial que l'alcohol i
l'H202 no havien ajudat en 2 dies.Hi vaig posar un punt d'oli al matí i més tard al dia i aquest
matí s'ha anat?Vaig sentir els meus vells llavis prims i no hi havia res...Estic tornant boig???
Entro al bany i inondo el lloc amb llum i finalment, després d'estirar i estirar, el trenco OBRIR on
s'havia curat just... Li poso un altre punt i crec que no l'he mirat mai conscientment. de nou...
Una medicina més sorprenent RSO..." Dale

"La mare té càncer de pulmó.Va dir que no estic fent quimio.Vaig dir què faràs servir llavors?
RSO.Ella va dir eh?Ella em va donar l'enllaç i va ser a partir d'aquí.Ha perdut 60 lliures en 4
mesos.No pren medicaments de farmàcia i ara es veu bé i anima a la ciutat!He dit que tenia
emfisema?Ja  no  necessita  ni  tan  sols  els  seus  tancs  d'oxigen.Gràcies  a  tots  els  que
compartiu.Rick, el meu heroi de Fkn, no és broma!JB -- no pares germà.Això passarà". Bill

"JB, he mostrat el vídeo de PT al meu marit i he estat compartint els milers de testimonis amb
ell durant els últims 2 anys.Bàsicament està d'acord amb tot el que fa l'oli.Tanmateix, vam tenir
una discussió acalorada el cap de setmana passat.Ni tan sols sé com va sorgir el tema de
fumar cànem...No el fumo ni el vull fumar.Ell afirma (i no tinc ni idea d'on va sentir això perquè
no llegeix res que s'educa a si mateix!) Hi ha amoníac alliberat quan es fuma i s'inhala als
pulmons, per tant afirma que és tòxic en aquest moment... mai no havia sentit a parlar d'això i
no hi havia tornat per ell.Pensaments?" Pam

-- Fumar qualsevol  cosa no és el  millor  que pots fer  pels  teus pulmons.Sens dubte,  fumar
cànem té beneficis per a la salut que superen fàcilment els efectes adversos que pugui tenir,
però encara és millor ingerir l'oli.Si algú vol vaporitzar l'oli  amb finalitats recreatives o altres
finalitats mèdiques, això hauria de dependre d'ell.Vaporitzar l'oli forma part del protocol per al
tractament de les afeccions pulmonars, inclòs el càncer, vol que els pacients tossiu tot allò que
no haurien de tenir als pulmons.Com ho veig, si fumar cànnabis causa danys, menjar l'oli pot
solucionar-ho, doncs, on és exactament el problema? JB

"La meva mare té fibrosi pulmonar pulmonar... Pot fer-se un trasplantament si perd 70 lliures,
però és gairebé impossible si no pots respirar per fer exercici...Sincerament, crec que per la
investigació que he fet es pot curar, però no pels metges i ens estem acabant el temps...Estic
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desesperat perquè algú parli d'això...He vist un vídeo de persones amb la mateixa malaltia que
han utilitzat RSO per vèncer-lo...Faré qualsevol cosa per salvar la meva mare...Els metges li
han donat el discurs "passa temps amb la teva família", però sé que té massa a donar al món,
només té 55 anys i una dona meravellosa plena de cor". Àngela

--  Àngela,  posa-li  l'oli,  perdrà  pes  i  probablement  l'oli  també  arreglarà  aquesta  afecció
pulmonar.Feu-lo menjar, l'utilitzeu en supositoris i també feu que vaporitzi l'oli diverses vegades
al dia, voleu que tossi allò que no pertany als seus pulmons.JB

“Em van diagnosticar fibrosi peritoneal idiopàtica l'any 2009. Vaig entrar a les cures intensives
en les etapes finals. Pressió arterial 223 sobre 130, insuficiència renal 90%, fuites d'aorta, cor
irregular 140-40. Les fibres estaven empaquetades darrere de la paret de l'estómac pressionant
tots els òrgans del meu tors, provocant un dolor extrem. He sobreviscut. Els propers 12 mesos
una varietat fallida de fàrmacs de quimioteràpia. Després vaig començar Rick Simpson Oil. Em
van  regalar  perquè  no  m'ho  podia  permetre.  6  mesos  més  de  poc  a  pocretirar-se  de  la
quimioteràpia mentre pren l'oli. Aturar-me de sobte faria estavellar el meu sistema immunitari.
Fins i tot amb l'oli. Avança ràpid i deixa molt fora. Fa dos mesos els meus metges van dir; no
poden trobar cap rastre de les fibres idiopàtiques al meu cos. Encara tinc problemes amb el que
va fer la quimioteràpia a l'estómac i als intestins, però això també s'està resolent constantment.
Els metges ho diuen com un miracle mèdic. Tot i que són conscients i prenen bones notes,
quan parlo del meu ús de Rick Simpson Oil.  I.  També fer i  prendre una tintura de glicerina
vegetal. El meu metge d'atenció primària va recomanar cànnabis durant el primer mes del meu
diagnòstic terminal. De fet, va dir que era l'única esperança que sabia. Hi ha massa detalls per
posar en aquesta resposta. Espero que això ajudi." Enoc

"La mala herba em va salvar la vida d'un atac d'asma.Em van riure durant anys perquè ho vaig
parlar: com el fum pot ajudar a l'asma, deien?No sé com, no sóc cap científic, però va funcionar
i visc per això". David

"Molta gent s'interposa en el camí d'aquest medicament.Si sabessin que ells i les seves famílies
ho necessiten per lluitar o prevenir tantes malalties tan fàcilment.Si només sabessin què els
diran els seus familiars quan descobreixen la veritat real sobre els molts efectes meravellosos
d'aquest medicament.Si només sabessin quant de dolor i patiment han patit ells mateixos en
absència de l'oli.Crec que actuarien molt més ràpid i crec que finalment hi farien alguna cosa,
no en contra.Només un ximple o una persona desinformada podria oposar-se a un medicament
amb tants usos.JB”

"Des  de  finals  de  2011,  quan  em  van  diagnosticar  càncer  d'estómac,  també  he  estat
constantment amb RSO per a la meva MPOC... Les altres coses de les quals s'ha cuidat són
increïbles... La visió, l'oïda i la pell són increïbles. no com la majoria dels 75... Les varius s'han
retirat  al  voltant  d'un  50%  almenys...  A  les  noies  els  agradaria...  Només  em  fa  sentir
saludable..." Dale

"Quan més dones s'adonin que té propietats anti-envelliment, assalten el parlament.Lol." Lupus
-- Segurament ho faran, Lupus, d'això no en tinc cap dubte.JB

"L'he fet servir i he baixat de tots els productes farmacèutics i he superat la MPOC.La meva
artritis em va fer prendre tants medicaments que la meva respiració era dolenta.Vaig prendre
oxigen durant més de 5 anys i després de treure'm tots els analgèsics, la meva respiració és
fantàstica.Encara tinc artritis, però la vida val la pena viure ara". Llorer

"Va matar un càncer de pell de creixement lent a l'esquena de la meva mare en dues setmanes
que ha tingut la major part de la seva vida...Necessito dir més!Ha ajudat a moltes persones que
coneixem amb moltes malalties diferents i  ara estem veient que ajuda enormement amb la
MPOC!Lloeu Déu per aquesta planta miraculosa!" Bonny
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-- El càncer de pell desaparegut, la malaltia pulmonar d'obstrucció crònica desapareguda.Bé,
tot el que sé és que els metges solen tenir grans problemes per tractar tots dos.No és estrany,
no tenen les eines adequades per a la seva feina quan no poden utilitzar cànnabis, una de les
medicines  tradicionals  més  antigues  de  la  història  registrada.Haurien  de  ser  els  primers  a
demanar-ho.JB

Hepatitis
"L'hepatitis C, desapareguda, la pressió arterial alta i els problemes intestinals, desapareguda".
Janet

"Diagnòstic d'hepatitis C - 2006.Assaig clínic.1 de 1000 a tot el món.Albuferon + Ribavirina -
Juliol 2007- Desembre 2007.Al cap d'una setmana d'haver començat aquest còctel químic, vaig
tenir un fort dolor i vaig prendre morfina, vaig començar a perdre pes, erupcions, etc.Al final de
la prova, havia perdut 47 lliures i tenia un fort dolor 24-7.Em vaig veure obligat a jubilar-me als
47 anys i vaig lluitar contra la meva empresa per la discapacitat durant dos anys i el govern
canadenc durant quatre anys.L'any passat em van informar que el fàrmac d'assaig clínic es va
suspendre a causa de morts i efectes secundaris.

L'estiu passat del 2012, al juny, va començar a tenir convulsions, incapaç d'empassar, pèrdua
d'equilibri també.En resum, vaig acabar en una cadira de rodes.En aquest moment em van
enviar  per  a  totes  les  exploracions,  raigs  X  i  proves  i  el  neuròleg  va  imaginar  MS???
Ressonància magnètica no destacable...

El metge de família va dir que potser estava tenint mini cops.Tots dos em van enviar a casa per
viure-hi, ja que no farien més proves!Els vaig acomiadar tots dos.Aleshores un amic em va
convertir en el Sr.Rick Simpson l'agost de l'any passat i vaig començar a caçar brots índica.El
29 de desembre va ser el dia que vaig fer els meus 60 grams i també aquella nit vaig tenir
l'última convulsió i al matí següent vaig començar el programa d'oli pesat.

Mai he dormit tan bé des de la quimio, vaig tenir la sort de tenir 1-2 hores...Ara 7-8.Irreal en si
mateix.No prenc medicaments amb recepta i vaig prendre tots els opiacis, pastilles per dormir i
antidepressius, tot amb efectes secundaris dolents.També ha gestionat el meu dolor millor que
qualsevol altra cosa.

Ara he acabat i busco la següent soca per a la meva dosi de manteniment de tota la vida.Els
meus diagnòstics dels documents occidentals que vaig disparar són els següents...Hepatitis C,
fibromayalgia, Raynauds, SII, CFS, depressió, ansietat extrema, EM???No tinc medicaments
amb recepta, sense convulsions i controlo el meu dolor...Prova-ho amb pastilles!Mantingueu-
vos fort - Lluita. Roy

"Vaig tenir èxit en la meva carrera i vaig tenir una vida fantàstica... casa agradable, cotxes,
vaixells, etc.Tinc una llicenciatura en Salut Mental i encara dec 28.000,00 per això.He comès
errors enormes... ENORMES!I vaig patir les conseqüències.No proclamo estar per sobre de
ningú, ni per sota.Tots tenim una història, un viatge que és únic per a nosaltres.

No vaig triar emmalaltir.Però ho vaig fer.No vaig triar estar a SSD, però era una opció que havia
d'utilitzar.No estic vergonya, ni orgullós.Visc amb només 980,00 al mes, menys que molts, més
que alguns.Intento no queixar-me, però ho faig.Rebo segells d'aliments i Medicare.Visc sol amb
el meu cadell.De vegades em sento desesperada, sense valor i desesperada.Perdo l'interès
per les coses que m'agraden, els dies es barregen i sovint no vull aixecar-me del llit.

Dit això, també sóc amorosa, amable, compassiu i realment em preocupo per les persones.Tinc
molt poc a oferir més que amor i suport als meus amics, però, tanmateix, he estat víctima de
molts  que  m'han  robat  i  m'han  utilitzat  per  a  ells.No  em  queixo,  simplement  ho  dic.
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Pateixo  dolor  crònic  i  cansament  cada  dia.Cada  dia,  m'he d'obligar  a  trobar  un  motiu  per
aixecar-me i aixecar-me del llit.Normalment és el meu cadell qui fa que això passi.Però els
meus  amics  són  increïbles!I  probablement  ni  tan  sols  saben  que  em  desperto  per  culpa
d'ells.Sí, estic deprimit.El dolor, el dolor crònic us farà això.

Sóc hiper, una mica boig... però sóc jo, DÉU no va fer brossa.Us dic això, per dir-vos això... He
provat  alcohol,  pastilles,  drogues...  M'han  prescrit  el  següent:  Oxicotina,  Vicodin,  Zanax,
Neurontin, Seroquel, Prozac, nombrosos antiinflamatoris, Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil,
Ritalin i Déu només sap quants altres que he oblidat.

SÓC  UN  PACIENT  DE  MARIHUA  MÈDICA.Per  què?Bé,  no  perquè  vull  estar  drogat.
Estic treballant amb el meu cuidador en medicaments que em funcionen.És un procés.No vull
ser apedregat.Vull pensar amb claredat i estar lliure de dolor.No vull causar més danys al meu
fetge.Tinc hepatitis C i en tinc molts anys.Per tant, totes aquestes receptes... bé, només fan
més danys.Estic prenent Rick Simpson Oil i faig servir productes comestibles mèdics que m'han
ajudat a reduir la meva inflamació i m'han ajudat a relaxar-me.Poques vegades dormo a causa
del dolor.Però treballar amb el meu cuidador permet dormir millor!Estic descobrint els beneficis
del cànnabis i trobant una manera de superar el dolor amb l'ajuda de persones compassives,
amoroses i amables!No he de ser víctima dels medicaments amb recepta.

Per tant, aquells de vosaltres que teniu una ment tancada a la medicina no convencional heu
d'educar-vos  abans  de  jutjar.Sé  que  molts  de  vosaltres  només  podeu  veure  el
negatiu.entencaixò.I potser, la marihuana medicinal no és per a tu... i està bé.Però per a aquells
de nosaltres que no volem ser més perjudicats per la medicina convencional... bé, si us plau...
recolzeu la nostra decisió i eduqueu-vos abans de jutjar.No sóc un fumador, sóc un ésser humà
amb dolor... i estic beneficiant dels molts usos del cànnabis.

He experimentat persones a la comunitat de MM que són amoroses, amables i realment es
preocupen i he estat molt beneït.També he vist el dany que fan els membres de la comunitat
que hi són per diners... i no proporcionen res més que el comportament al carrer.No és un món
perfecte.
PD: jo, tinc por de publicar això.Però pel bé de la nostra comunitat... ho estic posant allà.Pau.”
Cathy

"L'oli ajuda a la malaltia de Crohn.Atura la inflamació dels intestins.Vaig tenir un tumor i em van
extirpar 1/3 del fetge i la vesícula biliar abans que sabés de l'oli.Ara l'oli ha curat tots els efectes
desagradables de la quimioteràpia per a la meva hepatitis C i les cirurgies.He perdut 18 lliures i
em sento molt bé". Michelle

"Vaig tenir hepatitis C durant 35 anys.Va passar per injeccions d'interferó i altres tractaments
horribles.L'any següent em van treure un hemangioma i també 1/3 del meu fetge.I  em van
treure una vesícula biliar malalta.Fa 3 anys que faig servir l'oli.Encara lliure de virus, el fetge
s'està regenerant i l'oli manté el sucre en sang normal.També he perdut uns 45 lliures des del
maig.També vaig posar l'oli a les meves nafres de diabetis i totes es van curar.Sense cicatrius."
Michelle

"Faig la meva pròpia versió, tot el millor brot, més alleujament del dolor i una mica de THC més
psicoactiu  juntament  amb alguns bons  números de CBD.L'alleujament  del  dolor  90  mg de
morfina no es va poder aturar.El meu oli atura el dolor en 3 minuts.No 20 com la morfina.I dura
4 hores i no 2 com la morfina.Però accepteu que la vostra versió afegeix altres funcions.Però
em funciona millor, també he provat RSO.Puc posar alguns dels meus en un escuradents sota
la llengua i aconseguir més de 5 hores de ball sense dolor.Una bona medicina per a tots els
que la necessiten és el meu pensament". Jim

"Va salvar la vida del meu marit.El  tractament contra l'hepatitis  C l'estava matant.No podia
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menjar, va perdre 70 lliures, 5 scripts per a nàusees, cap d'ells va funcionar.Gràcies a Déu,
vivim a Arizona i vaig tenir gent molt atenta a la cooperativa que ens va ajudar en 24 hores.Va
mantenir el menjar baix i va poder acabar el tractament.Hep C lliure i utilitza gotes encara per a
la  gana.Les  drogues  mataven  coses  bones.Menjar  és  important  quan  es  pren
tractament.Funciona  i  estem agraïts  d'haver  tingut  tanta  gent  fantàstica.Gràcies  a  Déu  pel
cànnabis i Arizona i bona gent". Julie

"Dia Rick, només vull dir gràcies.Tinc cirrosi hepàtica per hepatitis C i acabo de fer una mica
d'oli amb 6 oz de chemdog, però vaig utilitzar 4 litres d'alcohol isopropílic.És tan fort!Tenia un
tros de la mida d'un gra d'arròs i Déu meu, estava surant en un núvol...lol.Només necessito
ajustar  les  meves quantitats.De  totes  maneres,  per  primera vegada  en  més de  18  mesos
d'horrible dolor hepàtic,  No tinc dolor.Això va ser després del primer dia de prendre l'oli.És
veritablement un regal de Déu a l'home...Benediccions des d'Austràlia...:-))” Nigel

"Bones notícies.Els enzims hepàtics del pare són normals i fa més de 10 anys que té HEP C.Fa
2,5 mesos que pren la RSO, el doctor no va dir que l'HEP C s'ha anat, però els seus enzims
hepàtics són normals, la qual cosa és una millora!I el pare ha estat un bevedor de nucli dur amb
Hep C les últimes 1-2 dècades, se li va disparar el fetge i ara s'ha curat!" Roger

"Encara que no tinguis càncer, pensa en el manteniment preventiu del teu cos.Ingerint RSO en
petites quantitats utilitzades diàriament.Esteu permetent que el vostre cos lluiti contra tot tipus
de virus i errors desagradables.No he vist  el  meu "metge d'atenció primària" en 15 anys a
causa  del  cànnabis  i  totes  les  seves  propietats  curatives.No  importa  el  que  em  passi
malament.RSO és un dels primers elements que aconseguiu.Per cert, m'he trencat l'esquena 3
vegades.Tenia vèrtebres i discs substituïts de L-4 fins a S-2.Vaig haver de tornar a enganxar la
meva columna a  la  mevazona  pèlvica...  em vaig  haver  d'eliminar  l'articulació  AC.Tracta  el
càncer de fetge i l'hepatitis C.Em tracte 100% amb cànnabis.RSO és només una eina del meu
arsenal". Rick

"Sé que funciona no només per al càncer, vaig tenir hepatitis C i vaig estar amb oli  quatre
mesos.No més hepatitis C, el fetge és com nou, els metges estan sorpresos.Gràcies per aquest
regal, Rick, realment ets un salvador de vides". Jason

"Hep C i oli de cànnabis: el meu familiar té hepatitis C, que s'acaben de descobrir el maig del
13.Contractat d'un hospital brut durant/després de la cirurgia.El va espantar sense fi.Realment
fotut amb la seva ment.Es va posar a l'oli immediatament i des d'aleshores hi ha estat amb un
període de temps durant  el  qual va deixar de prendre l'oli!I  va ser un veritable cop d'ull  al
respecte.Pensant  que faria  interferó (busqueu els  efectes secundaris d'això!Horrible!I  no ho
cura!!!), parlant de morir-se i de 'no ser aquí l'any que ve'.La ment és tan poderosa.

S'ha fet 5 anàlisis de sang per veure on es troba el seu nombre de fetge.Des del maig del 13,
els seus números han baixat de 108 a 63 (el rang normal és de 0 a 41)!Aquesta és una notícia
increïble!Està sobre la lluna i, lentament, sobre la tardor tardana i fins a l'actualitat, els seus
ànims s'han aixecat.

Us mostraré què va començar a fer estar a l'oli, després el va deixar i després va tornar-hi amb
gust  i  seguint  la  direcció.Aquests nombres són ALT (interval  normal  0-63)  /  i  AST (interval
normal 0-41).Aquestes proves de fetge per a aquests enzims: maig '13: 99/93, juliol '13: 84/79
(caiguda ràpid!Bones notícies).Agost '13: 108/99!(No és bó.Podeu veure les 4 setmanes que va
deixar completament l'oli i estava molt deprimit).Nov '13: 87/78!(El 108 li va espantar la merda!
hahahaa!tornar a l'oli).Febrer '14: 72/63!!!(Gairebé a casa!).

Aquests números són fenomenals!Crida-ho al  món, si  tu o algú que estimes té hepatitis  C,
obteniu-los amb oli  de cànnabis el més aviat possible.Només digues NO a interferó!Espero
absolutament que estigui en el rang normal al maig de 2014 (només 1 any des de la data del
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diagnòstic)!Llavors dosi de manteniment per a tota la vida". Kathy

Nens
"Jayden ho ha anat molt bé, el tenim fins a 8 píndoles de 22 píndoles.I el tenim a 1 topamax al
dia de 10.Això és increïble abans del CBD, li traiem 1 topamax i tindria convulsions durant una
hora durant  una  setmana.S'està  fent  molt  feliç  i  entén  molt  millor  fent  diferents  sons  i  un
contacte visual molt millor.Aquesta setmana va tenir 1 convulsió i només va durar 1 minut i no
vaig haver d'utilitzar el valium.Gràcies a Déu.En els propers dies treurem a Jayden de la seva
darrera píndola topamax, serà la primera vegada en 4 anys sense ella.Si us plau, poseu a
Jayden  en  les  vostres  oracions  perquè  faci  el  bé  després  de  treure'l  d'aquestes
escombraries.Gràcies."

"Vaig descobrir l'oli fa 3 mesos buscant a Internet una cura per a l'acne i la rosàcia.Ho va aclarir
a l'instant!Afegeix oli iso a l'oli de coco i el segueixo fent servir a la cara i el coll un cop al dia.El
meu  marit  diu  que  em  sembla  15  anys  més  jove!Moltes  gràcies  per  compartir  aquesta
informació.Que Déu us beneeixi.Mantingues la bona feina." Toni

"Tinc bessons que van néixer a les 23,6 setmanes de gestació amb un pes de només una mica
més d'una lliura.Són miracles i afortunats de ser vius!Ara tenen 2 anys i tenen un retard de
desenvolupament aproximadament 1 any malgrat tota la seva teràpia (ocupacional, de parla,
física, de desenvolupament setmanal).He llegit que l'oli de cànem cura nombroses malalties,
com ara el càncer i les lesions cerebrals...La meva pregunta és: l'oli de cànem podria ajudar al
desenvolupament dels meus nadons miracles?!?I si és així, quant administro diàriament?Moltes
gràcies per la teva ajuda!" Jenna

-- Estimada Jenna, comença amb dosis minúscules (0,005 - 0,01 g), tres vegades al dia.Els
nens haurien d'haver estat a l'oli des del primer dia, si els metges sabien què estaven fent.Estic
segur que ho veuràsgrans millores molt aviat.També inclouria llavors de cànem i oli de llavors
de cànem a la seva dieta, i també afegiria una culleradeta d'oli de llavors de cànem i barreja
d'oli  de cànem als  seus banys:  fa  un gran treball  per  a la  seva pell  i  manté allunyats els
èczemes i les erupcions.JB

"Hola, em preguntava quants grams d'oli hi ha a la xeringa que tinc per a la meva filla?" Marie --
Un gram és d'uns 0,9 ml.JB

"Al final em vaig posar en contacte amb la mare de Cashy i em va suggerir que anés a fer
radiació i ho vaig fer perquè l'oli encara no entrava i ella estava sense aire.Així que li van fer 4
tractaments de radiació i s'ha reduït i finalment pot tornar a respirar.No paro l'oli, encara li estic
donant un gram al dia.Així que ara esperem que comenci a funcionar...Sé que dieu que no hi ha
radiació, però què havia de fer?Si no fos per la radiació, ara estaria morta...Perquè el tumor li
va créixer tot a la gola..." Marie

-- Hola Marie, has fet el que havies de fer.120-180 g d'oli d'alta qualitat durant els propers sis
mesos haurien de desfer el dany.Preferiria donar al pacient cinc o deu grams d'oli al dia, però
no ho podem desfer de totes maneres.Molts desitjos, JB

"Bé, ella només té 7 mesos.10 grams al dia sembla massa per a un nadó perquè li  costa
manejar 1 gram al dia".Marie

-- Ho sé, Marie.És molt difícil oferir aquest assessorament a través d'Internet, sense veure el
pacient,  conèixer  la  qualitat  de  l'oli,  etc.Vas  fer  el  que  havies  de  fer,  estic  d'acord  amb
això.L'únic que dic és que assegureu-vos que mengi molt oli ara per desfer el dany que s'ha
fet.JB
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"Hola, em pregunto si podria injectar una mica d'oli al tumor de la meva filla?Com que torna a
créixer, el seu tumor està al llavi inferior i a l'interior de les dues galtes...La bona notícia és que
finalment ha deixat d'hidromorfina i, encara que torni a créixer, no té cap dolor...Així que vaig
veure que injectaven una mica d'oli per a pacients amb càncer de mama i em va fer preguntar-
me si hauria de fer el mateix amb Kaylie?Si és així, amb quina quantitat li he d'injectar i encara
li dono una mica amb el tub ng?"Marie

--  Hola Marie,  l'utilitzaria  de manera tòpica,  hauria de ser  suficient.Una tintura farà un bon
treball, o directament.No injectaria massa la zona del tumor tret que fos realment necessari.Per
descomptat, com més oli s'aconsegueixi i com més a prop del tumor, millor, però en aquest cas
crec que l'ús tòpic servirà.Si us plau, feu fotos o vídeos i els millors desitjos.Jindrich

"No crec que l'oli funcioni per a Kaylie.Torna a ser molt gran...Aviat farà com l'última vegada, el
tumor li bloquejarà la respiració...Ara pren més de 2 grams al dia i encara no hi ha canvis...No
podia tolerar entre 5 i 10 grams al dia perquè ni tan sols pot tolerar 2 grams al dia...i a més ens
costa 200 $ cada 2 dies, no hi ha manera que ens puguem permetre 5 grams al dia, encara
tenim 2 filles més que també hem de tenir...Estem vivint un malson..."

--  Bé,  no  tens  res  a  perdre,  torna  la  dosi  i  comença  a  injectar-te  aleshores.Es  reduirà
ràpidament, així que no perdis el temps si saps el que estàs fent, i espero que ho facis.Molts
desitjos, JB

"Necessitaria  més  instruccions  sobre  com  injectar,  amb  què  mesclo  l'oli  per  fer-ho,
etc.?...M'encantaria que poguessis escriure totes les instruccions per a mi, si pots."

-- Bé, mai ho he fet jo mateix per ser sincer - encara vols les meves instruccions?JB

“Sí...Has de conèixer algú que ho hagi provat?"

-- No dissoldria l'oli, l'injectaria just al costat del tumor.Haureu d'escalfar la xeringa perquè l'oli
quedi  líquida.A  continuació,  injecteu-vos  tant  com  pugueu,  potser  mig  gram,  qui  sap.O
començar amb menys.Però de nou: un metge hauria de fer-ho en una situació ideal,tots dos ho
sabem.JB

"D'acord...Els metges de Kaylie no saben que està a l'oli...Aquí sí que tinc agulles que em van
donar les infermeres per retirar la medicació...Si li vaig injectar una mica al costat del seu tumor,
encara n'he de donar-li una mica al seu tub?

-- Prova-ho, mira com respon ella i combina els dos.Crec que una injecció un cop al dia servirà,
però és molt difícil donar-te aquest consell en línia.Com més oli hi ha, més possibilitats hi ha,
alguns pacients van agafar un tub sencer i van dormir tres quatre dies però els seus tumors
s'encapsulen mentrestant, realment no sé molt més què dir.JB

"Es pot donar Robunol mentre està en tractament amb petroli?Perquè la seva mucositat és molt
dolenta i si no li donés Robunol crec que s'ofegaria amb la seva mucositat.Però em temo que
l'oli no està reduint el seu tumor encara que la causa..."

-- L'oli s'encarregarà de la seva mucositat, així que no li donaria Robunol.JB

"Encara no ho ha fet, llavors no he d'estar rebent un oli de bona qualitat perquè res funciona..."
-- Això també és possible.JB

"La meva filla va morir divendres a les 4 del matí".

-- Marie, has fet el millor que pots.Jindrich

“INFANT DE 4 ANYS AMB UN TUMOR CEREBRAL.Ah, sí, una vegada més, per això no em
callo perquè l'oli de cànnabis mata el càncer.La següent és una actualització de la mare d'un
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nen de 4 anys amb un tumor cerebral en fase final que s'envolta al voltant de la seva medul·la
espinal.Fa unes 6 setmanes R.li van donar 2 mesos de vida.Està paralitzat de cintura avall pel
tumor.En un informe anterior, la mare havia dit que estava movent una mica el peu esquerre.La
següent és una actualització que acabo de rebre.==

Hola Corrie, com estàs?Aquí tot està bé!!R.sembla que va bé!Mantenir el seu pes en menjar bé
i una mica de dolor que S.i jo i el fisioterapeuta pensem que són músculs febles al tronc!!Dorm
còmodament i pot seure a la seva cadira de rodes durant unes hores alhora.Estic molt positiva
que tot va en la direcció correcta!!

S'asseu 3 hores alhora i el dolor és molt poc!!Potser es desperta a la nit per demanar-nos que
l'enrotllem o que li fem massatges als peus de vegades, però això és tot.No es queixa del dolor
allà on hi havia el tumor i no veiem res abombat!!!S'apaga unes 3 hores després de donar-li la
dosi i dorm unes 4 hores.Encara estem treballant per arribar a 1 gram al dia però hem passat la
meitat!!!Estem molt afortunats d'haver-vos conegut en el moment que ho vam fer!!Realment
crec  que  havia  de  ser!!R.està  previst  per  a  la  seva  ressonància  magnètica  el  22  d'abril!!!
Mantingueu la gent de fe.EL CÀNNABI MATA EL CÀNCER." Corrie Yelland

"Les mares haurien de menjar l'oli, això seria millor tant per a elles com per als seus fills.Fumar
aquest medicament no és tan efectiu, el 90% dels efectes medicinals s'acumulen en el fum.I si
em preguntes si els nens haurien d'utilitzar l'oli com a medicament, et diré que sí, absolutament,
preferiblement cada dia.Què més li agradaria donar a un nen com a medicament?JB”

"Acabo de fer  un massatge d'esquena al  meu fill  amb oli  d'arbre de te amb oli  de  canna
barrejat.Es queixava de dolors inferiors.Així va sortir la medicina.Va funcionar en dos minuts.Va
dir que el dolor ha desaparegut totalment.Ha tornat a fora fent un projecte de construcció amb
els seus tractors". Jose

"La meva filla té epilèpsia, va tenir  la seva primera convulsió als 13 anys.Ara té 31 anys i
actualment  està  prenent  5  tipus  de  medicaments  que  pren  3  vegades  al  dia  en  dosis
massives.També té un implant VNS (estimulador del nervi vagal) que va rebre l'abril de 2000.En
aquell moment les seves convulsions eren tan greus que era una persona que no funcionava
que havia de ser lligada a una cadira de rodes.He d'admetre el VNSva ajudar moltíssim amb
això!Però encara té convulsions i entre aquests i tots els medicaments no pot tenir una vida.Ha
tingut més grapes, punts de sutura i ossos trencats dels que ningú hauria d'haver de fer front.

De  totes  maneres,  espero  que  entenguis  la  imatge.El  meu  fill  i  el  meu  germà  utilitzen
marihuana per a la bipolaritat i el dolor.M'han preguntat unes quantes vegades si he investigat
mai algun estudi que es refereixi a utilitzar-lo per a les convulsions.Finalment vaig començar a
mirar-ho i va ser llavors quan vaig trobar llàgrimes de fènix.No estic del tot segur que l'oli li
funcioni, però el vaig començar a prendre jo mateix diumenge passat per al dolor de tot el cos i
l'insomni massiu.M'ha ajudat més del que puc dir!

Però en la meva investigació també em vaig trobar amb la història de Jason i Jayden.Suposo
que estàs familiaritzat amb això, però per si de cas, un home està tractant les convulsions dels
seus fills  amb una tintura  alta  de CBD.També vaig començar  a  investigar-ho i  vaig decidir
provar-ho amb la meva filla.Va rebre la seva primera dosi el diumenge 30 de desembre de
2012.A partir  d'avui li  estic donant 1/2 gotes 5 vegades al  dia.En menys d'una setmana ha
passat de diverses convulsions gairebé diàries a cap en els últims dos dies!Estic escrivint tot i
el meu objectiu és treure-li els medicaments i estrictament la tintura.Si la meva documentació
m'ajuda d'alguna manera, us l'enviaré encantada.Estic molt agraït per la feina que esteu fent tu
i Rick Simpson!Gràcies." Casey

-- Hola Casey, gràcies per la notícia.Això és bastant típic, les persones no tenen convulsions
molt  quan estan a  l'oli.El  millor  seria  que prengués el  tractament  correctament  seguint  les
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instruccions del nostre lloc.Per descomptat, la documentació serà fantàstica, així com els clips
de Youtube o qualsevol cosa semblant.Els millors desitjos, Jindrich"

Q.Hi ha una edat en què puguin començar això?El meu fill té 3 anys i té un èczema greu i fa
fred una bona part de l'any aquí". Roxanne

-- Roxanne, és absolutament segur donar l'oli als nens, fins i tot als nounats, especialment quan
s'utilitza tòpicament en una barreja amb oli de llavors de cànem o mantega de karité.És una
bona estratègia barrejar l'oli de llavors de cànem amb l'oli (1% d'oli valdrà, però el 20-30% seria
ideal) i després afegir-ne unes gotes al bany cada dia.Deixarà una pel·lícula fina a tot el cos i
això sol ser tot el que es necessita (o almenys per al manteniment).Feu fotos i vídeos, la millora
hauria  de  començar  a  produir-se  molt  ràpidament.La  picor  i  la  irritació  desapareixeran  en
segons o minuts, i l'èczema simplement hauria de desaparèixer en una setmana o més.Molts
desitjos, JB

"La RSO ha estat, amb diferència, la millor teràpia per al meu fill autista que estava anat a casa
perquè em pegaven i  la meva casa estava destruïda.He provat dietes, teràpia de quelació,
oxigen hiperbàric, metil b 12 injeccions i molts fàrmacs farmacèutics i res no ha funcionat millor
que l'oli de cànnabis.

És difícil obtenir una targeta mèdica per a un menor si només truques i demanes si li donaran
una targeta a un menor autista.Per als pares que ho passen malament,  truqueu mentre el
vostre fill està enfadat perquè puguin escoltar de primera mà la gravetat de la situació.Em van
rebutjar 3 vegades abans de decidir trucar mentre feia forats a les parets i cridava...després van
dir que li donaran una targeta”. Robin

"Gràcies Rick Simpson oil...No podria agrair-te prou!Li doneu força a la meva nena de set anys
que  pateix  leucèmia  limfoblàstica  aguda!Endevineu  què  més?!Va  entrar  en  remissió  una
setmana després de prendre l'oli  en forma de càpsula!!!(Té una targeta OMMP per utilitzar
legalment cànnabis per a la seva leucèmia recomanada pel seu metge)

Gràcies per donar-nos l'oportunitat de no omplir el cos de la nostra petita de vida alterant el cos
de la medicació narcòtica.Gràcies per donar-li  el  menjar...quan els nens normals se senten
malalts d'estómac!Gràcies per posar-li  un somriure a la cara i permetre-li  no tenir ni un sol
colapso en el seu llarg mes de tractament amb dosis altes d'esteroides.

L'únic inconvenient d'utilitzar l'oli de Rick Simpson per a nosaltres...és un pare biològic rencorós
que mai no ha estat a la seva vida abans no hi està d'acord i vol tenir-ne la custòdia.Però crec
en els poders curatius que tens i em defensaré per nosaltres i la marihuana medicinal i lluitaré
pel fet que aquesta és la part més important del tractament de les meves nenes". Erin

"Dilluns,  Brave Mykayla  va  fer  revisar  els  seus laboratoris  per  veure  si  eren prou alts  per
reprendre la quimioteràpia (s'ha retardat a causa d'un recompte de neutròfils baix des del 4 de
juny)...per a la meva tristesa encara estaven molt baixos.

Em preocupa per ella...el seu cos...la seva salut...el seu futur...el seu benestar.Vull el millor per
a ella i veure el seu cos en tan mal estat em trenca el cor.Tots veieu somriures i un nen de 8
anys d'aspecte semi-san i  energètic  feliç  (que és fabulós  i  jo  no podria estar  més content
d'això), però en realitat si veieu els seus laboratoris...i què li està fent la quimioteràpia al seu
cos, sentiríeu la sensació que sento jo.Els petits trossos del meu cor destrossat s'enfonsen
mentre el color s'esvaeix de la meva cara...se'm forma un nus a la gola...i els meus ulls s'inflen
de llàgrimes.Ella és molt bonica...té un aspecte tan feliç i saludable...NO té càncer...i té la millor
medicina natural que hi ha per combatre el càncer...No puc suportar això i el que això li està
fent.Vull que això es faci aviat...però el dia abans de marxar cap a Hawaii vam rebre la data de
finalització del seu tractament el 13 de novembre de 2014.Vaig estar molt agraït que s'acabés 8
mesos abans del que pensava, però en realitat...T'imagines prendre quimioteràpia diàriament

- 125 -



durant més d'1,5 anys?!I quimioteràpia setmanal intensiva durant 10 mesos abans d'això?!

La quimioteràpia de manteniment ens va explicar com un període més fàcil de quimioteràpia...i
no ha estat gens fàcil.Diuen que el seu nombre de neutròfils pot mantenir-se baix durant llargs
períodes mentre lluiten contra un virus...però se suposa que l'he d'enviar  a l'escola pública
sense rebre un virus?!Això serà impossible...ens van dir que probablement tenia un virus *tot i
que no presentava cap símptoma...la seva germana petita estava molt malalta* i aquí estem 20
dies després encara amb un recompte molt baix.

Si us plau, els amics resen perquè Brave Mykayla trobi la força per superar tot allò que està
causant aquest període prolongat de recomptes baixos.Si us plau, que Déu curi el seu cos i li
doni l'energia per suportar la quimioteràpia sense efectes secundaris ni efectes secundaris a
llarg termini.Si us plau, Déu la protegeixi per mi...Mai podria imaginar un dia sense el seu bonic
somriure i la seva càlida abraçada reconfortant.Tornarem a revisar els laboratoris el dimarts de
la setmana vinent... i us mantindré informats.peaceloveCURE." Mare valenta

--  És  difícil  descriure  què  em  fa  llegir  això.I  és  difícil  imaginar  què  fa  tot  aquest  verí  a
Mykayla.Per cap altre motiu que la cobdícia i  la corrupció als nivells més alts de la nostra
societat.

Mykayla necessita un medicament que reforci  el  seu sistema immunitari,  no un verí  que li
provoqui  danys  irreparables  a  llarg  termini.Els  seus  metges  realment  no  ho  saben?Quina
qualificació tenen per administrar verí sense motiu?Els gàngsters que es beneficien de donar
verí als nens també tenen llicència per matar?Qui els els va donar?

Ahir vam parlar de posar les dones en acció.Aquí teniu la vostra causa.Això és el que sembla a
la pràctica quan els metges no fan la seva feina com haurien de fer.I depèn de vosaltres, dones,
canviar-ho.Protegiu els vostres fills tota la vida, així que feu el que s'hagi de fer.Actua ara, no
esperis, cada dia és important.JB

"Saps...L'altre  dia  vam  portar  la  Mykayla  als  metges  i  ells  van  dirigir  els  laboratoris
habituals...La seva hemoglobina es trobava en un nivell molt crític de 5,2 (que tècnicament és
prou sang perquè el teu cos funcioni...el metge ens va dir que el nen mitjà gairebé no respon a
aquest nivell baix) Mykayla estava rebotant contra les parets, hiper, es va posar en problemes
per saltar al llit, xerradora, somrient i feliç!!!Els metges es pregunten per què...bé doc què és
diferententre Mykayla i els teus altres fills...té cànnabis!!!

Per descomptat,  els  metges MAI atribueixen coses com aquesta al  cànnabis...però haurien
de.Els metges i els investigadors mèdics i les farmàcies estan fent que la nostra raça pateix un
patiment innecessari i és devastador.Encara que algú no es pugui curar per alguna raó o una
altra...la seva qualitat de vida es pot millorar molt amb el cànnabis.El teu avi és la prova que el
seu càncer estava molt avançat i s'estenia per tot el cos...però mira què li va fer el cànnabis!

Quan Mykayla era petita, la seva àvia va morir de càncer...un càncer molt ràpid i agressiu.No va
fer servir cànnabis.La van internar a una casa d'hospici i la van omplir de morfina...en realitat
ens  va  dir  que  era  per  mantenir  el  seu  dolor  lliure  i  accelerar  el  procés  de  mort.Això  és
cruel...inusual... i dolent...i passa a ser TRACTAMENT MÈDIC ESTÀNDARD.Mai voldria quedar
atrapat en un degoteig de morfina per patir fins que em morís.Això és cruel...i prego cada dia
perquè s'acabi aquesta corrupció”. Valent Mykayla

"Les dues darreres publicacions meves han generat moltes preguntes i algunes demandes de
"prova"...M'agradaria compartir amb tots vosaltres la ciència entre el cànnabis i els càncers del
sistema immunitari (leucèmia/limfoma).Aquesta informació és específica de les línies cel·lulars
de  leucèmia  Jurkat...que  és  una  leucèmia  limfoblàstica  aguda  de  cèl·lules  T
CD4+...EXACTAMENT el mateix llinatge que la leucèmia de Mykayla.
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El tipus específic de càncer de Brave Mykayla té una quantitat extrema de ciència provada que
el cànnabis és un tractament eficaç perquè els científics van descobrir que les cèl·lules del
sistema immunitari tenen un receptor cb2 ESPECÍFIC que causen apoptosi (mort cel·lular).

El THC indueix l'apoptosi a les cèl·lules Jurkat (leucèmia limfoblàstica aguda de cèl·lules t)
mitjançant tres mecanismes diferents.(1) El THC s'uneix a CB1 i CB2 i condueix a la síntesi de
ceramida  mitjançant  la  serina  palmitoiltransferasa.(2)  La  ceramida  entra  als  mitocondris  i
provoca la fuga de citocrom c al citosol.(3) El citocrom c es combina amb Apaf-1, la caspasa 9, i
forma l'apoptosoma.(4) L'apoptosoma converteix la procaspasa 3 en caspasa activa 3, donant
lloc  a  l'apoptosi.El  THC també  activa  la  via  extrínseca  (caspases  8  i  10)  i  inhibeix  la  via
Raf/Mek/Erk.La inhibició de la via de supervivència cel·lular condueix a la desfosforilació de
Bad i la translocació d'aquesta proteïna Bcl-2 als mitocondris i,  posteriorment,  a l'apoptosi".
Valent Mykayla

-- Com més oli li posi millor, sobretot tenint en compte els tractaments mèdics innecessaris que
encara té i ha hagut de passar.Els millors desitjos a Hawaii, Bravest Mykayla, és fantàstic veure
que el vostre somni s'ha fet realitat.Amb una mica d'ajuda de l'oli.JB

"Aquest fum NO és saludable per als nens o les mares... mames estúpides i què estàs dient als
teus fills?Oli o res!Sobretot als nens!" Naia

-- No seria tan radical, fumar o vaporitzar també té efectes beneficiosos, per exemple contra les
nàusees a les dones embarassades.No farà mal al nen.JB

"El fum no és tan gran... sobretot si tens tendència a les al·lèrgies... només dir.No puc suportar
el fum!A més, els nens no són capaços de saber quan parar... si és sucre, cafeïna, menjar,
etc.Has de ser el seu guia.No crec que defensar el tabaquisme de cànnabis sigui una gran idea
per als adolescents.Només dient.Només la meva opinió pel que he vist.També podria distreure
el treball escolar i qüestions importants". Naia

-- Jo també em distreia de les tasques escolars i  de qüestions importants, i no teníem cap
cànnabis disponible per a nosaltres.Tot el que vaig necessitar per a mi va ser veure una noia
guapa en algun lloc i això era per a les tasques escolars i els temes que eren importants per als
altres però no per a mi.

Si controleu la quantitat de te que beuen els vostres fills, per descomptat, controleu la quantitat
de cànnabisvan a prendre o ingerir.Bona sort amb això.És un esforç en va, però estic segur que
mantindrà molta gent ocupada durant els propers anys fins que s'adonin de la seguretat que és
el cànnabis i que és pràcticament impossible prendre'n una sobredosi mortal.

Aleshores, a qui li importa la quantitat que algú ingereixi?Jo no.Ni tan sols m'importa quantes
tasses de te o cafè beuen la gent al dia, imagineu-ho.Per què hauria de?No és cosa meva.I no
és cosa de ningú quant d'aquesta medicina preventiva i salvavides ingereix algú.

Com més oli tinguis dins i com més sovint millor per a la teva salut.Aquesta és l'única regla que
realment  s'aplica.A persones  de  totes  les  edats,  inclosos  nens  i  mares  embarassades.Si
aquesta idea no t'agrada,  supera-la,  aprèn a conviure amb ella,  això és el  millor  que pots
fer.Cap regulació del cànnabis funcionarà, simplement no es pot regular de totes maneres.A
més, no hi ha cap motiu real per regular-ho.JB

"Vaig fumar tot el meu embaràs fins a les 4 setmanes del part.El meu metge també va fer
proves de drogues a cada visita dels metges.Així que era conscient que jo fumava brot.Quan el
nadó va néixer, va néixer sa, pesava 10,6 lliures i va donar negatiu a la prova de THC.També
done el pit i segueixo fent servir el brot.I endevineu què, està excel·lent en cada quilòmetre.És
tot el contrari del dany cerebral.El cervell necessita els cannabinoides per al desenvolupament
motor gruixut, així que deixeu d'odiar". Nessa
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"El meu fill va néixer amb 8 lliures 1 oz.5 dies MÉS de la seva data de venciment.Aquestes són
les dues "preocupacions" principals que he trobat amb fumar marihuana durant l'embaràs, baix
pes al néixer i part prematur.El meu fill té gairebé 9 mesos, acabo de fer una avaluació Bayley
per  avaluar  el  seu  desenvolupament  cognitiu,  així  com la  funció  motora  i  el  llenguatge.Va
obtenir una mitjana alta i molt superior en totes les categories.Així que agafa les teves tonteries
i bufa't el cul." Ashley

"És el govern els criminals aquí...Jo tinc esclerosi múltiple i el meu fill també... s'ha de fer 26
injeccions al cervell, cada setmana, per matar el dolor dels nervis del cervell...

Tinc 3 néts i no sóc 'DROGUA' NI EL MEU FILL, QUE s'ha graduat a la part superior de la seva
CLASSE, i li van pagar per ser el tutor de la classe per la seva intel·ligència.Els seus ronyons
es van tancar, el seu còlon no funcionava i el dolor era tan intens que es va quedar immòbil.Mai
va  prendre  drogues  ni  va  beure  licor,  només  de  tant  en  tant,  en  la  seva  vida,  abans  de
desenvolupar EM.

El seu cosí es va posar una olla als brownies quan el va portar a sopar, sense saber-ho... i
endevineu què?Els seus ronyons van començar a funcionar de nou, els tremolors van disminuir
i realment podia dormir a la nit, quan prengués la tintura.Calma els tremolors i pot dormir a la
nit...Encara ha de posar-se 26 agulles al cervell cada setmana a causa del dolor del nervi del
cervell...

Qui ets tu per jutjar aquesta increïble medicina...?????i, per cert, vaig tenir un fill  abans de
rebre la vacuna contra l'hepatitis B, i ella està lliure d'esclerosi múltiple, però a la setmana de
rebre la vacuna vaig haver de portar ulleres i després de dues setmanes vaig quedar totalment
cec a l'ull  esquerre.  ...Tenia 17 anys i  em quedava cec.Espantat?Sí...Si  no fos per  aquest
medicament, encara estaria en una cadira de rodes...

Mai desitjaria aquesta malaltia a ningú...però hauries de portar el teu judici a un altre lloc...per
què creus que Déu va posar aquesta medicina al planeta?O creus que Déu s'ha equivocat?

Espero que els vostres fills mai hagin de passar pel que ha passat la meva família...veient morir
el teu fill  davant els teus ulls...Fes la foto, senyor... Harper va convertir en delicte criar una
planta al teu jardí...Suposo que la seva família mai no ha passat per EM ni càncer...o l'RCMP
tampoc.És  hora  que  les  lleis  canviïn  a  favor  de  la  gent  en  lloc  de  les  companyies
farmacèutiques". Llorer

"Així  que  la  meva  filla  va  tenir  l'experiència  de  curació  emocional  més  profunda  amb  el
cànnabis aquesta setmana.Dir que té un temperament emocional seria un eufemisme.Va néixer
amb un defecte de naixement que té reptes extrems.Per respecte a la seva privadesa, no en
parlaré dels detalls, però diguem que és extrem.I viure amb ella és un repte que ha sacsejat el
meu món més sovint que no.Un repte físic que té són les migranyes.L'únic que pot fer realment
quan arriben és estirar-se, posar-se a les cobertes i anar a dormir.Això és l'únic que realment
ajuda.

Així que fa uns mesos, vaig aconseguir que finalment provessin una hòstia amb oli de cànnabis
i en 15 minuts, les seves migranyes desapareixen.Així que aquesta setmana m'anava a dormir
d'hora  una  nit,  i  va  pensar  que  podria  tenir  una  migranya  més  tard,  ja  que  pot  sentir-les
venir...així que li vaig donar un petit recipient amb unes hòsties per tenir-hi al costat del llit, de
manera que si sentia que se'n venia una quan jo dormia, podria agafar-ne una.Bé, en va agafar
quatre aquella nit.Estaven enganxats junts, i ella només els va agafar tots.I ella va tenir una
experiència.I mig.

Va dormir la major part del dia i de la nit següent i del matí següent.Sabia que estava tenint
algun tipus d'experiència... Vaig poder veure els seus pensaments flotant i sabia que estava
passant per alguna cosa.El que no estava preparat eren els 180 complets que ha experimentat
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la meva filla.És feliç, dolça, considerada i un plaer estar a prop.Per descomptat, també he estat
fent alguns grans canvis al voltant de la situació.Però això va ser l'endemà, així que no es pot
negar el sorprenent que ha estat el canvi del cànnabis.No hi ha manera que mai hagués pogut
aconseguir que se n'emportés tants.Ella s'hi hauria resistit.I ni tan sols m'hauria pensat per ser
sincer amb tu.Només vull inclinar-me en agraïment.Quan et dic que caminava amb ella per la
corda fluixa, no faig broma ni una mica.El torn i l'obertura que es va produir per a nosaltres a
causa  d'un  "accident"  no  és  casual.Mai  li  he  donat  una  ampolla  de  res  per  prendre
medicaments.El que vaig fer aquella nit és un miracle".

"Estic molt feliç de poder anunciar finalment que el meu dolç nen està utilitzant cànnabis per
combatre els efectes secundaris de la quimioteràpia i  la radiació I per assegurar-se que no
creixi  cap  tumor  nou!Aquest  medicament  l'ha  ajudat  moltíssim.Abans  de  rebre  aquest
medicament vomitava constantment, no menjava, estava molt letàrgic i malhumorat...ara està
menjant, manté el menjar baix, està guanyant pes i qualsevol que hagi estat al seu voltant sap
com n'és de feliç".

--  Bé,  sense el  verí  del  seu cos el  nen estaria molt  millor.Realment no té sentit  utilitzar  la
quimioteràpia  i  la  radiació  juntament  amb l'oli,  és  com donar  al  pacient  un antídot  mentre
bombeja  verí  a  les  seves  venes.Oli  només  per  obtenir  els  millors  resultats.Els  metges  ho
haurien de saber, no és tan difícil entendre que no és una bona idea donar verí als nens quan
no és necessari.JB

Q.Sóc una mare soltera de 29 anys.El meu fill ara té 8 anys i viu amb autisme moderat.No
canviaria el meu mini jo per res en aquest món, excepte per facilitar-li la vida una mica.Em
preguntava si has tingut algun altre pare que t'ha vingut preguntant per l'oli?O alguna història
d'èxit amb autisme/Asperger?Si decidís seguir aquesta ruta, quin tipus de dosi estaria mirant?
Agraeixo tota la informació!Gràcies.D'una mare frustrada i un nen petit.

A."L'oli  és l'únic  que pot  funcionar",  va  dir  Rick  quan li  vaig llegir  això.Les instruccions de
dosificació i altra informació sobre com produir i utilitzar l'oli es troben al nostre lloc i als llibres
disponibles  allà.He  ajudat  a  molts  nens  autistes  en  el  passat,  i  aquest  medicament  fa
meravelles per a ells.Als nens els encanta prendre aquest medicament, no tenen prejudicis, no
saben que estan “fent alguna cosa malament”, i els pares gaudeixen molt quan tenen temps per
a ells mateixos.Per obtenir els millors resultats, com sempre, començaria amb un tractament
estàndard de 60 g, sense pastilles, i després mantindria el nen amb una dosi de manteniment
en una quantitat que escollia durant la resta de la seva llarga i tranquil·la vida.I el nen del vídeo
hauria de fer exactament el mateix, si ho fapossible.Molts desitjos, JB

"La Mary Jane em va ajudar molt quan estava embarassada i mai va afectar els meus dos
nadons". Samantha

"Hola Rick, recentment hem descobert que tenia un nucli de risc mitjà o alt al pit esquerre.Tinc
34  anys  i  la  meva  filla  només  té  1  1/2  anys,  estava  espantat!També vaig  patir  depressió
postnatal després del naixement de la meva filla, així que tot això em va semblar massa.No
obstant això, afortunadament visc a Sud-àfrica, on encara que encara és il·legal, el cànnabis (o
dagga, com l'anomenem aquí) creix aquí en abundància i és bastant fàcil aconseguir una mala
herba decent per un preu raonable.

Immediatament em vaig posar a fer l'oli (el jurat encara no té en compte el nus del meu pit, ja
que només tornaré per a la meva propera revisió d'aquí a 2 mesos), però la depressió postnatal
ha desaparegut després d'un mes de prendre'l. oli.Em sento fort, motivat i capaç d'aconseguir
coses quotidianes, que era només un somni no fa gaire!A Sud-àfrica, la majoria només obtenim
varietats sativa o mixtes.Només volia informar-vos de la  meva història,  ja  que hi  ha tantes
persones  que  pateixen  depressió  innecessàriament,  prenen  fàrmacs  farmacèutics
desagradables que els afecten negativament, quan de fet, l'oli sembla arreglar tot allò que cal
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arreglar sense esforç sense cap costat desagradable. efectes!Em torno a sentir com el meu
antic i em sento genial!Seguiu així i seguiré difonent-ho per aquest costat!Molt d'amor, Kelly"

-- Gràcies per aquest gran testimoni, Kelly.Estic segur que pot ajudar a moltes altres mares.Tal
com ho veig, les mares haurien d'ingerir petites dosis d'oli durant l'embaràs i continuar utilitzant-
lo després del part, si realment volen donar el millor al seu fill.Pot semblar controvertit, però
quina altra medicina que una cosa tan natural com l'oli t'agradaria donar a una mare i al seu fill?
JB

"Vaig fumar i menjar durant tot el meu embaràs i el meu fill és un dels nens més intel·ligents i
sans que he conegut mai.Vaig provar de prendre pastilles per a la malaltia matinal i altres per al
mal de cap i res no va ajudar.El meu ciàtic estava constantment pessigat i el meu cos em feia
mal (probablement perquè feia 10 lliures i 23 polzades de llarg quan vaig donar a llum, així que
per a qualsevol escèptic que digui que impedeix el creixement, estàveu molt equivocat). petit
bufat, obtindria un alleujament gairebé instantani.Hauria d'acceptar que és el medicament més
segur disponible". Sarah

"L'embaràs del meu segon va ser una tortura!Havia perdut 20 lliures al final del primer trimestre,
vòmits cada dia, sense gana.L'estava perdent sens dubte.Vaig provar de fumar i em vaig sentir
culpable!No obstant això, li va salvar la vida...Menjava i descansava millor que mai!Està sana,
feliç i absolutament bella!Ara té 9 anys, no hi ha cap problema de salut". Jennifer

“La  mare  no  pot  mantenir  el  menjar  baix.Quin  efecte  té  això  sobre  el  fetus  en
desenvolupament?És molt perjudicial per al fetus.Llavors, com aconsegueix que la mare pugui
mantenir  el  menjar  baix?Utilitzeu  el  medicament  que  té  menys  probabilitats  de  causar
dany.Cànnabis.Qualsevol altre fàrmac contra les nàusees que els metges puguin utilitzar té
efectes secundaris.L'únic efecte secundari del cànnabis és una sensació de benestar i son".
Gersh

Q.La meva dona té un mal  d'esquena greu a causa d'estar  embarassada de 7 mesos,  ho
descriu com una contracció nerviosa que és extremadament dolorosa.He provat de mirar al
vostre lloc i aquí.RSO ajudarà dramàticament el dolor?Tens un enllaç a un tema anterior sobre
aquest tema?Em preocupa que si la posen en codeïna farà mal al nadó

A.Feu que ingereixi petites dosis d'oli i apliqueu l'oli tòpicament a l'esquena.Fes-li un massatge
amb una barreja d'oli i oli de llavors de cànem.Sí, hi ha moltes possibilitats que la codeïna pugui
fer mal al nadó.L'oli no pot ni farà mal al nadó de cap manera.JB

"El meu fill va ser diagnosticat a l'octubre amb sarcoma sinovial després d'extirpar un tumor
abans de fer-se una biòpsia.Se li va dir que el càncer encara seria allà i que podria haver-se
estès al seupulmons a causa del tipus agressiu de càncer que és.Els resultats de les proves
més recents, no en troben cap rastre per al seu desconcert.L'oli de cànnabis va ser una de les
moltes  coses  amb  les  quals  el  vaig  començar  gairebé  immediatament  després  dels
diagnòstics". Amanda

"Quina és la persona més jove que saps que està tractant amb RSO?Hi ha un protocol de
tractament pediàtric?Tot i que fins ara no hem tingut èxit en canviar l'opinió de l'àvia i poder
curar  l'avi.Tinc  un  nen  de  2  anys  amb  problemes  gàstrics  desconeguts  (sí,  ha  estat  en
tractament "mèdic" durant més d'un any i totes les píndoles, cremes, locions i pocions de Big
Pharma no han tingut èxit.Ara s'inclinen cap a una síndrome proteïna.Òbviament, un nen de 25
lliures no pot gestionar la mateixa dosi que un home de 175 lliures, així que ho recomaneu per
a aplicacions pediàtriques? Sara

-- Les mares embarassades haurien d'utilitzar l'oli i després augmentar la dosi quan donen a
llum.Després  del  naixement,  les  mares  haurien  d'estar  menjant  petites  dosis  d'oli  per
assegurar-se que el nen es desenvoluparà d'una manera òptima.
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Així que, si em preguntes, el meu pacient més jove tenia menys de vuit mesos i encara ho està
fent molt bé, és el nen més desenvolupat del seu jardí d'infants i va començar a parlar abans
que la majoria dels altres.La seva mare va utilitzar l'oli abans de donar-lo a llum, i el nen també
va rebre l'oli després de la vacunació amb una hexavacuna per assegurar-se que els productes
químics perillosos s'eliminaran del seu cos el més ràpidament possible.

L'oli de cànnabis és un medicament segur per a persones de totes les edats.Si teniu problemes
per entendre-ho, mireu què fa l'oli per a l'èczema o una erupció del bolquer i després torneu i
digueu-me que mai donareu cànnabis al vostre fill.Tot el que escoltareu de mi és que un pare
que no donaria cànnabis com a medicament al  seu fill  o està mal informat,  o és un sàdic
psicòpata que gaudeix veient patir els altres.

Saps com d'efectiu és l'oli contra el mal de queixal?Li donaria al nen l'oli per combatre el dolor
associat al creixement de les dents?Voldria.Sense cap mena de dubte.

La dosi per als nens és bàsicament la mateixa que per als adults, quan està tractant alguna
cosa  greu.Comenceu  amb  una  dosi  minúscula  tres  cops  al  dia,  acostumar-se  al  pacient,
augmentar-ne la dosi cada quatre dies o el que sigui convenient, i sempre intenteu introduir-li el
màxim de medicaments al  pacient  tan aviat  com sigui  possible,  tot  assegurant-vos  que es
queden. a la seva zona de confort.JB

"Si teniu un fill  i  negueu a rebre les vacunes "recomanades", estigueu preparats perquè us
treguin el vostre fill per la força per part de l'estat on viviu.Està passant més sovint, a un ritme
alarmant.Busca-ho a Google i  consulta els  "requisits"  del  teu estat.  Els  treballadors socials
mostren cada dia més "complex de Déu" i creuen que saben millor que qualsevol pare què és
el millor per a cada nen.Tingueu precaució fins i tot quan parleu amb el vostre metge de família
sobre el tema". Ornitorinc

"Conec dues persones els fills de les quals mai no s'han vacunat.Tots dos són quiropràctics.Un
dels nens va a una escola privada.Crec que si fas l'escola a casa, no importa.No n'estic segur."
Lorinda

"Veig  nens petits  i  nadons amb càncer,  abans del  tractament  es  veuen bé,  després  de la
cirurgia i la quimioteràpia sembla que s'estan morint, i sovint ho fan.Em trenca el cor com es fa
patir i morir aviat, quan aquest oli cura tant.Estic una setmana amb l'oli i em sento molt bé, crec
que em redueix el tumor al ronyó, encara no tinc proves, però aviat ho faré". Lannah

"Una amiga infermera la va utilitzar a l'etapa 3 de l'erupció del bolquer, desapareguda durant la
nit!" Alícia

--  Per  a  aquells  que  pensen  que  els  nens  no  haurien  de  consumir  cànnabis.Quina  altra
medicina voldries?t'agradaria donar-los si no aquesta medicina natural més antiga i segura que
s'ha utilitzat durant milers d'anys?O veureu com els vostres fills pateixen tots aquests èczemes i
erupcions  sense  cap  motiu?No és  gens  agradable  fer  això,  diria.Sobretot  quan  hi  ha  una
solució tan senzilla per a tots aquests problemes de pell.

Està bé veure els vostres fills cridar de dolor quan simplement els podríeu donar una gota d'oli i
no tindrien dolor?Hm?JB

"Pot l'administrador indicar quin tipus de dosi donar-li a un nen de 8 anys que ha estat enviat a
casa per morir?" Ricardo

--  Comença amb una petita dosi,  mira com respon el  nen i  després augmenta la  dosi  tan
ràpidament com el nen la pugui prendre.Tres cops al dia.Normalment estan plens de pastilles
quan els envien a casa per morir, així que primer voleu desintoxicar-los perquè no saps què
farà  la  interacció,  normalment  no  és  molt  agradable  el  que  fa  la  interacció  amb  aquests

- 131 -



productes  químics  mortals.Però  és  perquè l'oli  està  intentant  netejar  la  taula  perquè  pugui
començar a funcionar.

O, si no tens res a perdre, també pots començar amb una gran quantitat d'oli i posar així el
pacient en estat de coma controlat.Això és el que probablement faria, però depèn dels pares
quina direcció de tractament trien.

Tot el que sé és que les malalties agressives s'han de tractar de manera agressiva.I també sé
que, en general, com més oli aconsegueixi entrar al pacient i com més ràpid ho facis, més
possibilitats d'èxit i supervivència.Però també sé que les instruccions de dosificació s'esmenten
per una raó.

Si fos el meu fill, l'ompliria ple d'oli, sé que segur que el nen s'hi nedaria i molt probablement no
deixaria que cap metge s'acosti a ell o a ella.Però això sóc jo i sé què fer.Molts desitjos, JB

"D'acord,  en aquests moments estic desconcertant.El Dr.  de Dave el  va posar a Lyrica per
tractar  el  seu  dolor  de  teules.Durant  els  últims  dos  dies  (i  ha  empitjorat),  Dave  ha  estat
al·lucinant.Com  en,  només  va  dir:  "El  tipus  amb  els  cabells  vermells  no  hauria  de  fer  el
lliurament aquí". Quan vaig dir: "Què?", la resposta de Dave va ser: "Oh, no importa, estic segur
que no és aquí". Acabo de tenir una conversa amb ell,  i em va dir que s'havia adonat que
alguna cosa no passava perquè, quan mira per la cantonada dels ulls, pot veure una selva fora
de la nostra finestra.WTF!!!Fa temps que pren l'oli  de cànnabis i  mai no ha tingut res com
això.Menys  d'una  setmana  a  la  Lyrica  i  ha  perdut  gairebé  tot  el  control  motor  i  ara  està
al·lucinant.Acabo de posar una mica d'oli de cànnabis a les lesions de les teules (amb DMSO) i
el dolor es va aturar.Vaig trucar al Dr. i portaré en Dave LA PRIMERA COSA EL DILLUNS.Per
cert, acabo de comprovar el lloc de Lyrica, "pensament anormal" i "al·lucinacions" són un dels
efectes secundaris". Quim

"Spencer ha passat una setmana increïble per a tots!!Va conèixer un cosí per primera vegada i
va conèixer el seu oncle i la tieta de Geòrgia!!Es va enamorar total de la seva tia Sara, fins i tot
la va triar per sobre de mi o el pare!!La millor part va ser veure'l AMB UN LLAPIS A LA MÀ I EL
COLOR, mentre estava a la falda de la seva tieta!Fins i tot va fer una transferència, de la mà
dreta a la mà esquerra!!Va pintar un cotxe de fusta amb total precisió amb els dits dels peus!
Intentaré pujar el seu vídeo aviat!Continua dient paraules noves i és totalment encantador!Hem
pogut aconseguir que suportés pes a les cames amb molt de suport!S'ho va passar d'allò més
bé que l'estiraven amb el seu caminador...No puc descriure l'alegria desamor que vaig sentir
veient el meu nadó fer això.L'alegria pura a la seva cara en poder jugar amb els grans...tots
anaven amb bicicletes i patinets, i l'únic que podia fer era mirar amb enyorança...Vaig veure el
desig d'unir-se a la seva cara i no entendre per què no podia anar a córrer i jugar amb ells...I
aleshores el seu cosí Jason, amb un cor d'or, va començar a tirar-lo de seguida, dient als altres
nois que millor anaven més ràpid, o els policies els agafarien, tirant Spencer darrere d'ells amb
el seu caminador, fent sirena.sona mentre els altres feien voltes i voltes.Si només haguessis
vist la seva cara... per fi, per fi, era un dels nois!Em va trencar el cor en milers de milions de
peces, i després el va tornar a unir amb només un centelleig dels seus ulls i la rialla a la seva
veu.La millor setmana en molt de temps.Spencer ha de ser un nen gran, i m'encanta!Em fa
venir  ganes  d'esforçar-me,  lluitar  més,  pregar  més  temps  per  aquest  petit  miracle  que
anomenem Spencer.

"I els seus tumors s'estan reduint amb oli de cànnabis alt en THC!!Spencer ha estat considerat
terminal per l'oncologia de Loma Linda.Però, una ressonància magnètica recent va mostrar una
reducció de la mida del tumor!!L'oli alt de THC és el seu únic medicament!La tintura alta de
CBD és el que ha demostrat ser el que millora la funció del seu braç, essencialment curant els
nervis que es van destruir durant la seva cirurgia cerebral i espinal. Suzetta

"Encara no em puc creure el que em va fer el petroli.La diabetis, el dany renal,  l'artritis,  la
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ciàtica, els tendons trencats, l'obesitat han desaparegut i alguna neurogènesi definitivament va
passar.A més m'haurien dit  que tenia  TDAH si  ara  fos  un nen.Jo era  un monstre  maníac
autodestructiu.Vaig passar més temps destrossant l'escola que després d'anar a classe.Vaig fer
passar els meus pares a l'infern.Fins que vaig començar a fumar marihuana.Vaig passar d'una
mitjana  de  30  a  l'escola  a  més  de  80,  fins  i  tot  90  en  algunes  assignatures.I  no  més
vandalisme.És  curiós  que  pensen  que  l'olla  és  dolenta  per  als  nens.Hauria  d'estar  en
desacord". Pere

"Estem tractant el nostre fill de 6 anys amb un tumor cerebral AA3 i un trastorn genètic rar.Els
metges no poden oferir res i van dir que només li queden mesos de vida.Fins ara no hi ha
convulsions i la propera ressonància magnètica ens dirà més.Darrera revisió, a part del tumor
cerebral, està en PERFECTA salut.No ha tingut ni quimioteràpia, ni radiació ni cirurgia.NOMÉS
oli!!!” Penne

"OMG, estic aquí assegut amb els ulls que s'estan filtrant, intentant absorbir la notícia d'una
trucada telefònica que acabo de rebre.Fa poc més de 2 setmanes, vaig parlar amb un pare de
l'est la filla del qual acabava de recaiguda de 5 anys.**** se li va diagnosticar un neuroblastoma
d'alt risc en etapa 4 (càncer infantil) - pronòstic dolent (MYCN amplificat).Els van dir que no hi
havia esperança i bàsicament per portar-la a casa i gaudir dels seus últims dies amb ella, que
tenia poc temps.El pare estava, comprensiblement, molt desconcertat quan em va trucar.El vam
apuntar en la direcció correcta i van començar a **** a la medicina.Acaben d'acabar una cita
amb  els  oncòlegs  de  l'hospital.L'anàlisi  d'orina  del  marcador  tumoral  de  ****  és
COMPLETAMENT NORMAL!!!Ha passat dels 80, després va pujar als 90 la setmana següent i
ara  ha  baixat  a  8,7.(Entre  2  i  9  és  normal).Així  és  gent,  NO SIGNES DE CÀNCER.En 2
setmanes  aquest  nen  ha  passat  d'una  malaltia  terminal/crítica  a  una  clara  factura  de
salut.L'oncòleg va dir que mai abans havien vist res com això". Corrie

"El meu fill d'11 anys ha estat fent quimio durant els últims 10 mesos (i també va tenir radiació
durant 6 setmanes durant aquest temps) i li hem estat donant l'oli durant els últims 4 mesos i
realment ha ajudat de moltes maneres. .” Àngela

"El petroli m'ha salvat la vida.Literalment.Tinc insuficiència cardíaca severa, osteoporosi, artrosi,
síndrome de lligaments laxos i síndrome de dolor regional.No prenc cap altre medicament i la
meva salut millora constantment.El meu fill autista/epilèptic d'11 anys fa mesos que no pren
medicaments i està funcionant molt a causa de l'educació de Rick sobre el petroli.Gràcies per
salvar-nos la vida". Maria

"M'he adonat  que  fa  algunes coses,  per  al  meu petit  quan  es  colpeja  el  cap  a  causa de
llançament de pedres o el que sigui i li queda un bony, l'oli el dissipa en un dia!També sembla
que funciona per tancar forats a la pell deixats per l'acne o furúnculos o fins i tot els quists.De
vegades em treuen furúnculos a la cara i s'escorre amb una mica d'ichthammolum, però de
vegades em queda un forat.Fa poc vaig començar a posar l'oli de cànnabis al forat i no sabríeu
que va segellar un gran forat d'un mil·límetre de diàmetre?I ara la zona està a ras de la meva
pell!L'únic que no ha fet és esvair la zona de la meva pell que és una mica més fosca, però hi
ha altres coses que puc fer servir per això.Estic content que segeixi la pell!" Mahndisa

"El meu millor amic li va donar al seu fill i va deixar de tenir convulsions.Ho sento amic meu que
dubtés de tu.Sabies què era el millor per al teu fill i tenies raó". Maria

"Saps què em passa sota la pell?Aquests pares estan d'acord amb efectes secundaris com
insuficiència renal, coma, retards en el desenvolupament i possiblement la mort.Però quan el
possible efecte secundari és "alt", tothom s'espanta.Així de malament estan rentats el cervell.La
mort  és  d'alguna  manera  un  efecte  secundari  més  acceptable  que  alt.Sovint,  també  són
persones educades i intel·ligents.És increïble". Missy
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"Un  cop  més,  els  nens  també necessiten  THC als  seus  medicaments.Regula  el  cànnabis
exactament de la mateixa manera que regules el blat de moro o el te.Això és tot el que es
necessita.Sense impostos addicionals, sense llicències especials,  sense res.Aquest és l'únic
camí racional a seguir.Els cosmètics amb un 30% de THC funcionen millor, només recordeu-ho
quan comences a pensar com "regular el cànnabis". És una pèrdua de temps i esforç fins i tot
intentar "regular-ho". Ja estem prou regulats, diria".JB

Supositoris
"Els supositoris amb l'oli de Rick Simpson (RSO) són una benedicció per a totes les dones amb
problemes relacionats amb el síndrome premenstrual, així com per a qualsevol persona amb
hemorroides, malaltia de Crohn, problemes intestinals i intestinals, etc.També són excel·lents
per respirar i per a afeccions pulmonars, sense oblidar el control de la grip.Produeixen una
sensació de llarga durada molt agradable al cos.No he vist ningú a qui no li agradi prendre'ls
després de superar les seves vacil·lacions inicials".JB

"Hola JB, no sé que això sigui útil per a ningú, així que et deixaré ser el jutge d'això.Recentment
vaig patir algun tipus de problema d'obstrucció intestinal, mai es va diagnosticar del tot.Una
inflor interna molt dolorosa que gairebé bloquejava l'intestí.En el pitjor dels casos, no podia
seure ni tan sols parar-me a causa del dolor i només podia estirar-me de costat per alleujar-
me.Aparentment, el metge de capçalera va descartar càncer de les anàlisis de sang exprés,
però no va tenir res per ajudar-me a part d'una cita amb un consultor en poques setmanes.Vaig
provar estúpidament tractaments amb piles de farmàcia que després d'un breu calmant van
empitjorar les coses.

Un mes més o menys abans havia comprat un motlle de supositoris a eBay, així  que vaig
decidir provar-ho.Vaig barrejar oli de coco (sòlid a temperatura ambient) amb RSO i vaig afegir
unes gotes d'oli d'arbre del te.El calmant va ser immediat i en 24 hores vaig poder sentir la
millora, una sensació de curació definitiva i la inflor s'havia reduït.En 7 dies vaig tornar a la
normalitat i em vaig sentir completament curat, vaig deixar d'utilitzar els supositoris.Això va ser
una mica prematur i després de 7 dies més la inflor va tornar.Vaig tornar directament a utilitzar
els  supositoris  i  aquesta  vegada  vaig  continuar  durant  14  dies  (sempre  que  fos  possible)
després que la inflor havia desaparegut.Tinc els dits creuats quan dic això, però sembla que ha
funcionat i l'oli m'ha rescatat d'una experiència espantosa i dolorosa en el temps d'espera per
veure un especialista.Ara em sento molt vulnerable quan no tinc un tub d'oli a la nevera.

Per  alleujar  el  meu  dolor  i  curar-me  ràpidament,  estalviar  el  valuós  temps  d'un  metge
especialista, aparentment sóc un criminal infractor de la llei!Quin món més estrany!" M

Com fer supositoris?
Fondre la mantega de cacau, afegir oli, aproximadament 1-2 g d'oli per 100 g de mantega de
cacau fosa per començar.A continuació, augmentar la dosi cada quatre dies fins que el pacient
utilitzi uns 0,33 g d'oli en cada supositori.1 g (pes total) supositoris per a nens, 2 g per a adults,
3 g (pilotes) per a problemes vaginals.0,01-0,02 g d'oli funcionaran bé per als principiants.Si
comenceu algú amb 0,05 g en un suppo, probablement tampoc no ho sentirà gaire, però és
millor començar amb una petita dosi (per aquells que no han provat mai el cànem en el passat,
etc.).El  veritable  RSO és molt  potent  i  tu  maisaber  exactament  com respondrà un  pacient
(tensió arterial, etc.), però els supositoris serien una bona manera d'acostumar la gent a l'oli.

L'interessant dels supositoris és com semblen obrir els pulmons i facilitar la respiració en 20
minuts, per exemple, un somni fet realitat per a molts amb MPOC o asma, etc.Els pacients
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també els han utilitzat per tractar la psoriasi, la pressió arterial alta, la malaltia de Crohn, els
rampes PMS, etc.

També pots afegir altres olis naturals als supositoris, depèn per a què els vulguis i quina és la
finalitat.Simplement aneu a alguns llocs de medicina natural i llegiu què fan els diferents olis
essencials i podreu experimentar tant com cregueu necessari.

A més, els supositoris són una bona manera de tractar els pacients que no poden menjar l'oli o
que no el poden mantenir a l'estómac per algun motiu.Pel que fa a mi, a jutjar pels efectes,
prendre l'oli en supositoris és la millor i més agradable forma d'utilitzar el cànem.Al principi sona
i sembla divertit, ho admeto, però els que ho han intentat estan d'acord.Potser obre els xacres
de baix cap amunt, qui sap, però sens dubte se sent molt bé.

A les dones els encantaria prendre els supositoris;  també ajuden amb tot tipus d'infeccions
bacterianes  i  víriques,  "intercanvis  d'informació  microbiològica  de  socis",  al·lèrgies  als
preservatius i als lubricants que s'hi fan servir, etc.He esmentat amb quina eficàcia l'oli té cura
dels (nivells) desequilibris hormonals?Molts desitjos, JB

"Els  supositoris  amb RSO també es  poden utilitzar  per  a tot  tipus  de problemes vaginals,
incloses, entre d'altres, infeccions per llevats, VPH, condilomes, herpes i moltes altres malalties
o infeccions que no necessàriament cal patir.Sobretot quan es poden cuidar amb tanta facilitat
si s'utilitza l'oli.JB”

"Els supositoris d'oli de cànem RSO funcionen molt bé per a tot tipus de problemes anals o
vaginals,  hemorroides,  malaltia  de  Crohn,  problemes  intestinals  o  intestinals,  leucèmia,
afeccions  pulmonars  com  asma,  tumors  cerebrals,  pressió  arterial,  control  de  l'equilibri
hormonal, etc.JB”

"Podeu donar-me consells sobre si l'oli de cànem és segur d'utilitzar durant l'embaràs, si us
plau?No hi ha molta informació que pugui trobar.S'acaba de dir a la meva amiga que té un quist
umbilical que pot causar coàguls de sang que poden provocar la mort del seu nadó.He vist els
efectes de l'oli de cànem i el bé que pot fer, no estic segur de si és segur durant l'embaràs".
Cristina

--  Estimada  Christine,  per  descomptat,  és  segur  utilitzar-lo,  el  cànem  s'ha  utilitzat  durant
l'embaràs i també per als dolors de part durant segles.Li recomano que faci supositoris amb
0,01-0,06 g d'oli en cadascun (comenceu amb 1-2 g d'oli per 100 g de mantega de cacau).El
quist normalment desapareix en poques setmanes.Tres vegades al dia, i no et preocupis, l'oli
no farà mal al nadó.Molts desitjos, JB

"Patis migranya?Preneu una quantitat d'oli de cànnabis de la mida d'un gra d'arròs, tambéRSO
i fes unes quantes picades d'ullet.Res millor, deixa'm que t'ho digui!" Sarah

-- Gran consell, Sarah.Realment funciona.Us suggereixo provar-ho en supositoris, molt a prop
de l'alleujament immediat i també funciona com a preventiu si el preneu religiosament cada
dia.Les migranyes poden ser tan debilitants.(Jindrich em va educar sobre els supositoris i tenia
raó en tots els aspectes.) "Tracey

"He aconseguit el que volia gràcies.Volia que admetis que l'oli és medicinal sense importar la
força.L'oli no ha de ser del 95-98% per tenir valor medicinal.No és simplement "merda" si no el
percentatge més alt possible.A mi em sembla perjudicial que tanta gent torni aquí a buscar
informació per obtenir  informació errònia que el  cànnabis pot  ser una merda.És una herba
sagrada i definitivament té valor en qualsevol forma.

Crec que una xeringa lubricada (sense agulla, és clar) amb oli lleugerament escalfat es podria
introduir i aplicar directament dins dels intestins.Dispara directament allà dins.Sembla que la
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dilució té més sentit per a aplicacions tòpics a grans àrees". Blake

-- Si això és el que volies, encara estàs perdent el sentit, Blake.L'oli de THC al 45% és una
merda en comparació amb el millor 95-98% de THC RSO extremadament potent i sedant i mai
tindrà efectes iguals o comparables.Això és el que volies escoltar?

Ara, si us plau, no dubteu a aplicar una mica d'oli al recte si voleu demostrar encara millor el
vostre  punt,  d'aquesta  manera  obtindreu  més  experiència  pràctica  sobre  com  utilitzar-lo
correctament.L'oli us mostrarà ràpidament per què és millor utilitzar-lo en forma de supositoris i
això és millor  escoltar-lo que un consell  ben intencionat.L'oli  pot  funcionar com una cola si
encara no heu entès la pista.Gaudeix de l'experiment, fes un vídeo sobre ell perquè altres no
hagin de repetir aquest error de principiants.Molts desitjos, JB

"El fetge obté la major part del seu subministrament de sang del sistema digestiu perquè pugui
processar més proteïnes, altres nutrients i substàncies tòxiques.Per tant, ingerir oli de Simpson
proporciona un lliurament ràpid i segur al fetge, i després al subministrament de sang i a la
resta  del  cos.A més,  una  part  de  l'oli  arribarà  directament  al  còlon  per  complementar  el
medicament al torrent sanguini.Bona sort!" Steve

"Amic, un supositori d'oli de cànnabis per fi ha alleujat el meu intens dolor d'estómac!Jo tampoc
em vaig sentir gens apedregat!(Prefereixo triar amb això) Finalment vaig poder dormir sense
dolor i em vaig despertar sentint-me molt millor.Un amic em va regalar un article que explica la
biodisponibilitat de l'oli de cànnabis per a diferents mètodes d'administració.És llarg i científic
però ho he llegit tot.

Quan es pren per via oral, els àcids estomacals redueixen la taxa d'absorció.La gent té aquesta
sensació realment "alta" o "pedregada" quan s'empassa l'oli i, al seu torn, creu que l'oli ha de
"funcionar realment".Però amb la via oral,  en realitat  no s'absorbeix a un ritme més elevat,
només s'està experimentant d'una manera psicoactiva.

He  estat  prenent  oli  de  cànnabis  per  via  oral  durant  gairebé  2  anys  i  he  tingut  una  gran
curació.Butt (juego de paraules), després de provar 2 dies de supositoris, estic convençut!Em
sento molt millor!Menys inflamació a les meves articulacions, no tan rígides, el dolor nerviós i
els espasmes musculars són molt millors i no hi ha dolor d'estómac!Per fi!La malaltia i el dolor
crònic són terribles.Ara em sento encara més positiu amb aquest oli.Realment necessitava una
mica d'esperança amb això.Començava a pensar que havia fet tot el que podia, ara em sento
esperançat".

"La biodisponibilitat de la via rectal va ser aproximadament el doble que la de la via oral a
causa d'una major absorció i un metabolisme de primer pas més baix". Mickey

-- Els supòs són ideals per a tantes condicions.Els vaig fer populars al CR, i milers de persones
els estan utilitzant amb gran èxit.Així que felicitats, Mickey.;) JB

"Sembla que es podria prendre dosis molt més grans per supositoris i no tenir una resposta
psicoactiva negativa.Hi ha una taxa de saturació per a l'absorció per via rectal?És a dir, podria
accelerar la meva curació fent supositoris de dosis més grans? Mickey

- Tingueu la mateixa cura amb la dosi com amb l'ús oral.Fins a 5 mg per suposat per als
inexperts, uns 10 mg se solen tolerar molt bé.Amb dosis més altes mai se sap com respondrà
el pacient, així que també és millor augmentar la dosi gradualment.Però un cop construïu la
vostra tolerància,  podeu experimentar lliurement.Personalment,  m'agraden els  supòsits  amb
0,3-0,5 g d'oli, però això seria massa per a la majoria d'altres, així que no ho proveu tret que
sàpigues què estàs fent i no t'importi dormir dos dies o alguna cosa així.;) JB

"Entenc per què se sent una mica espantat per la manera com l'oli et pot fer sentir,sobretot si
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no ho has viscut mai abans.La meva mare tenia 62 anys quan la vam començar amb l'oli que
mai abans havia fumat marihuana.Estava molt feble i marejada i no va poder menjar durant una
estona,  PERÒ  són  els  efectes  secundaris  de  l'oli.Ara  fem  supositoris  i  la  diferència  és
sorprenent.Ara pot prendre el seu gram complet dividit en 3 càpsules al dia.Encara se sent
quan comença, però no és tan pesat com quan l'estava prenent per via oral.També barregem
en la mateixa proporció d'oli de llavors de cànem i fins ara funciona bé.Espero haver tingut
sentit". Nikkita

"Hola JB, la meva mare té càncer de pulmó (etapa 3) i li he estat posant l'oli, ara és el seu desè
dia i estem gairebé 1 gram al dia.Teniu raó, s'hi va acostumar i els efectes zombies durant el
dia són millors, dorm de 10 a 12 hores a la nit.Així que també he de fer supositoris amb la
mare?Gràcies." Rio E

-- Sí, Rio, per què no.Gaudirà prenent-los, realment produeixen una sensació molt agradable al
cos.La  mateixa  dosi  que  acostuma  a  prendre  per  via  oral,  barreja-ho  amb  mantega  de
cacau.Pot prendre-ho entre dosis com a complement, si pot, o en lloc de la dosi oral, segons
ella.Per via rectal o vaginal, les dones tenen un lleuger avantatge sobre els homes en aquest
sentit.

I  si  les  dones  sabessin  quant  poden  ajudar  els  supositoris  amb  l'oli  amb  problemes
premenstruals i hormonals, tots els prendrien, d'això no en tinc cap dubte.

A més, els supositoris amb 0,005-0,01 g d'oli en ells són una excel·lent manera d'iniciar un
tractament per a principiants, els pacients no solen consumir supositoris amb petites dosis d'oli i
sembla que gaudeixen molt de l'experiència.Però, com vam descobrir, prendre els supositoris
és sovint un tema més controvertit que l'ús de l'oli en general.

Tot i  així, la realitat és que les hemorroides us atraparan tard o d'hora, i  quan ho facin, us
encantarà  prendre  un  o  dos  supositoris  d'oli  de  cànnabis,  us  ho  puc  garantir.Perquè
l'alleujament  és immediat  i  creieu-me que només poques persones són prou dures per  no
prendre el supositori en aquestes situacions.Tant pel que fa als prejudicis contra el cànnabis,
les hemorroides poden resoldre'ls molt ràpidament.JB

"Vas dir problemes hormonals...Estic prenent Estrogel perquè no tinc cap causa hormonal de la
meva gran operació.Ajuda per això?" Elisabet

"Segur que...Tinc 55 anys i el faig servir diàriament". Christy

Tubs d'alimentació
"Estic tractant la meva mare.Té càncer de gola i l'han administrat successivament a través del
seu tub d'alimentació.Escalfeu-ho una mica i barregeu-lo amb oli de coco!Mai ha obstruït el
tub!" Steve

"L'estic donant al meu fill a través del seu tub d'alimentació quan no se l'empassa: aboco aigua
molt calenta sobre l'oli en una tassa, després es dissipa, després afegeixo una mica d'aigua
més fresca (no massa) perquè l'aigua no massa calent, després aboqueu-lo al tub.Ha funcionat
bastant bé, encara que de vegades l'oli recobreix una mica el tub, però mai s'ha bloquejat.El
secret és abocar-lo avall mentre encara està ben calent". Àngela

"Algú tindria alguna idea sobre com donar l'oli de cànem a algú a través d'un tub d'alimentació?
L'he  barrejat  amb oli  d'oliva  perquè  no sigui  tan  gruixut,  però  encara  tinc  por  que  tapi  el
tub.Alguna idea?" Steven

-- Steven, sempre és millor trobar la manera d'administrar l'oli sense diluir, aquesta és la millor
manera.Quan no trobeu la manera, podeu barrejar-lo amb el menjar del pacient i fer-lo menjar
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d'aquesta manera.Sí, podria obstruir el tub, és a dir, si l'oli és de consistència espessa.Alguns
olis són gruixuts, altres més líquids.Però quan els escalfeu a la temperatura corporal, haurien
de ser prou líquids per no obstruir el tub.

Una altra manera és donar-lo als pacients en supositoris amb mantega de cacau.Tot i  així,
menjar l'oli és la forma preferida de prendre aquest medicament, sempre que sigui possible.Hi
ha moltes maneres d'administrar l'oli i sovint és molt individual, així que intenteu trobar una
manera que s'adapti millor al pacient.Molts desitjos, JB

"Sé  que  sona  terrible,  però  una  mica  de  coca-cola  a  través del  tub  per  rentar-la  després
d'administrar coses viscoses, o simplement per netejar els esclops en general funciona bé.Un
antic RN en espera." Ellen

Cirurgia, quimio o oli?
"No m'emportaries mai les pits, quan puc ingerir RSO!!" Chloe

"La mateixa idea que el càncer de mama és un "percentatge de risc" és una mentida total.En
realitat, tothom té microtumors de càncer al cos, inclòs jo mateix.El càncer no és una malaltia
que  només  "aconseguiu"  com  si  un  llamp  us  colpeja  a  l'atzar.És  una  cosa  que  heu  de
"gestionar" o "prevenir"  dia a dia,  àpat  per àpat,  mitjançant  una elecció d'estil  de vida que
inclogui  suplements  de  vitamina  D,  nutrició,  superaliments,  sucs  de  verdures  i  evitar  els
productes químics i  la  radiació que causen càncer.  Així,  quan un metge diu que tens una
"oportunitat" de tenir càncer, el que està donant a entendre és que no tens control sobre el
càncer, i això és una mentida.En altres paraules, el curanderisme del càncer.

-- Quan tingueu una "oportunitat" de patir càncer, simplement poseu-vos en l'oli.És una opció
molt més saludable i segura.JB

“Mireu el càncer o qualsevol altra malaltia greu com si fos un incendi.Com més gran sigui el foc,
més potència necessitareu per apagar-lo.Per tant, preferiries fer servir cent galledes d'aigua
(RSO) o un got d'aigua (altres tipus d'oli) si la teva pròpia casa està en flames?O t'agradaria
que els bombers professionals vinguessin a ajudar-te?Això és el que preferiria, però als actuals
bombers, és a dir, els metges, ni tan sols se'ls permet fer servir l'aigua per apagar tots aquells
focs i ni tan sols saben com utilitzar-la després de totes aquestes dècades d'adoctrinament,
rentat de cervell i sense consum de cànnabis en medicament.

Té sentit que algú enviï bombers experts a un gran incendi a la ciutat i no els deixés fer servir
l'aigua, és a dir, la forma més bàsica i tradicional de lluitar contra el foc?No a mi.Però tot i així,
això és exactament el que van fer els que tenien el poder al sistema mèdic que tenim avui.

Molts focs, sense aigua, és a dir, molta feina extra per als bombers/metges que no poden fer la
seva feina de la millor manera possible.No és així com hauria de ser, crec.Haurien de tenir el
millor  equip  i  les  millors  eines  per  a  la  seva  feina,  no?Això  és  el  que  faria  si  fos  el  seu
gerent/govern.Hi ha alguna cosa dolenta mirar-ho d'aquesta manera?No ho crec." JB

"Per a qualsevol dona que llegeixi això, espero que us ajudi a saber que teniu opcions", va dir
la  senyora  Jolie.
-- Si la senyora Jolie creu que una doble mastectomia és la millor manera de prevenir el càncer,
permeteu-me dir que no hi estic totalment d'acord.I si estigués al seu lloc, menjaria l'oli  i  el
fregaria a les zones sospitoses cada dia, és una opció molt més segura que la que va passar
ella.I el més curiós és que de totes maneres es menjarà l'oli, perquè ho haurà de fer.

Per exemple,  quantes tomografies va haver  de fer  abans i  després de la  cirurgia?Una TC
equival  o  pot  ser  igual  a  200-500  raigs  X  pulmonars  i  els  efectes  de  la  radiació  són
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acumulatius.De  fet,  aquesta  "cirurgia  preventiva"  probablement  li  donarà  càncer  en  lloc  de
prevenir-lo.Oh bé.

Això és el que obtens quan tens massa per gastar i quan fas una prova genètica per predir el
teu futur.Aquells estafadors li van dir que tindria càncer de mama, així que va "actuar" i ara
viurà  sense  pits,  estarà  deprimida  per  això,  hi  pensarà  tot  el  temps,  tindrà  moltes  altres
malalties com a conseqüència de això, i és més que probable que ho aconsegueixicàncer en un
altre lloc de totes maneres, i  probablement ho farà després del que li  van fer els metges i
després de tota la BS que li van dir.

És realment millor seure a casa i menjar l'oli i no preocupar-se per res.O almenys jo crec que
sí.Si arriba, vindrà, per què preocupar-se d'alguna cosa que pot passar d'aquí a vint anys i
tallar-se els pits sense cap altre motiu que la simple corrupció i robatoris als més alts nivells.JB

"Crec que tens raó a JB!L'any 2005 em van extirpar el pit dret, si hagués sabut de la RSO mai
m'hauria fet aquesta cirurgia.Com sabeu, ara tinc càncer de pulmó i crec que RSO és l'únic
camí a seguir". Bonnie

"Tan cert JB, em vaig fer una histerectomia preventiva després d'un càncer de mama en etapa
1,  que ara  lamento.Si  hagués sabut  sobre  RSO aleshores  no hauria  tingut  cap cirurgia  ni
radiació!A més la radiació era de protocol!!!!!Tinc tanta FE en RSO que he cancel·lat la meva
propera mamografia.Vaig a veure el meu consultor per última vegada per dir-li que he acabat
amb la indústria del càncer, ja que crec que conec la cura, vaig a escriure RICK SIMPSON
PHOENIX TEARS a les  meves notes  de l'hospital.:)  No puc agrair-te  prou la  teva ajuda i
dedicació.Les meves donacions de càncer ara es destinen a llàgrimes de fènix.Estic beneït!!!
PAU, amic meu.:)” Tina

"És tan estúpid arriscar la teva vida amb la mastectomia per no haver de posar-te en risc
POSSIBLE amb el càncer.I després arriscar-se a tenir càncer amb totes aquestes exploracions!
Què tan  estúpid  et  sentiries  si  tinguessis  càncer  als  pulmons  després  de  tot  això  de  les
exploracions?O  va  morir  durant  una  complicació  de  la  cirurgia?Una  mastectomia  després
d'haver estat  diagnosticat  de càncer,  AMB oli  de cànem i  no ho jutjaria,  però fer-ho sense
càncer és tant de risc com tenir càncer.Lògica simple". Carla

"Desafortunadament, veig que les dones ho fan tot el temps com a "preventiva". I tenen por
d'això perquè consideren que és la seva única opció.Ho sabem millor, però per Déu quantes
persones més han de patir  aquesta malaltia de merda??!!Els nostres governs són inútils.Si
tinguéssim cànnabis aquí per utilitzar-lo lliurement, molts no estarien en la posició en què es
troba la dama de dalt.Molt molt trist i em fa enfadar." Geòrgia

"Així que es va matar i ho va dir com una mesura preventiva?Això és una bogeria...A més, la
genètica no funciona així.Tots tenim tots els gens bàsicament per a tot...És el nostre ENTORN
el que desencadena l'activació de determinats gens.Quan diuen que "corre a la família"  és
realment un signe que els hàbits es transmeten d'una generació a l'altra causant els mateixos
desencadenants genètics.No és només un cas de genètica.Això és una cosa totalment ignorant
de dir...” Alistair

"El que un metge pot convèncer algú perquè faci...Escolteu gent, el cribratge genètic és molt
més complex que "Oh, tens aquest gen, de manera que tens un 87% de possibilitats de patir
càncer".  Aquí  hi  ha  un  altre  fet  que  la  majoria  desconeix:  tothom té  cèl·lules  canceroses;
mantenir un físic vital i minimitzar les toxines ambientals és la millor aposta de qualsevol per
mantenir-se saludable...Això sembla tan exagerat.Un abús greu de la relació metge/pacient”.
Jack

"Em pregunto si Brad Pitt se li tallen les boles per prevenir el càncer testicular ara". Mike
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"JB, volia compartir això amb tu i Rick.La píndola d'oli de què parla és la RSO.Vaig pensar que
això et podria interessar.També tinc fotos per a tu.Això va ser enviat per un empleat i un usuari
de medicaments naturals". Rick

"D'acord, aquesta és la primera vegada que li dic això al món, així que perdoneu-me si divago
una  mica.
Pateixo un cas greu d'endometriosi.És una malaltia quan el teixit que recobreix normalment
l'interior  de l'úter,  anomenat  endometri,  comença  a  créixer  fora  de  l'úter.Sovint  cobreix  els
ovaris,  l'intestí  i  altres  òrgans  i  teixits  del  revestiment  de  la  pelvis.Igual  que  ell'endometri
reacciona durant la menstruació, així com l'endometri desplaçat fora de l'úter.S'espesseix, es
trenca i sagna amb cada cicle menstrual.El teixit  desplaçat no té manera de sortir  del cos,
quedant atrapat.El que al seu torn fa que el teixit circumdant s'irriti i s'inflami, i finalment es
converteix en teixit cicatricial i adherències (teixit anormal que uneix els òrgans).

Això provoca efectes secundaris horribles.Dolor Kb una nàusea diària constant.Dismenorrea,
menstruacions doloroses, que normalment poden durar tot un cicle.Sagnat excessiu, infertilitat,
fatiga,  nàusees,  restrenyiment,  etc.Ara  l'atenció  mèdica  moderna  per  a  l'endometrosi  és
principalment hormones i analgèsics pesats.Depenent de la gravetat i dels plans de tractament,
el tractament més recomanat i eficaç és fer-se una histerectomia.

Només tinc 21 anys.M'enfronto constantment a una batalla de dolor diari i  esperança d'una
futura família i bona salut.Això afecta la vida diària d'una manera tan negativa que de vegades
amb prou feines puc aixecar-me del llit.He provat hormones i tones de drogues que em fan molt
malalt.Fins ara no ha funcionat res...fins fa aproximadament un mes.El propietari i creador o
MOTH  (medicina  de  l'herba)  em  va  presentar  aquesta  meravellosa  medicina  anomenada
"píndola d'oli". A més de canviar la meva dieta, he vist grans millores aquest darrer mes.He
estat  dormint  8  hores  completes,  cosa  que  és  tabú  per  a  mi!He  vist  una  disminució
importantíssima  del  dolor,  poc  o  gens  en  realitat.Les  meves  nàusees  ja  han  desaparegut
completament i, a diferència dels efectes dels analgèsics que vaig rebre dels meus metges, ara
sóc capaç de digerir i menjar sense cap problema. Sincerament, puc dir que no m'he sentit tan
bé des dels 15 anys!"

"Prefereixo  morir  per  causes  naturals  que  que algú em talli  sobre  una  taula  d'acer  en un
hospital.Els cirurgians no sempre tenen una taxa d'èxit del 100%, la meva amiga Margie va
morir per una histerectomia, va sagnar a la taula d'operacions". DeYoung

"Va cuidar els càlculs biliars de les meves germanes.Tan bon punt va començar a prendre l'oli,
va deixar de tenir els horribles atacs.Mai n'ha tingut una altra i li va cancel·lar la cirurgia!!!!La
meva salut també ha fet un 180". Kelly

"Fa 19 mesos després d'haver-me extirpat un tumor cancerós al còlon, la Clínica del Càncer va
venir a trucar el dia de l'alta.La quimioteràpia i la radiació està previst que comencin la setmana
vinent, van dir  un protocol estàndard.una merda vaig dir jo!!!L'oli  de cànnabis serà la meva
versió  del  protocol  estàndard.Revisió  d'un  any  el  mes  passat.LA SANG  ESTÀ  NETA:  els
resultats de la tomografia computada que em va dictar el meu cirurgià, Cita, Gerry, el teu còlon
està impecable. Gerry

"Hola  JB,  tinc  una  pregunta  d'emergència  mèdica.El  meu pare  ha  patit  una  caiguda,  s'ha
colpejat al  cap i té un coàgul de sang a la membrana externa del cervell,  no en realitat  al
cervell.Ha estat donat d'alta de l'hospital i ha aturat els analgèsics perquè no treballen per als
mals de cap.Els metges esperen que el coàgul de sang es redueixi de mida en el seu moment,
en cas contrari, intentaran operar...Pren Coversyl 2,5 mg per a la pressió arterial, Flomackstra
per a l'engrandiment de la pròstata,  i  també té una condició de sang sense plaquetes que
causa  Gammofàcia  d'una  certa  importància.Té  80  anys  i  mai  no  ha  provat  RSO.En  tinc
algunes, tot i que fa un any que està en un recipient a la nevera...Has tingut alguna experiència
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amb la reducció d'aquest tipus de coàguls de sang?Hi hauria algun benefici en una aplicació
tòpica al cap a la zona del dolor o la ingestió seria la millor?Compraré el vostre llibre electrònic
avui  definitivament,  però  qualsevol  assessorament  PRIVAT  específic  seria  molt
apreciat...Probablement barrejaré el RSO amb oli de coco, o oli d'oliva que prefereixi ja que és
italià,  per a la ingestió i/o aplicació tòpica.Suposo que el  principal que vull  saber és: hi  ha
alguna possibilitat d'efectes adversos sobre el coàgul de sang per la ingestió de RSO?Hi ha
moltes coses per reduir els tumors a tot arreu, però no puc trobar res sobre els coàguls de sang
a la membrana externa del cervell???!!!Si us plau, ajuda." Ross

--  Hola  Ross,  aquí  tens  el  llibre  electrònic.L'oli  també  ajudarà  amb  el  coàgul  de  sang,
fàcil.Hauria d'haver tingut cànnabis al seu sistema just després de la caiguda.I ara com més
aviat el puguis posar-himés possibilitats d'èxit.Jo tallaria els medicaments per la meitat quan el
comenceu amb l'oli per evitar efectes secundaris no desitjats i després, com dius, internament i
tòpicament.Un supositori  amb l'oli  funcionaria  molt  bé:  els  supositoris  són ideals  per  a  les
afeccions pulmonars i cerebrals. JB

"Vaig barrejar aproximadament mitja unça amb 60 ml d'oli d'oliva (no sé la qualitat que vaig
fer).Va anar-hi, semblava que la mort s'escalfava (només em deixava aplicar-la tòpicament al
cap).Vaig provar 0,5 ml en una pipeta i encara estic funcionant, però sóc lleuger.Vaig untar-li
almenys el doble al cap.Al cap de mitja hora va concloure que tot havia entrat i es va netejar el
cap amb una tovallola....Vam menjar salmó fumat que havia portat, després vaig sortir a buscar
pa i llet i vaig tornar a escoltar-lo xiulant per telèfon amb els seus altres fills, que evidentment
estaven contents de sentir-lo  tornar  a ser  de costum.Yadayada,  gràcies per la  vostra feina
nois!...Ross

"Sóc un supervivent de càncer 4x, el meu darrer diagnòstic va ser càncer de mama agressiu
invasiu en fase 4, així que vaig passar per una doble mastectomia el febrer de 2014. Aquesta
vegada he renunciat a la quimioteràpia i la radiació i he fet servir olis de THC i CBS per curar-
me. Fa 2 anys que estic en remissió. Sí, carinyo, funciona. Si tens alguna pregunta, està bé.
Crec que et  puc ajudar.  He passat  tres vegades amb radiacions i  quimioteràpies i  aquesta
vegada m'hi vaig negar i vaig utilitzar els meus mètodes alternatius. Aquesta vegada he tingut
la millor qualitat de vida. No està malalt i amb nàusees tot el temps. El meu nivell de dolor es
controla amb olis i concentrats de THC i CBD. Aquesta vegada no són farmacèutics. Sense
opioides. Gràcies a Déu." Tina

“Fa poc vaig conèixer un senyor,  em va dir  que era el director de projectes especials,  que
treballava per al govern a principis dels setanta.Em va dir que aleshores van estudiar oli de
cànem mèdic i el van deixar caure.PER QUÈ?Perquè va funcionar!!Sí, va dir que "els poders
saben que no hi ha diners per viure, només per morir". Com tots sabem, al nostre país i als
EUA  els  polítics  tenen  inversions  en  laboratoris  de  quimioteràpia  i  empreses
farmacèutiques.Bé, després d'una llarga discussió també em va dir que ell i tot el seu equip han
estat prenent oli de cànem mèdic des d'aleshores i que aquest excel·lent cavaller sembla que
tingui  uns  seixanta  anys,  bé,  en  realitat  té  uns  setanta  anys  i  es  veu  genial.  !!Els  altres
membres del seu equip encara viuen també, ara és una cosa a pensar!!I vaja, també sabíeu
que l'ésser humà viu més antic del nostre planeta té 131 anys, ha estat amb oli de cànem
medicinal  tota la  vida i  encara va a treballar  a la  seva granja cada dia...  Ens traeixen les
persones en qui se suposa que hem de confiar! !” Brian

PMS, menopausa
"Aquesta és una cosa per a la qual el cànem i l'oli de cànem, en particular, és el millor que hi
ha, excepte cap.Simplement no trobareu res que pugui o us ajudi millor que el cànem.Ajudarà a
restablir l'equilibri hormonal i a eliminar l'agressivitat, els canvis d'humor, etc.També ajudarà a
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alleujar el dolor i els rampes premenstruals, els sentiments d'incomoditat, l'ansietat, etc.

Si  veia  que  una  dona  començava  a  comportar-se  de  manera  estranya  a  causa  dels
desequilibris hormonals relacionats amb el síndrome premenstrual al seu cos, li donaria cànem
immediatament de totes les maneres o formes o formes disponibles.No veig cap raó per la qual
algú  ha  de  patir  innecessàriament.Sense oblidar  que quan un pateix,  tothom que  l'envolta
pateix en conseqüència, com pot confirmar qualsevol que hagi hagut de tractar amb una dona
premenstrual.La faria menjar l'oli,  l'utilitzaria en un supositori i  no descuidaria l'ús tòpic a la
panxa i l'esquena.Li  agradarà perquè allunyarà el  dolor i  millorarà la seva pell  en aquestes
parts.També fumaria una mica d'oli amb ella perquè sàpiga que "no està sola" i  que algú li
importa.Amb el cànem, la menstruació no ha de ser una experiència frustrant i desagradable
per a tots els implicats.JB”

"L'oli de cànnabis és el meu medicament per a la menopausa i el meu medicament preventiu
per al càncer d'ovari que va prendre la meva mare el 1985.Si només hagués sabut sobre l'oli, la
meva mare m'hauria vistcréixer i  tenir fills!Em va curar els símptomes de la menopausa.Va
treballar en 48 hores!Puc tornar a viure!Comparteixo aquesta informació allà on puc.La cura ha
d'estar disponible per a tothom!Gràcies Rick per difondre la notícia i  fer que la gent estigui
sana!" Shelagh

"He  perdut  50  lliures  a  causa  del  fet  que  treballa  les  meves  hormones,  ho  puc  sentir
immediatament, no hi ha més sofocos que solen passar durant tot el dia i la nit.Quan em vaig
emmalaltir als 37 anys, també em van llançar a la menopausa immediata i la malaltia embolica
totes les hormones.Sóc un creient que he guanyat 100 lliures des que em vaig emmalaltir i amb
només una mica d'ús n'he perdut 50". Joann

“Fa molt de temps que segueixo la pàgina d'en Rick i a causa de la informació que hi vaig
obtenir, l'asma i les suors nocturnes MOLT FORTES i els sofreccions a causa d'una menopausa
molt difícil ara ja no existeixen.Mantingues la bona feina." Lize

“Tinc càncer i apnea del son.No només dormo increïblement, sinó que no em desperto dels
sofocos.És una benedicció”. Estefania

"Algú més ha informat que l'oli és realment bo per alleujar els símptomes de la menopausa?Els
meus sofocos i suors nocturns van desaparèixer gairebé completament quan estava prenent
l'oli". Gill

Q.Maleït,  JB...  ho  anava  genial,  FINS  les  injeccions  anti-estrògens.La  posen  mortalment
malalta.
A.Sorpresa, sorpresa, Valerie."Mantenir-se allunyat dels metges" és la regla del joc en aquests
moments, malauradament.No ho diem per plaer, és una realitat.Els pacients acostumen a fer-
ho bé amb l'oli fins que els experts mèdics intervenen i l'enfonsen amb alguns medicaments
químics experimentals i altament alternatius innecessaris.Així, fins que els metges aprenguin a
utilitzar aquest medicament correctament, és realment més segur mantenir-se allunyat d'ells (si
les circumstàncies ho permeten, és clar).No necessita les injeccions, ha d'ingerir tant oli com
pugui  el  més ràpidament possible per desfer  els  danys dels  tractaments mèdics anteriors i
controlar el seu estat.Si l'oli no ajuda, és molt poc probable que ho faci una altra cosa.JB

Regulació del pes corporal
"L'oli de cànnabis regula el pes corporal i sens dubte us posarà en un pes saludable!També fa
que no tinguis ganes de menjar ferralla.És realment una medicina sorprenent.Aquest és l'únic
medicament REAL per a la pèrdua de pes que hi ha". Rick

"Jo també estic baixant de pes --- he d'anar a comprar un cinturó.:) Vaig trepitjar la bàscula i ara
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tinc 139 # -- No he vist aquest pes des de l'institut.Estic sorprès i segueix tenint gent que em diu
com de notable és la pèrdua de pes, se sent molt bé.Tampoc tinc gairebé gana i és una mica
estrany quan sento les ganes de passar-me unes llaminadures grasses que normalment no
m'han passat mai.Estrany.Em vaig preocupar durant un nano segon que estava prenent massa
oli o alguna cosa així, però ràpidament em vaig adonar que el meu cos estava curant... vessant
allò  que  no  hauria  d'arribar  i  com  més  canvio  la  meva  dieta  a  orgànica,  més  saludable
serà.Sense  dietes,  sense  exercici  excessiu,  només  passejades  a  cavall,  jardineria  i  ser
mare.Crec que és un efecte secundari natural de la RSO.:)” Heather

"He estat amb l'oli durant 2 mesos i també estic notant la pèrdua de pes...completament fora
dels medicaments amb recepta...Suspensió de les píndoles per a la pressió arterial...acabo de
prendre  la  meva  pressió  arterial  (no  hi  ha  pastilles  en  2  mesos  des  que  vaig  prendre
oli)...resultats 124/80 pols assegut 79...OH DÉU MEU...això és genial!!!L'anàlisi de sang es farà
aviat i després informaré dels números PERFECTES perquè tots els vegin... Gràcies RS, el
meu Àngel VERD. Susanna

“Bon treball Suzanne!!He estat menjant cànnabis diàriament des de fa més d'un any i mantenir
el meu pes a l'escola secundària mai va ser tan fàcil durant la meva carrera militar quan vaig
prendre medicaments amb recepta!M'encanta quant més fàcil  és amb el cànnabis també!!!"
Tammy

"Noto que després de fumar una mica d'oli el meu sucre en sang baixa molt ràpidament.I estic
fumant més oli que brot i he perdut una mica de pes i el meu sistema digestiu s'ha calmat molt".
Michelle

"Fa temps que estic a l'oli.Realment funciona per mantenir el sucre en sang normal, però tinc
un problema.El meu nou metge de gestió del dolor va fer una orina i va sortir positiu.Li he dit
que el faig servir perquè no hagi de prendre insulina.Va dir que si segueixo donant positiu, em
tallarà els altres medicaments per al dolor.Ara he perdut 40 lliures i el sucre en sang és normal i
em sento molt  bé.Si  em tallen  els  medicaments,  recuperaré el  pes  perquè l'esquena i  els
genolls estan degenerant i  no puc fer exercici.Ara visc a Oregon, on el petroli  és més fàcil
d'aconseguir  gràcies als dispensaris.No sé què dir-li  al  meu metge.He estat  al  davant  amb
ells.El VA rebutja els meus medicaments i no vol tractar amb nosaltres que estem en un dolor
degenerant real tot el temps.Quin desastre." Michelle

"El  meu quiropràctic,  m'està escoltant  sobre RSO ara.Ara que havia perdut  65 lliures en 5
mesos sense exercici, deixeu de disparar-me amb insulina, ara tinc les meves píndoles a la
meitat de la quantitat.Aviat també els deixaran caure.Se li va obrir el cor quan li vaig explicar en
Rick i  la seva història.Va demanar pels seus altres pacients,  l'home estimat que és, li  vaig
recordar que li havia esmentat RSO, per ell!Lol Això li va agradar, així que tyty ty, seguiu així,
tots!" Dave

"He estat menjant oli de cànnabis amb la pèrdua de pes com a objectiu, a més de vigilar la
meva  dieta  i  fer  exercici  regularment.Fins  ara  en  8  setmanes  he  perdut  8  lliures.això  és
impressionant?Encara no n'estic segur, però ja us ho faré saber.Estic compromès a fer-ho cada
dia durant 6 mesos.M'he adonat que gairebé mai tinc gana i no tinc ganes (excepte una bona
xocolata)  de  dolços  i  quan  menjo  alguna  cosa  dolça  només  en  puc  menjar  una  petita
quantitat.Gràcies  per  publicar  això.M'encantaria  veure  si  altres  es  beneficien  del  petroli
d'aquesta manera? Robin

“Salutacions JB.Espero que aquest missatge us trobi bé.Només vaig pensar que compartiria la
meva experiència amb l'oli de cànnabis com a suplement diari.Abans d'esbrinar els beneficis de
l'oli de cànnabis i què pot fer per al cos humà a través de Rick Simpson i de tu mateix, havia
estat experimentant alguns problemes mèdics propers per acompanyar els que ja tinc.
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Pateixo dolor crònic d'OA greu per un accident de tala que em va arruïnar el genoll dret.A causa
d'aquesta lesió, ja no podia treballar a temps complet.També pateix dolor d'OA a l'espatlla, al
braç i a la mà dreta d'un plexe braquial a l'espatlla dreta que va causar paràlisi al braç dret
durant un any.Estava experimentant un formigueig a la punta dels dits, així com inflamació i
inflor a les dues cames inferiors.El meu metge m'havia advertit 6 mesos abans del pessigolleig
als dits que si no canviava el meu estil de vida, estava en el camí de convertir-me en diabètic.

En aquell moment pesava 260 lliures.També vaig perdre l'olfacte i el gust.Tots aquests eren
signes de convertir-se en diabètic.El metge va dir després de provar-me el sucre en la sang que
d'1 a 10 estava en bon camí @ 6,5.Vaig començar a prendre l'oli  fa uns 6 mesos.Un nucli
d'arròs al matí i de nou abans de dormir.Ara peso 203 lliures, sense pessigolleig a la punta dels
dits, el meu olfacte ha tornat i puc tornar a tastar coses.La inflor i la inflamació de les cames i
els peus han desaparegut, així com el dolor de l'OA.Moltes gràcies per difondre la veritat sobre
aquesta planta curativa amb la resta de la humanitat.Tu i Rick sou un autèntic regal per als que
ho necessitem.

Oh!La meva filla fa el que es coneix a casa nostra com a boles d'oli (dosi enrotllada en un tros
petit  de  pa)  ens  quedem sense  boles  d'oli.Vaig  ser  massa  mandrós  per  fer-me la  meva  i
tontament  vaig  deixar  de  prendre  la  meva  dosi  durant  aproximadament  una  setmana.Vaig
tornar fins a 217 lliures.Quan vaig tornar a prendre l'oli, el meu pes va tornar a baixar a 203
lliures i continua baixant.La meva alçada és de 5'8 ", així que aviat sabré si em torna al meu
pes prematrimonial de 175 lliures.Estic tan emocionat.Lliçó apresa.No deixeu mai de prendre
l'oli.La vida és bona!Moltes gràcies." Ron

"El meu fill utilitza oli de Simpson per a la seva malaltia de Crohn, però he sentit que pot ajudar
a  perdre  pes.Si  és  així,  com?"  Krystal
-- Sí, es pot, menja l'oli i baixaràs de pes si tens sobrepès i augmentaràs de pes quan tens baix
pes.No  em  pregunteu  per  què,  no  em  pregunteu  com  és  possible,  no  sé  la
resposta.Simplement  passa.Vaig  perdre  50  quilos  amb  l'oli  i  creieu-me  que  vaig  fer  tot  el
possible  per  desmentir  en  Rick.Però  vaig  fracassar  i  l'oli  també  em  va  fer  recuperar  els
músculs.Va ser estrany i difícil de creure, ho admeto.Però no m'importa que hagi perdut tot
aquest pes sense una gota de suor i sense exercici.De fet, va ser bastant agradable i no em va
importar el bon son que va ser l'únic efecte secundari notable de l'ús de l'oli.JB

"Hola Rick, realment volia donar-te les gràcies per salvar-me la vida.Tinc 17 anys i de Delhi,
Índia.Tenia  molt  sobrepès.I  des del  maig  passat  quan vaig  començar  a consumir  RSO, he
perdut 40 kg (88 lliures) en 10 mesos.El meu germà també va perdre 23 kg i la meva mare va
perdre 15 kg des d'aleshores, i això és perquè menjo molt més oli que ells, ja que no m'engroso
gens encara que en consumeixi un gram.

Així, com més i més ràpid menges l'oli, més ràpid i millors són els resultats.Realment vull que
tothom sàpiga que pot curar una de les malalties més grans del món, l'obesitat.

Gràcies a JB per proporcionar-nos la informació cada cop que la necessitava.Tots dos sou els
meus herois i no us puc agrair prou. Shobhit i Shashank

Ansietat, paranoia

"Un exemple de com poden fer mal els consells honestos però equivocats: algú es va queixar
de l'alt  i  se li  va dir  que prengui CITICOLINE. Està bé, excepte que la CITICOLINE és un
anticoagulant  i  la  persona  a  qui  es  va  donar  el  consell  era  una  que  no  podia  tolerar  un
anticoagulant. La persona que va donar el consell tenia bones intencions, però no va revelar
aquesta informació vital. Sé que hi ha moltes persones ben intencionades que volen ajudar,
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però SI us plau, vés amb compte amb la informació que pot afectar tant la vida com la mort. Per
cert, la manera fàcil de reduir l'alt és posar-li uns quants grans de pebre a la boca... segur, barat
i eficaç". Gary

"És genial saber sobre la citicolina, ja que també prenc warfarina. Igual que la cúrcuma, que
també dilueix la teva sang". Randy

"La citocolina fa/ajuda les cèl·lules metastàtiques a desenvolupar el seu propi subministrament
de sang. No és tan bo per al càncer". Jim

"Ahir vaig fer que una dona comencés a prendre medicaments.Aquest és el seu informe del
primer dia.Simplement increïble!Aquí teniu el meu informe del primer dia:

Em vaig despertar amb èczema al llavi ahir al matí i vaig posar-hi una mica d'oli.La picada es va
aturar en uns 10 minuts.El dolor va desaparèixer en 30 minuts.La inflor va disminuir en poques
hores.Les butllofes dels meus llavis avui han desaparegut a la meitat; normalment triguen dues
setmanes a curar-se.Respirant  els  vapors de l'oli  del  meu llavi.Vaig notar que el  dolor  que
portava al  meu sinus dret  durant  diverses setmanes s'ha aturat.I  el  meu nas va deixar de
córrer.Només he esternudat una vegada des d'ahir.Em vaig adonar que la meva fatiga no era
tan profunda com de costum.Em vaig adonar que em sentia relaxat i que aquella vora ansiosa
havia desaparegut.

Vaig notar una disminució del dolor corporal al vespre: normalment tinc tant dolor corporal al
vespre  que  no  em  puc  seure  quiet  (dolor  al  nervi  del  turmell  i  als  músculs,  al
genoll/espatlla/colze/canells/dolor  del  polze  va  disminuir  significativament).A més,  tinc  una
brillantor molt lleugera amb cada dosi.No tinc cap dificultat per treballar o concentrar-me i no
dubtaria  a  conduir.Tinc  el  cap  molt  clar  tot  i  que  aquest  matí  m'he  oblidat  de  prendre  la
Citicoline.Estic posant l'equivalent a aproximadament mig gra d'oli  en un Craisen i ho porto
així".

"Vaig començar l'oli de cànnabis el desembre del 2012 com a tònic general.Estava patint el
tipus 2diabetis en aquell moment.Els meus sucres en sang eren als 300, on 100 és normal.Em
van posar metformina que em va emmalaltir cada vegada que la prenia.Vaig demanar que em
canviessin a un altre medicament per a la diabetis i em van treure metformina i em van posar
Januvia.Els meus sucres en sang només amb medicaments van baixar raonablement.Els meus
números estaven en els 100 més alts la major part del dia.Quan vaig afegir l'oli al meu règim,
els  meus  números  van  tornar  a  estar  lleugerament  per  sobre  del  normal.Aleshores  es  va
descobrir  que  Januvia  causava  càncer  de  pàncrees.Volia  aturar  aquest  medicament  i  vaig
demanar al meu metge que tornés a prendre Metformina.Va estar d'acord.Per descomptat, amb
la metformina, estava malalt cada vegada que la prenia.

Acostumar-me a l'oli va ser tot un calvari per a mi.Odiava l'alt que em donava la marihuana.Feia
més de 35 anys que no feia servir marihuana abans d'utilitzar oli.Vaig començar l'oli amb una
gota de la mida d'un cap d'agulla i fins i tot això era massa.Vaig començar a prendre Citicoline
per alleujar l'alt de l'oli a proposta de Corrie Yelland.Va funcionar bé i vaig estar en aquest camí
durant més d'un any.El maig de 2013 em van traslladar d'urgència a una cirurgia d'urgència per
a  la  meva  vesícula  biliar.Vaig  estar  5  dies  a  l'hospital  sense  oli.En  aquell  moment  es  va
descobrir que el meu magnesi era baix.Em van començar a prendre magnesi suplementari a
l'hospital.Quan vaig tornar a casa vaig començar de nou amb l'oli.Per a la meva sorpresa,
després d'estar amb els suplements de magnesi durant una setmana, vaig experimentar un
augment  molt  agradable  de l'oli.Aquesta  ha continuat  sent  la  meva experiència.Vaig  poder
deixar d'utilitzar Citicoline per alleujar l'alt.Aleshores vaig poder augmentar la meva dosi d'oli a 1
gra al dia.Vaig començar a tenir molts nivells de sucre en sang.Vaig treure la metformina del
meu règim diari.
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Des  que  vaig  augmentar  la  meva  dosi  d'oli  a  1  gra  d'arròs  al  dia,  els  meus  sucres  són
completament  normals.El  meu a1c ha baixat  a 6,1 de 7,2  fa un any i  1/2.El  meu MDestà
sorprès com el meu farmacèutic.No puc compartir el motiu del meu èxit amb ells, ja que visc en
un estat on el petroli és il·legal.Una nota interessant d'aquesta història és que quan em van
precipitar a la cirurgia vaig demanar que parlés amb l'anestesiòleg en privat.Tenia por que l'oli
m'impedisca fer un procediment segur.A l'anestesiòleg no li preocupava que estigués a l'oli i va
dir  que si  alguna cosa em faria  més fàcil  la  cirurgia  perquè els  meus vasos sanguinis  es
dilatarien i la respiració seria més fàcil mentre estigués sota.Durant tot això, Aamann ha estat al
meu costat.No sempre té les respostes que necessito, però m'ha indicat que pregunti i confiï en
el meu cos i la meva intuïció.No em resulta fàcil, però finalment hem arribat a un lloc de gran
èxit  on  la  meva diabetis  tipus  2 s'està tractant  amb èxit  només amb oli.Ara  som maig  de
2014.Atentament, Alícia"

"Dimonis, fins i tot em banyo amb oli de cànnabis infusionat amb altres olis.Qui hauria pensat
un bany per ajudar amb el dolor i l'ansietat.Lol." Tonia

"Fa 13 dies que el prenc i la meva depressió ja no ha desaparegut, he desenvolupat un cicle de
son normal i no tinc sensacions d'ira, depressió, ansietat o els efectes del meu TEPT de l'Iraq.El
propòsit  es deu als  forats  als  meus pulmons dels  fums de fòsfor  de l'explosió a l'Iraq  i  la
inhalació  de  partícules  tòxiques  i  també  el  càncer  de  l'urani  empobrit  al  qual  vaig  estar
exposat.Tres anys després de l'Iraq vaig començar a desenvolupar un carcinoma basocel·lular".
Jeremies

"Gràcies!He  fet  diversos  lots  d'oli  amb  amics  i  xeringues  de  mà  a  altres  amics.Sento  la
diferència immensament!El meu TEPT es redueix, el dolor disminueix i les meves articulacions
senten que han rebut un raig de WD-40.Quan l'ansietat empitjora, fumo una mica de l'oli i ja
desapareix.En  cas  contrari,  he  estat  dosificant  tres  vegades  al  dia  durant  unes  tres
setmanes.He caminat més en aquestes tres setmanes que en els últims tres anys!El meu amor
i admiració per a tots vosaltres a Phoenix Tears!A vostè, senyor Simpson, gràcies per la resta
de la meva vida.Sé que ara puc gaudir-ne en lloc d'estar en un llit d'hospital". Fred

"El dolor es redueix i les meves articulacions senten com si reben un raig de WD-40?L'oli de
coco verge és més segur" Hunter

"Jo faig servir oli de coco verge orgànic per tallar el RSO.Permet una millor taxa d'absorció, així
com evitar que l'oli s'enganxi a tot, incloses les dents.També l'utilitzo per treure toxines fent una
cullerada al voltant de la meva boca durant 20 minuts i escopir a les escombraries". Fred

"Estava en un moment de la meva vida on la meva salut era horrible i tenia molt de dolor.Em
vaig suïcidar perquè la vida era molt depriment.Llavors em vaig ensopegar amb "Run From the
Cure.”  Des  d'aleshores,  la  meva  vida  ha  millorat  molt  aplicant  la  informació  que  vaig
aprendre.La meva salut  és bona ara  i  sóc  molt  més optimista  perquè sé que el  cànnabis
protegirà el meu cos dels danys.No he tingut cap pensament suïcidi des d'aleshores i la vida
millora i millora a mesura que aprenc més sobre les diferents propietats medicinals de l'oli de
cànnabis". Pere

"Irreal com es controla la meva ansietat...Vaig tenir una crònica... Em sento normal, si el normal
és feliç i molt més viure... Gràcies, Rick. Amic

Depressió

“Tinc  un  trastorn  d'estrès  postraumàtic  i  el  cànnabis  m'ajuda  a  relaxar-me,  menjar,  dormir,
concentrar-me.Ja  no  estic  clínicament  deprimit...etc...Solia  prendre  antidepressius,
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estabilitzadors de l'estat d'ànim, potenciadors de l'estat d'ànim, medicaments per dormir...que
no els estic tocant...No m'agraden els efectes secundaris...i  ja no els necessito a causa del
cànnabis...Realment  prego  perquè  la  gent  s'eduqui  sobre  la  PLANTA donada  per  Déu,  el
cànnabis... dels molts usos i miracles medicinals que té...només diu...” Ale

"Aquesta  és  realment  una  medicina  increïble.Vaig  posar  la  meva dosi  en una càpsula  per
empassar-la.Ajuda  amb el  meu dolor  i  els  símptomes  del  TEPT.Conec  força  pacients  que
també  es  beneficien  d'això,  per  convulsions,  Crohn,  símptomes  d'abstinència,  etc.Alguns
dispensaris el porten”. Esperança

"No puc parlar per altres, però per a mi és gestionar els símptomes del trastorn bipolar,  la
discinesia tardana, la distonia tardana, la depressió major,  el dolor crònic,  el TEPT, el  dol i
l'ansietat.Estic  lliure  de  verí  (farmacèutic)  des  del  setembre  i  estic  curant  i  em sento  molt
bé.Aquesta és la cura miraculosa.El meu gos està gairebé lliure de càncer de l'oli i els tòpics
també.Aquesta  planta  va  ser  creada  per  Déu  per  salvar  el  medi  ambient,  les  vides  i
l'economia.La societat ha d'estar informada". Kathy

"Només vull donar-te les gràcies, Rick. Vaig patir els 50 anys de depressió, porto 8 dies amb
l'oli i sento que hagués tornat a néixer. Moltes gràcies!" Sue

Esclerosi múltiple (EM)
"Només una actualització ràpida, Jindrich...La dona [59] està utilitzant una dosi de mida de gra
d'arròs d'oli  per dia per ajudar a dormir i  la salut en general,  i  ha perdut pes fins que s'ha
estabilitzat amb 30 lliures més baix.Ella està tenint una experiència meravellosa amb l'oli, igual
que jo.Les pèrdues tant de les habilitats matemàtiques com de la contemplació de la teoria amb
l'EM s'han revertit en molts casos, i torno a fer matemàtiques importants al meu cap com quan
era jove.Tots dos hem esforçat i hem aconseguit grans objectius a la vida en aquest primer any
d'ús.Gràcies a Rick i a tu, amic meu.Ah, i Betty, el Golden Retriever encara ho està millor que
mai, saludable, i els veterinaris encara estan en total negació". senyal

"Un bon amic meu, un sènior amb EM utilitza marihuana per alleujar la seva EM.Ella ho jura".
Ron

"Un amic meu gran a la feina em va explicar que la seva dona tenia EM i com era de greu.Amb
prou feines podia tocar-la i ella sempre patia dolor.Li vaig parlar de l'oli perquè no funcionava
res més del que havien provat.Ho van provar i funciona!Se sent molt millor i potDe fet, sent els
seus  peus  (abans  no  podia)  ara  pot  saber  si  el  terra  està  calent  o  no  i  estan  molt
entusiasmats.Ei  seguirà  comprant  petroli  il·legalment  fins  que  estigui  legalitzat  perquè
funciona.Res més cura l'EM, gairebé s'havien donat per vençuts...L'oli de cànnabis els ha donat
una nova perspectiva de la vida i molta esperança pel seu futur junts.Continuaré fent difusió
d'aquesta meravella mèdica!Gràcies Rick, no hauria donat aquesta informació a ningú si no fos
per Phoenix Tears". (d'Ontario)

"Bon dia Rick, t'he seguit a Facebook.He descobert moltes coses de tu i agraeixo el teu treball
dur i devoció.La meva raó per pensar en la marihuana per a usos medicinals era només per la
meva condició, l'esclerosi múltiple.Però amb la investigació que he trobat sobre els beneficis
per a altres malalties, com ara l'EM i  el càncer,  he decidit  que si  no faig la meva part  per
informar els altres, no ho faré completament.Espero ser un defensor útil per persuadir la gent
d'Arkansas perquè voti sí a la marihuana mèdica les properes eleccions del 2014.Aquest any
hem estat molt a prop.Gràcies de nou.Atentament, Nancy"

"Hem vist que la nostra versió de l'oli de Simpson i els olis sants tòpics guareixen tot el pacient
amb EM, la psoriasi de la pell, els pacients amb càncer i, fins i tot, ajuden un pacient amb un
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ictus a començar a pronunciar diverses paraules i frases que no havia fet des del cop!Gràcies
per tot el que has fet!” -- Gràcies, Michael, però mai m'agrada veure que ningú faci "la seva
versió" de la RSO.Si us plau, seguiu les instruccions tant com sigui possible.Com sempre, la
vida d'algú pot estar en joc, i sempre que sigui possible es vol oferir als pacients la forma més
potent d'aquest medicament.JB

"Hi ha tot tipus de proves i proves, investigueu-les.Conec un company amb EM, fa anys que ho
té.El tracta amb oli, pot caminar i funcionar tan bé com jo.Llavors conec un altre company amb
EM, que està fent tot el que els doctors i la medicina moderna li diuen que faci.I està en una
cadira de rodes i el seu cos s'està tancant". Jeff

"També tinc MS i vaig deixar de prendre els meus 13 scripts.108 pastilles a la setmana i 3
injectables...I ara només faig servir cànnabis". Joan

"Fa cinc setmanes, vaig rebre una trucada d'una dona de l'est que té EMFa 15 anys que va en
cadira de rodes.Ha provat tot el que se li passa per incloure la controvertida teràpia CCSVI per
no veure cap millora.La vam apuntar en la direcció correcta i va començar a prendre l'oli.La
seva última trucada telefònica va ser així: "Hola Corrie.Només vull fer-te saber que la meva
cadira de rodes és al garatge". (Així que crec que està trencat, perquè només han passat 5
setmanes)."Estic  aixecat  i  caminant!Estic  fascinat.M'he  desfet  dels  meus  Depends  i  acabo
d'arribar a casa després d'un dia de compres.Corrie, fa 3 anys que no he pogut anar a comprar.
En aquest moment va començar a plorar i va dir: "Corrie, m'has tornat la vida". Corrie

Pastilles, cigarrets i desintoxicació
"Utilitzeu  l'oli  de  Rick  Simpson  si  voleu  deixar  de  fumar.Simplement  dorm  durant  la
retirada.Mateix protocol i mateixa dosi que per a qualsevol altra malaltia, només cal que seguiu
les instruccions del nostre lloc.L'RSO produït i utilitzat correctament també funciona per a tots
els  altres  tipus  d'addicions  de  substàncies,  com  ara  heroïna,  cocaïna,  alcohol,  morfina,
productes farmacèutics potents i altament addictius, etc.JB”

"Vull agrair personalment a vostè i a tots els productors, distribuïdors i càrrecs polítics per fer
arribar aquest oli miracle al públic.Ho faré curt, tinc espasmes horribles, nàusees i fa molt de
temps que sóc un addicte als opiacis a causa d'aquests i altres símptomes encantadors.Vaig
decidir, després d'una batalla brutal amb la meva salut, lluitar.Les píndoles no van ajudar gens
al dolor, eren per evitar que em retirés.Fumar medicaments estava bé, però res s'acosta al que
fa l'oli  per a mi.Em costa molt  escriure això sense omplir-me amb tanta gratitudque no puc
veure a través de les llàgrimes.

Vaig lluitar per desintoxicar-me completament amb l'oli!Ho he hagut de fer diverses vegades
abans i cada cop empitjora, però aquesta vegada gairebé no he tingut cap problema.Sense
convulsions  corporals,  sense  picor  de  pell,  sense  suors...cap  dels  malsons  habituals
d'abandonar els opiacis.Crec que l'oli és un miracle!M'ha salvat la vida!

Des que vaig deixar els opiacis, també he alterat la meva dieta per a la majoria sense gluten.El
blat és un problema, però alguns altres grans no ho són.Però una gran part de la meva dieta
són les meves pastilles d'oli.Amb ells puc tractar, puc funcionar, pensar, fer totes les coses que
vull  fer,  amb  molta  més  energia  i  vigilància  del  que  hauria  hagut  si  m'hagués  fumat  el
medicament.

Vaig  dir  que ho faria  curt,  la  veritat  és que estic  contemplant  escriure un llibre en lloança
d'aquest oli miracle i de tot el que s'ha fet per mi.I així és amb un profund agraïment i amor que
us agraeixo Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Veient que sóc al·lèrgic als opiacis...  (El menys tòxic???) Prendré el cànnabis, si us plau".
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Heather

"Si  prens  especialment  opiacis,  has  d'adonar-te  que  hi  haurà  'sinergia',  que  bàsicament
significa 1+1=3, ja que l'oli que es pren amb un opiacis tindrà un efecte més gran sobre tu que
si  només  n'hagis  pres  un.  o  l'altre,  milloren  els  efectes  dels  altres,  de  manera  que  no
necessitareu tants analgèsics com normalment.Parleu amb el vostre doctor sobre la reducció
de la quantitat de medicaments que esteu prenent, no us podeu fer servir la majoria de pastilles
sense fer-vos mal. Jim

“El meu marit i jo vam començar amb l'oli a principis d'any.Té una embòlia pulmonar i li han
diagnosticat diabetis tipus 2.Estem consumint només una gota de pin dues vegades al  dia,
només perquè això és tot  el  que tenim de moment.Per cert,  les instruccions eren fàcils de
seguir i  van funcionar molt bé.Si puc fer-ho, qualsevol pot fer-ho.La nafta es pot comprar a
Home Hdw aquí al Canadà i està etiquetada com a diluent de pintura inodor.Demaneu-hi la
MSDS.

Encara no estic segur de si està ajudant el meu marit o no, potser encara cura els efectes de
les dues tomografies?Amb mi ha marcat una diferència notable en molt poc temps.La meva
intolerància  a  la  lactosa  es  va  curar  (si  surto  de  l'oli  tornarà),  però  definitivament  ha
desaparegut ara mateix.També hi ha hagut un canvi marcat en les meves al·lèrgies a l'olor.He
tingut una infecció sinusal crònica des del que tinc memòria, els antibiòtics no van fer res i els
vaig renunciar fa anys.Estic content de dir que els meus sins s'han aclarit i que puc respirar!
Encara estic afectat per l'olor, però ni tan sols a prop del que era.

Gràcies Rick i JB per fer arribar aquesta informació al públic i gràcies a tots els que continuen
escrivint  i  compartint  les  seves  històries.M'agradaria  poder  cridar-ho  des  dels  terrats,  però
probablement em detendria ;-)) Hi ha un estigma al voltant del cànnabis i la gent (per aquí)
simplement no vol escoltar.Llàstima, en conec tantes que podria ajudar." Clemmie

"Lisa,  també t'hauria de fer  saber  que en molts dels  testimonis i  documentals  que he vist,
algunes d'aquestes persones van començar a prendre l'oli per a una malaltia en particular i van
acabar obtenint beneficis i eliminant altres malalties que ni tan sols eren. tenir en compte abans
d'utilitzar l'oli.

Per exemple, suposem que prens l'oli per a la diabetis i, després d'utilitzar l'oli, descobreix que
els  teus  nivells  de colesterol  van tornar  a  la  normalitat,  les  erupcions cutànies  o  l'èczema
s'aclareixen i les hemorroides desapareixen de sobte juntament amb un estrany nus que tens o
el teu la infecció sinusal desapareix de sobte.Veig molt d'això en la meva recerca.

A més, moltes persones informen que sovint perden pes si tenen sobrepès o tornen a un pes
normal, sovint sense intentar fer dieta.I si feu un suc de cànnabis cru, els resultats en pes i salut
són encara més pronunciats.

Sé que Rick Simpson també promou una dieta basada en plantes.Veig que en molts altres
estudis, a part de l'ús de cànnabis medicinal, el canvi a una dieta basada en plantes té tants
beneficis per a la salut, que sovint aquestes persones s'han compromès amb la vida i l'elogis i
promouen que el canvi a una dieta basada en plantes té literalment els va salvar la vida". Dona

"Hola Jindrich, perdoneu les molèsties, però Brad m'ha corregit avui en una cosa, que potser
voldreu aclarir.Les lectures de sucre en sang de la seva diabetis van trigar entre 7 i 10 dies a
normalitzar-se,  no només l'endemà...encara és notable.Això també em dóna l'oportunitat  de
reenviar la resta del seu correu electrònic, que crec que també voldreu publicar a PT:

"He tingut 5 càncers de pell al braç esquerre, sé que aquests es van formar com a resultat de
recolzar  el  meu  braç  a  la  vora  de  la  finestra  mentre  bussejava  al  llarg  dels  anys.Els  he
mantingut coberts amb l'oli les 24 hores del dia, els 7 dies de la setmana i tots menys el gran ha
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desaparegut  totalment.El  gran amb prou feines  és detectable,  però encara sento una àrea
lleugerament elevada, així  que hi  guardo l'oli  diàriament.Estic pensant  que desapareixerà a
finals de setmana perquè està molt a prop.Tingueu en compte que m'han congelat diverses
vegades en el passat i sempre han tornat, aquesta vegada estic segur que no ho faran, si és
així sé exactament què fer.El millor per a tu i Rick, Dale".

-- Gràcies, Dale, és un plaer saber que sabeu exactament què fer.JB

"Vaig prendre l'oli per deixar els analgèsics i els cigarrets...I tinc èxit!Fa més d'un mes sense
cap dels dos!” Randy

-- Felicitats, Randy.Amb l'ús de l'oli, al final no va ser tan difícil, oi?JB

"Algunes persones són ignorants i  tenen por.A causa de Rick Simpson, jo mateix he pogut
baixar considerablement els meus analgèsics, vull dir que estava prenent 60 mg d'OxyContin 3
al matí i 3 a l'hora d'anar a dormir i els portava més de 8 anys...Va ser una merda!

Ara des que vaig començar l'oli només en prenc 1 a la matinada i 1 a la tarda!Parla d'un miracle
almenys així ho veig jo!Els metges em van dir que mai no podria baixar ni poder deixar de
prendre-los.Boy va fer "Rick Simpson" i demostro que els meus metges s'equivocaven,

Ho estic fent i em sento millor que prenent aquestes maleïdes píndoles de verí!Tot i que estava
prenent una dosi tan alta d'OxyContin, encara estava experimentant dolor, dia rere dia, sense
dormir ni menjar...Avui estic sense dolor, dormint amb normalitat i menjant més!I no aturaré la
meva recerca per baixar d'aquestes píndoles, espero que quan hagi estat amb l'oli durant un
mes estaré totalment fora!Desitja'm sort!" Nancy

"He estat ajudant a la gent a baixar dels opiacis, de tot tipus i ràpidament...amb RSO...a més de
pastilles per dormir i altres.Sense retirades, sense rampes.Excel · lent.Un noi va dir que és com
anar a dormir i llevar-se net, sense ganes de res.Se senten molt bé, com enfrontar-se a un ós
grizzly  cada  matí  que  he  sentit.Es  tornen  a  sentir  joves  i  sans.Necessitem un  "Centre  de
desintoxicació RSO" per gestionar tots aquests problemes de desintoxicació.Pau a tots." Ron

"Hola Jindrich, l'oli definitivament va salvar el testicle trencat del meu veí.Va tenir orina amb
sang durant una setmana i mitja i un dolor insuportable.El metge va dir que no podia receptar
res que ajudés amb aquest tipus de dolor i li va donar tres dies abans que li extirguessin el
testicle si no parava de sagnar.El RSO va treballar en poques hores per al dolor i en 3-4 dies va
deixar  d'orinar  sang  completament.Ja  han  passat  dues  setmanes  i  està  bé.Encara  estic
treballant amb ell per fer un testimoni, però té una mica de por de fer-ho (les seves paraules...
"Em vindran a emportar si faig un vídeo") i no sap molt sobre la veritat. poder de RSO, així que
és  una  mica  escèptic  que  el  petroli  li  salvi  la  virilitat,  jejeje.Pel  que  vaig  presenciar,  l'oli
definitivament va fer el truc, però no està 100% documentat, l'únic que sé és que estava a punt
de treure'l  quan el  vaig veure per primera vegada i  en pocs dies estava millor  després de
menjar  l'oli,  fent-lo  servir  de  manera tòpica,  i  com asupositorigorra  de  nit,  lol,  però  no  ho
admetrà.Encara li  dic cada dia: "Amic, et vaig salvar els fruits secs!" lol  De totes maneres,
només volia fer-te saber com va anar i si puc aconseguir que faci un testimoni, t'ho faré saber.
Steve

"Hem pogut treure a Cashy de metadona, fentanil,  Clonapin, Versed, Ativan i Oxicodona en
menys de dues setmanes amb l'oli!Sense signes/símptomes d'abstinència.Funciona de manera
fabulosa!" Kalli

"L'agost de 2012, el meu fill "Pnut" va començar a experimentar convulsions, cataplexia, baveig
excessiu,  aspiració  de  líquids  cada  dia  i  fatiga  general.Les  seves  capacitats  mentals  van
disminuir ràpidament davant els nostres ulls.Just l'any anterior, havia jugat a futbol, futbol i era
boy scout.Tot plegat, va ser un nen petit normal fins a l'agost de 2012.
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Passeu al març de 2013 i finalment se li va diagnosticar Niemann Pick tipus C.La NPC és una
malaltia  terminal  que,  en  els  termes  més  bàsics,  és  un  problema  d'emmagatzematge
lisosomal.Ho  veig  com  un  dany  cerebral  en  curs.Els  metges  ens  van  donar  tots  els
medicaments per a les convulsions que us penseu,  clonazepam, tegretol,  Dilantin,  lamictal,
keppra, gel Diastat per a grups d'emergència, etc. i RES no va funcionar.(Tot el que semblava
fer era empitjorar les coses donant-nos una falsa esperança.Cada vegada que no funcionava,
el Dr's augmentava la dosi.No els culpo perquè això és tot el que saben.) S'estaria al sofà,
potser  li  treuries  un  somriure,  potser  no.Només  s'estava  allà  i  bavejava.No  es  podia
moure.Havia passat d'un noi molt actiu a un zombi.Li vam haver d'aconseguir una cadira de
rodes, un gos de servei per a l'epilèpsia i el van posar a un centre hospitalari.

El gener de 2014, un veritable desconegut que s'ha convertit en un veritable amic "Oncle S" va
intervenir i ens va oferir ajuda en forma de Rick Simpson Oil.Vam parlar per telèfon durant una
hora i mitja i era tan apassionat per la medicina vegetal sencera i realment creia en el que l'oli
de Rick ha fet mitjançant les seves pròpies accions per ajudar els altres, que es va sentir obligat
a ajudar-nos.A través de la bondat és el seu cor, va trobar la manera d'aconseguir la medicina
que necessitàvem desesperadament.

El 31 de gener, el nostre fill va tenir no menys de 15 convulsions mentre estava despert, fins i
tot  amb Clonazepam i  Diastat.Havia tingut  uns dies millors que altres,  alguns dies estaven
plens de convulsions i por.A menys que siguis un pare o un ésser estimat que hagi passat per
això, no entendràs el lloc fosc on sents que estàs.

Va  rebre  la  seva  primera  dosi  d'oli  de  Rick  l'1  de  febrer.Aquell  dia  només  va  tenir  3
convulsions.Es va asseure al llit per primera vegada en mesos i va dir una frase completa.Una
casualitat que vaig pensar per a mi mateix.Però em vaig alegrar de totes maneres.El dia 4, va
trucar a la meva dona "mare" per primera vegada en mesos.Parla d'alegria i llàgrimes aquell
dia.L'endemà, el dia 5, no va tenir cap convulsió.A partir d'aquesta publicació, hem passat 58
dies amb només 2 convulsions i aquestes es poden atribuir a factors externs.

Avui el nostre fill parla més, és actiu, pot anomenar alguns dels presidents per les seves cares,
pot anar amb la seva pròpia bicicleta especialitzada tot sol.El que ha passat davant els nostres
ulls  és  ni  més ni  menys que  un miracle.No sóc l'home més religiós,  però  sí  que crec  en
Déu.Realment crec que ens va enviar aquell "oncle S".Crec que li va ensenyar a Rick com fer-
ho i que t'ha guiat a JB per difondre la paraula.

Per tot això, per ajudar a portar el nostre fill a mi, a nosaltres.Per haver tornat a la meva dona
de la depressió més profunda i per ajudar la meva família.Rick Simpson, JB i "Oncle S", estic
per sempre en deute.Gràcies!!!" Kevin

Addiccions
"Recentment vaig observar que un pacient de càncer depenent de la morfina amb una malaltia
terminal s'abandonava de la morfina" COLD TURKEY ".Un cop va deixar la morfina, va passar
fam; ja  no tenia restrenyiment;  dormia molt  profundament i  el  seu dolor  es controlava molt
millor.També va tornar a ser coherent.INCREÏBLE.Si jo mateix no hagués vist aquest canvi de
180 graus, MAI m'ho hauria cregut.Mai abans havia estat a favor de la marihuana, però aquesta
observació personal em va fer creient". Janice

"Una cosa que he notat ara que he estat prenent RSO durant 3 mesos, és que gairebé em vaig
desfer de les ganes d'alcohol.Abans beveu una copa o 2 cada nit, però ara poques vegades
vull una copa i quan en faig, no bec tant, també m'he adonat que els meus pantalons han estat
molt més fluixos.He perdut 10 lliures.L'únic que faig menys és beure alcohol.
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Encara menjo el mateix i encara pico fruits secs, galetes, etc. a la nit, quan tinc el munt i fins i
tot podria estar menjant més que abans de l'oli.Sí, l'oli et pot fer passar gana.

Així  que la  manca d'alcohol  o l'oli  m'han fet  perdre 10 lliures en 3 mesos.I  no tenia  gaire
sobrepès, feia 5'10" i pesava uns 198 lliures.Quan era més jove, sempre pesava 186 lliures i
estava en forma.Ara he baixat a 187 lliures l'últim que vaig comprovar.Sigui com sigui, l'oli o la
manca d'alcohol em van fer perdre pes.Només un efecte secundari feliç". Scott

"Els  opiacis  em  fan  restrenyiment,  nàusees,  és  difícil  obtenir  la  dosi  adequada  per  a  un
alleujament  efectiu.Em  fan  "marrell",  fan  que  no  sigui  segur  conduir  i  seguir  endavant.La
marihuana no.No dic més." Fred

“L'addicció als opiacis de 15 anys curada per l'oli.No ho hauria provat si no fos per Rick.Així que
he  de  dir  que  realment  li  dec  la  meva  vida,  així  que  ara  sóc  un  dels  seus  majors
seguidors.Sempre  havia  fumat,  però  això  no  m'ha ajudat  mai  amb el  dolor  que  tindria  de
prendre pastilles.Només volia morir  tantes vegades perquè ja no estava al capdavant de la
meva vida.Puc dir-ho per la RSO.NO estic prenent morfina, oxy, perc, vic o suboxone... em va
treure tot!!!!!I  tinc 40 i  em sento 20 de nou.La meva artritis  que sentia  cada matí  ara s'ha
anat.He pres l'oli internament 10 vegades i la meva vida ha començat de nou.No hi ha paraules
per expressar com estic agraït.Si estàs prenent píndoles, comença prenent el teu oli a la nit, tret
que tinguis una setmana per dormir, llavors seguiria aquest camí". Rebecca

"El cànnabis em va treure de Benzo's després de més de 30 anys d'addicció fa més de 15
anys, sense ell, continuant com era, ara hauria estat mort..." Phil

"Conec algú que fa servir cànnabis per ajudar-lo a treure'ls de la suboxone. El cànnabis l'està
ajudant molt.Ajuda amb el dolor que diu.Però crec que la part de la part de les píndoles que és
addictiva per a molts és la part "superior"... en la qual el cànnabis no és gaire "superior"... però,
al  meu entendre,  si  t'hi  adhereixes  més  enllà  del  principi  i  construeixes  una  tolerància  la
sensació de cansament excessiu desapareixerà.LA TOLERÀNCIA és la clau". Erin

"Estic sense medicaments analgèsics i ara puc funcionar; m'agradaria que més gent confiés en
el poder de la natura!" Sue

"Tinc un nervi espinal que es va fracturar l'any 2000 i durant anys vaig acceptar la idea que
finalment em quedaria paralitzat i em vaig quedar atrapat amb Oxycontin durant gairebé una
dècada,  fins que vaig decidir  provar cànnabis.Ara, quan comparen les meves ressonàncies
magnètiques, els metges es pregunten com la mielina del nervi ha començat a curar-se i a
eliminar el teixit cicatricial.En els darrers dos anys, la meva postura ha començat a millorar i el
meu rang de moviment, a més de reduir les convulsions". Ann

Q.Què passa amb la metadona?L'RSO ajuda a eliminar la metadona?És absolutament la droga
més  difícil  de  treure  mai.Ho  he  provat  diverses  vegades  amb  moltes  coses  diferents!Les
retirades duren tant  que és massa terrible per gestionar-les durant  tant  de temps!Fins i  tot
Bradford Rehab a Alabama va dir que és el més difícil de desintoxicar!Aaron

-- Aaron, l'addicció a la metadona és una mica de pastís per a l'oli, sobretot quan es produeix i
s'utilitza  segons  les  nostres  instruccions.Imagineu-vos  els  nostres  pacients  amb càncer  en
estadi 4: normalment estan prenent un còctel de les pitjors coses que us podeu imaginar i,
tanmateix, normalment poden deixar de prendre qualsevol cosa.estaven prenent en una o dues
setmanes.Així que, de nou, en comparació amb aquestes llaminadures, la metadona és un tros
de pastís per a l'oli.Fa anys que ho estic explicant als experts en addiccions, no s'ho volen
creure i mai van aparèixer perquè simplement els pogués ensenyar.JB

"Vaig fer servir cànnabis per a l'addicció a l'heroïna del meu germà.El van matar a la feina, però
vam veure grans resultats amb el cànnabis fins a la seva mort". Laura
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-- La RSO utilitzada correctament es pot utilitzar per vèncer totes les addiccions a substàncies
conegudes per l'home.En general, el pacient triga una o dues setmanes a deixar de prendre
fàrmacs/píndoles addictius, i normalment no hi ha símptomes d'abstinència significatius.El que
és agradable, és a dir, per als pacients i els que els cuiden.JB

"La manera en què ho veig, tots els pilots haurien de menjar l'oli  un cop aterren durant el
dia.Així  descansaran bé i  dormiran bé i  l'endemà podran tornar  a treballar  bé.A més,  com
evitaran les malalties de la radiació i totes les desenes de problemes de salut que tenen els
pilots?

Estic  d'acord  amb  les  proves  de  THC,  és  una  bona  manera  de  saber  si  la  persona  és
responsable o irresponsable amb la seva salut.La salut primer.Per a mi, els que no tenen THC
al  seu  sistema  estan  simplement  jugant  amb  les  seves  vides.O  pateixen  contaminació
ambiental, Fukushima i síndrome de negació de les estels químics.El bo de saber és que l'oli
també pot ajudar amb això.JB”

"Sóc un addicte a l'heroïna en recuperació.Veig gent un dia i morta l'endemà, cada setmana al
meu  centre  d'assessorament,  no  de  cànnabis  o  BHO  o  marihuana,  sinó  de  xanax  i
benzodiazipenos  com  el  vàlium  i  altres  medicaments  amb  recepta.Que  la  majoria  es  van
comprar il·legalment!El cànnabis en tota la història no ha fet mal ni ha matat ningú.Quan els
partits polítics promocionen la teoria de la porta d'entrada i la teoria de l'esquizofrènia.El que no
entens és que estan mentint descaradament!Els fumadors de cànnabis que tenen esquizofrènia
tenien esquizofrènia abans d'agafar una porció.I el més probable és que l'utilitzessin per tractar
un problema no diagnosticat.I la passarel·la és una tonteria.NO HI HA RES A LA MARIHUA,
QUE ENS FAGA GANES DE DROGUES MÉS DURES!La veritable "porta d'entrada" són els
distribuïdors il·legals  que ofereixen alguna altra droga afirmant:  "Si  t'agrada la  mala herba,
t'encantarà" perquè saben que la mala herba no enganxarà a algú perquè gasti centenars de
dòlars  cada dia  o  cada hora.Però l'heroïna o  la  cocaïna et  faran trucar  a  la  seva porta 7
vegades al dia.És hora de créixer.Obrim els ulls i adonem que el govern ens necessita molt
més del que els necessitem a ells i les seves mentides”. Che

"Vaig aprendre fa més de 30 anys que si sortia a beure i tenia por de fer girar el llit (recordeu-
ho) de beure massa, em faria un cop d'olla just abans d'anar a dormir, i realment crec que em
va ajudar. de emmalaltir i fer que la meva ressaca no fos tan dolenta com hauria estat si no
hagués tingut aquest cop". Scott

"El THC passa la barrera hematoencefàlica i corregeix l'amígdala de l'addicció a l'alcohol i altres
drogues...Això normalment fa que la persona es veu afectada pels abusos de l'alcohol i els
opiacis recuperi  la seva pròpia capacitat  cognitiva i  aturi  els seus abusos pel seu compte".
Robert

"Em vaig adonar d'això.Ja no bec gens.O tens ganes de fer-ho". Brittney

"Molt cert.Vaig experimentar això.No tinc ganes de beure aquest verí tòxic que m'ha destruït el
fetge.Tota la cultura es fa més i més estranya com més temps m'hi mantinc.La gent que es
troba al voltant abocant pix tòxic per la seva gola.És estrany per a mi.:) No obstant això, és una
benedicció utilitzar les herbes.Se sent increïble, sense ressaca!!!” Camuche

"Com  saps  qui  o  quins  animals  tenen  un  sistema  endocannabinoide?I  què  vol  dir
endocannabinoide?" Trisha

“Tots  els  animals  tenen  un  sistema  endocannabinoide,  a  excepció  dels
insectes.CannabinoideEls  receptors  es  troben  a  la  nostra  pell,  cervell,  sistema  immunitari,
intestins, fetge, columna vertebral, costelles, glòbuls blancs i medul·la òssia (cèl·lules mare),
etc.Sense el sistema endocannabinoide de més de 600 milions d'anys d'antiguitat, "les cèl·lules
mare  actuarien  com  un  cotxe  sense  conductor".  Dr.  Guy,  president  executiu  de  GW

- 153 -



Pharmaceuticals,  Londres,  Regne  Unit.Regula  totes  les  funcions  del  nostre  cos.Els  àcids
grassos omega (3, 6, 9) creen endocannabinoides i per això són importants per a nosaltres.L'oli
de cànnabis (RSO) bàsicament sobrecarrega el sistema endocannabinoides, per això pot curar
o tractar gairebé qualsevol problema de salut". Rick

Qualitat de vida
"Una  vegada  que  aprenguis  que  l'oli  de  cànnabis  té  centenars  de  propietats  medicinals,
t'enamoraràs de la flor.De fet, no he conegut mai ningú que cregués que l'oli de cànnabis fos
tan poderós i que encara no s'hagués enamorat". Pere

“Abans de  l'oli  gairebé no  podia  baixar  els  3  esglaons  davanters,  ara  puc fer  4  hores  de
bicicleta.Simplement millorarà". Pere

"Gràcies per aquesta informació!Vaig tractar els meus propis atacs de pànic de TEPT amb RSO
i vaig trobar els mateixos resultats.La malaltia de Lyme també és una altra que imita la malària
de  moltes  maneres  que  moltes  persones  no  s'adonen  que  tenen  si  alguna  vegada  la
mosseguen una paparra infectada.Fem veure aquestes publicacions per MILLIONS!!!Fem un
bon ús d'aquest Facebook per una vegada!!!!” Linnea

“El meu germà tenia una dent dolenta i dolenta.Així que li vaig dir que hi fregueu una mica d'oli i
ell  va  dir  que dues setmanes després i  encara no fa mal  i  no sembla que estigui  infectat
ara.Aneu a pensar, RSO al rescat de nou!!!!!” Steve

"Ei, no sé si ho has sentit mai, però vaig descobrir que l'oli TAMBÉ S'HA CURAT, o més aviat va
començar a curar una enorme cavitat que tinc a les meves dues dents frontals. Vaig agafar una
mica d'oli  per casualitat  i  el  forat  de la  cavitat  estava PLE d'oli  i  em vaig adonar uns dies
després que la  cavitat  s'havia encongit  i  ara tenia la  meitat  de la  mida!Algú havia dit  això
abans?La pasta de dents RSO sembla una molt bona idea!Les càries són difícils de curar i estic
segur  que tothom preferiria  curar-les  abans que treure'ls  les  dents!Feliç  accident  amb l'oli,
m'alegro de dir. Quim

"Què NO fa l'oli de cànnabis?Aquesta és una gran notícia per escoltar sobre les dents.Shona
Banda tenia una necrosi a la boca per un abscés infectat on se li va treure una dent morta.No
tenia diners per anar a un metge o dentista per posar remei a la necrosi.En lloc d'això, sempre li
posava RSO i mai va haver d'anar al dentista, mai necessitava antibiòtics ni antiinflamatoris i no
necessitava  utilitzar  cap  producte  especial  per  mantenir-lo  net.Va  ser  tot  gràcies  a  Rick
Simpson Oil que la necrosi es va aturar i ara torna a tenir les genives rosades!

També m'he adonat que NO he tingut CAVITES des que vaig començar l'oli de cànnabis.La
meva  boca  solia  ser  tan  àcida  i  plena  de  cavitats  que  em  semblava  estrany  si  no  tenia
càries/càries.En Sean també en parlava l'altre dia.

M'ENCANTA escoltar testimonis sobre l'oli!QUÈ NO ES POT SOLUCIONAR?Gràcies Jindřich
Bayer per compartir el testimoni d'aquesta persona sobre la seva dent, m'agrada quan la gent
comparteix  les  seves  experiències  en  el  tractament  de  malalties  comunes  o  per  mantenir
l'homeòstasi ". LinZy

"Em vaig desfer dels pòlips precancerosos prenent una dosi cada dia". Dona

“Quin paper pot tenir el cànnabis en el cicle vital d'una dona?Quan la mare és feliç, tothom és
feliç”, això és tot el que sé.I l'oli pot fer feliç una dona sense importar en quina etapa del cicle es
trobi.JB”

“En quins casos no va poder ajudar el petroli?Hi ha un patró en ells, o hi ha més provescal
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entendre les raons?" Danny

-- L'oli té problemes per arreglar el que els metges van enfonsar primer, aquest és l'únic patró
que se m'acut.JB

"La meva xicota és molt al·lèrgica a les picades de mosquits i ahir a la nit en va tenir una a la
templa...  va  ser  enorme,  de totes  maneres  li  vaig  suggerir  que em posessin  una tirita  i  li
posessin RSO que havíem fet amb fulles de cànnabis a la picada.Aquest matí, quan ens hem
despertat, el cop havia desaparegut completament".

-- Gràcies, Jimmy.Estic segur que aquesta informació ajudarà a molta gent.La temporada dels
mosquits és aquí.I l'oli també funciona com a repel·lent, prova-ho.Sempre és millor evitar que
es  produeixin  problemes  tot  i  que  és  tan  fàcil  arreglar-los  amb  l'oli.L'oli  es  pot  utilitzar
tòpicament en qualsevol cosa que piqui,  cremi o faci mal.Com més aviat apliqueu l'oli,  més
aviat desapareixen els problemes.Recorda-ho.JB

"RSO ha aturat completament les meves convulsions de gran mal.Mai no faré servir una altra
droga artificial  que m'agradaria haver conegut  abans que el  meu marit  morís.Va morir  d'un
limfoma de Hodgkin.Potser encara estaria aquí.En aquell moment ens van dir que tenia una
taxa de curació del 70%.Va marxar en menys de dos anys." Kelly

"Un farmacèutic em va dir que això era un munt de merda!!Vaig perdre el meu pare pel càncer
aquest maig, tenia dos dels millors metges de la Clínica Cleveland i l'Hospital Geauga!!El meu
pare només tenia 62 anys, encara era un bebè al meu llibre!!Demostra'm que ara tinc el meu
cosí pare tractant amb càncer.Acabo de saber-ho després de perdre el meu pare i aquests els
meus sogres". Tammy

"Òbviament, un farmacèutic et dirà que és una merda perquè no té feina si el món descobreix
que l'oli de cànnabis cura el càncer". Moni

"Sorpres amb la teva determinació JB.Si algú em "demanés" proves, els diria on han d'anar,
però  no  seria  Youtube!Al  mateix  temps,  però,  si  algú  no  ha  investigat  això  mateix  i  està
enganxat  als  mitjans  de  comunicació  convencionals,  no  sabria  els  fets  i  suposo  que  pot
considerar  aquesta  ximpleria.Soldat  a  JB  i  Rick!PSDigues  al  teu  farmacèutic  que  la  seva
"indústria" és un munt de merda!!" Gord

"L'he utilitzat per al dolor, el son, un problema digestiu crònic, nàusees, ansietat/depressió.M'he
desfet  amb  èxit  dels  analgèsics,  relaxants  musculars,  antiemètics,  pastilles  per  dormir  i
tranquil·litzants.MMJ m'ha salvat  la vida.Vaig recuperar la  meva vida a causa de MMJ, per
horror del meu metge". Gràcies

"Quan prenia l'oli de manera constant, el meu novio no va tenir migranyes durant 4 mesos, van
tornar quan vam baixar i no pot prendre tant oli al dia, però va passar de 2 a 4 al mes a ZERO
tots els b/c de l'RSO, en aquest temps també va sortir de Norco, Baclofen, prozac per a la
fatiga crònica, fins i tot va deixar la medicació de la tiroide encara que els nivells encara no
s'han  corregit  després  d'uns  mesos,  no  es  rendeix  i  com  que  se  sent  prou  bé  estic  No
fomentant la levotiroxina, tinc molta curiositat si finalment la seva tiroide es normalitzarà amb un
ús constant  de RSO, només necessitem una font  coherent  de material!Personalment,  estic
sense analgèsics i relaxants musculars fent servir el RSO". Whitney

"Odio semblar  dur,  si  fossin els  2 millors metges de Cleveland,  què va sortir  malament?El
tractament  tradicional  del  càncer  NO  funciona!La  quimio,  NO  funciona,  la  radiació,  NO
funciona... i el teu farmacèutic, què més diria?Pregunteu-li de nou quan estigui distribuïnt RSO
legalment.Que el teu pare descansi en pau, condol a tu i a la teva família.Si us plau, no esperis
una altra mort per fer una investigació crítica...benediccions.” Laurie

- 155 -



"No el fumaria, però si pogués desfer-me de les horribles migranyes que tinc des del 1990,
provaria l'oli o una altra cosa". Rebeca

-- Com més aviat us poseu a l'oli, més aviat us desferreu de les migranyes, Rebekah.És tan
senzill com això.JB

"Bé, vaig donar una mica d'oli  a un home de 63 anys amb problemes de pròstata.L'oli  l'ha
ajudat en pocs dies, podria fer pipí sense cap problema...abans de l'oli calia posar un catèter
cada dia, procediment dolorós i horrible.Pau.” Juergen

"Sóc un escèptic per naturalesa, però estic completament VENDU després de veure què ha fet
per la vida de Jennifer en tan poc temps.Ella té 30 anys.vell però va actuar com un deprimit de
70 anys.L'únic consell del metge va ser una cirurgia que hauria fet amb molt de gust per a
qualsevol tipus d'alleujament,  però no té assegurança mèdica.Ella havia acceptat el fet  que
només hauria de viure d'aquesta manera.

Com la seva mare, em va trencar el cor veient-la patir.Els seus fills també van patir perquè la
seva mare no tenia tolerància, i menys encara l'energia per seguir-los.La meva altra filla és
massatgista amb llicència i va treballar amb diligència per ajudar a alleujar part del seu dolor.Els
massatges van ajudar però només durant molt poc temps.

Aquest oli ha estat una benvinguda!!La Jenny somriu ara (feia molt de temps que no ho veiem).
Li pregunto com se sent i em diu: "Mama, no recordo haver-me sentit tan bé".

Penso aconseguir més material tan sovint com pugui i emmagatzemar tant com pugui aquest
oli (diuen que durarà per sempre).El meu marit i jo començarem a utilitzar-lo a les nits després
de  fer  les  nostres  tasques  del  dia,  de  manera  que  possiblement  podem  prevenir  moltes
malalties de la nostra edat.ESTIC VENDU... GRÀCIES RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“Un pacient de pròstata recentment diagnosticat, d'uns 60 anys, tipus caçador.Li vaig donar un
gram d'oli, ho admeto obertament.Avui ha trucat dient que vol més petroli.Que se sent molt bé,
que  no  té  cap problema per  prendre  l'oli,  que  està  millor,  etc.També va dir  que  va sentir
"resultats tangibles" des del primer dia.Vaig esclatar de riure i de felicitat  quan va dir  això.I
estaré encantat de donar-li una mica més: m'agraden molt aquestes històries.JB”

"He après que els meus problemes de pròstata simplement van desaparèixer després de 2
setmanes de consum d'oli...Jo faig el meu propi oli.Estic segur que ara el nivell de THC ha de
pujar...Tinc diverses soques.Tots funcionen i jo els combino.El meu uròleg estava en estat de
xoc i d'humor admirable, mirant els resultats de les proves de raigs X i ultrasons...Animo a
tothom a comprar una tenda de cultiu, fer la seva pròpia planta, tindrà una part de la seva
personalitat...Al  final  tindreu  l'oportunitat  de  conèixer-vos  a  vosaltres  mateixos...I  curar
perfectament.I no de sacsejada i tal.Només BUDS.Assegureu-vos que es cullen correctament i
en el  moment adequat...Aquest oli  és simplement una cura celestial.En efecte...Ara ho sé".
Gagi

"Jo he patit migranyes des dels 16 anys.Ara tinc 56 anys.L'únic tractament que funciona per a
mi i  les meves migranyes en grup és el  medicament.Prendre 1/4 gra d'arròs per nit  abans
d'anar  a  dormir.El  medicament  elimina  literalment  totes  les  migranyes  de  grup  i  no  de
grup.Quan em quedo sense, tornen les migranyes.He provat tots els medicaments per a la
migranya que hi ha i cap d'ells funciona tan bé com el medicament.No he de patir amb el cervell
de codeïna ni cap efecte secundari.Això ha estat un enviament de Déu per mi".

"Des de l'inici de les meves migranyes, es van curar 30-45 minuts després de prendre una mica
d'oli.Sense dolor.Sense nàusees/vòmits.Sense sensibilitat a la llum/so.Desaparegut!RSO és el
camí a seguir.Un sol amor." Allen
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"Ajuda al meu lupus, fibromilàgia, migranyes, ansietat.No podria viure sense ell.Em vaig sentir
pitjor amb totes les píndoles.Aquest medicament em salva cada dia". Jessyca

"També aclareix el meu lupus a la pell!Els meus metges mai m'ho van dir, només van oferir una
recepta d'esteroides.Però va calmar els cops i se'n van anar sense cap adversefectes”. Holly

"Faig servir l'oli en una base d'oli de coco a la base del crani, les temples i el front per a les
migranyes...funciona en qüestió de segons". Shirley

"En  realitat  tinc  esquizofrènia  i  faig  servir  cànnabis  medicinal  per  als  efectes  secundaris
relacionats amb la meva condició, com ara l'ansietat i l'insomni.La medicina funciona, des que
vaig  començar  a  medicar-me  amb  més  freqüència  he  pogut  dormir,  cosa  que  abans  no
podia.Molts dels meus símptomes apareixen quan no dorm.Mai he experimentat veus mentre
estava fent cànnabis, sento que realment em protegeix d'elles...” Jose

-- Estic d'acord, Jose, la privació del son és la causa de moltes condicions mentals.Lògicament,
quan un no ha dormit  prou, no se sent tan bé com ho faria després de deu hores de son
refrescant després de menjar l'oli.JB

"Estic tractant Lyme amb oli de cànnabis.Principalment Bartonella ara mateix.No podria dormir
sense ell,  no podria menjar sense ell  i  suar constantment sense ell.Estic segur que moltes
altres coses desagradables, però no vull sortir-ne per descobrir-ho!I per afegir-hi, vaig fer una
xerrada la primera setmana més o menys, però després va anar bé des d'allà!!!" Maggie

“RSO I AL·LERGIA A LA MEL.Vaig anar a veure un amic meu.Té un refredat de la gola i acaba
de tornar del seu metge amb un munt d'antibiòtics.Així que ahir li vaig donar una gota d'oli, es
va fregar al coll i a la gola i se'n va anar al llit.Normalment parla molt, de vegades em pregunto
si respira res quan comença a parlar, aquesta vegada ha estat la més tranquil·la que l'he vist
mai.

Al matí, li vaig fer una mica de te i li vaig dir que agafés la tassa blanca perquè a l'altra li vaig
posar mel.És al·lèrgica a la mel, una gota d'ella pot provocar una reacció al·lèrgica massiva que
requeriria atenció mèdica immediata.Mitja hora més tard, vaig comprovar com estava a la seva
habitació  i,  per  cert,  vaig  veure  la  tassa  blanca  a  l'aigüera  de  la  cuina  i  l'altra  amb  tres
cullerades de mel al seu llit.Afortunadament, no va sentir res dolent amb el seu cos, ni es va
rascar a la gola (que sol ser el signe de l'inici de la reacció al·lèrgica).Així que li vaig donar una
altra gran gota d'oli.Encara està al llit, mira una pel·lícula, somriu feliç i diu que aquest és el
millor "moment de malaltia" de la seva vida.

Per a mi, és només una confirmació més de l'eficàcia de la RSO produïda correctament contra
les al·lèrgies de tot tipus.I també estic content de poder seure aquí publicant això en lloc de
seure en algun lloc d'un hospital preguntant-me si sobreviurà a la tassa de te amb mel o no.JB”

"He solucionat el meu abscés a la dent en 2 dies, desaparegut!!" Susanna

"M'enfado només de llegir aquestes veritats perquè sé que són veritats.Pateix bipolar juntament
amb ansietat i nàusees greus, i encara que mantinc una targeta mèdica a través de l'estat.No
puc fumar perquè la majoria dels treballs fan proves de drogues i fan aleatòries avui dia.El
cànnabis relaxa la meva ment i em permet sentir que realment puc tornar a respirar.

menyspreo absolutament el govern per tot el que tenen o ens estan intentant treure i sense
medicar-me  adequadament  a  causa  d'aquesta  ràbia  i  ansietat.Tinc  por  pel  meu  estat
mental.Estic en una situació absoluta i només patiré això, no el govern".

-- Entenc molt bé aquesta sensació, Amanda.El cànem s'ha de regular tant com el te.JB

"Em va fer sentir millor i dormir millor que mai a la meva vida.Tinc una forma rara d'epilèpsia,
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fibromiàlgia, fase 2 de la malaltia degenerativa del disc a la part baixa de l'esquena i un munt
de problemes digestius.Un cop em pugui permetre el luxe d'estar-hi permanentment, espero
treure tots els meus medicaments que només redueixen els meus símptomes actuals". Àngel

"El meu pare va morir, quan es podria haver curat, el meu cor s'ha trencat durant gairebé 2
anys, tant de bo hagués sabut d'això". Ann

"El mateix, però era la meva mare.Saber com et sents". Robert

"D'una  persona  que  es  va  salvar  amb aquest  oli  mentre  vaig  patir  càncer,  la  gent  ha  de
despertar-se!!Vaig prendre 52 pastilles al  dia!Fent  tractaments que gairebé em mataven!Un
amic meu va agafar una mica d'oli i me'l va portar!Jo estava 100% en contra!!Vaig pensar que
no hi  havia  manera i  em tiraran a la  presó!!Ho va deixar  amb instruccions  a Google  Rick
Simpson.

Van passar  uns  quants  dies,  vaig  tenir  un  dolor  total  i  intentant  no  pensar  en  els  efectes
secundaris que causaven aquests tractaments, em vaig posar a la part superior!!El següent que
sé va ser 11 hores després!!!Vaja!!Vaig aturar els tractaments a poc a poc vaig prendre cada
cop menys medicaments per treure gairebé tots aquests medicaments i vaig començar l'oli!!
Caram, feia un any que no em sentia tan bé!Vaig trucar al meu amic i va lluitar, però va poder
aconseguir-me més oli!Sóc la prova viva que això funciona!!Encara hi estaria si pogués estar-
hi, però és una qüestió financera!Ah, i encara tinc càncer, però no tan dolent i no he fet cap
exploració, res només viu!Tinc el gen BRCA, així que sempre tindré càncer,  però gràcies a
aquest oli estic viu!Gràcies." Celia

"La tesi de Ray Peat a la qual va arribar completament després de molts anys d'investigació és
que la ingesta de sucre, midó i sal hauria de ser relativament alta per als efectes de l'àcid
estomacal, les proteïnes haurien de ser altes, però en una proporció de 4:1 en relació amb els
hidrats  de  carboni,  els  greixos  insaturats  no  són  necessaris  i,  a  més,  perjudiquen  els
mitocondris, la cafeïna atura el cicle d'estrès cel·lular de proteïnes canibalitzadores o greixos i
l'ús de l'aromatasa per convertir aquests greixos insaturats en estrògens.La progesterona és la
principal  hormona protectora del  metabolisme cel·lular  adequat  i  la  vitamina E pot  prevenir
l'oxidació dels greixos insaturats que ja hi ha al cos.El treball junts de Ray Peat i Rick Simpson
arruïnaria absolutament el més gran esquema de misèria ideat en la història coneguda". Andreu

"Ajuda al meu SII i actua com un antiespasmòtic natural per al dolor de còlon que tinc.Millor que
les pastilles que em volia donar el Dr, a l'etiqueta de la recepta hi diu que aquest medicament,
amb l'ús, amb el temps, pot impedir la digestió natural i jo puc dependre d'ell per a la digestió?
En  depenen?Però  el  doctor  ha  determinat  que  els  beneficis  superen  els  riscos?smh!?No
gràcies!" Marie

"Aquí hi ha els usos i els èxits que he tingut personalment utilitzant només 1,5 mida d'arròs al
dia, res més que un gram com el necessari per a la cura del càncer.

1 - vaig baixar la meva pressió arterial de 189/99 a 145/84, la qual cosa és increïble.

2 - infecció curada en una cremada de 3r grau utilitzada tòpicament en només 2 usos!

3 - va trigar 3 dies a aconseguir que un gangli limfàtic inflat  tornés a la normalitat  després
d'haver-se inflat durant més d'un mes

4 - ajuda enormement al meu gos que té 14 anys i té càncer nasal, ruixo una micro boira de rso
i oli d'oliva al nas - també l'ajuda amb l'energia, el control de puces i l'artritis

5 - No he començat a perdre massa pes, però potser entre 4 i 5 lliures durant un mes sense
canvis, però espero que repunti

- 158 -



6 - No més ús d'una ajuda per dormir, adormir-se profundament amb facilitat

7 - va ajudar a curar un nervi pinçat amb repòs, però va tocar el dolor on no podia fer cap
medicament  de  venda  lliure.
M'encanta aquest oli...veritablement un salvavides". Supervivència

"Rick Simpson ha canviat  la meva vida per sempre.Tot el  que pensava que sabia sobre el
cànnabis era mentida.Estic a RSO des de l'octubre de 2012 i no m'he sentit millor a la meva
vida.El meu metabolisme ho ténormalitzat.He rentat pastilles per la pressió arterial alta.El meu
estómac  funciona  amb  normalitat  per  primera  vegada  des  de  l'institut.Tot  gràcies  a  Rick
Simpson.He caigut 30 lliures sense provar-ho i no me'l podria tornar a posar si ho intentés.Jo
consumeixo 1-2 grams/dia per via oral.Compro oli  i  el  reparto gratuïtament a les persones
malaltes  a  la  manera  de  Rick  Simpson  i  ho  continuaré  fent  en  honor  al  meu  difunt  pare
Solomon Marsden.RSO és una medicina real i qualsevol doctor que no reconegui que hauria de
tornar a l'escola. Guillem

"Em va treure de tots els medicaments per a l'ansietat bipolar i els problemes de son!!! La dosi
és important i requereix una mica d'intentar encertar!!" Kara

"Em vaig veure obligat a prendre productes farmacèutics que causen el Parkinson, però el meu
veritable  medicament  donat  per  Déu  m'ha  ajudat  a  superar  els  efectes  mortals  de  la
diabetis.RSO és una cura per descomptat.Gràcies Rick!" David

"Tinc Parkinson... I he passat per un càncer colorectal en fase 4.CURAT-HO amb l'oli de Rick
Simpson.Cost total inferior a 2000,00.Un pacient típic de càncer donarà a l'establiment mèdic
prop de 200.000,00.Hi ha una raó per la qual no volen que això surti i és per això que l'hospital
és  propietat  i  està  dirigit  per  les  companyies  farmacèutiques.L'OLI  DE  CANNABIS
FUNCIONA!!!Els  meus metges es van negar  fins i  tot  a parlar-ne perquè tenen por de les
companyies farmacèutiques! Lee

“Sí.Ajuda amb el Parkinson.Hi ha un vídeo d'un home que l'utilitza i podeu veure el canvi a
millor.La meva tia àvia té Parkinson i li acaben de diagnosticar un tumor cerebral.Es trasllada
d'Ohio a Pennsilvània per viure amb els meus avis i estem fent-la començar amb el petroli el
més aviat possible". Darlene

Dormir, insomni
"Oh, sí, insomni. Ho vaig passar malament, ara dormo com una pedra". Laura

"Tenc el  somni més increïble.Fa aproximadament dues setmanes que faig servir  RSO i els
meus recomptes són bons, em sento saludable i el son és increïble.Exploració de mascotes en
3 setmanes per comprovar la mida dels múltiples tumors...Tinc confiança." Laura

"Aaryn:  Crec que m'he menjat  una mica massa gran...però no és gens dolent!Potser és el
moment d'anar a dormir.

-- Com ha anat el son, Aaryn?JB

Aaryn:  Genial!Encara  estic  descansant!Estic  trobant  que  ja  m'està  ajudant  amb  la  meva
depressió i ansietat.L'oli em fa riure, jejeje.

Vaig tenir un altre pacient aquí a qui estava ensenyant com fer l'oli i també té ansietat.Ell també
reia.Va estar bé.

Estic menjant una quantitat de la mida d'arròs 4 vegades al dia els darrers 2 dies i he hagut
d'inhalar el medicament amb menys freqüència i tinc un dolor mínim".
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--  Així  hauria de ser el  tractament de les malalties greus,  no?El pacient  dorm, es desperta
refrescat, riu molt de si mateix i de la bogeria de tota la situació, no experimenta estrès, ansietat
o  efectes  secundaris  dels  medicaments  químics,  etc.A mi  personalment  això  m'agradaria
molt.JB

"Estic amb oli de cànem per diverses condicions i mai no he dormit tan bé ni m'he sentit tan
bé....Gràcies Rick Simpson i JB per fer arribar el missatge que aquesta planta fa meravelles per
a tot allò que es pugui imaginar!!Només feu-ho gent i  comproveu-ho vosaltres mateixos!!És
l'única manera que ho faràsconvertiu-vos en un veritable creient, confieu en mi!!”Val

-- Gràcies, Val.És cert que res millor que l'experiència personal amb el que pot fer l'oli.Un cop
ho  proveu,  per  exemple  en  una  cremada o  una  picada  d'un  mosquit,  i  la  picor  i  el  dolor
desapareixeran en segons,  tothom us pot  dir  el  que vol,  però l'oli  continuarà sent  el  millor
medicament que hi ha.I voldràs tenir-ne una galleda a casa, per si passa alguna cosa.

No cal confiar en una paraula que diem, només cal fer l'oli,  trobar algú amb una cremada,
càncer  de  pell,  úlcera  diabètica,  després  aplicar-lo  de  manera  tòpica  i  veure  què
passa.Aleshores, recordeu que el mateix passarà dins del vostre cos quan ingeriu l'oli, i això és
tot el que necessiteu saber, realment.JB

Per a aquells  que pensen que no s'ha fet  cap investigació sobre cànnabis medicinal.Hi ha
informació més que suficient per legalitzar el cànnabis avui dia, és senzillament mentida que no
té cap valor mèdic i que els seus efectes no s'han comprovat científicament.El cànnabis no
s'utilitza  en medicina perquè és ineficaç,  el  seu principal  problema és que és tan eficaç  (i
barat).JB

"En  aquests  moments  estic  en  un  debat  sobre  si  el  cànnabis  pot  o  provoca
psicosi/esquizofrènia.Perquè  ells,  citeu,  "coneixen  massa  adults  que  han  fumat  molta
marihuana i ara tenen diversos problemes de salut mental". Què diries tu també algú que t'ha
dit  això?El debat  es va desencadenar quan vaig fer  clic al  botó m'agrada d'una imatge de
dibuixos animats de pares explicant al seu fill els beneficis del cànnabis!!"

-- Kathy, els diria que llegeixin el llibre de Rick.L'oli cura la psicosi/esquizofrènia quan es menja,
i quan el cura, lògicament no la provoca.Tot el que cal fer és trobar la soca o les soques i l'oli o
els olis o les seves combinacions per a aquesta condició.Això és tot el que hi ha, realment.JB

"Com més sedant millor.El faig servir a la nit abans d'anar a dormir i  funciona.Ara dormo 8
hores de seguida.El descans ha estat el millor per a mi.La força del 80% i més triga una estona
a acostumar-s'hi,  però hi  arribaràs.Comenceu amb 0,01 ml tal  com s'indica i  aneu a partir
d'aquí.Vaig provar un 0,025 per començar...la propera vegada vaig prendre només els 0,01
ml.Els  0,025  ml  em  van  posar  al  sofà  durant  10  hores.Aneu  amb  compte  però  recordeu
prendre-la.Com he dit,  la  nit  és el  moment  adequat  per  a  mi.Pot  funcionar  durant  el  dia  i
DESCANSAR a la nit." Joan

"Tinc  EM  i  pateix  dolor  constantment,  a  tot  arreu,  inclosos  mals  de  cap  extremadament
dolents.Tinc els tremolors que donen les cames, etc.Encara no puc aconseguir res que ajudi
amb  el  dolor.No  deixaré  que  em  posin  res  fort  perquè  no  vull  tornar-me  addicte  a  les
drogues.Així que pateixo!!Potser ho provaré, he oblidat com és el son, constantment aixecat".
Dona

-- Donna, prova l'oli, segur que et deixarà dormir.JB

"Estic amb oli  de cànem per diverses condicions i  mai  he dormit  tan bé ni  m'he sentit  tan
bé....gràcies Rick Simpson i JB per fer arribar el missatge que aquesta planta fa meravelles per
a tot allò que es pugui imaginar!!Només feu-ho gent i  comproveu-ho vosaltres mateixos!!És
l'única manera que et convertiràs en un veritable creient, confia en mi!!” Val
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"Estic donant l'oli al meu promès i no ha pres gaire i l'està cansant molt.Dorm la major part del
dia.Vaig a treure'l un dia o dos només per veure quins canvis fa...aleshores potser doneu-li una
mica  com  1/2  gra  d'arròs  (almenys  això  és  el  que  hem  llegit)  potser  l'hem  augmentat
ràpidament per a ell ". Lluitador del glioblastoma

-- Jason, la sensació de son està bé i vols que el pacient dormi tant com sigui possible.L'efecte
sedant  es  desgastarà  en  poques  setmanes  però  no  és  res  indesitjable,  al  contrari.Molts
desitjos, JB

P: Fer-ne una avui per a un home que els bates blancs diuen que té dues setmanes de vida i
que  no  hi  ha  res  més  que  puguin  fer  per  ell.Espero  tenir  bones  notícies  per  a  tothom
aviat.També intenta  que  deixi  de  fumar  i  que  canviï  la  seva  dieta  i  més  per  donar-li  una
oportunitat al seu sistema immunitari.Gràcies Rick i JB pel vostre coneixement i per donar-nos
una cura real.

R: Dave, deixa'l fumar, no fa cap diferència si menja l'oli.A més, dormirà molt, així que de totes
maneres no fumarà tant.Pel que fa a canviar la dieta ara, bé, hauria de canviar-la de manera
raonable però no dràstica, deixar-lo menjar el que li  vingui de gust.No necessàriament una
salsitxa, però alguna cosa raonable.Augmenteu el pH del seu cos, feu que mengi llavors de
dues pomes cada dia.El més important  és posar-li  tant  oli  com sigui  possible el  més aviat
possible.Encara hi ha una oportunitat.Combineu menjar l'oli, els supositoris, la vaporització i l'ús
tòpic per obtenir els millors resultats.Encara que no ho aconsegueixi, viurà la màxima qualitat
de  vida  fins  al  final,  i  això  també  és  molt  important.Estic  segur  que  seran  més  de  dues
setmanes, però ja veurem.Els metges no sempre tenen raó amb les seves prediccions quan el
petroli entra en joc.Molts desitjos, JB

"Dorm molt bé i més temps del que és habitual.Quan estic aixecat em sento molt descansat, no
atordit com quan fumo". Terry

"Dorm bé i somio, però em desperto aturdit.Triga hores a aparèixer i després dura molt, molt de
temps.El faig servir cada nit.Em treu el dolor de l'artritis i em deixa dormir". Katherine

“Tinc càncer i apnea del son.No només dormo increïblement, sinó que no em desperto dels
sofocos.És una benedicció”. Estefania

"És com si estigués feliçment mort!" Mal

"La meva ment sense ella és com un embús de Nova York.Amb ell, el facilita a un estat de jardí
zen mentre encara funciona a un nivell normal. Andris

"Fa 20 anys que tinc un trastorn del son, l'oli RSO m'ha ajudat a dormir per primera vegada i no
tinc dolor en despertar-me!Visca!" Bonnie

"Tinc una hèrnia discal que pressiona el meu nervi ciàtic i provoca un dolor intens que dispara
des  de  la  part  baixa  de  l'esquena  per  la  cama  esquerra  fins  als  dits  dels  peus.Prenia  3
ibuprofèn cada quatre hores només per poder aixecar-me del llit i poder caminar.Vaig començar
a prendre l'oli fa gairebé dues setmanes per al dolor i la inflamació.Ara no necessito ibuprofè,
dormo millor que mai, els meus companys de feina han comentat el meu millor estat d'ànim i la
felicitat general.EM SENTO BÉ!" Jennifer

"Ara fa 4 setmanes que li done l'oli al meu fill de 14 anys per al càncer.De vegades es posa una
mica "convertida" i s'emborratxa quan li dono massa, però quan l'agitació s'esvaeix, dorm com
un cadell.Ella es va negar a prendre medicaments veterinaris, així que vam agafar una mica
d'oli.Encara són els primers dies, però estic gravant el seu progrés.Va trigar aproximadament
una setmana a acostumar-se a l'oli i a tornar a desenvolupar la gana.Estic gelosa, ja que en
aquesta  etapa només podem permetre'ns  l'oli  per  a  ella.  Estima les  històries  boniques de
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tothom!

"Tinc  fòbia  social  (més  anomenada trastorn  d'ansietat  social),  depressió  i  insomni.No  vaig
prendre  mai  l'oli,  perquè  no  el  trobo  aquí  on  visc,  tampoc  el  puc  conrear  i  extreure  jo
mateix...però vaig fumar unes deu vegades, el que vaig sentir va ser que després de la primera
vegada, ara podia dormir quan em sentia cansat, vaig tenir el meu "mes-no-depressiu de tota la
vida", mai em vaig sentir tan feliç (sense depressió) i amb tota aquella vitalitat fins i tot prenent
els medicaments més potents (que m'estan portant a altres problemes de salut) per a això,
també la meva ansietat social (fòbia) va disminuir molt i no calia estar “alta” per sentir això, si
Havia fumat 1 o fins i tot 2 dies abans i havia de sortir a parlar amb altres persones, quedar-me
en un lloc públic (el que aquest trastorn fa impossible), ARA PODRIA FER-HO, em vaig sentir
de nou viu com a "persona normal". cap medicament ho va fer.El problema és que, a causa de
les lleis, la precedència de l'herba, més la preconcepció social i el desconeixement sobre la
planta, joni tan sols puc fumar-lo més, no vull posar-me "high", només vull viure de nou sense
aquests problemes que limiten la vida.Hi ha molta gent anònima que viu com jo amb algun tipus
de fòbia i altres trastorns i crec que l'oli pot ser la solució". Pablo

"Pots preguntar a Rick o JB, hem descobert que utilitzar un producte que sigui 20-30% sativa
és una de les millors combinacions per a problemes relacionats amb l'ansietat". Brewster

-- Ens agrada treballar amb encreuaments de sativa dominant índica amb un 20% de THC o
més, exactament per aquests motius.Els efectes dels millors olis són extremadament potents i
sedants, però eufòrics i encara millor afrodisíacs.Quan li doneu a un pacient un medicament
amb  aquests  efectes,  podeu  estar  gairebé  segur  que  gaudirà  prenent-lo.Qui  no  ho  faria?
Dormes bé, et despertes ben descansat, eufòric i  ple de ganes de fer feliç algú.A qui no li
agradaria això?JB

“Enhorabona, és una bona notícia!És molt eficaç per a moltes coses...El meu oncle tenia un
tumor al pulmó de la mida d'una aranja.Li van donar 6 mesos de vida...El fregava principalment
al pit i a l'esquena perquè quan se'l menjava li feia dormir massa...lol.Aquest tractament el va
reduir fins a la mida d'una nou... gairebé havia desaparegut...i feia un any i mig... el metge
estava meravellat, però tot i així va demanar quimioteràpia...Aquella mateixa nit el meu oncle va
tenir un atac de cor... va acabar tenint diversos atacs de cor i va morir a causa d'ells no del
càncer... la quimioteràpia és massa dura...Queda't amb les medicines naturals i ho faràs bé!"
Doug

“INDICA és  sedant  en  el  bon  sentit!Si  beu  molta  aigua  pura  sense  fluor  (hi  afegeixo  un
espremut de llimona) a causa de l'assecament dels ulls i la gola durant el son.Em va costar dos
mesos de dosificació màxima per acabar-ho bé, així que dormo tota la nit i em llevo renovat!No
més malaltia!Sóc un creient feliç que fa el meu! Linnea

"Sedant  com  a  sedant  per  dormir  el  cul.Sense  molèsties,  sense  dolors,  només  un  viatge
agradable cap a la salut". Joan

“Agraeixo aprendre sobre la RSO cada dia i el que ha fet per les persones/animals.Si aquest oli
fa el que diuen, cal cridar-lo des de la muntanya més alta, no calmar-lo.No he tingut experiència
personal amb això, però segur que si jo o algú a qui m'importés trobés que el necessitem.
Mentrestant, llegeixo tantes publicacions com puc.Encara no he llegit una publicació que digui:
"Gràcies Rick Simpson, em vaig quedar totalment apedregat, va ser genial, amic". Debbie

--  Gràcies  pel  vostre suport,  Debbie,  estic  segur  que escriureu una publicació que ho dirà
exactament  molt  aviat.La  sensació  al  cos  quan  s'ingereix  la  dosi  adequada  de  la  RSO
adequada  per  a  ells  només  es  pot  descriure  com  "molt  genial".  O  molt  xulo.O  potser
increïblement genial.És una de les sensacions més agradables que es poden experimentar, és
molt natural, calmant i calmant.
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Com diem, els millors olis tenen un efecte molt sedant, però eufòric quan s'ingereixen.Així que
dorms bé i després et despertes rient com un nen.I quan dorms bé i et despertes rient, és més
probable que et sentis bé i descansat que quan no dorms bé i no et despertes rient.I quan et
sentis bé i  descansat,  lògicament el  teu cos es curarà i  funcionarà millor.Sense ciència de
coets, com sempre amb la medicina del cànnabis.JB

"Dorment??He estat una setmana amb l'oli i he dormit la major part.He llegit que Rick diu que
així es cura el cos, així que és normal?Prova que l'oli que estic utilitzant és una cosa bona?"
Sharon

"No hi ha cap problema... :) De fet, dormo molt bé.L'estava posant en un tros de paper higiènic
prim i enrotllant-lo en una bola fent-lo esclatar com una píndola, o enrotllar-lo amb pa.Aleshores
algú va dir que tp era perillós, així que volia saber què feien els altres.;) Gràcies nois.@jb Estic
a  l'altura  del  gram sense  cap  problema,  excepte  per  dormir  bé  i  una  mica  lent  quan  em
desperto. Cristina

"Com a veterà militar amb TEPT, trastorns del son, mal d'esquena (a causa d'un accident de
paracaigudes), ansietat i malaltia renal, RSO és un dels únics mètodes/formes que puc prendre
cànnabis.Per fi dormo a la nit, he perdut més de 20 lliures, a causa de la qualitat del son, i des
d'ahir els meus laboratoris renals bianuals han millorat.Els meus laboratoris han millorat molt,
ara he de reduir la dosi de medicaments perquè la meva pressió arterial és massa baixa.Tots
els signes positius de com prendre RSO a la nit millora la meva qualitat de vida". Corwin

"El  meu  germà  pateix  greus  problemes  d'ira  i  li  han  diagnosticat  un  trastorn  límit  de  la
personalitat.Pot encaixar a la gota d'un centau, dient-se a través d'un règim diari de flors de
cànnabis i extractes, en fer-ho és capaç d'equilibrar el seu estat d'ànim i viure una vida normal i
feliç i lliure de tot, excepte d'un episodi ocasional, de ningú. perfecte, però personalment puc dir
que sense cànnabis el meu germà probablement estaria en un lloc completament diferent.

...Crec que les persones que pateixen paranoia a causa del consum de cànnabis la pateixen a
causa de la seva incapacitat per fer front a les seves habilitats naturals d'obertura de la ment i
una sensació de consciència del seu subconscient.Crec que gran part de la paranoia associada
al  consum  de  cànnabis  és  estrictament  placebo  i  prové  de  la  propaganda  de  l'era  de  la
prohibició del cànnabis primerenca Reefer Madness". Corey

"Mixt...A alguns ajuda,  però d'altres sembla que empitjora.Segur que m'ajuda amb la meva
ansietat!Vaig tenir una feina molt estressant que estava causant contraccions, sóc els meus
músculs...Tot va desaparèixer després de prendre oli.Em va relaxar prou com per adonar-me
que ja no necessitava aquella feina de merda i vaig renunciar". Heather

"Sóc bipolar i sempre que prenc una mica d'oli RSO, bé, per dir-ho simplement, sento que ja no
sóc bipolar, és una bona sensació". Josep

"Sóc un veterà amb TEPT i ansietat.Ja no he de prendre xanax per controlar els atacs.Encara
prenc un ssri que l'apaga, però si sento que surt alguna cosa amb una mica d'oli, arrossega una
pipa o un vaporitzador i estic bé". JR

"Sí, fa molt com a estabilitzador de l'estat d'ànim per al TEPT i un comportament maníac lleu i
un trastorn de pànic si es pren correctament". Jennifer

“Sí,  molt,  molt.Tant amb la malaltia de Fabry com amb la neurofibromatosi,  hi  ha una gran
quantitat de danys nerviosos que també causen ansietat.Tinc una visió completament diferent
de la vida.La marihuana ha canviat la meva vida i m'ha demostrat com de bonic és estar viu".
Jaume

"Mai he estat millor mentalment a la meva vida.Fa dos anys que faig servir RSO i estic sense
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tots els medicaments i només necessito oli de tant en tant.Agafaré uns quants punts i sento que
no sóc gens bipolar... i he patit amb això durant tant de temps...Crec que m'ha salvat la vida i
també m'ha ajudat amb moltes altres malalties...Em sento afortunat de tenir el coneixement i la
capacitat per créixer i fer la meva pròpia medicina REAL.

Vaig començar fa dos anys aquest juny i només vaig prendre 65 mg al dia.Vaig fer servir una
varietat de Blue Cheese amb predomini índica i alta en CBD i baixa en THC.També vaig provar
una taca sativa que era massa forta i em feia una mica d'angoixa, així que vaig tornar a la taca
índica  i  ha  fet  meravelles...Me'l  vaig  prendre  cada dia  durant  30 dies  i  ara  només l'he  de
prendre quan em comenci a sentir-me una mica apagat...També ha funcionat molt bé per a la
diabetis del meu marit i  les convulsions del meu pare i els càncers del meu amic estan en
remissió...  Realment ha fet grans coses a la meva vida.Molta sort  i  espero que trobeu una
varietat que us funcioni bé". Sara

“Absolutament.És l'únic que m'ha ajudat amb l'ansietat i el TEPT.Em vaig deslletar de 4 fàrmacs
antidepressius amb recepta (després de deu anys d'experimentar amb tots els antidepressius
disponibles i no vaig poder trobar-ne cap sense efectes secundaris debilitants) i ja no em vaig
automedicar amb alcohol.He patit ansietat durant anys i PTSD després d'un accident de cotxe
greu. el 2007.No vaig conduir mai durant 4 anys.Ara tornem a la feina conduint per l'Agència
d'Atenció Domiciliàriade nou i dec la meva vida a aquesta planta". Dona

"Ajuda  enormement  amb la  depressió  que  acompanya  les  malalties  cròniques.No em vaig
poder concentrar per quedar-me a l'escola secundària, però fent servir cànnabis vaig poder
"actualitzar" a la universitat des del grau 9 al 12 en 6 mesos.No tinc ni idea de per què no tinc
TEPT per anys d'abús físic violent, excepte que he consumit cànnabis amb regularitat, així que
potser això hi té alguna cosa a veure.Aquestes coses compten?" Laurie

“Sí.He patit TDAH, TEPT, depressió.Ara no tinc cap medicament a causa del petroli". Jerissa

“Ansietat, atacs de pànic i depressió.Flors més que oli.Fumar flors índica tendeix a empitjorar
l'ansietat si estic enmig d'un bon atac.Tanmateix,  els medibles amb infusió d'oli  mai ho han
fet.No importa de quina soca es va derivar l'oli". Sarah

"El meu pare és veterinari i pateix PTSD.L'oli i el brot l'ajuden molt!" Jenny

"Ajuda als atacs d'ansietat de la meva filla.Disminueix la freqüència i la intensitat". Susanna

"Tinc un trastorn bipolar, TEPT (combat el 1991 a Kuwait) i pateix ansietat i insomni.El cànnabis
ha ajudat amb tots aquests símptomes i, tot i  que els metges em diuen que empitjoren els
símptomes (hoquei amb toros), sé amb certesa que m'ha ajudat a mantenir el control de mi
mateix i a prevenir moltes lesions als altres en moments molt difícils. .Ho juro per això". Adrià

"Sens  dubte,  ajuda  a  estabilitzar  la  bipolaritat,  els  medicaments  que  rebeu  del  metge  us
mataran o perjudicaran la vostra vida sexual". Andreu

"Jo faig servir índica per al dolor i sativa per als meus problemes de TEPT i ansietat.Trobo que
una barreja de les dues soques equilibra els meus problemes i frena la meva hiperactivitat fins
a un nivell que impedeix que sigui un perill per a mi mateix". Stuart

"En aquest moment, estem treballant lentament per reduir els seus psicotròpics per bipolars.Els
seus metges estan totalment en contra.Veig que els fàrmacs prescrits fan un "purit" de la seva
ment.Ja hem tingut un èxit increïble amb RSO, així que ara estem mirant això.

El meu marit és bipolar amb un fort èmfasi en la mania.Durant molts anys es va automedicar
amb  alcohol,  però  quan  es  va  posar  sobri  fa  4  anys,  ha  lluitat  contra  la  mania  des
d'aleshores.Només la inquietant varietat de drogues manté a ratlla la mania.Però també fa que
sembli  que  té  Alzheimer.L'automedicació  amb  l'alcohol  va  ajudar  durant  molts  anys,  però
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l'alcoholisme és un problema que també cal tractar.Ara estem farts dels medicaments.Així que,
una vegada més, prendré el tema en les nostres mans.

Amb els medicaments, la seva qualitat de vida és una mica xula.Només reduir una de les seves
moltes píndoles al dia marca la diferència (acaben de començar a reduir, així que ha de ser
gradual per por a un atac maníac).Ha estat a RSO durant uns 2,5 mesos per altres problemes
amb els resultats més increïbles.Així que ara em sento segur reduint els seus medicaments
lentament.Això ha ajudat a fer possible atacar ara aquest altre problema de salut!" Dèbora

"La vaig  utilitzar  durant  12 mesos després  d'una addicció  a  les  substàncies  químiques.No
només em va ajudar a dormir, sinó que també em va ajudar amb els símptomes d'abstinència
del "llibre de text" que estava experimentant com el TEPT, la depressió, l'ansietat i molts altres
problemes de salut mental.No cal dir que he intentat compartir el fet que el THC i els medibles
van mantenir pràcticament el meu seny i la meva salut mental mentre estava en tractament".
Chantelle

"Els  problemes  d'alcoholisme/abús  de  substàncies  s'han  de  considerar  "condicions  de
qualificació" als estats amb aquestes lleis mèdiques.La marihuana medicinal ha salvat la vida
de molts alcohòlics". Jim

"Un gra d'arròs que val la pena un dia durant uns cinc mesos va curar absolutament la meva
ansietat i depressió... Han passat gairebé 2 anys des que vaig prendre l'oli i no van tornar els
símptomes". Daniel

"Vaig  deixar  els  meus  medicaments  anti-ansietat  i  opiacis  antidepressius  en  una  setmana
després de prendre l'oli.Vaig estar en seriós perill de perdre les meves bales, crec.Gràcies a
Déu per les llàgrimes de fènix. Edie

"Ajuda a la meva depressió i, en estar greument discapacitat, pateix una mica de depressió per
falta d'activitat i dolor". Rick

"Vaig  tenir  un  mal  període  després  del  naixement  del  meu  fill,  depressió  després  de  la
separació i vaig perdre els meus pares.El cànnabis va ser un enviament de Déu!!" Loren

"Ha ajudat el meu estrès i ansietat sense fi durant els últims anys, de fet, literalment, desapareix
durant un bon període de temps.Cap medicament ha funcionat de la mateixa manera...” Stuart

"Ajuda contra la pèrdua de son per ansietat i atacs de pànic a la nit si es pren 1 hora abans
d'anar a dormir.És un alleujament, qualsevol que passi per falta de son durant mesos sap com
és d'esgotador.També et manté un bon estat d'ànim tranquil una bona part del dia". Kat

"Em va  ajudar  amb migranyes,  trastorn  obsessiu  compulsiu,  ansietat,  inseguretat,  complex
d'inferioritat, resumeix-ho tot, i va curar un ésser deprimit en 3 setmanes". Riddhi

"Problemes  d'estrès  crònic  que  generen  pb  alt.Els  meus  nivells  d'estrès  es  calmaven
immediatament amb el  cànnabis.Vapejar  ajuda a superar els  mals moments.Estic  avançant
només cap als comestibles i l'inconvenient d'aquest mètode és haver d'esperar que el meu
sistema s'absorbeixi.He tingut prou pràctica com per poder esperar pacientment la mitja hora i,
si és un moment especialment estressat, torno al meu vaporitzador". Andie

"Tinc l'esquena trencada i els nervis, i el cànnabis és l'únic medicament que m'ajuda a dormir i
a afrontar el meu dia!" Leslie

"M'ajuda a desmaiar-me a la nit perquè em pugui despertar molt d'hora per treballar". Matt

Malalties i malalties rares o poc freqüents
"L'oli de Rick Simpson et fa emocionar de despertar-te i veure què més ha curat.Estic una mica
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obsessionat amb això". Natàlia

Q.Hola Rick/JB, has sentit parlar mai d'una malaltia rara porfíria?Si és així, heu tractat algú amb
RSO i quins van ser els resultats?

A.No, jo no tinc.Però a jutjar pel que n'he llegit, no veig cap motiu pel qual l'oli no ajudi a curar-
lo ni a controlar-lo.Sens dubte, ajudarà amb els símptomes d'aquesta condició rara i sens dubte
molt desagradable.

Seguiria el protocol del nostre lloc, menjaria l'oli i l'utilitzaria en supositoris (d'aquesta manera
anirà  directament  al  torrent  sanguini).Utilitzaria  l'oli  de  manera  tòpica  en  una  tintura  o  un
bàsquet per a afeccions de la pell (eliminarà tota picor i altres molèsties).

Menjaria almenys 60 g durant dos o tres mesos, no utilitzaria cap producte químic, simplement
seguiria les instruccions de Rick Simpson.Si 60 g no el curen o el controlen, en menjaria 120 g
més.I si això no donava resultats satisfactoris, llavors simplement començaria a picar l'oli dins
meu, un dos dos tres grams al dia o fins i tot més si pogués prendre'l, i simplement menjaria
tant com podria tenir el més ràpid possible. .Per què?Perquè quan l'oli no t'ajuda, és molt poc
probable que trobis res més que ho faci.A més, les malalties agressives s'han de tractar de
manera agressiva.Molts desitjos, JB

"Això pot  ser brut,  però només ho he de dir  de totes maneres i  bé,  no sóc molt  per  a la
discreció.Així que encara no tinc tot el que necessito per a l'oli, però els passos de nadó hi
arribaran.Tanmateix, he tingut aquesta hemorroide que sempre torna.He tingut tres fills de 5, 3,
1 anys i el meu primer nadó sense hemorroides el meu segon nadó només una hemorroide el
meu tercer bé va ser una hemorroide i se'n va i torna se'n va i torna.Ho he comprat tot sota el
sol  res  no  va  funcionar.Així  que  vaig  dir  què  dimonis.Vaig  prendre  aproximadament  1/8
culleradeta de kief  1/4 culleradeta d'oli  de coco un polsim de lavanda seca i  un polsim de
camamilla seca i dues fulles de menta.Ho vaig posar tot junt.El vaig aplicar una vegada ahir en
qüestió de segons, aquest matí ja no tenia dolor i em sentia com un globus desinflat.El vaig
tornar a aplicar, estic segur que al dia o dos següents desapareixerà completament.De totes
maneres, el meu punt és que vaig estalviar diners tractant-lo a casa amb el que tenia més ràpid
i més saludable que la versió del govern i la seva prova de cànnabis té poders curatius bojos i
imagineu-vos que si estigués fent servir oli ja hauria desaparegut.Un altre dels meus tres anys
va caure del camió. No tenia cap pomada, ni peròxid, res sobre mi mentre viatjàvem.Així que
vaig treure el meu breu, li vaig donar una bufetada al genoll i al matí semblava com si la crosta
fos  de  fa  un  mes.Digues  adéu  Neosporin  em  estalviarà  els  meus  cèntims!Pau,  amor  i
cànnabis." Moni

"Benvolgut Sr.Rick Simpson, primer permeteu-me dir que la meva família creu que sou increïble
i ens agradaria estar més a prop vostre per ajudar-vos amb el vostre treball increïble.He estat
utilitzant cànnabis medicinal durant 14 anys per al dolor crònic a causa de la síndrome d'ovari
politeista  i  l'artritis.A causa  dels  10  anys  de verins  de farmàcia,  estava  més  malalt,  havia
guanyat  90  lliures  i  era  horriblement  addicte  al  Fentynol  que  em va  prescriure  el  Dr.Vaig
començar  l'oli  fa  7  setmanes,  i  tot  el  que  puc  dir  és  que  estan  passant  miracles!En  sis
setmanes, ara el meu sucre en sang està controlat fins al punt que no calen pastilles, he perdut
28 lliures sense esforç.Vaig començar a entrar en pànic perquè em vaig posar més malalt, tot i
que em sentia millor que mai!Després de moltes proves que van deixar els metges rascant-se
el cap, i dir que això és un miracle!Ara no només no hi ha nous fibromes, tumors o masses,
sinó que els anteriorment presents, etc., s'han anat!Cap senyal que la malaltia hagi estat mai
present!Encara tinc proves per veure si també ha desaparegut dels ronyons, però sé en el meu
cor  que també desapareixeran.Gràcies  Rick  Simpson,  estàs  fent  l'obra  del  Senyor,  Déu et
beneeixi com ell m'ha fet a mi, en trobar la teva pàgina". Annie

"Tan bones notícies JB & RICK!!!Avui he anat al metge per als resultats de les meves proves!La
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meva tiroide, que estava poc activa i medicada durant 22 anys, ara està més activa!Només he
estat ingerint RSO a temps complet durant un mes, també em frec una tintura a la gola i també
vaporo RSO!Estic molt content d'això!És un metge genial que ha estat allà i m'ha recolzat en tot
això i sap molt bé que, de fet, faig servir RSO OIL!En ser el metge que és, encara vol fer-me un
ultra so a la tiroide per comprovar si hi ha nòduls!Què en penseu de l'ultra so?Sempre prendré
aquest oli amb orgull durant la resta dels meus dies, això em sembla correcte, això és el sentit!
Els medicaments amb recepta són DOLS!També tinc molts altres problemes de salut que estic
tractant actualment amb aquest meravellós oli!

Malformació de Chiari tipus 1 del tronc encefàlic també tinc un túnel carpià greu i molt més!Avui
tinc 45 anys i no em sento apallissat i ferit com abans em sentia!He esmentat que també em
van operar al cervell fa 7 mesos i que no he consumit narcòtics des de la meva cirurgia a causa
d'una insuficiència hepàtica per les drogues?Realment sóc la prova que aquest oli és de Déu!
Això és tot el que hauríem d'ingerir com a medicament!Gràcies JB i Rick per tot el que feu des
del fons del meu cor!No més medicaments per a la tiroide, JA!!!!!!!!!!! Margene

-- Felicitats, Margene.Pel que fa a l'ecografia, bé, crec que coneixeu la resposta.Com menys
escanejos millor, això és tot el que puc dir.Jo personalment no m'acostaria a ningú que no em
parli de l'oli durant 22 anys, però si creieu que aquesta gent encara té alguna cosa a dir-vos, no
dubteu  a  parlar  amb ells,  és  a  dir,  si  realment  us  interessa  el  que  tenen  a  dir.  sobre  la
medicina.Però això és tot el que els deixaria fer, només parlant, d'aquesta manera no et poden
fer tant com ho farien, si tinguessin èxit a convèncer-te perquè ingeris algunes pastilles de la
seva elecció.El  millordesitjos  i  allunyar-se dels  que van passar  22 anys donant-te consells
equivocats.Sigueu feliços d'haver sobreviscut  als seus "tractaments",  els altres no van tenir
tanta sort.JB

"També  tinc  hipotiroide  (malaltia  de  Graves).El  vam  descobrir  fa  17  anys  quan  estava
embarassada i vaig donar a llum a la meva filla 15 setmanes abans per això (estava prenent un
total  de 14 productes farmacèutics,  inclosos 3 medicaments narcòtics per al  dolor  per a la
malaltia  degenerativa del  disc molt  avançada a la  part  baixa de l'esquena i  l'escoliosi  a la
columna vertebral  superior  /  hipertiroide).  (Malaltia de Graves) /  Diabetis (tipus II)  /  Esclera
blava / Psoriasi i èczema / Hipertensió / Problemes renals / Síndrome de cames inquietes (he
guanyat  molt  bé  aquest  com  a  efecte  secundari  d'un  altre  medicament)  /  Nivells  alts  de
colesterol / sobrepès (he perdut més) 100 lliures des que vaig sortir del còctel de medicaments
~ l'estiu passat) **NO FAGO DIETA** i sempre he menjat sa, sense carn vermella ~ verdures
orgàniques, etc.suc diari, etc...16 anys de productes farmacèutics sense parar de píndoles que
ara sumen ZERO pastilles diàries!!!!

Em prenc aproximadament entre un quart i poc menys de la meitat de gram al dia de l'oli de
Rick Simpson fet a casa segons les instruccions específiques de Rick ~ ** HE DE COMENTAR
QUE...NO, REPETO NO HO HO HO HO HO FEM, ABAIXA LA QUALITAT DE LES TEVES
MATERIALS DE PARTIDA > EL TEU OLI QUE INGESTIU HA DE SER TRANSPARENT I DE
COLOR AMBRES >> EN CAS AQUESTA NO ÉS DE QUALITAT COMESTIBLE MEDICINAL**”
Michele

"Es pot utilitzar l'oli de cànnabis per tractar la ràbia?" Aami

-- Aami, sí, però probablement caldrà posar el pacient en coma durant un temps, amb dosis
molt altes d'oli, sobretot en casos avançats.JB

“Ahir vaig donar una mica d'oli a un amic meu que va agafar varicel·la per anar a l'hospital.Vaig
suggerir a aquesta persona que escalfes una mica d'oli d'oliva, que ho barregi amb el RSO i
després amb la crema que aquesta persona ha estat utilitzant.Aquesta persona només em va
enviar  un missatge per dir-li:  "Pere,  no et  puc dir  com estic agraït  per aquest  oli  increïble!
MERDA SANTA.No hi ha cap paraula de mentida: el "pock" més malvat que tinc, el primer que
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va aparèixer el "punt zero" que s'ha mantingut el més gran i més desagradable durant tot el
temps que he estat malalt: s'acaba d'assecar i la crosta va sortir NETA en unes dues hores
després d'aplicar l'oli.Sóc un convertit!Sant infern!El vaig fer servir per tot el cuir cabellut i els
pitjors punts del meu cos: el meu cabell sembla una mica gras, però ja em sento molt millor.És
realment increïble.GUAU!No es necessita gaire per convèncer algú de la veritat". Pere

-- Gràcies, Pere, molt bé.L'oli de llavors de cànem i el RSO també funcionen molt bé.Molt d'oli
d'oliva al mercat no es produeix a partir d'olives, no hi ha prou olives al món per a tot l'"oli
d'oliva" que es produeix i es ven a tot el món, de manera que les possibilitats de ser estafat són
més baixes quan compres oli de llavors de cànem. .A més, penetra a la pell i entra al voltant
d'una polzada i mitja de profunditat al teixit, que també és ideal per a la curació.I no és tan gras
com l'oli d'oliva.JB

"Si la dislèxia no està a la llista, potser hauria de ser-ho.He notat una capacitat per escriure 100
vegades millor que abans de curar-me d'altres coses.El terrible efecte secundari de curar-me
de la diabetis tipus 2: no més artritis, ciàtica, obesitat o dislèxia.Hahaha!!” Pere

"No és una cura per al càncer ni res, però volia fer-li saber a Rick que fa gairebé un any que
estic coixejant amb el taló dret.No estic segur de què hi passa i sé que el doctor em donarà
medicaments que no em sento còmode prenent, així que només vaig tractar el dolor.Fa poc ens
van presentar RSO a través d'un amic, Charles, i hem començat a fer-lo.Durant els últims dos
dies, he ingerit l'oli unes quantes vegades al dia i aquest matí m'he despertat i no coixejava.El
meu marit ho va notar de seguida.Va prendre nota que l'oli  devia estar fent la seva màgia!
Gràcies Rick Simpson![:)] Em sento genial!" H

-- Benvolgut H, gràcies per les bones notícies, sempre ens agrada saber-ne parlar.Barrejaria
l'oli amb oli de llavors de cànem o oli d'oliva i faria una tintura i també utilitzaria l'oli de manera
tòpica.Per descomptat, menjar l'oli és la clau per a la curació real i totes les instruccions sobre
com utilitzar l'oli es troben al nostre lloc.Molts desitjos, JB

"Fa sis dies vaig ajudar a dos homes amb càncer de fetge i diabetis.A un amic, la quimioteràpia,
li  van cremar la boca, els llavis.Estava a 225 lliures ara 139, no podia menjar,  dormir,  molt
cansat.Bé, m'ha preguntat molt sobre la RSO.Sempre l'estic educant.Fa 6 mesos que estic amb
ell.Però després de la mort dels seus dos cosins fa 6 mesos, tots dos càncer,  1 cervell  de
fetge.I càncer de tiroide.Parlo amb les dues famílies, volien jutjar RSO però tenien por que el
Govern els endugués les seves cases o el fiqués a la presó.Tots dos van morir.DESCANSI EN
PAUGermans.

Però  aquests  homes  porten  6  dies  a  RSO,  vaig  anar  a  comprovar-ho,  tal  com  li  vaig
prometre.Es va sorprendre de poder tornar a menjar i va dir que no podia deixar de menjar.Això
és bo.Perquè quan va començar l'oli  eren ossos.Semblava malalt.Però al cap de 6 dies...la
boca adolorida  havia  desaparegut.Va dir:  "Tenies  raó,  em sento  molt  millor".  Torna a  tenir
energia, molta.Tenia molt bona pinta i molt color.RSO.Gràcies de nou Rick Simpson.Uns quants
pacients de càncer més feliços.Viure i sentir-se fantàstic.Pau, amor i cures de cànnabis” Ron

"El meu cuidador té un pacient a qui li diagnostica lupus i intoxicació per mercuri a tot el seu
cos.Després d'aproximadament un any fins ara amb l'ús del seu oli casolà, l'enverinament per
mercuri  ha  desaparegut  completament  i  el  lupus  està  a  punt  de  desaparèixer.S'han  pres
fol·licles pilosos cada 2 setmanes per veure exactament què i quants verins hi ha al seu cos per
a  les  actualitzacions  del  seu  èxit.Realment  és  increïble  el  que  es  pot  curar  de  manera
natural.Costa una mica, però encara és més saludable i val la pena una vida!" Jesse

"Em van diagnosticar fibrosi mieloide primària, vaig prendre medicaments que van ajudar però
no  estava  satisfet  a  causa  de  l'augment  dels  dolors  i  la  manca  de  gana  i  la  baixada  del
recompte de sang, l'augment de la mida de la melsa i l'insomni.Després de prendre aquest
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medicament durant  un any i  no sentir  cap canvi  fonamental  real,  vaig decidir  provar RSO,
només 1 mes amb l'oli, el meu dolor és inexistent, la gana ha tornat, el recompte de sang està
en augment, dormint com una pedra ". Aigües

"El faig servir per tractar la meva anomalia mèdica... Diversos hospitals de la meva zona diuen
que no hauria de ser possible... però el RSO és increïble... Estic rebutjant una derivació VP al
meu cos, tinc una malaltia del teixit connectiu i diverses altres rares. problemes... 4 cirurgies
cerebrals en 36 dies i em vaig negar a omplir els narcòtics... només marihuana medicinal, RSO
i respiració... Mai m'he curat tan ràpidament en la meva vida... Tot i que els meus laboratoris
mostren que el meu cos està tan embolicat, el meu dolor és en realitat no tan dolent....” Katie

"L'oli de cànnabis està curant el meu PCOS (síndrome d'ovari poliquístic).La majoria dels meus
símptomes estan controlats.Estic  sense els  7 medicaments que vaig prendre.La neuropatia
perifèrica  que  tenia  ha  desaparegut  i  la  sensació  torna  als  meus  peus.La  meva síndrome
metabòlica està controlada.Tinc fins a 130 lliures de pèrdua de pes.

Els molts símptomes del SOP i la síndrome metabòlica han desaparegut: les hormones estan
equilibrades (la  testosterona és massa alta  a 180,  ara fins a 40).La meva resistència  a  la
insulina (sucre en sang) està sota control.La resistència a la leptina (hormona que indica quan
estàs ple) està controlada.Obté període mensual després de 15 anys d'amenorrea (falta de
menstruació) i anovulació (falta d'ovulació).El dolor del nervi diabètic ha desaparegut.

La meva gana està controlada.L'oli ha ajudat a superar l'addicció al sucre.Perd 120 lliures en un
any (10 lliures/mes): els símptomes del SOP inclouen obesitat, obesitat a la part superior del
cos  i  dificultat  per  perdre  pes.Els  quists  sota  els  meus  braços  i  al  meu  canell  han
desaparegut.L'artritis poques vegades fa mal i si ho fa vol dir que és hora de més petroli.

La  Hidradenitis  Supurativa  (fol·licles  deformats,  acne  quístic,  punts  negres)  estan
controlades/reduïdes.L'Acanthosis nigricans (taques fosques de pell, pell rugosa, etiquetes de
la pell) han desaparegut.Greix visceral perdut immediatament (greix perillós al voltant del cor
dels  òrgans  i  el  fetge).Menys  acne,  quists  i  pèls  encarnats.Cutis  millor  (porus  més  petits,
cercles foscos al voltant dels ulls desapareguts.) Hirsutisme (pèl no desitjat a les dones a la
cara,  coll,  pit,  esquena  i  estómac).disminuït  però  no  desaparegut.Millor  dormir  més
profundament i durant la nit.Ja no hi ha dolor de talons i fascitis plantar.No més dolors de cap
Hipertensió intracranial alleujada, dolor muscular i nerviós, pressió a les espatlles, el coll i la
part posterior del cap disminuït dràsticament.Els símptomes semblants al vertigen de mareig
constant i mareig han desaparegut.Els canvis d'humor es controlen.No més hemorroides.

El mal de coll crònic (mal de coll recurrent per reflux àcid) s'ha curat i ha desaparegut.(El reflux
àcid  roman,  però,  ja  que  els  aliments  l'afecten  diàriament).Les  al·lèrgies  estacionals  han
desaparegut  (secreció  nasal/tapada,  excés de flegma al  matí  i  picor  als  ulls).Les al·lèrgies
alimentàries van disminuir (va menjar gambes accidentalment, la reacció va ser més lenta de
l'habitual,  però  encara  va  haver  de  prendre  benadryl).Alleujament  del  mal
d'esquena.Desaparegut  el  dit  disparador.Els  símptomes  de  la  síndrome de  l'intestí  irritable
estan sota control.Tensió arterial baixada.La cicatriu de quan em van operar el túnel carpià es
va curar completament.

He curat un parell de cremades amb una combinació d'oli de cànnabis i oli de coco.El meu xicot
es va cremar molt la mà i no hi havia cap senyal un dia després d'utilitzar l'oli.El meu colesterol
encara és alt.Vaig passar per un període de desintoxicació/herxing on vaig haver de retirar l'oli
o ho faria pitjor.Estic treballant per tornar a la mateixa dosi.A la meva família hi ha fetges febles
i el SOP està relacionat amb Candida albicans i moltes persones han de fer front a una reacció
d'herxheimer si el llevat s'està processant en excés a través del fetge.També vaig canviar als
aliments ecològics i vaig deixar de menjar sucre refinat, de manera que també podria formar
part  de  la  desintoxicació.Sembla  que  l'oli  no  afecta  el  meu  colesterol,  però  com  més
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investigació,  més veig  que el  colesterol  no  és  tan  dolent  com es pensa,  i  mentre  hi  hagi
inflamació hi haurà colesterol.És el mecanisme de defensa del cos contra ell.Així que no em
preocupa". via Aamann

"El  meu  fill  té  una  malaltia  renal  rara  anomenada  FSGS  i  fa  dos  anys  que  fa  servir  el
medicament.La seva anàlisi de sang sempre va mostrar baixa albúmina (la proteïna s'aboca a
l'orina, cosa que redueix els nivells d'albúmina a la sang).Des que va començar el medicament
(1/4 gra de mida d'arròs al PM) el seu examen de sang ha millorat tant que el seu nefròleg està
meravellat.Els  últims resultats que van tornar van mostrar  nivells  d'albúmina d'una persona
"normal".El nefròleg va dir:  "No sé què estàs fent,  però segueix així".  Amb aquest tipus de
malaltia renal, un pacient normalment pot esperar un trasplantament dins dels 8 anys posteriors
al diagnòstic.El meu fill va ser diagnosticat als 2 anys i ara en té gairebé 25.Encara té els dos
ronyons i tots dos funcionen com una persona "sana" que no té malaltia renal.El nefròleg s'està
rascant el cap.També veiem un naturòpata i ho hem fet durant els últims 17 anys.També ha
estat  d'una  gran  ajuda,  però  SÉ  que  el  medicament  és  el  que  ha  corregit  la  producció
d'albúmina.Hi ha moltes malalties que es poden curar amb això i realment crec i sé que aquest
medicament m'ha ajudat tant a mi com al meu fill.Gràcies!!"

"El nostre fill té Niemann Pick tipus C i utilitzem el mètode d'oli de Rick des de l'1 de febrer.Hem
passat de més de 15 convulsions mitjanes al dia mentre estem desperts i innombrables mentre
dormia a només 2 grans mals  en els  últims 56 dies.Ara estem començant  a experimentar
petites convulsions focals.Suggeríríeu potser fer un oli nou i canviar les varietats? Kevin

-- Sí, Kevin.

"Enganxar-se amb una altra soca alta en THC o està bé barrejar una soca alta en CBD com
Harlequin amb una altra soca alta en THC com Candy Kush?"

-- Faria dos olis separats, no voldria diluir el meu RSO amb CBD.Com més potent i sedant,
millor funcionarà com a medicament.JB

"Com que fa temps que feu això, suggeriríeu que us atengueu als olis més alts de THC en lloc
dels olis de CBD més alts?No vull seguir la ruta de Charlotte's Web perquè hem vist grans
resultats  en  la  soca  més  alta  de  THC  que  hem  utilitzat.Però  tinc  curiositat  per  Arlequí.O
ésmassa semblant a CW?"

-- Un cop més, Kevin, faria la RSO a partir de la soca dominant índica més potent i sedant que
he pogut obtenir.Aleshores potser faria un oli de CBD alt per separat i després deixaria que el
pacient  escollis  el  que els  funciona  millor.En  un cas  ideal,  els  pacients  podrien  triar  entre
centenars de tipus d'olis.Igual que en una botiga de vins: a tothom li agrada el que li agrada i no
hi ha manera de saber quin vi els agradarà més.

Restauració de la vista
"Acabo de fer un lot d'"oli de cànem" fa un parell de nits i un lot de mantega.He estat donant l'oli
a un pacient amb tumor cerebral, abans de prendre l'oli estava gairebé cega, després d'un mes
de prendre l'oli, la seva vista s'ha restablert gairebé completament.No obtindríeu els mateixos
resultats amb la mantega.Obteniu resultats medicinals de la mantega, però l'oli és una forma
molt més concentrada de medicaments i funciona per a gairebé qualsevol cosa, les coses són
increïbles". Dion

“Pres per via oral és restaurar la vista de la meva mare.És legalment cega a l'ull esquerre.Una
lesió  la  va  deixar  sense  lent  i  diverses  intervencions  quirúrgiques  la  van  deixar  amb
glaucoma.Fa un any i  mig que està a la RSO i  l'utilitza diàriament.Mai es va adonar de la
quantitat de vista que tornava fins que es va maquillar els ulls.Ha estat cega d'aquest ull durant
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40 anys, així que s'ha entrenat com maquillar els ulls amb els ulls tancats.L'única manera que
podia aplicar-ho al seu ull bo era tancar-lo deixant-lo completament cec.Bé, l'última vegada que
va tancar el seu ull bo, va començar a veure i enfocar-se amb l'ull cec.Només es maquilla en
ocasions, de manera que no està exactament segura de quant de temps va passar abans que
la seva vista comencés a tornar,  però després d'estar  més d'un any a l'oli  ara pot  distingir
imatges, colors i fins i tot llegir certes coses de el seu mal ull!Portava una bossa de Lays Chips,
i des de l'altra banda de la taula podia llegir lays.Ella pensa que si tingués una nova lent, la
seva visió es restauraria completament.Per tal d'aconseguir una lent nova s'ha de posar en una
llista de donants d'òrgans. No estic segur que la seva assegurança cobrirà res semblant, així
que de moment, aquest oli li ha donat un miracle, un miracle de la vista on abans només hi
havia foscor. !Així que diria que NO CAL GOTES: només un subministrament constant!Ara,
comença a plantar la teva cura!Oh, sí, tampoc no té evidències de GLAUCOMA!" Lindsay

"Jo faig servir mantega de canna per al meu glaucoma i comença a funcionar en 10 minuts.La
sensació d'ou adormida als meus ulls desapareix i aclareix la meva doble visió boira.Mai he
tingut dolor corporal, així que no sé si funciona per al dolor, però estic segur que sí.Tinc 47 anys
i no tinc cap dolor, potser és perquè ja faig servir mantega de canna.Ja no necessito Wellbutrin
ni Adderall, el cànnabis m'ha curat la depressió i el TDA/TDAH.També ajuda a la meva ansietat,
el metge volia posar-me a Klonopin.Hahahaha wow." Rebecca

“Avui el meu pare, que pateix degeneració macular i ha quedat gairebé totalment cec dels dos
ulls, ha tornat al metge després de prendre les meves llàgrimes de Fènix durant els últims 6
mesos.Avui els metges es van sorprendre perquè la seva visió que no ha fet sinó empitjorar ha
començat a millorar.Les terminacions nervioses han començat a connectar-se i avui s'ha provat
amb 20/20  a  l'ULL DRET.CURES DE CANNABIS.Li  havia  regalat  Phoenix  Tears  que  vaig
aprendre a fer amb Rick Simpson.Aquest és un molt bon dia.Demostra el poder del cànnabis".
Gregg

"D'acord, crec que la majoria dels nostres lectors es van acostumar al fet que l'oli de cànem
cura el càncer, especialment quan es produeix i s'utilitza correctament i quan el pacient segueix
les instruccions de Rick Simpson.Després m'has vist parlar de diabetis, artritis, crohn, EM i tota
mena d'altres malalties.Alguns ja s'ho van superar i saben que probablement l'oli és realment
una  cura  o  almenys  sembla  així,  alguns  no.Després  vam  plantejar  tractar  les  cremades  i
eliminar les cicatrius velles; senzill de demostrar, molts ho han fet.Aleshores vam dir que l'oli
torna a créixer el cabell a les zones calbes, i  aixòfa.Després vam esmentar les disfuncions
erèctils i molts van pensar que era exagerat.Però espera a llegir aquest testimoni:

"Tinc 2 pares que necessiten els seus testimonis gravats!La meva mare està tornant a posar el
seu lloc als ulls cecs, (després d'estar a l'oli) ara pot veure colors i formes, fins i tot amb el seu
bon ull tancat i el meu pare ha curat la seva diabetis". Lindsay

--  Gràcies,  Lindsay  Bunn  Rogers,  aquest  ens  va  fer  el  dia.Tot  el  que  puc  dir  és  que
probablement  la  seva  vista  millorarà  encara  més,  i  també  recomanaria  que  utilitzi  l'oli  en
supositoris.Supositoris per a afeccions oculars?És clar.JB”

"Fa més d'un any que prenc RSO per càncer... no només em redueix els tumors, sinó que la
meva visió ha millorat de -650 a -400.El meu oculista no podia creure com ha millorat la meva
visió.Ara he hagut de canviar les ulleres dues vegades". Debby

Animals - Testimonis
"Va guarir el nostre mastí toro.Li van donar 4 mesos de vida fa gairebé 11 mesos després de
ser  diagnosticat  amb hemangiosarcoma!Molt  contents  d'haver  trobat  Rick  Simpson  i  oli  de
cànnabis!" Amanda
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"No tenia ni idea del cànnabis medicinal.El nostre gos de 14 anys és súper obedient i podríeu
posar un bistec a terra, sortir de l'habitació i ella no el tocarà tret que digueu d'acord.Bé, hi
havia una mica de mantega infusionada que s'estava suavitzant al costat del foc durant uns
minuts, i Dusty Dog devia saber que era bona, perquè se n'ha menjat molt!Van ser unes 30
dosis humanes fortes en una sessió.Em sentia força malament, sobretot quan les seves cames
van cedir i va caure en un semi coma.Em vaig quedar amb ella i les xeringues amb aigua amb
sucre a la boca durant els dos dies següents, després es va despertar, va vomitar un vomit
verd, va fer una gran merda verda, es va sacsejar i des de llavors ha estat com un gos nou.Era
com un cadell.Al principi vaig atribuir això a ser feliç de viure, però era més que això.Va ser com
si algú li hagués fet un restabliment de fàbrica.Això és el que ens va fer investigar les propietats
medicinals i descobrir la història de Rick Simpson". Adam

"Algun càncer de cèl·lules T de limfoma infantil CLCT-1 s'ha anat!

Anirem al veterinari només per fer proves cada tres setmanes de CBC per mesurar els nivells
de  calci  i  FNA per  controlar  el  recompte  de  sang  vermell-blanc  per  a  les  cèl·lules  T  del
càncer.Ja no necessita medicaments prescrits, però la mantindrem amb l'oli de Rick Simpson
que va curar el càncer cada dia durant la resta de la seva vida.Som una família agraïda”. Algun
nen

"El meu gos té osteosarcoma (càncer d'os).Em van amputar la cama fa una setmana i d'aquí a
una setmana començarà la quimioteràpia.Amb el seu càncer, normalment s'estén als pulmons,
el 95% dels gossos moren de càncer de pulmó en un any.Si fos el teu gos, començaries l'oli ara
i encara faries la quimioteràpia, o sense quimio i oli pur?Per als humans, comenceu amb un gra
d'arròs, amb un gos de 70 lliures, començaríeu amb un terç d'això dues vegades al dia?Gràcies
per llegir això i estic esperant la teva resposta amb moltes ganes." Eda

"Eda, l'oli va salvar la nostra preciosa gos Sophie.S'estava morint.Dóna l'oli al teu gos el més
aviat possible...La quimio la matarà.Oracions amb tu...” Brewster

"Vaig tractar el tumor del meu gos a l'orella amb RSO...Va ser GRAN i ara s'ha anat!!!!” Andrea

“El meu gos tenia un tumor que el  veterinari  no volia operar!!S'ha obert  i  s'ha infectat.Vaig
utilitzar el meu oli RSO barrejat amb oli de coco i vaig aplicar tòpicament diàriament fins que el
tumor havia desaparegut.No hi ha creixement ni dins ni fora del meu fill!!" Boris

“Tenim tres nadons de pell, de 10, 9 i 8 anys, que medicamento diàriament amb RSO com a
mesura  preventiva.També  he  tractat  les  seves  diverses  nafres  i  taques  tòpics  amb  gran
èxit.Gràcies Rick!" Virgínia

"Acabo de rebre unes notícies molt bones sobre el gos dels meus amics que només havia de
compartir!Fa uns mesos, el seu pitbull Maximus tenia un tumor dins d'una de les seves potes
posteriors que creixia sense control.El veterinari li va dir a la meva amiga que havia de pagar
més de 3 milers d'euros per amputar-li la cama, o s'estendria i moriria en un any.Això va ser fa
uns 4 mesos.Aleshores, quan vaig veure el seu estat sobre la seva cirurgia prevista, li vaig
enviar  un  missatge  i  li  vaig  suggerir  donar-li  oli  de  cànnabis.Va  pensar  que  provaria  el
tractament natural abans de fer qualsevol cosa dràstica i irreversible com l'amputació.Per sort
per a ella (i en Maximus), ja tenia una targeta de cànnabis des que viu a Califòrnia.Així que va
anar a un dispensari de cànnabis i va recollir-ne una.Li va donar 1 gota d'oli de la mida d'un
pèsol, dues vegades al dia amb els seus àpats.De seguida va dir que va notar que tenia menys
dolor  i  es  va  sentir  molt  més  còmode.A més,  els  seus  hàbits  alimentaris  van  tornar  a  la
normalitat.Al  cap  d'unes  setmanes,  fins  i  tot  va  poder  córrer  sense  coixejar,  així  que  va
cancel·lar la seva cirurgia i es va quedar amb el tractament natural.Avui acaba d'arribar a casa
després  d'una  revisió  veterinaria  i  ha  descobert  que  el  seu  tumor  ha  desaparegut
COMPLETAMENT.No s'ha deixat cap rastre del tumor.El veterinari es va quedar molt sorprès
quan li va explicar com el va curar.
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FYI: Aquest és el tercer gos que conec que s'ha salvat amb l'oli  de cànnabis.També conec
molts  humans que també s'han salvat.Si  encara creus que el  cànnabis  no cura el  càncer,
aleshores no has estat parant atenció.Fa anys que conec la veritat i mai he trobat ningú, animal
o humà, que l'oli de cànnabis no hagi pogut salvar". Lara

"Tinc  una veïna que  va eliminar  amb èxit  els  tumors  del  seu gos en  un mes donant-li  el
medicament.Continueu així  i  sí,  amb dosis  molt  petites,  ja  que Rick ha afirmat  que el  seu
metabolisme és molt alt, de manera que milloren molt més ràpid que nosaltres". Covey

"Sí, ajudarà al teu gos.El meu gos va tenir convulsions, però cap després de començar-lo amb
l'oli!" Shelagh

"L'estem utilitzant per tractar el nostre estimat glaucoma de basset hounds.Té 12 anys i la seva
lectura de pressió ocular era d'entre 60 i 70 i van dir que potser haurien de treure l'ull si arriba
als 80, així que vam començar a utilitzar l'oli durant els últims mesos i la seva darrera prova de
pressió ocular va mesurar NOMÉS 8! !!Això està per sota d'un nivell de pressió ocular normal i
el metge d'ulls està d'acord que està ben documentat en el tractament del glaucoma.Només li
donem una quantitat molt petita de cap d'agulla cada dia i qualsevol cosa més gran es posa
realment  pedregada,  però  només  dorm  bé  i  es  pot  veure  la  millora  dels  ulls  quan  es
desperta.L'oli també m'ha ajudat a treure'm els medicaments anticoagulants de warfarina que
tant odiava i també prendre'l diàriament i mai em vaig sentir millor i combinar-me amb una dieta
lliure d'OGM sempre que sigui possible i una bona alimentació general i una mica d'exercici i
realment sóc una persona nova.Poder d'aquest oli increïble i gràcies a Rick i a tots els que
promouen aquesta increïble planta curativa. Degà

"Déu  beneeix  a  JB  i  Rick  Simpson  per  la  vostra  lleialtat  a  les  persones  que  més  us
necessiten.Faré el  meu quan pugui  per  ajudar  les  persones que conec que ho necessiten
desesperadament.La meva filla va fer una mica de retall per un tumor al seu gos.Quatre dies
d'ús, va dir que semblava a punt de caure.Encara estic esperant els resultats finals.DÉU davant
un QUÍMIC!” Greg

"Història increïble!Faig i prenc RSO per al manteniment de la salut, ja que la meva família ha
tingut molt càncer.Vaig començar a donar-lo als meus gossos, ja que tots dos tenen tumors
petits i  el  meu gos pastor de les Shetland té Lupus Discoide,  una forma de lupus caní.És
increïble!En un parell de setmanes un dels tumors d'un gos s'ha reduït un 70% i l'altre gos amb
lupus ho està fent increïble!Per primera vegada en anys, el seu nas vermell,  inflat i dolorós
s'està curant!He provat receptes, esteroides, dieta i res m'ha ajudat.L'RSO està curant el lupus
del meu gos, sé que també pot ajudar els humans!♥♥♥ “Ashley

"Beneïu  a  TOTHOM que cura  animals!!Vaig  curar  els  dos  meus gossos del  càncer.Càncer
d'úter en un.Càncer de pell de l'altra.Tots dos estan completament curats.I també estic curant
cremades massives de 3r grau al braç esquerre amb el RSO.BENEIX RS & JB!!!!!!" Goblin

"Vaig portar el meu gos al veterinari perquè coixejava.El metge li va fer radiografies i me les va
mostrar (he vist la massa a l'espatlla) i em va dir que tenia unes dues setmanes.Li van posar
molts medicaments per al dolor i el va posar tan malalt i crec que estava veient i  escoltant
coses.

De totes maneres, un amic meu fa xucladores de caramel amb oli de THC, així que vaig aturar
els  analgèsics  i  li  donava 1/4 de la  ventosa cada 4 hores  i  ho  va fer  genial,  fins  i  tot  va
començar a menjar de nou.En resum, el va portar 2 setmanes després i van tornar a fer-se
radiografies i el metge va dir que no havia vist mai res com això abans...penjaré la foto...L'OLI
FUNCIONA REALMENT...NO BULLSH___” Tammy

"Sense tu i el teu coneixement no hauria estat capaç d'ajudar els amics i altres persones que ho
necessiten  desesperadament.És  una  bona  sensació  per  dins  quan  veus  com  els  vas
ajudar.Seguiu difonent la informació, ho faré.Fins i tot ajuda amb l'artritis del meu gos.Va deixar
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de coixejar en 2 dies". Cristall

"Vaig extirpar un tumor cancerós a la cara de la meva gossa Ellie.Resulta que és la meva millor
amiga.Tres paraules per descriure Rick... un líder progressista desinteressat".

"Com  sap  Rick,  hem  estat  utilitzant  el  RSO  als  nostres  gossos  i  cavalls  juntament  amb
nosaltres mateixos.Ens sembla que els animals responen molt més que els humans.Això ho
atribuïm no només pel  nombre de receptors que tenen,  sinó que són realment  un pacient
innocent". Brewster

"Vaig començar el meu gos amb aproximadament la meitat d'un gra d'arròs per dia a la nit fins
que s'hi va acostumar.Tingueu en compte que farà que el gos s'adormi i que el pot marejar,
però com va dir JB, responen ràpidament.La vaig tractar per un tumor directament sobre el
mateix tumor, a més de donar-li per via oral 2 vegades al dia i va funcionar en menys d'un mes,
el tumor va desaparèixer.Bona sort!" Fènix

"La millor manera és eixugar-se'l a la llengua; alguns gossos els encanta el gust; els pot sedar i
fins i tot causar incontinència urinària, així que no us preocupeu perquè estiguin bé.Per als
gossos una dieta de carn crua i ossos també és ideal i ajudarà contra el càncer.Trobeu també
un veterinari homeopàtic". Whitney

"Els  dos  meus  gossos  reben  oli  diàriament  (manteniment).Si  fos  perillós  per  als  gossos,
segurament un gos menjant uns 1,5 grams d'oli sense experiència prèvia hauria tingut alguns
efectes secundaris greus a part de dormir i orinar al llit.Dels 5 gossos que he tractat amb l'oli,
cadascun d'ells ha tingut més energia i ha respost positivament al tractament.Tenien entre 4
mesos i 10 anys i tractaven qualsevol cosa, des de talls fins al càncer.És l'únic medicament que
reben els meus gossos, faig servir un veterinari holístic i ella està darrere meu tractant-los amb
ell.

He començat cada gos (de 20 a 80 lliures) amb aproximadament 1/4 gra d'arròs per dosi.Igual
que la gent, tots tenen toleràncies diferents, però no he vist la necessitat de començar amb una
dosi més baixa que aquesta.El pitjor que passarà és que es faran drogats, si sembla que estan
incòmodes,  només  s'estiran  amb  ells,  es  relaxaran  perquè  tu  estàs  relaxat  i  s'aniran  a
dormir.Aleshores, quan es despertin estaran plens d'energia, això ha estat coherent amb cada
gos.Les dosis es poden augmentar bastant ràpidament, cada dos dies.

Si  als  gossos  no  els  agradava  el  que  van  experimentar  d'això,  llavors  no  prendrien  les
llaminadures ni el menjar que els vaig posar.Sembla que no tenen problemes per menjar al
voltant del seu extracte de llavor de raïm, deixant-lo als seus bols, però el tros de menjar amb
l'oli mai es deixa enrere". Jay

"Fa un parell d'anys vaig començar a veure cada cop més referències a "Rick Simpson Oil" i
sent un usuari de cànnabis des de fa molt temps, estava més que interessat.Durant aquest
temps, vam perdre el nostre Golden Retriever a causa d'un càncer nascut a la sang anomenat
hemangiosarcoma que se sap que pateixen els Goldens.La va matar 3 setmanes després del
diagnòstic del nostre veterinari.Un càncer ràpid desagradable en el millor dels casos.

Durant aquest temps, la meva dona i jo vam començar a fer i utilitzar RSO com a mitjà per
controlar tant la meva esclerosi múltiple com el dany del nervi espinal.Un dels Golden Retriever
dels nostres amicsde sobte es va emmalaltir força i li van diagnosticar hemangiosarcoma i el
veterinari li va donar 2 setmanes com a màxim per viure.Vaig consultar amb els propietaris i
vam començar a dosificar el gos, Betty, amb RSO aproximadament una dosi de mida de "gra
d'arròs" per dia amb menjar.

En 3 o 5 dies, no només estava UP i SOBRE, sinó que en realitat corre i torna a jugar.Ella
persegueix els seus mestres en bicicleta de muntanya per les rutes de terra locals durant tot el
dia i sembla més saludable que mai.A la seva tornada al veterinari, al principi va estar confós
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pel seu diagnòstic previ i s'esperava que morís ràpidament, com tots els altres animals que ha
diagnosticat  correctament.Aleshores,  va  donar  una  volta  immediata  i  va  declarar  que,
Òbviament,  havia  diagnosticat  malament  la  seva  condició,  però  en  ser  informat  del  seu
tractament amb la RSO va fer caca la idea i va dir que no hi havia cap prova mèdica de la seva
eficàcia.La seva negativa a creure en un veritable "Miracle de la Medicina" és una prova de la
seva pertinença a la Societat de No Creients [Metges].

La RSO ha tingut un efecte espectacular en la meva EMcom ho demostren les proves en curs
que faig per fer un seguiment del progrés de les malalties [jocs d'ordinador, mateix joc, mateixa
versió, any diferent, en realitat fent-ho més ràpid i amb més precisió].He perdut pes i estic més
saludable que mai, després d'haver deixat completament tots els medicaments farmacèutics
que els metges m'han tingut durant 15 anys.I, potser no és un resultat directe, però, tanmateix,
vaig agafar força amb l'ús de RSO, DESPRÉS DE 50 ANYS de fumar tabac per fi vaig poder, fa
60 dies,  apagar el  meu darrer  cigarret  i  llençar tots els cendrers.Estic MOLT ORGULLOSA
d'aquest fet, i agraït per la força que m'ha donat RSO per combatre els meus dimonis diaris.El
món, però, ara fa més pudor!!!!!A més, els aproximadament $ 250 al mes gastats en tabac, ara
es poden utilitzar per a aliments de més qualitat i un millor grau de LIFE.Gràcies Rick i JB.Has
canviat la vida de la meva família per a millor!!!!!M'ha encantat el teu llibre!!!" senyal

"El  meu  gat  va  rebre  1/4  -1/3  d'arròs  de  gra  2-3  vegades  al  dia  per  tractar  la  seva  ITU
inflamatòria  crònica  quan  diverses  rondes  de  líquids,  antibiòtics  i  medicaments  no  podien,
també el van posar a una dieta crua i no ha tingut es torna a produir.Per descomptat, per al
càncer faria servir una dosi més alta.En general, intento trobar la dosi que sembla que no els
afecti  massa  dràsticament:  mai  els  farà  mal,  però  un  propietari  notaria  somnolència,
incontinència, possiblement una mica d'embriaguesa.Per descomptat, en el càncer no t'importa;
només has de treballar-los tan ràpidament com puguis a dosis més altes progressivament.

Això és per "manteniment": per exemple, al meu gos a qui li van treure un ull del glaucoma (i
està fent INCREÏBLE) el risc que l'altre ull passi glaucoma, així que li dosifico almenys dues
vegades  al  dia  amb  una  mica  d'oli  i  he  trobat  una  bona  solució.  dosi  que  no  causa
incontinència, etc. però encara està rebent el seu oli.La vaig fer prendre més abans de l'ull per
al dolor.Realment sento que l'oli  també la va ajudar més que els medicaments per al dolor
convencionals després de l'operació: el primer dia o 2 va tenir 1-2 dosis de medicaments per al
dolor recetats per un veterinari, després vaig anar només a RSO, el dia després de la seva
cirurgia ja volia tornar a jugar a pilota i era i és una noia feliç.La Chloe em lleparà el RSO del
dit, a diferència del meu gat que l'odia.LOL (…)

No trobo que la RSO provoqui ansietat en els animals: la sensibilitat a la llum es pot notar amb
dosis més altes.

Fins i tot vaig fer servir RSO a la meva fura: era molt gran i un dia es va despertar molt feble,
potser va tenir un ictus.Li vaig donar petites dosis de RSO durant tot el dia per mantenir-lo
dormint,  aquella nit  semblava que s'estava despertant,  movent el cap i actuant com fan els
meus gossos quan mengen cànnabis, el vaig deixar dormint pensant que fos el que faria el seu
cos.  Com a mínim no pateix  ni  dolor  ni  patiment:  tenia  mitja  idea que  es  despertaria  bé,
lamentablement va morir, però la seva qualitat de vida fins a l'últim dia va ser fantàstica, així
que crec que la RSO li va donar el millor últim dia possible.Sé que no tenia dolor i que dormia
molt tranquil i sé que no era massa RSO, ja que li havien dosificat al matí i a primera hora de la
tarda, després res i el vaig comprovar molt tard aquella nit que només estava dormint. es podia
despertar però només volia dormir". Whitney

-- La millor qualitat de vida fins al final, això és el que també importa molt quan hi ha oli.Gràcies,
JB

"Estic segur que ja has respost aquesta pregunta abans.Quina és la dosi recomanada per a un
gos  Mastí  anglès  que  pesi  unes  135  lliures?Té  un  creixement  molt  gran  a  la  zona  de

- 175 -



l'engonal.Sembla un tercer sac de pilota per ser sincer.Té uns 12 anys i m'agradaria veure si el
tractament amb RSO gestionaria aquest creixement.Gràcies!”

-- Janette, bàsicament sempre és el mateix, comences amb petites dosis (mig gra d'arròs o
menys, 1-2-5 mg) tres cops al dia, mira com respon el pacient i després augmentes la dosi
cada quatre dies o cada cop que doneu l'oli al gos/pacient.Llavors els mantens en un gram al
dia  fins  que  estiguin  100%  curats  i  després  t'assegures  que  segueixin  menjant  dosis  de
manteniment.JB

"Ahir Chloe, la meva femella de 8 anys esterilitzada Heeler fox terrier va ser diagnosticada amb
glaucoma  en  un  ull.La  pressió  era  molt  alta  al  seu  1  ull  i  podria  quedar-hi  cega
permanentment.Vam fer tractament d'emergència amb líquids IV i  manitol i  està prenent un
parell  de  medicaments.La pressió  va  baixar  una mica,  però no gaire,  i  ara no gaudeix  de
l'adaptació a la vida mig cega.Vull tractar-la amb la RSO, ja que ha estat increïble per al meu
novio i el meu propi dolor i realment crec en l'oli i les històries que la gent explica aquí són
increïbles.No vull que la Chloe acabi tenint glaucoma a l'altre ull i vull curar tot el que pugui a
l'ull afectat.Entenc que l'oli ha ajudat a moltes mascotes i estaria molt feliç si la Chloe pogués
recuperar la visió o fins i tot una mica de visió a l'ull afectat...Gràcies per qualsevol ajuda o
consell!" Whitney

--  Whitney,  simplement posa-la a l'oli.Alguns olis  són millors per al  glaucoma que altres.La
manera més fàcil d'esbrinar l'efectivitat que pot ser és prendre una dosi i mirar els seus ulls al
matí.Si estan nets, busqueu una altra varietat o combinació de soques.Si teniu moltes coses
per netejar-les, és probable que sigui una bona tensió per reduir la pressió intraocular.Molts
desitjos, JB

"Gràcies JB!Ahir vaig pensar que estàvem fent un progrés increïble, l'ull estava clar (els vaig
treure tot el dia) i la pupil·la no estava completament dilatada i, tot i que no coincidia amb la de
l'altre  ull,  vaig  pensar  que  responia  a  la  llum.  però  aquest  matí  torna  a  semblar  tot
ennuvolat.Potser amb la llum brillant com ahir es veurà millor... Quant i amb quina freqüència
recomanes que li dosi?Fins ara he estat fent dosis de pèsols molt petites, només té 30 # i
sembla que l'afecta, a aquests gossos sempre els va agradar menjar tiges i fulles o paneroles,
fumar, etc., així que puc saber quan està afectada per l'oli també i sembla que l'afecta una mica
com si mengés tiges, però això no em preocupa, crec que això vol dir que està "funcionant".
Whitney

-- Whitney, li donaria alguna cosa bona dues o tres vegades al dia.Com més t'hi entris i més
ràpid, millor.Encara que hagi de dormir un dia o dos, a qui li importa.Una mica de coma induït
pel cànem no pot fer mal.JB

"Em sembla bé!Ho faré avui.Ahir també estava bastant desconcertada.Gràcies per la resposta
tan ràpida JB!" Whitney

"El 1/2 llop 1/2 husky dels meus amics solia encantar menjar haixix i quan tenia una planta de
test a la seva sala d'estar, el gos la guardava.El van haver de subornar amb llaminadures per
allunyar-lo.Tinc  la  sensació  que  molts  més  animals  salvatges  menjaven  cànnabis  del  que
pensem". Pere

“El meu boston terrier/pug roba el meu si no ho amago!!LOL... sembla un cap bobble quan se'n
surt amb la seva. Sarah

"A la meva fossa també li encanta l'herba!Em retallo, ella és allà mateix demanant les fulles...”
Melodia

"El meu husky roba els meus cupcakes d'oli cada vegada que té...Estic bastant segur que ella
sap quin efectetambé té sobre ella...Potser és perquè li vaig donar totes les meves existències
per mastegar quan era un cadell". Brian
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"Els animals saben el que necessiten i faran servir el que necessiten, intel·ligents!" Sheri

"Comenceu en petites dosis, massa i aconsegueixen un control muscular fluix i fluix". Zac

"El meu gos es va menjar una part d'una planta ahir perquè sabia que li ajudaria a l'estómac
després d'haver-se engreixat de sopar de pollastre i n'hagués menjat un munt, va caminar molt
i després va vomitar i després va descansar còmodament.Endevina què hi havia al seu vomit:
fulles d'olla.Gos intel·ligent." Dona

"Penseu que va ser als anys 70, la FDA va informar per primera vegada que el cànnabis mata
cèl·lules cancerígenes...tot el que sé és que el càncer d'estómac del meu gat sembla haver
desaparegut, ara està menjant bé, augmentant de pes i corrent com un gatet nou... "Tony

"He estat donant al meu gat de 19 anys cànnabis descarboxilitzat mòlt des del desembre de
2011.Era molt letàrgica, la caca que moquejava, tenia signes de senilitat felina...un conegut que
treballava en un veterinari em va suggerir que li donés 1/4 d'aspirina, 1/4 de t de metamucil...ho
va fer durant uns dies i després vaig decidir provar el cànnabis...Escampo una petita quantitat
al seu menjar humit cada dos dies...ella encara està amb nosaltres!!!" Lori

"Sí, vaig curar el meu gat d'un càncer al juny, quan el veterinari va dir que l'abandonés.Només li
va donar l'oli  i  en 10 dies el tumor mortal havia desaparegut!El veterinari va dir que era un
miracle!" Charlie

"Vaig tenir  un client que va tractar el  tumor del seu gat i  va passar el  mateix:  va sortir  de
seguida, sense deixar més que una pell nova i brillant". Sita

"Dones l'oli a un gat, de la mateixa manera que ho faria un humà...>MENJA'T!Vaig curar el meu
gat  de  14  anys  d'un  tumor  a  la  boca  donant-li  oli  de  cànnabis  durant  una  setmana  i
mitja...aleshores PUF!...> S'ANAT!El meu veterinari va dir: "Els miracles succeeixen".

-- Tenia raó, Charlie, els miracles succeeixen de manera inesperada sovint en presència de
l'oli.Gràcies i els millors desitjos per a tu i el teu gat.JB

"El meu laboratori de 12 anys va tenir el mateix problema amb el creixement de grumolls i
l'artritis que ha estat prenent l'oli de Simpson durant més de 6 mesos i ha perdut gairebé 20
lliures (tenia sobrepès) i se sent molt millor i es mou molt més fàcil.Els seus tumors també han
desaparegut!No estic segur de quant pren ara, però té una mida de més de 3 grans d'arròs".
Andrea

"JB,  li  hem fet  diversos lots,  ja  que li  fem un lot  nou cada 2  mesos,  ja  que està  prenent
1cc/dia.Hem utilitzat 2 soques diferents.Actualment està utilitzant el mateix lot que va curar el
càncer del meu gat". Charlie

"Rick, t'he d'agrair.El meu estimat gat de 14 anys va ser diagnosticat l'1 de juny de carcinoma
de cèl·lules escamoses.El vaig curar amb la RSO en UNA SETMANA!El veterinari diu que és
un miracle.El vaig tornar a portar-lo el 8 de juny i em va preguntar si era el mateix gat, perquè el
tumor de la  seva boca gairebé havia desaparegut  i  s'esperava que jo  tornés perquè ell  el
donés.Ara està gairebé totalment recuperat.L'estimo molt i us he d'agrair per compartir com fer
la medicina correctament GRATIS!

"El juny passat se li  va diagnosticar al  meu gat una forma de càncer de creixement ràpid,
agressiu, intratable i inoperable, un carcinoma de cèl·lules escamoses al septe, que és tan lleig
com sembla.Li van donar un màxim d'1 a 3 mesos, i el meu veterinari em va suggerir suaument
que "el deixés anar ara".Vaig plorar, vaig pensar-hi i vaig decidir que no podia veure'l morir.Vaig
entrar en línia i vaig descobrir que hi ha moltes cures per al càncer.Va començar a donar-li una
sèrie  de  suplements,  etc.Estava bé,  però  el  càncer  continuava  creixent  i  afectava la  seva
respiració.Finalment,  el  tumor va començar a créixer a l'altre costat del nas, i  al  desembre
començava a baixar.Vaig pensar, d'acord, ara és el moment.
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Llavors vaig descobrir el cànnabis i com pot matar el càncer.En resum, Ted porta l'RSO des del
desembre.Va ser una mica una situació al  principi  per obtenir  una dosi minúscula correcta,
perquè és un gat.I molt més petit que un humà.Dorm MOLT millor, la seva respiració és millor
quan dorm, la seva gana ha tornat, encara que no és el que era.Tot això és un viatge en curs i
no sé com acabarà.

No obstant això, el tumor sembla aplanar-se, encara que molt lentament.Crec que si aquest no
hagués  estat  un  càncer  tan  desagradable,  probablement  s'hauria  curat  fa  mesos.El  meu
veterinari està encantat i impressionat de com ho està fent.Així que només m'ho prenc dia a dia
i estic content que la majoria d'aquests dies semblen ser dies bons.La seva data màxima de
caducitat va ser el setembre passat, així que està bé". Anne-Maria

"Visca!!!!Jo també tinc un gatet de cànnabis.L'oli  de cànnabis d'alta qualitat  em va estalviar
haver de pagar 4800 dòlars als veterinaris per a la carnisseria...Vull dir eh...fer una cirurgia a
l'orella del meu gat per eliminar un tumor.Hurra pels gatets de cànnabis i els canins!" LinZy

"La substància RSO va salvar la vida d'un gos de 40 lliures: un oli extret amb etil, d'altra banda,
idèntic al RSO que s'utilitzava per salvar el meu gos que s'havia begut "anticongelant del veí".El
veterinari va dir per telèfon que havia acabat, massa tard, i que probablement no sobreviuria als
40 minuts amb cotxe per ser sacrificada, i em van aconsellar que la fes sentir còmoda.

La  meva  fidel  companya  feia  escuma a  la  boca,  tenia  convulsions  freqüents,  estava  molt
sobreescalfada i la gola tan inflada que amb prou feines podia respirar, entrant i perdent la
consciència. Definitivament morint, sens dubte.Intentant facilitar el seu pas d'aquest món, vaig
escalfar 1/2 gram d'oli en una cullerada de mantega i, literalment, li vaig omplir la gola amb el
dit, empenyent una obertura a la seva gola inflada.Al cap de deu minuts, ja no s'espumava la
boca, li havia trencat la febre, respirava amb normalitat, totes les convulsions i les convulsions
havien cessat.

Va beure aigua amb ganes, després es va estirar a dormir durant 12 hores i es va despertar en
condicions aparentment perfectes, corrent i jugant pocs minuts després de despertar-se.Li vaig
dir al meu veterinari i li vaig demanar que publicés l'esdeveniment en un estudi de cas, i ella es
va negar, al·legant que el cànnabis és tòxic per als gossos! Alan

"Tinc un gos al qual li va passar el mateix.Tenia un tumor de la mida d'una pilota de softbol al pit
amb tota la pell del pit inflamada.3 veterinaris li van donar 6 setmanes si deixava viure aquí
amb dolor.Un tenia la merda tirada a l'agulla a punt per matar-la.La vaig portar a casa i 3 dies
després de començar el tractament va aparèixer.Dos dies després va tornar a ella mateixa i
feliç". Ric

"El fem servir al nostre chihuahua de 14 anys que té convulsions.Fa uns mesos pensàvem que
no duraria gaire, així que vaig pensar per què no provar una mica d'oli?En un dia era com un
gos completament nou!Menjava millor i se sentia alegre i tenia ganes de jugar!Aquestes coses
realment funcionen per a moltes coses!" Mindy

"Vam rebre un cadell que havia estat trepitjat per un humà molt  gran.És una chihuahua de
joguina, tenia un llaç de quatre per quatre polzades que cobria tota la seva meitat inferior.Es va
posar molt malament i va començar a refredar-se, així que vaig decidir que provar les llàgrimes
no li podia fer massa mal.

Quan la vaig administrar per primera vegada, amb prou feines podia moure el cap.No obstant
això,  estic  extremadament  feliç  de  dir-vos  que  després  d'una  setmana  de  llàgrimes  tres
vegades al dia, és una petita culona feliç, sana i alegre.Gràcies Rick i JB per exposar-nos a la
veritat.La meva dona i jo creiem que les llàgrimes la van salvar.

No oblidem que estava dosificant un chihuahua de joguina que pesava menys d'una lliura amb
un gram de RSO, 3 vegades al dia.Això són 3 grams al dia per a un cadell que pesava menys
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d'una lliura i estava a la porta de la mort perquè un nen que pesava més de 300 lliures l'havia
trepitjat.Si el cànnabis fos realment tòxic, el kaimana encara no estaria amb nosaltres, corrent
boig i saltant per fumar males herbes". Josuè

"El  faig  servir  als  meus  gossos.Però  una  mica  menys  del  que  faríem servir  per  nosaltres
mateixos.Tinc un nen de 12 anysque va ser atropellat i  li  van haver de treure el maluc, no
reemplaçar...eliminat!4  setmanes a...Sense cicatriu  de la  cirurgia,  camina,  encara amb una
coixeja, però es mou bé i vaig fer servir  l'oli  en comptes de medicaments per al dolor...  va
funcionar molt bé!" Dolly

"El vaig donar a la nostra noia de 13 anys perquè l'ajudés amb l'artritis a les cames posteriors i
als malucs...sorpresa, no només vam tenir un gos elàstic sinó també 4 cadells.De cap manera
hauria d'haver pogut tenir encara un litre, i tots estan sans i ho fan genial!Estima RSO!" Julie

"El meu gos tenia un problema de pell  (una erupció que li  va fer arrencar el pelatge) i  una
infecció de l'oïda recurrent.No tenia RSO, però li  vaig donar una tintura que va fer el  meu
amic.El seu pelatge ha tornat a créixer i la infecció de l'oïda s'ha aclarit.Si la tintura funcionés
tan bé, estic pensant que amb la RSO podria curar-lo completament.Així que diria que sí, RSO
treballaria en el càncer d'un gos tant com ho fa amb els humans.Et beneeixi Rick i tu també,
JB."

-- Gràcies, Bette.El teu pensament és lògic i correcte.Els animals tenen un metabolisme més
ràpid i, per tant, l'oli els cura molt més ràpid que els humans.És un plaer curar animals amb l'oli,
els encanta prendre'l.JB

"També estimo els meus assetjadors.Smokey segueix amb nosaltres per a aquells que us ho
esteu preguntant.La cèl·lula de masses de l'etapa 4 no pot aturar un assetjador.Sobretot quan
està a l'oli.Per la vida ara.Molt respecte." Bocaj

"El faig servir als meus gossos.Una mica menys del que faríem.Tinc un nen de 12 anys que va
ser atropellat i  li  van haver de treure el maluc.No substituït...  eliminat!4 setmanes a...Sense
cicatriu de la cirurgia, camina, encara coixeja, però es mou bé i vaig fer servir l'oli en lloc dels
analgèsics...Va funcionar molt bé!(…) Tinc un Rotty de 9 anys que té cucs del cor, al·lèrgies
terribles, molt poca energia i perd els cabells a la cua.L'he començat avui...Acabo de rescatar
una chihuahua de 10 anys que té 3 tumors i sé que això l'arreglarà de seguida!!!" Dolly

"El nostre gos va entrar amb una llàgrima enorme al nas.Vivim en una granja,  així  que no
sabem com va passar.Ferida netejada i tall farcit amb RSO.Es va anar a dormir.La ferida es va
curar completament.I sí, va beure molta aigua.Un altre per a Rick!!" abella

"Les galetes per a gossos d'oli de RSO i amb pomada tòpica a les llagues canceroses de la
cama era la meitat de la mida d'un bitllet d'un dòlar.Començava a plorar aixecant-se i la seva
tremolor  era  dolenta.Sabia  que  RSO  funcionaria...L'endemà  es  va  llevar  sense  plorar  ni
tremolar i uns dies després corria pel pati amb el seu petit amic Nugget, un rat terrier.Això va
ser fa 6 mesos.Ara és com un gos de 6 anys, no de 12.Aquesta és una de les tantes històries
que he presenciat en els últims dos anys.

La meva història és molt més llarga...RSO em va salvar la vida.No més opiacis.I molt poc dolor
la majoria de vegades.Gràcies Rick Simpson...La pau sigui amb tu." Ron

"Ha estat tractant un altre amic meu, és un Jack Russell terrier amb un gran tumor a la part
posterior. 'El doctor Jay va dir que ho ha vist mil vegades i que no és bo per al gos mascle una
vegada que s'ha adonat.Bé,  vaig  començar  a donar-li  gotes  de RSO i  vaig  posar  RSO al
tumor.Vaig pensar que se n'aniria d'aquí a uns dies.Com ja he vist aquest mateix tumor abans
en el gos d'un amic.Va passar uns dies després.

Bé,  el  Nugget  està molt  bé,  el  tumor és pla a la pell  i  no té color.Semblava veritablement
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desagradable negre, vermell porpra i sagnant.En un dia, l'esquerda del tumor tenia la meitat de
la mida dos dies després desaparegué completament i es va aturar l'hemorràgia.Això va ser fa
dues setmanes.Està a 1/2 ga dia i s'ho pren bé.Va dormir molt els primers dies, ara s'acosta, li
llepa i està bé.Sense cames tambaleables, Nugget ho està fent molt bé.Crec que vaig atrapar el
càncer a temps.El tumor s'està reduint ràpidament i és un gos nou.Molt juganer de nou.Gràcies
de nou Rick S." Ron

"Crec que la gent convencional s'ha rentat el cervell i les companyies farmacèutiquesla majoria
de  la  gent  menja  de  les  seves  mans,  gent  cobdiciosa.El  més  probable  és  que  mai  no
consumeixin cànnabis a l'hospital ni a través de cap metge de medicina occidental.Si no es pot
patentar, no guanyarà diners per a les companyies farmacèutiques.Per sort visc a Califòrnia on
s'ha acceptat i acceptat.

Vaig fer el meu primer lot de RSO el mes passat.L'he estat donant als meus dos gossos, ja que
tots dos tenen tumors petits i el meu gos pastor de les Shetland té una forma de lupus caní.No
només un dels tumors s'ha reduït un 50% en un parell de setmanes, sinó que tots dos semblen
tenir més energia durant el dia i dormen molt bé a la nit.I fins i tot sembla que està ajudant el
meu gos  Shetland  amb el  seu  lupus.Els  dono  un  petit  gra  d'arròs  de  mida  RSO amb un
dolç.També  li  poso  el  RSO  directament  al  nas,  ja  que  el  lupus  se  l'està  menjant.En  una
setmana el seu nas té el millor aspecte que té en almenys 4 anys!

Fa poc vaig fer una crema facial amb una mica de RSO també, recordo que en Rick en parlava
al seu llibre.m'encanta!La meva pell sembla cada dia més llisa i llisa.Fins i tot m'ho prenc per
via oral com a preventiu.

Recentment em van extirpar un tumor benigne de cèl·lules gegants de la beina del tendó dels
isquiotibials.Tenia  la  mida d'una taronja i  estava embolicat  al  voltant  del  meu ciàtic.El  meu
metge va dir que és un tumor molt rar i  que no estava segur de per què va aparèixer.Vaig
prendre l'oli  durant  unes tres setmanes abans de la  cirurgia.No puc esperar  per  recuperar
l'informe de patologia final amb la mesura del tumor.Realment crec que s'estava reduint de la
RSO!

Gràcies  Rick  per  dedicar  la  teva  vida  a  aquesta  causa,  sé  que  junts  podem  marcar  la
diferència.Les persones que s'estan "curant"  han de reunir  tots els  seus registres mèdics i
difondre-ho.Crec  que  si  hi  ha  prou  proves  amb  una  bona  documentació,  podríem  tenir
l'oportunitat d'un dia poder demostrar i convèncer el corrent principal dels beneficis de RSO per
matar el càncer.

Un  cop  més,  gràcies  Rick.Són  persones  com  tu  les  que  em  donen  fe  en  la
humanitat.Mantingueu la vostra fe i determinació, i sabeu que la vostra passió ha curat a molts i
ha fet creients de molta gent.Ets preciosa." Ashley

“Una altra història per afegir al llibre!El meu castrat va relliscar i va caure (només puc suposar,
no vaig veure què va passar) i li va trencar els dos corvetons.Un corvejó a un cavall no és el
més fàcil d'embolicar i mantenir net, de fet, és inútil!Podeu comprar els embolcalls més cars i
encara llisquen i s'enganxen a la ferida.Després d'uns 4 dies d'embolicar els seus garrots, em
vaig rendir.No va ajudar les coses quan vaig haver de treure els embenats de les seves ferides
mentre em remull amb una mànega d'aigua per suavitzar-lo.Ell no estava content, jo tampoc, el
pobre!!Vaig recórrer a l'única cosa que sé per curar gairebé qualsevol cosa...RSO!Tenim un pot
de RSO "sobrants" que fem servir de manera tòpica o a la nostra canonada per ajudar-nos a
dormir.Vaig  agafar  aquell  pot  i  vaig  anar  cap  als  corvetons!!Li  vaig  untar  les  nafres  dels
corvetons amb l'oli.Els embolicava i esperava el millor.Va arribar el matí, els embolcalls estaven
al terra de la parada (no és una sorpresa) i el meu primer pensament va ser, bé, va ser un
malbaratament  de  RSO!Però  després  d'una  inspecció  posterior,  el  RSO  encara  estava
enganxat a les nafres del corvejó i  s'havia endurit  fins a una substància semblant a quitrà,
creant una barrera per a les mosques i per segellar les nafres.El vaig deixar.No he intentat
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tornar a embolicar ni res.L'endemà... el mateix.

Van passar almenys 4 dies abans que vaig haver de tornar a fer res als seus corveons perquè
l'oli havia fet un gran ajudant de banda!

Avui és aproximadament la setmana 3 de la seva lesió, li vaig colar els corvetons i em va trigar
una  bona  1/2  hora  treure  l'antic  RSO  dels  corveons,  deixant  al  descobert  la  pell  recent
curada/desbridada a sota.Vaig tornar a aplicar el RSO i veurem què ens treuen quatre dies
més.Segur que pujaré i compartiré fotos.

Gràcies Rick: vas pensar que quan vas fer el teu primer lot de RSO es desbordaria fins i tot al
món equí?Ets increible!!" Heather

-- Gràcies, Heather.L'oli fa meravelles per als cavalls, igual que fa meravelles per a tots els
altres animals.Cada propietari d'un cavall hauria de tenir una galleda d'oli a mà per als seus
cavalls.Ja saps com és amb ells, mai saps com et sorprendran.JB

"El meu gos tenia càncer d'os.Vaig rebutjar tots els tractaments que el veterinari em va dir que
fes, fins i tot em vaig treure l'espatlla i la cama.Em van dir que tenia 2 setmanes i em van donar
molts analgèsics.El van posar tan malalt i estava veient merda.

Va trucar a un amic i em van fer ventoses amb l'oli.Li vaig donar per dolor i va funcionar molt
bé.Abans no podia caminar.

Bé,  un  mes  després  el  metge  no  s'ho  podia  creure  que  encara  fos  aquí  i  li  va  fer  més
radiografies i EL CÀNCER HA DESAPARAT...Si voleu, aniré a buscar les radiografies abans i
després i us les publicaré.És real el cànem mata el càncer...” Tammy

"JB, l'any passat em van dir que el meu cavall tenia 3 mesos de vida, el cànnabis l'ha mantingut
amb vida, però només he estat alimentant-li les fulles perquè sóc un pollastre per fer RSO.Ho
anava a fer, llavors Jeannie Herer, que és la meva amiga des de 8è, em va fer prometre que
NO ho faria fins que algú estigués aquí amb mi, ja que sóc un ermità i m'agrada així.De totes
maneres, només les fulles han fet que desapareguin tots els tumors menys un i mai no sabríeu
que té melanoma.Se suposava que havia de morir  el  juliol  de 2011.Està sana i  feliç,  però
s'enfada si no tinc cap olla per alimentar-la cada matí.Gràcies al  bon senyor,  conec alguns
cuidadors de la meva zona que donen producte per a ella!Vaig a presumir una mica i dir que
Jack Herer em va agrair en el seu últim llibre revisat per ser un lluitador per la llibertat, ja fa més
de 40 anys que crido sobre el bé del cànnabis!Guanyarem la lluita, crec que pot estar a la vista!
Espere esperança!” Joan

-- Bonic, Joan.No la facis enfadar i fes el RSO per ella, no és tan difícil ni perillós com sembla i
pots  intentar  fer-ho  amb  una  o  dues  unces  i  augmentar  la  teva  confiança  d'aquesta
manera.Molts desitjos, JB

"El mateix resultat per al meu gat!!!Però encara em van extirpar el tumor quirúrgicament.Això va
ser fa 3-4 anys.No hi ha cap reaparició de tumors!Té 16 anys thaniversari el mes que ve!Sabia
que hi havia més coses per fer males herbes que fer festa! Ryan

"Va guarir un càncer a l'ull del meu gat de 16 anys". Dan

Q.Benvolguts amics, espero que això us trobi bé.Dono RSO al meu gos de 8 anys i 40 lliures
pels tumors que creixen al costat dret del seu cos.Avui és el seu primer dia de tractament i està
noquejat i  dorm.Li vaig donar aproximadament la quantitat  d'un gra d'arròs.Això és massa?
Durant quant de temps i amb quina freqüència recomanaríeu que li donés l'oli?Jo mateix estic a
l'oli.A mesura que passa el temps, m'acostumo a l'"alta". M'he d'operar el mes que ve i penso
utilitzar  RSO  per  al  meu  dolor  i  recuperació.Si  puc  treballar-ho,  hi  estaré  tota  la
vida.Benediccions i moltes gràcies
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A.Katherine, posposaria la cirurgia si és possible fins que mengis 180 g d'oli a un gram al dia (o
més) en tres dosis.Dóna al gos la meitat d'això si creus que no està còmode amb el que té
ara.Dormir forma part del procés de curació, no és res de què preocupar-se i és senyal que l'oli
és sedant, que és el que vols.Com més potent i sedant, millor.Molts desitjos, JB

"Hola Jindrich!El 9 de juliol us vaig parlar de la rata mascota del meu fill (1,5 anys) que tenia un
tumor  que sobresortia  darrere  de la  cama davantera  dreta (aproximadament  1  polzada de
diàmetre).Vaig començar a donar-li RSO 3 vegades al dia i 1 setmana després el tumor amb
prou feines era visible.2 setmanes després ja havia desaparegut!He continuat donant-li  una
dosi 3 vegades al dia i la seva germana també està rebent una dosi de manteniment.Tots dos
estan molt contents i, en nom d'ells i de la meva família, m'agradaria donar-vos les gràcies a
Rick ia vosaltres mateixos per proporcionar la informació més important que hi ha!El cànnabis
cura el càncer!"

"T'envio l'actualització del meu gos amb càncer d'os.L'1 de juny han passat set mesos, les
darreres radiografies no mostren cap propagació als pulmons.Van trobar una ruptura intacta a
prop del lloc del tumor a la cama, no saben què pensar-hi.Normalment aquests gossos que
tenen un descans, els has de deixar.Han arribat a la conclusió que les infusions mensuals de la
droga  anomenada Zometa  la  mantenen  intacte,  de  manera que  la  continuaran  en  l'assaig
mentre que rebrà infusions mensuals de Zometa.Però No es va propagar el càncer i no poden
recollir  el  tumor  que  hi  havia  fa  7  mesos.Només pensava  que  t'agradaria  saber-ho.Aquest
càncer agressiu normalment pren la  vida del  gos en un termini  de 4-6 mesos després del
diagnòstic.Aquí  està ella,  7  mesos,  NO es va estendre el  càncer.Una fractura  intacta però
encara caminant com si res no passava". Linda

"Després de 9 setmanes, els càncers de pell del meu gos han desaparegut COMPLETAMENT!!
Dosi de manteniment ara per a la resta de la seva vida.El que crec que ara no només serà més
còmode per a ell, sinó també una vida més llarga.FELICITATS RS & JB!!>;-)” Verd

"El  meu gos va fer  bé al  principi  amb una mida de cap de pin per  començar,  després va
augmentar fins que va prendre 1-2 peces de mida d'arròs.Ella pesa 80 lliures.Malauradament,
l'oli que puc obtenir no és un percentatge prou alt (82%), així que encara que va millorar la seva
gana, va ajudar a la seva artritis, va millorar el seu pelatge i la pell, no va ajudar el seu nas
moc, que probablement és càncer nasal.Si algú d'aquí és a WA i té un 90% d'oli, amb molt de
gust faré una donació". Supervivència

-- Intenta aplicar l'oli tòpicament al nas també, i potser intenta treure'n una mica pel nas amb
una punta Q o alguna cosa semblant, si no et mossega per això.També podeu provar de posar
l'oli  en  un  forn  a  130  °C  durant  aproximadament  una  hora  i  intentar  que  sigui  més
concentrat/potent d'aquesta manera.O tingueu paciència i doneu més temps a l'oli". JB

"Al meu gos li quedaven 3 setmanes de vida.Tumors de cèl·lules massives per tot el seu cos de
pit  bull  de  raça  pura...Després  de  3  setmanes,  els  tumors  s'estan  reduint  a  l'ISO/RSO.Ho
juro.S'ha  fet  pipí  unes  quantes  vegades  i  ha  actuat  borratxo,  però  sabia  que  era  per  a
millor.Encara hi està.Fins i tot quan desapareguin, encara li faré el seu medicament.T'estimo,
JB i Rick." Bocaj

"Ara fa 4 setmanes que li done l'oli al meu fill de 14 anys per al càncer.De vegades es posa una
mica "convertida" i s'emborratxa quan li dono massa, però quan els efectes desapareixen, dorm
com un cadell.Ella es va negar a prendre medicaments veterinaris, així que vam agafar una
mica  d'oli.Encara  són  els  primers  dies,  però  estic  gravant  el  seu  progrés.Va  trigar
aproximadament una setmana a acostumar-se a l'oli i a tornar a desenvolupar la gana.Estic
gelosa, ja que en aquesta fase només podem permetre'ns l'oli per a ella.M'encanten les belles
històries de tothom!" Janine

"El teu gos va tenir efectes secundaris?Vull el meu gos també.És un beagle." Marie
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"Sense  efectes  secundaris.Ella  ho  va  fer,  com  fan  els  gossos  quan  masteguen  herba  o
qualsevol  cosa  que  ajudi  a  les  vomitacions,  per  netejar-se.Ningú  (inclosos  els  animals  de
companyia) s'automedica amb res que tingui efectes secundaris negatius.Simplement no estem
fets per funcionar d'aquesta manera". Tielman

"Va salvar la vida del meu gos d'una malaltia autoimmune sobre la qual els esteroides van
deixar de funcionar.Sense efectes secundaris!" Joan

"He vist els efectes de primera mà d'un gos que pren RSO...Durant els primers dies, Ruby (un
gos de 12 anys) encara estava malalt i tremolava una mica, símptomes preocupants si sou
escèptic sobre el tema, però us puc assegurar que després d'un mes de tractament i el gos
està rebotant ple de vida. córrer escales pujant saltant al llit i cadires plenes d'energia tot el
temps molt  juganer de nou.Els ulls solien ser plorosos i tenen una cobertura grisa ara han
tornat completament a la normalitat.Ruby tenia un creixement bastant gran a l'interior de la
cama que feia anys que hi havia i ara després de menjar oli gairebé se li va caure!!!Gràcies a
Rick Simpson xxx beneeix aquest  oli,  realment funciona,  per què NO hi ha testimonis que
diguin que no...?" Brett

"Avui és el dia 3 per a un tractament al meu gos amb RSO (Rick Simpson Oil), que és un
concentrat de cànnabis per al tractament medicinal de moltes malalties greus.Té 13 anys i uns
7Fa mesos, va tenir alguna cosa que li va causar una mocositat extrema, mocs importants i
alguns dies estava letàrgica.Ho vaig buscar en línia, vaig dir "tos de gossera o refredat caní",
així que vaig prendre alguns antibiòtics aquí i la vaig començar a fer un curs.No ens va ajudar
gens, així que la vam portar al veterinari.

Per descomptat, volien fer anàlisis de sang, radiografies i detecció de mocs.Aproximadament
500 en factures veterinàries, vaig rebutjar, així que li vam començar amb un antibiòtic ampli que
tampoc no el va tocar en un mes.La va portar de nou i va rebre dos antibiòtics més forts, els va
prendre un mes religiosament.Tampoc el vaig tocar!

Aleshores, el veterinari va provar un medicament fungicida...ENCARA NO HA TOCAT LA SEVA
MALALTIA!!És difícil determinar què es justifica gastar en un gos de 13 anys...Així que vaig
deixar tota la medicació fa aproximadament un mes per deixar que el seu cos es recuperés i la
vaig començar amb RSO fa només 3 dies, un total de 6 dosis i és una gossa totalment nova!

Sense mocs, sense tos, té els mosquits i, en general, hem vist una millora NOTABLE.Realment
increïble.Des de la meva experiència personal, puc donar fe que es tracta d'un medicament
surrealista increïble.Gràcies de tot cor!" Supervivència

“El meu boxejador em busca per agafar el fum.L'han agafada parada sobre el nostre encens
intentant captar també el brunzit...està aprenent que no tot el fum és amigable.Espero que el
vostre gos pugui experimentar l'oli aviat!!" Agost

"Tinc un Newfie daurat de 13 anys (50% golden retriever 50% new foundland) i solia plorar tant
perquè els malucs la feien molt perquè, òbviament, tenia artritis (gos vell + terres de fusta) i el
meu El pare i el germà es van negar a portar-la als veterinaris, així que li comprava al meu gos
una bossa de 40 dòlars i, quan començava a sentir-se mal, la fumava una mica i va actuar com
un  cadell.Sense  gemecs,  gemecs,  no  tenia  problemes  per  caminar  o  fer  coses  i  dormia
tranquil·la.

També va tenir un tumor durant aquest temps.Finalment vaig convèncer el meu pare perquè la
portés als veterinaris (vaig dir que si s'havia de destituir, ho farem, però vull una opinió de VETS
abans de fixar una cita) arribem i ella examina el meu gos.Al final de la cita va dir que era el gos
més sa que havia vist mai a la seva edat!

Té artritis MENOR i va dir que no tenia ni idea de com no era molt pitjor i el seu tumor era de la
mida d'una pilota de beisbol?Sí, ara tenia la mida d'una bola de xiclet!Va dir que el medicament
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per a l'artritis que se li posava hauria d'ajudar a mantenir el seu contingut, era de 150 dòlars per
una recepta de 30 dies i va fer una merda.Fins i tot vaig deixar de fumar-la per veure si el
medicament valia la pena.No.Ella va lluitar per agafar-les, la va fer estrenyir i va patir dolor tot el
temps!

Amb la mala herba, venia directament a mi asseguda allà i  sabia què estava rebent i  li  va
encantar!Va ajudar a desaparèixer el seu tumor, s'ha assegurat que la seva artritis gairebé no
és res fins al punt que amb prou feines he de fumar-la perquè no la molesta ni tan sols la meitat
de la quantitat que abans de fumar-la.La marihuana és una planta miracle i ha fet que la vida
dels meus gossos sigui més llarga i saludable!Jo faria qualsevol cosa per la meva nena!Ella és
el meu orgull i alegria!" Betania

"El meu gos és un pastor belga de 13 anys.Fa uns anys va aparèixer un petit  bony al seu
costat.De sobte va començar a créixer a un ritme alarmant fa uns mesos.Malauradament li van
diagnosticar càncer...i no només el terrós.Després de l'examen en tenia molts.També va tenir
altres problemes...Principalment artritis i disfàsia de maluc.La cirurgia no era una opció, ja que
era dubtós que sobrevisqués a l'anestèsia.No podia suportar veure'l patir...  amb prou feines
podia caminar i havia deixat de menjar.Vaig decidir provar de donar-li oli de cànnabis com a
últim  intent  per  ajudar-lo.La  meva  parella  Pat  i  jo  li  vam  donar  una  petita  quantitat
(aproximadament de la mida d'un gra d'arròs) en una galeta.Li va afectar molt...estava insegur
en els seus peus i va dormir durant hores.

Vam  ajustar  la  dosi  durant  els  propers  dies  i  vam  notar  que  la  seva  gana  millorava
immediatament.També va començar a moure's amb molta més facilitat i la seva actitud era molt
més brillant.A mesura que van avançar els dies vam augmentar lentament la seva dosi.Han
passat 3 setmanes i gairebé no el reconec com el mateix gos.Ell és feliç!Movent la cua, juganer,
menjant, i el millor de tot el tumor és la meitat de la mida que tenia abans de començar amb
l'oli!!!!Continuaré amb el seu tractament (tenim la sort de poder subministrar el nostre propi oli) i
us mantindré informats.Espero veure com aquests tumors desapareixen completament!!!!!!!!"
Josie

"He començat  el  meu petit  pomeranian amb l'oli  perquè té  una  tràquea  col·lapsada  i  una
insuficiència cardíaca congènita.No ha estat prenent els seus medicaments habituals des de
l'estiu i no ha tossit amb prou feines per primera vegada des de l'estiu (tossia constantment i es
mordava fins i tot amb els medicaments que li va donar el metge).Té més energia i està millor
que quan estava prenent medicaments". Karen

"El meu gos també té grumolls i li he donat oli, però crec que estava una mica massa tremolat i
adormit, semblava com si estigués borratxo, és un Rottweiler de 135 lliures, així que he de
modificar la quantitat que li dono. .Però crec que l'ajudarà". Pere

Q.Hola, només em pregunto si  la RSO tòpica seria adequada per a una granota a la qual
s'acabava de trencar una de les potes posteriors i ara acabada d'amputar?Potser un petit toc a
l'os exposat ajudaria aquest noi?O potser massa fort per a una criatura tan petita?Gràcies i Déu
beneeixi per fer arribar el missatge!

A.Tot i que he de reconèixer que mai he tractat una granota amb l'oli, la meva manera de mirar-
la és com més oli i com més ràpid, millor.També li posaria una mica al menjar.El pitjor dels
casos és que la pobra granota es lapidarà.Gran pacte.Molts desitjos, JB

"Vaig tenir un amic el gos del qual tenia glaucoma i va fer "un experiment", li va donar cànnabis
al seu gos durant una setmana i li va revisar la pressió ocular... el veterinari va dir que mai
havia vist que la pressió disminuís tan ràpidament... llavors no ho va fer. No li vaig donar-ne cap
durant una setmana i la vaig acollir...  el veterinari li va preguntar què estava fent perquè la
pressió era tan alta que en realitat li va danyar la visió...quan va respondre al veterinari sobre el
seu  "experiment",  el  seu  veterinari  el  va  animar  a  continuar  amb  els  tractaments  de
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cànnabis!!!!!" Garrett

"He donat cànnabis al meu vell gos moltes vegades.Va ajudar molt amb el dolor i va alleujar els
seus últims dies.El dia que la vaig posar a terra, li vaig donar un bistec i la vaig deixar sortir per
prendre el sol amb un parell de llaminadures per a gossos amb cordons de cànnabis.Va gaudir
de la seva darrera vegada amb mi i va estar en pau quan va arribar el moment". Samantha

"Els meus animals i jo hem estat lluitant contra un error desconegut, nafres horribles, cànnabis
al  rescat.Tot  i  que  les  meves  mascotes  estan  lapidades  com  una  estàtua  de  roca,  estan
millorant  com jo.Sigui  el  que  sigui  és  horrible,  els  veterinaris  o  els  metges  no  han  pogut
esbrinar-ho". -- És millor ser apedregat com una estàtua de roca que fred i mort.Això és tot el
que sé, Joan.lol, JB

"Mai vaig prestar molta atenció als olis.Llavors vaig provar una tintura... puta molí...Li dono al
meu  gos,  té  com  12  anys  i  realment  l'ajuda,  menja,  juga  i  és  com  ell  mateix.Va  provar
glucosamina però ni tan sols li toca el dolor...Mai vaig pensar en donar-li-ho al meu gos fins que
vaig veure que altres per aquí ho havien fet... però sí, l'oli és molt bo... gràcies a tothom si el
meu gos us ho agrairia, estic segur que ho faria... pau... .” Kary

"Vaig  curar  la  nostra  fura d'insulinoma creat  càncer  de pàncrees.Aneu-hi,  la  vostra 'família
peluda' us necessita.Aquí tens la Flower durant el seu tractament, està una mica amb els ulls
enganyats i està preparada per dormir tranquil·lament...!" Hempy

"Un dels meus dos gossos ja no té epilèpsia a causa de l'oli de cànnabis". Carles

"Tinc un rottweiler i a Nadal em van dir que tenia càncer d'estómac i no hi havia respodrien fer i
té 2 mesos de vida com a màxim.Així que el vaig provar amb oli que vaig fer jo mateix.El vaig
escanejar fa 2 setmanes.El càncer ha desaparegut". Ian

"El dono al meu laboratori de 13 anys.Després persegueix una pilota com si en tingués 2".
Estefania

"Va guarir el melanoma del meu pitbull". Brandon

"Acabo de recollir  el  meu Rottweiler  del  veterinari  després  de la  seva segona cirurgia  per
"aconseguir la resta del càncer que no vam poder tenir la primera vegada". He estat donant-li
RSO durant un mes, a més de fregar bàlsam de cànnabis al lloc de la incisió.Endevina què?El
cirurgià va veure "NO ÉS CÀNCER VISIBLE".Hauré d'esperar als resultats de laboratori per
assegurar-me, però diria que tinc el meu propi miracle de 100 lliures". Joni

"El gat del meu cosí tenia la forma de gat de Parkinson.La mala herba va ser l'única cosa que el
va calmar i va aturar els seus espasmes i definitivament va allargar i millorar la seva vida.Lluny
de ser la causa de la seva mort o ser tòxic per a ell!Per cert, el meu cosí l'estava utilitzant en
aquell moment per controlar la seva epilèpsia!Medicaments eficaços per a humans i animals!
Enñio

"Comenceu amb una quantitat molt petita de formatge o carn, sigui el que es mengin!El meu
rottie pesa 100 lliures i amb mig gra d'arròs n'hi ha prou!Un gra sencer d'arròs el deixa assegut
bavejant durant 4-6 hores". Greg

"El meu gos va menjar pastissos espacials per valor d'un mes sense efectes nocius, a part d'un
somni molt llarg". Ned

"Tan cert.Un dels nostres estimats membres de la nostra família de quatre potes va tenir un
tumor a la pell durant cinc anys just sota el colze.Que cada any es feia més gran.Quan va fer 11
anys.  d'edat  va  començar  a  mostrar  signes  de  diplàcia  de  maluc.En  lloc  d'omplir-la  de
medicaments per al dolor que li podrien arruïnar el fetge i els ronyons.Vam començar a ruixar
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els  brots  de  re-vape  al  seu  menjar  o  com  a  delicia.Li  encantava  el  sabor  de  les  flors
lleugerament torrades.Aleshores va començar a ser més activa.Després d'un parell d'anys de
tractar-la religiosament amb cànnabis revapat, el seu tumor al colze va començar a disminuir
fins a convertir-se en una pell solta.Va viure fins als 14 anys.Mai va deixar de mirar-nos amb
ulls amorosos.Fins que ja no podia ser un gos que pogués córrer i saltar.Així que vam prendre
la decisió més difícil d'acabar amb el seu patiment a través d'un veterinari familiar amable i
amorós amb qui hem treballat durant més d'una dècada.Uns dies abans de Nadal, el veterinari i
la  seva  dona  van  venir  a  casa  nostra  de  camí  a  casa  per  ajudar-nos  amb  la  seva
transició.*llàgrimes* En definitiva, el cànnabis és una cura per a molts sofriments.Va créixer fins
a la seva vellesa madura gràcies al nostre amor i al nostre amor a un veritable sagrament...
CANNABIS.

"Sí, ho sé, el meu gos va morir a finals d'abril, i l'última cosa que vam fer junts vaig fumar una
mica d'herba amb ell i finalment va sentir mal.Va anar a dormir tranquil." Morganna

"És  bo  saber-ho.Creus  que  també  funcionaria  per  a  mascotes  humanes,  a  la  columna
vertebral? Brenda

"Tens una mascota humana?" Colin

"On puc aconseguir una d'aquestes mascotes humanes?Sonen intrigants.Vull entrenar el meu
per fer la jardineria.Són prou intel·ligents per fer-ho, creus? Sasha

"Sí, també funciona amb mascotes humanes.Gràcies per això, em va fer riure". JB

"Vaig utilitzar brots de test (petites quantitats) al meu conill amb un creixement sobre un ull.El
creixement va desaparèixer i va conservar la seva visió.Només un mes de tractament i estava
tot  clar.(Supervisió  veterinaria).Ara  tinc  un  gran  danès  que  té  problemes  cerebrals  i
convulsions.Fumo pel meu lupus (no hi ha guions de doctor, només marihuana i el Dr. sap) i el
gran danès dorm al sofà al meu costat.Amb els seus medicaments per a convulsions i estar a
casa meva (la  vaig  adoptar  fa  6  setmanes)  al  meu costat  quan ho faig,  no ha tingut  cap
convulsió en 5 setmanes i mitja i està augmentant de pes, camina millor i més a gust. .També
vaig  afegir  oli  de  coco,  2  cullerades  diàries,  a  la  seva  rutina  i  està  mostrant  un  progrés
excepcional en la seva mobilitat i malaltia ". Boira

"El  meu boxejador de 9 anys tenia un tumor a l'esquena aproximadament de la mida d'un
marbre "tirador"... no tan gran com una pilota de ping-pong.La vaig començar amb RSO oral
3xdia.Va tolerar bé la dosi i el tumor finalment va sortir de la pell deixant bàsicament un forat.Un
règim continuat de RSO i antibiòtics fins que es va tancar completament.Està com nova, sense
cap tipus de tumor i sense efectes secundaris.El meu Doberman, però, no tolera molt bé la
RSO i ha de prendre dosis substancialment més petites.Però ell també s'ha curat". Karen

"Jo solia medicar el meu vell gos bufant fum a l'orella.Li va encantar i va actuar com un cadell
en lloc del gos de 21 anys (anys humans) amb malucs i artritis. Gina

"L'oli de cànem va salvar el meu gos pastor alemany quan li van diagnosticar càncer de melsa,
ara té 9 anys i està en remissió i va bé". Pau

"El  meu nen  de  6  anys  va  desenvolupar  artritis  greu.Van  trigar  3  setmanes  a  tenir-lo  en
funcionament  de  nou.Dono  als  meus  3  gossos  una  dosi  preventiva  dues  vegades  per
setmana...Mai tinc factures de veterinari...Els veig al màxim cada dia...L'oli de cànnabis és una
part necessària de la nostra dieta pel que fa a mi...Estic meravellat d'aquesta planta...tot  el
temps...” Sparky
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Conclusió 

«Jindrich Bayer: NO ES PODEU FER UNA ECONOMIA RACIONALMENT SENSE CÀNEM.

Rick Simpson: Així és!

JB:Simplement no es pot fer.

Un exemple senzill... Si ens atenem a la medicina.La República Txeca només gasta uns mil
milions de dòlars en diabètics.N'hi ha 800.000!

[Ara  JB,  adreçant-se  a  JAKA—músic,  activista  cannàbic,  DIABÈTIC—que  està  assegut  a
l'esquerra de Rick i ell...]

Ja  saps  què  fa  l'oli  per  a  la  diabetis.SI  POGUES  MENJAR  4  GRAMS  AL  DIA  NO
NECESSITARIES GENS LA INSULINA.

I gastem mil milions de dòlars cada any...i els diners surten de la República Txeca i van a algun
lloc...I no torna mai més!

[Riu incrèdul...]

I això només és diabetis!A continuació, afegiu combustible, com va dir en Rick... D'acord [us
dono...potser...],  no  tots  els  cotxes,  no  tot...  Però  si  el  50%...  Si  [només]  tots  els  tractors
funcionen amb aquest [COMBUSTIBLE DE CÀNEM]... Per què no???

Aleshores, el preu dels aliments baixa, lògicament...Perquè quan no cal pagar 1, 2, 3 euros per
un litre de gasolina per alimentar un camió/tractor... Llavors, lògicament, el menjar pot ser més
barat.
I la gent no té diners...

L'estat s'ha d'assegurar que la gent mengi i sobrevisqui.No és que s'extingeixin...

RS:I no només això, sinó que els agricultors tenen dret a cultivar aquest cultiu per ajudar a
mantenir  la  seva  existència.Al  llarg  de  la  història,  era  un  fet  conegut  que  aquesta  planta
s'utilitzava com a aliment meravellós per al bestiar, després de treure l'oli de llavors de cànem
de les llavors, aquests pastissos de llavors s'alimenten als animals.És un dels millors pinsos per
a animals del planeta!Així doncs, això no només els proporcionaria medicaments per tractar el
seu bestiar, sinó que també els proporcionaria una font d'aliment per al seu bestiar.

I  és com va dir  Jindrich...Per  a qualsevol  país,  intentar portar  una economia sense l'ús de
cànem... O per a qualsevol agricultor que intenti exercir aquesta professió i no se'ls permeti
cultivar cànem,només seria un exercici d'inutilitat'!Els agricultors necessiten el dret de cultivar
aquesta planta.I tothom hauria de tenir el mateix dret a oferir els seus propis requisits.Tots hem
de tenir aquesta llibertat...

JB:Preferiries menjar carn d'animals alimentats  amb aliments no saludables i  injectats  amb
antibiòtics, o preferiries menjar carn d'animals alimentats amb cànem i que no necessitarien
cap antibiòtic?

Preferiries menjar pollastre alimentat amb llavors de cànem i saludable, que no pateix totes
aquestes  males  condicions,  o  prefereixes  menjar  el  producte  industrial?Preferiríeu  menjar
carpes o peixos —que serà ric en Omega-3, 6, 9 perquè s'alimentarà de la llavor de cànem— o
preferiu menjar peixos que s'alimenten de fulles mòltes o animals morts?És tan senzill  com
això... ECONOMIA... Estàs pagant massa i els diners surten del país.Vols els diners aquí.I EL
MILLOR - QUAN NO HAS DE GASTAR ELS DINERS...[Llavors] NO HAS DE GUANYAR ELS
DINERS..." (deManifest del cànnabisdocumental,disponible a Youtube)
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"Permeteu-me que resumeixi la major part del que està passant al voltant del Rick Simpson
Oil.Les instruccions diuen a la gent a A, B, C i D.La gent els llegeix i pregunta: si no faig A,
seguiran  funcionant  B,  C  i  D?Si  no  faig  B,  seguiran  funcionant  A,  C  i  D?Si  no  faig  C,
funcionaran A, B i D?Què passa si no faig D, seguiran funcionant A, B i C?I si faig A, B, C i D de
manera diferent, encara produirà la cosa real?

La resposta general és: no, no serà així.Si voleu produir el RSO, seguiu les instruccionsal Cure
for Cancer: Rick Simpson Protocolllibre electrònic al peu de la carta.Si voleu produir alguna
cosa  més,  seguiu  altres  instruccions.Però  si  us  plau,  no  ens  facis  responsables  quan
produeixes un tipus d'oli diferent i el tractament falla i  acaba amb la mort innecessària d'un
pacient.

Si feu A, B, C i D, l'oli funcionarà de la millor manera possible, per això hi ha les instruccions.Si
no  ho  fas,  pot  ser  que  no  funcioni.És  tan  senzill  com  això,  no?Què  us  agradaria  rebre
personalment si necessiteu el medicament?Alguna cosa que ha demostrat funcionar tan bé, o
una altra cosa que té qualitats mèdiques desconegudes, només perquè qui va fer l'oli pogués
demostrar o refutar la seva hipòtesi o "mètode"? JB
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